András Imre

Magyar nyelvű katolikus könyvek

1945–1993

mű a Pázmány Péter Elektronikus Könyvtár (PPEK)

– a magyarnyelvű keresztény irodalom tárháza – állományában.

Bővebb felvilágosításért és a könyvtárral kapcsolatos legfrissebb hírekért

látogassa meg a http://www.ppek.hu internetes címet.

Impresszum

András Imre SJ

Magyar nyelvű katolikus könyvek. 1945–1993

Az adatgyűjtésben közreműködtek:

Újváry Julianna SJC

Lathwesen Henrik

Prigya Éva

____________________

A könyv elektronikus változata

Ez a publikáció az azonos című könyv elektronikus változata. A könyv 1997-ben jelent meg a Kerkai Jenő Egyházszociológiai Intézet kiadásában. Az elektronikus változat a Jézus Társasága magyarországi tartományfőnökének az engedélyével készült. A könyvet lelkipásztori célokra a Pázmány Péter Elektronikus Könyvtár szabályai szerint lehet használni. Minden más szerzői jog a Jézus Társasága Magyarországi Tartományáé.

Az 5. függelék táblázatos formában felsorolja a kötetben ismertetett több mint 3500 könyvet. Ha szükség van rá a további elemzések céljából, az egészet kijelölve egyszerűen átmásolhatjuk egy Excel táblázatba. Az oszlopok közötti „Tab” karakter biztosítja a táblázatos forma megőrzését.

Tartalomjegyzék

Impresszum

Tartalomjegyzék

1. Bevezetés

2. A „katolikus könyv” meghatározása

3. Az anyaggyűjtés

4. „Egyházpolitikai korszakok” a kiadási évek tükrében Magyarországon és külföldön

5. Az 1945–1993 között magyar nyelven kiadott katolikus könyvek tartalmi elemzése

6. A nagyobb kiadók könyveinek tartalmi elemzése

7. A magyar nyelvű katolikus könyvek kiadói

Függelék

1. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként a magyarországi és külföldi kiadványok szerint csoportosítva

2. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként,

tartalmi csoportok szerint

3. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek magyarországi

kiadóinak névsora és a kiadott könyvek száma

4. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek külföldi kiadóinak névsora és a kiadott könyvek száma

5. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek jegyzéke

1. Bevezetés

Kutatásunk fő célja volt megrajzolni a katolikus könyvkiadás súlypontjait, „profilját”, a magyar katolikus egyház életében sorsdöntő, 1945 és 1993 közötti időszakban, és egyúttal támpontot adni az illetékeseknek annak felismerésére, hogy mire nem tudott vállalkozni annak idején a folytonosan „tűzoltó munkát” végző magyar katolikus könyvkiadás. Szem előtt kell tartanunk azt is, hogy Magyarországon kevesen ismernek idegen nyelveket olyan fokon, hogy az esetleg megszerzett idegen nyelvű könyvek pótolhatták volna a hazai nyelven hiányzó vallásos irodalmat. Mennyire feleltek meg a magyar nyelven megjelent katolikus könyvek annak a kihívásnak, mellyel a magyar katolikus hívek szembe találták magukat az elmúlt fél évszázad alatt hitük, vallásos kultúrájuk megőrzésében?

Célunk elsősorban a 40 éves korlátozás és egyházüldözés ellenére az olvasókhoz eljutott könyvek témájának áttekintése, egy megbízható minőségi elemzés készítése, amely az illetékesek számára lehetővé teszi, hogy a hiányokat, egyoldalúságokat tárgyi alapon mérlegelhessék, illetve a könyvkiadók számára jelezzük a sürgető feladatokat.

Egy egyháztörténeti szempont is állt a szemünk előtt: méltatni kívántuk azt a – bár csak szerény eredményeket felmutatni tudó – hősies munkát, mellyel a kiadók, különösen a külföldiek, hozzájárultak ahhoz, hogy a magyar egyház, minden kommunista szellemi kiéheztetési törekvés ellenére, helytállhasson a ráerőszakolt küzdelemben. Nem kétséges, hogy a vallásüldöző, az ateista ideológiát terjesztő kommunizmus elsőszámú céltáblája éppen a vallásos irodalom volt. A könyvkiadók bátorsága éppen ezért vetekszik a rendszerkritikát felvállaló másként gondolkodó elit kockázatvállalásával.

A katolikus könyvkiadás személyi és eszközállományát az államapparátus kezdetben megsemmisítő csapással próbálta felszámolni. Ennek az agressziónak egyenes következménye volt, hogy a katolikus intézményrendszer összeomlott, és ezzel egyidejűleg megjelentek a gépírással készített magyar nyelvű könyvek. Számottevővé vált az a könyvkiadói tevékenység, melyet a Nyugatra menekült magyar katolikusok hoztak létre a saját használatukra és a hazai szükséglet enyhítésére. Érdekességként megemlíthetjük, hogy az egyházüldözés idején az állam által tolerált és ellenőrzött hazai katolikus sajtóvállalkozások monopolhelyzetet élveztek, és a nagy igény folytán viruló vállalkozásokká fejlődtek. Ezek jövedelmét aztán az egyházvezetés vette igénybe egyházi célokra. A nagyarányú „lefölözés”, sajnos, eleve megakadályozta, hogy a működési engedéllyel rendelkező könyvkiadó intézmények igényes vállalkozásokká fejlődhessenek. Így alakult ki az a mentalitás, mely miatt azóta is panaszkodunk, hogy ti. a rendelkezésre álló anyagi eszközöket sokszor nem az egyházi szempontból szükséges, jövőt építő könyvek kiadására használják fel, hanem olyan projektekben forgatják, melyeknek egyetlen előnyük, hogy pénzt hoznak a házhoz.

A rendszerváltozással lassan felszámolódott a meglévő katolikus sajtóintézmények monopolhelyzete. Sajnos, alkalmas koordináció híján most egymástól különálló „szigetek” keretében folyik a könyvtermelés. Elszaporodtak az egykönyves szerzők magánkiadásai, nem épült ki egy jól működő egyházi könyvterjesztő hálózat, nincsen olyan koordináló szerv, mely a szakma szintjén legalább tájékozódva volna ezeknek a „szigeteknek” az aktivitásáról. Így a sokszor nagy áldozatkészséggel kiadott könyveik megfelelő forgalmazás híján raktárokban porosodnak. Ismételten elhangzik a követelés, hogy a hozzáértő grémiumoknak, műhelyeknek egybe kellene hangolniuk programjaikat, és főleg, hogy a könyvkiadás terén is hosszú távra kellene tervezni. Meg kellene találni a módját az egyház magasabb szükségletei kielégítésének is. Ezt a célt kívánta szolgálni a jelen fölmérés.

A Magyar Egyházszociológiai Intézet 1969-ben és 1994-ben végzett bibliográfiai kutatómunkát. Az első gyűjtőmunka az 1945–1967 közötti időszakkal, a második az 1968–1993 közötti időszakkal foglalkozott.

Elemzésünk célja: bemutatni a „katolikus könyvkiadás” súlypontjait, keresztmetszetét az 1945–1993 közötti időszakból, és támpontot adni a katolikus könyvkiadóknak a további munka tervezéséhez. A kiértékelés négy ismérvvel foglalkozik: (1) melyik évben adtak ki (2) Magyarországon vagy külföldön katolikus könyvet vagy könyvecskét, (3) mi volt annak a témája, és (4) ki volt a kiadó.

Hangsúlyozni kívánjuk, hogy a kutatás célja nem egy abszolút, minden könyvet magába foglaló lista elkészítése, mintegy a katolikus könyv minősítésre jogosult könyvek jegyzékének teljes összeállitása volt – ennek, sajnos, gyakorlatilag legyőzhetetlen akadályok álltak útjába –, hanem a 40 éves korlátozás és egyházüldözés ellenére az olvasókhoz mégis eljutott könyvek áttekinthetősége, egy megbízható minőségi elemzés készítése, mely az illetékesek számára lehetővé teszi azt, hogy a hiányokat és egyoldalúságokat tárgyi alapon mérlegelhessék.

2. A „katolikus könyv” meghatározása

A „katolikus könyv” meghatározása három objektív kritérium alapján történt: mi a tartalma a könyvnek, ki a szerzője, és végül melyik kiadó gondozásában jelent meg a könyv. Azért vettünk objektív kritériumokat a „katolikus könyv” meghatározására, hogy az adatgyűjtő szubjektív megítélése, véleménye ne befolyásolja a besorolást. Ezen az alapon bekerült aztán a bibliográfiába nemcsak a tartalmánál fogva „katolikus” könyv, hanem minden olyan kiadvány is, melynek ún. egyházi személy – pap vagy szerzetes – a szerzője, illetve az, amelyet „katolikusnak” mondott vagy kifejezetten egyházi kiadó jelentetett meg. Nem került azonban bele a közfelfogásban „katolikus írónak” nyilvántartott világi személynek az olyan műve, mely se témájában nem volt katolikus, se nem katolikus kiadónál jelent meg.

3. Az anyaggyűjtés

A katolikus könyvek bibliográfiai adatait 1969-ben a hazai könyveket illetően a Magyar Nemzeti Bibliográfa könyv alakban is hozzáférhető köteteiből állítottuk össze. Jóllehet a magyar könyvészet nem használt olyan feldolgozási kategóriákat, amelyek az általunk kutatott „katolikus könyv” egyszerű kigyűjtését lehetővé tették volna, de a teljes anyagot tartalmazó listákból mégis aránylag könnyen ki lehetett választani a témánkba tartozó részt. Az 1994-es gyűjtőmunkánál már nem álltak rendelkezésre nyomtatott kötetek, mivel a könyvtárak számítógépes nyilvántartást vezettek be, és ebben csak a saját keresőrendszerrel lehetett – számunkra, sajnos, használhatatlan – csoportosításokat eszközölni. Könyvlistánkat a második alkalommal elsősorban a könyvkiadók által rendelkezésünkre bocsátott adatok és saját gyűjtésünk alapján állítottuk össze. A külföldön megjelent jelentős számú magyar katolikus könyv adatait kizárólag gyűjtőmunkával szedtük össze.

Tudatában vagyunk annak, hogy a felállított lista magyarországi és külföldi viszonylatban egyaránt hiányos maradt. Ennek ellenére el lehet mondani a függelékben olvasható, szándékában teljességre törekvő könyvlistáról, hogy a statisztikai reprezentativitáshoz szükséges darabszámot messze felülmúlja, és hogy alkalmas arra, hogy a mostani magyar vallásos könyveket kiadó intézmények listánk segítségével felülvizsgálhassák a mostanáig folytatott kiadói politikájukat, illettve terveiket, és listánkat a jövőre vonatkozólag szolid tájékozódási alapként használhassák.

Mivel a kommunista időben a katolikus könyvek megjelentetése állami ellenőrzés alatt állott, ha más okból nem, amiatt, hogy a kiadó által megjelentethető maximális példányszám korlátozva volt, jelen felmérésünk a már megjelentetett könyvek új kiadását is külön egységnek veszi.

Az anyaggyűjtés tárgyalása kapcsán meg kell említeni a folyóiratokat is. Ezek elemzése ugyan most nem célunk, de szem előtt kell tartani, hogy a folyóiratok maguk is megjelentettek könyveket – más lehetőség híjával pl. – „különszám” formájában. A Magyar Papi Egység folyóirat pl. 1960–1968 között kilenc ilyen különszámot, később pedig mint Szolgálat folyóirat hatvannégy „illetménykötetet” adott ki az eisenstadti Prugg Verlagnál. A külföldi kiadású, Magyarországra is bejutó magyar vallásos folyóiratok közül a magyar egyháznak az 1958-ban induló Papi Egység és utódai tehették a legtöbb szolgálatot, különösen 1969-től kezdődően, amikor a közéleti kérdéseket mellőzve a lap Szolgálat néven egészen a keresztény lelkiség kialakítása szolgálatának szentelte hasábjait, és mint ilyen nagy példányszámban jöhetett be legálisan Magyarországra. A külföldön megjelenő folyóiratok között a magyar vallásos sajtó szolgálatában hasonlóképpen fontos volt 1969-től a Mérleg nevű negyedéves folyóirat.

A totális szellemi blokád alá fogott magyar egyház életét ezek a sajtótermékek éppúgy szolgálták, mint a könyvek. A magyar katolikus egyháznak itthon csupán egy hetilapja (Új Ember) és egy, főleg irodalmi témákkal foglalkozó, folyóirata (Vigilia) volt. A diktatúra idején ez a folyóirat volt sokszor az egyetlen fórum, melyben az állami bojkott alá fogott rangos írók megszólalhattak. A hazai vallásos sajtó palettáját 1968-tól a Teológia nevű negyedéves szaklap egészítette ki.

4. „Egyházpolitikai korszakok” a kiadási évek tükrében Magyarországon és külföldön

A magyar katolikus egyház az 1945 és 1993 közötti fél évszázadban drámai változásokat élt meg. A háború utáni újjáépítés demokratikus körülmények között indult, a „fordulat éve” az egyház számára kegyetlen üldözést hozott, az 56-os szabadságharc után a rendszernek módosítania kellett a gyors megsemmisítés módszerét, melyet később a szolgálatba állítás stratégiája váltott fel. Ennek során az egyháznak meg kellett volna találnia „helyét a szocializmusban”. Ez – hála Istennek – nem következett be. Ehelyett – a rendszerváltozásban – a magyar szocializmus találta meg az őt megillető helyet, az egyház pedig a rendszerváltozás után hirtelen szembetalálta magát a cselekvési szabadsággal, de a kényszer alatt eltöltött évtizedek mulasztásaival is.

Ezek az „egyházpolitikai korszakok” természetszerűleg nyomon követhetők a katolikus könyvkiadás eseményeiben is. Lássuk mindenekelőtt a számokat. A fél évszázados magyar katolikus könyvkiadás méreteit és történelmi dimenzióit részletes évenkénti bontásban az 1. számú függelékben találjuk meg, a számadatok „egyházpolitikai korszakok” szerinti csoportosítását az alábbi táblázat mutatja be:

1. Táblázat

Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma a magyarországi és külföldi kiadványok szerint csoportosítva

(Részletes adatok az 1. Függelékben)

Év

Kiadott könyv összesen

[Évente átlagosan kiadva]

Ebből

Magyarországon

Külföldön

Kiadási hely ismeretlen

%

%

%

1945-1948

523

[131]

500

95,6

21

4,0

2

0,4

1949-1956

120

[15]

47

39,2

65

54,2

8

6,7

1957-1967

359

[33]

162

45,1

187

52,1

10

2,8

1968-1979

635

[53]

445

70,1

170

26,8

20

3,1

1980-1989

1022

[102]

721

70,5

273

26,7

28

2,7

1990-1993

809

[202]

628

77,6

143

17,7

38

4,7

Év ismeretlen

61

22

36,1

30

49,2

9

14,8

Összesen

3529

2525

71,6

803

25,2

105

3,3

A magyar nyelvű vallásos tartalmú brosúrák, imakönyvek kiadását a háborút lezáró események által kiváltott népvándorlás indította el. Főleg a menekültek és a fogolytáborokban lévő katonák lelki gondozása szorult rá erre a segítésre. Csakhamar elindult a hirtelen támadt alkalmi kiadók munkássága a közvetlen lelkipásztori szükségletek biztosítására. A háború befejeződése és a nyílt vallásüldözés megindulása (Mindszenty bíboros bebörtönzése) között az akkori két nagy katolikus könyvkiadó, a Szent István Társulat és a Korda Kiadó lendületes munkát végzett. Előbbi 108, utóbbi 71 könyvet adott ki e rövid idő alatt, melyből 38, illetve 32 kiadvány ún. lelki olvasmány és imakönyv volt.

A nyílt egyházüldözés megindulásakor a két nagy katolikus könyvkiadó kénytelen volt tevékenységét szinte teljesen beszűntetni. 1949–1956 között a Szent István Társulat összesen 6 könyvet, a Korda mindössze 2 könyvet tudott kiadni. Utóbbi a szerzetesek feloszlatása miatt már 1950-ben meg is szűnt.

Rómában, ahol a menekültek számára kiadták az első könyveket, az egyházüldözésre, egészen az 56-os forradalom kitöréséig, alig válaszoltak vallásos könyvek kiadásával. Ebben az időszakban Rómában csupán 3 könyv jelent meg. A hivatalos könyvkiadók Magyarországon már alig adhattak ki vallásos könyvet, Rómában pedig még nem látták, hogy erre a külföldről jövő segítségre újólag szükség van. A politikai terror a vallásos könyvkiadás ellen befolyásolta a kis budapesti kiadókat is. Ezek 1945-1948 között mindössze 55 könyvet jelentettek meg, 1949–1956 között pedig csak hatot, 1957–1993 között összesen tizenötöt.

A kutatásunk során feldolgozott fél évszázad fejlődésében az 1945–1948 és az 1990–1993 éveket a kommunista korszak bevezető, illetve kicsengő éveiként lehet értelmezni.

1949–1956 között éreztette hatását a vallásos könyvkiadásban is a radikális egyházüldözési korszak, mely a kommunista messianizmus fanatizmusával, az eszközökben nem válogatósan, nemzeti hagyományt és célokat megtagadva, a „tudományosság mindenhatósága” ürügyén, a vulgáris materializmust terjesztve, adminisztratív eszközökkel próbálta megteremteni az egydimenziós „szocialista ember” kialakításának feltételeit. A moszkovita politikusok számára a vallás ópium volt, és vakon bíztak a szocialista ideológia felsőbbrendűségében. A vallás felé minden engedményt csak taktikai lépésnek tekintettek, az ifúság vallás-erkölccsel való „megfertőzését” államellenes cselekedetnek minősítették és a vétkeseket súlyos büntetésekkel sújtották. Vallási téren nem lehetett semmi újat kezdeményezni, a meglévő gyakorlatot, a vallási gyökerekkel rendelkező kulturális megnyilvánulásokat is, megpróbálták elsorvasztani. A magyar katolikus egyház legnagyobb könyvkiadója, a Szent István Társulat pl. ezekben az években jóformán csak elvétve, vagy egyáltalán nem adhatott ki vallásos könyvet.

Az 1956-os forradalom véget vetett nemcsak a kommunista gazdasági és társadalmi, hanem az ateista világnézeti programnak is. A magyar kommunista kormányzat ugyan ezután is szívesen mutatta magát tüntetőleg hűnek az ideológiai elvárásokhoz, hogy a testvérpártok tolerálják a merész magyar gazdasági kezdeményezéseket, de a „társadalmi béke” Magyarországon nem jöhetett volna létre a katolikus vezetők és hívek támogatása nélkül, ehhez pedig elfogadhatóbb körülményeket kellett teremteni a könyvkiadás terén is. Az „ideológiai hűséget” a Párt a továbbiakban már nem az osztályharcos vallásellenességgel, hanem (egy párthatározat alapján) a hosszú átmenettel számoló elvi következetesség jelszavával dokumentálta a hazai és a külföldi elvtársak előtt. A vallás eltűnése az ideológia számára „történelmi folyamat” lett, mely törvényszerűen fog majd bekövetkezni. Ezen az alapon alakulhatott ki a puha diktatúra egyházpolitikai hozzáállása a könyvkiadás némi erősödéséhez. Az 1957-es évvel ténylegesen új korszak kezdődik a magyar vallásos könyvkiadásban bizonyos liberalizálódás és két új kiadó feltűnésével. Az egyik Budapesten, a Párt engedélyével, a másik külföldön, Bécsben kezdte meg működését.

A forradalom után, 1957-ben kapott engedélyt a Papi Békemozgalom, hogy a vezetése alatt álló gazdasági vállalkozás, a kegyszereket árusító Ecclesia Szövetkezet, vallásos könyveket is adhasson ki. Hogy éppen a Papi Békemozgalom kapta ezt a lehetőséget, feltehetően összefügg azzal, hogy ugyanebben az évben Bécsben, az Állami Egyházügyi Hivatal egyházkorlátozó körén kívül egy másik új magyar vallásos könyvkiadó is megkezdte működését. Továbbá része lehetett annak is, hogy 1955-ben a Szentszék betiltotta a Mozgalom magyar, német és francia nyelvű szócsöveit, A Kereszt-et, Katholische Rudschau-t és Bulletin Catholique Hongrois-t. A három lap emiatt kénytelen-kelletlen leállította megjelenését. Az első később Katolikus Szó néven, módosított statútummal ismét megjelent, és csak a rendszerváltozáskor szűnt meg véglegesen.

1957-ben azért indította el Bécsben az Opus Mistici Corporis (OMC) könyvkiadót Török Jenő piarista atya, mert magyarországi kiscsoportos munkájában felismerte, hogy milyen nagy jelentősége van a kommunisták által vallási elvonókúra alá fogott Magyarországon a katolikus sajtóterméknek. A külföldi székhelyű magyar katolikus kiadót, mely „Pasztorális Magyarsegély” néven a Bécsi Érsekség Lelkipásztori Hivatalának védő szárnyai alá helyezte magát, témaválasztásában és a példányszám meghatározásában nem korlátozta semmi akadály, csupán az, hogy az anyagi eszközöket jótevőktől, szubvenciót adó egyházi szervektől kellett „összekoldulnia” munkássága egész ideje alatt. Így nézve az OMC tevékenysége páratlan teljesítmény volt. A Kiadó 1957–1989 között számos kiadványt tudott megjelentetni, 1965-től elsőnek terjesztette a zsinati tanítást magyar nyelven. A Kiadót P. Török halála (1983) után a váci egyházmegyés, volt teológiai tanár, Liptay György vezette tovább. Az ő nyugalomba vonulása után az aligazgató, a fiatalon elhúnyt P. Kozma György S.J. volt kijelölve a Kiadó élére. A fejlődés mégsem az önállósulás irányába ment. Az OMC 1989-ben, egy együttműködési szerződés keretében, a budapesti Szent István Társulat vezetése alá került, mely a külföldi kiadót saját organizációjába építette be. Saját kiadványokkal az OMC azóta igen ritkán jelentkezik.

1957-ben külföldön, Ausztriában, egy másik jelentős sajtókezdeményezés is indult, a Magyar Papi Egység negyedéves folyóirat, mely – mint említettük – „különszámok” formájában könyveket is megjelentetett. Elindulásakor a mintegy száz külföldi magyar katolikus lelkipásztor összekötője, segítője akart lenni, de rendszeresen olvasták a világi hívek is. Mivel más lelki táplálékot nyújtó lap magyar nyelven nem jelent meg, Magyarországra is hazavitték külföldi látogatók, de otthon, a kritikus egyházi beszámolók miatt, tiltott sajtótermék lett. A kitiltás alapját képező hazai híreket idővel átvették más lapok. A hazai „puha diktatúra”, a „gulyás kommunizmus” kialakulása és az Ostpolitik Magyarországgal kapcsolatos eseményei, a külföldi sajtónak is érdekessé tette a magyar egyházpolitikai témákat. Bécsben 1957 óta működött a Magyar Egyházszociológiai Intézet, mely tanulmányaival és elemzéseivel ismertté vált a nyugati szakkörökben is. A római Katolikus Szemle nívós írógárdája szintén rendszeres elemzéseket jelentetett meg a hazai egyházi helyzetről. Egyszóval: a Magyar Papi Egység elvesztette azt a fontos tájékoztató jellegét, amellyel azelőtt rendelkezett, megnőtt viszont az igény a zsinat eszméinek népszerűsítése és általában a keresztény lelkiséget formáló írások közvetítése iránt. Ez arra vezetett, hogy a Magyar Papi Egység, mely 1968-ig összesen 46 számot jelentetett meg, 1969-ben Szolgálat néven a zsinati eszmékre és a keresztény lelkiségre összpontosító új profillal jelentkezett. Az 1986 óta Bécsben szerkesztett folyóirat következő „újjászületésére” – Távlatok néven – a magyarországi rendszerváltozást követően, 1991-ben került sor. A szerkesztőségi bevezető szerint azzal a céllal változott meg a folyóirat neve és profilja, „hogy a nehezen kibontakozó magyar demokrácia építésében elkötelezett világiaknak segítséget nyújtson az egyház szociális tanítása fényében, fokozottabban számolva a konkrét helyzetben hitükről tanúskodó keresztények élettapasztalatával, amikor teológiai, lelkiségi és világnézeti kérdésekről tárgyalnak. Hogy párbeszédet folytasson a magyar értelmiség széles rétegeivel, a kultúra világának képviselőivel – keresőkkel és kétkedőkkel is, úgy, ahogy ezt a zsinat kívánta. Párbeszédet folytatni elsősorban valamennyi kereszténnyel: közösen tanúskodni Krisztusról a világ előtt.” 1992-ben a Távlatok szerkesztősége és kiadóhivatala hazatelepedett Magyarországra.

5. Az 1945–1993 között magyar nyelven kiadott katolikus könyvek tartalmi elemzése

Az 1. függelék évenkénti összesítéséből megállapíthatjuk, hogy 1949–1984 között a könyvkiadási lehetőség nagyon korlátozott volt. Nem annyira a vásárlóközönség hiánya miatt, hanem mert a kiadók csak bizonyos példányszám megjelentetésére kaptak az államtól engedélyt. Még 1986-ban, Lékai bíboros halálának évében is, a legnagyobb hazai könyvkiadó, a Szent István Társulat pl. összesen csak 256 ezer példányban jelentethetett meg (8-70 ív terjedelmű) könyvet. Ebből 60 ezer példány volt a 16 ív terjedelmű hittankönyv, 30 ezer vallásos regény Cronin, Werfel, stb. műveiből 40 ív terjedelemmel, és 4 ezer példány jutott a pápai megnyilatkozások közzé tételére 12 ív terjedelemmel. Magyarországon a megjelent katolikus kiadványok az összes megjelent sajtóterméknek csak elenyészően kis hányadát tették ki. A hivatalos katolikus kiadók nem szívesen vállalták pl. liturgikus nyomtatványok kiadását, mert a kis terjedelmű, de nagy példányszámú füzetek erősen igénybe vették a példányszám-kontingenst. Ez a mesterségesen fenntartott helyzet gyakorlatilag „vallási elvonókúra” volt, az erőszak eszközeivel megvalósítva, mely azt célozta, hogy az emberek leszokjanak az addig igényelt „vallási képzetekről”. Az emberi lelket azonban nem a marxista „tudományosság” találta ki, hanem a Teremtő alkotta, és az elvonásra intenzív éhségérzettel reagált. Ilyen körülmények között történt, hogy Magyarországon nagy „vallási eseménynek” számított a Magyar Rádió A Biblia világa című sorozata (Rapcsányi László szerkesztésében), mert legalább ebből hallhattak valamit a hívők nyilvánosan is a vallásról. A nagysikerű sorozatot a Magyar Rádió megismételte, és anyagát százezres példányban könyv alakban is kiadta. A magyar vallásos könyvkiadás szempontjából ezek voltak azok az idők, amikor bármilyen vallásos témájú nyomdatermék megjelenése nagy sikerre számíthatott. Az egyetlen katolikus hetilap, az Új Ember színtelen szerkesztése és alkalmilag belekényszerített politikai cikkek ellenére, 90 ezer példányban jelent meg, mert ez is több volt a semminél.

A bibliográfiai anyagunk témák szerinti, „tartalmi” elemzéséhez az alábbi csoportokat állítottuk fel:

I.

Szentírás (Szentíráskiadás, szentírás-tudományi könyvek),

II.

Teológia (Tudományos és népszerűsítő teológia),

III.

Zsinat (Zsinati dokumentumok, zsinati teológia),

IV.

Prédikáció (Prédikációs könyvek, hittankönyvek),

V.

Világnézet (Világnézet, bölcselet),

VI.

Lelkipásztorkodás (Lelkipásztori teológia, liturgia, egyházjog, családkérdés),

VII.

Lelki olvasmány (Lelki olvasmány, elmélkedési anyag, lelkiség),

VIII.

Imakönyvek,

IX.

Egyháztörténet (Egyháztörténet, egyházi kortörténet),

X.

Egyház – állam – társadalom,

XI.

Szépirodalom,

XII.

Világi tudományok,

XIII.

Segédkönyvek,

XIV.

Egyéb.

A könyvek témák szerinti beosztásakor az alábbi eredményeket kaptuk:

2. Táblázat

Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma tartalmi csoportok szerint

(Részletes adatok a 2. Függelékben)

Év

Kiadott könyv ósszesen

Kiadott könyv ósszesen

II. Teológia.

III. Zsinat

IV. Prédikáció

V. Világnézet

VI. Lelkipásztorkodás

VII. Lelki olvasmány.

VIII. Imakönyvek

IX. Egyháztörténet

X. Egyház-állam-társadalom

XI. Szépirodalom

XII. Világi tudományok

XIII. Segédkönyvek

XIV. Egyéb

1945-1948

523

8

13

-

15

6

39

133

112

41

24

93

21

18

-

1949-1956

120

6

-

-

3

1

7

22

33

9

1

18

6

11

3

1957-1967

359

11

22

14

41

9

24

55

61

17

9

66

13

17

-

1968-1979

635

30

76

20

37

21

71

118

51

61

11

58

8

31

42

1980-1989

1022

30

96

18

92

18

51

266

70

124

9

124

18

27

79

1990-1993

809

22

64

4

55

1

44

237

60

104

16

85

1

23

93

Év ismeretlen

61

7

2

1

-

4

3

-

14

3

7

13

-

1

6

Összesen

3529

114

273

57

243

60

239

831

401

359

77

457

67

128

223

Százalék

1945-1948

100

1,5

2,5

-

2,9

1,1

7,5

25,4

21,4

7,8

4,6

17,8

4,0

3,4

-

1949-1956

100

5,0

-

-

2,5

0,8

5,8

18,3

27,5

7,5

0,8

15,0

5,0

9,2

2,5

1957-1967

100

3,1

6,1

3,9

11,4

2,5

6,7

15,3

17,0

4,7

2,5

18,4

3,6

4,7

-

1968-1979

100

4,7

12,0

3,1

5,8

3,3

11,2

18,6

8,0

9,6

1,7

9,1

1,3

4,9

6,6

1980-1989

100

2,9

9,4

1,8

9,0

1,8

5,0

26,0

6,8

12,1

0,9

12,1

1,8

2,6

7,7

1990-1993

100

2,7

7,9

0,5

6,8

0,1

5,4

29,3

7,4

12,9

2,0

10,5

0,1

2,8

11,5

Év ismeretlen

100

11,5

3,3

1,6

-

6,6

4,9

-

23,0

4,9

0,5

21,3

-

1,6

9,8

Összesen %

100

3,2

7,7

1,6

6,9

1,7

6,8

23,5

11,4

10,2

2,2

12,9

1,9

3,6

6.3

A legnagyobb csoport a VII., lelki olvasmány, elmélkedési anyag lelkiség (23,5%). Ennek negyede szentek élete vagy a szentek írásai, azaz történelemorientált vagy a forrásokhoz visszamenő irodalom. Az első korszakban tilos volt ugyan kifejezett egyháztörténet megjelentetése, csak később szaporodtak el az ilyen jellegű könyvek, de így is sok kiadványt találunk az igazán „történelemorientált” IX. egyháztörténet, egyházi kortörténet csoportban (10,2%). A VII. csoport témakörével szoros kapcsolatban áll ugyanakkor a VIII. imakönyvek csoport (11,4%). Egyetlen nagyobb témacsoportot találunk még az elemzés során – kissé meglepően – a XI. szépirodalom csoportot (12,9%). Ez a négy nagy téma uralja tehát a háború utáni fél évszázad magyar katolikus könyvkiadását: lelkiolvasmány, imakönyvek, egyháztörténet és szépirodalom. Ezekkel foglalkozik a könyvtermelés 58,0%-a. Meglepően kevés könyvjelent meg az V. világnézet témában, mindössze 60 könyv (1,7%). Nem nagyon érdekelte a kiadókat és a közönséget a X. egyház, állam, társadalom téma sem. Ebben a témában 77 könyv szerzője dolgozott (2,2%). Szinte érthetetlen viszont, hogy három évtizeddel a zsinat befejezése után csak 57 könyv jelent meg a III. zsinattal kapcsolatban (1,6%). Zsinati megújulásról beszélni Magyarországon szinte kötelező volt, de a buzdításokba, szólamokba öltözködő szóbőségtől még nem lehetett zsinati megújulást elvárni. A pápalátogatás tüneményes eseményei és a szentatya értő szavai kevés igazi reformot indítottak el. Egy évtizedig (1975-ig) váratott magára a teljes zsinati alapdokumentumok kiadása, még jobban késett az új zsolozsmáskönyv megjelenése, az egyházmegyei zsinatok megtartása. Politikai kényszer már régen nem nehezedik rá a magyar egyházra, nem kell továbbra is a „kislépések politikáját”, a fontolva haladás „tánclépéseit” gyakorolnia. A IV. prédikáció csoport (6,9%) és a VI. lelkipásztorkodás (6,8%) az összes könyvek számához viszonyítva arányosnak mondható. Aránylag magas a száma az I. szentirás csoportnak. Ez valószínűleg azzal van összefüggésben, hogy a szentíráskiadás a kommunista időben is engedélyezett volt, továbbá azzal, hogy külföldön is számos idevágó könyv jelent meg. A II. teológia (7,7%) csoport aránylag magas kiadási számában visszatükröződik valószínűleg az értelmiség hiányérzete, akik öntevékenyen megpróbálták kipótolni vallási ismereteik hiányosságát, és keresték az ilyen könyveket.

A XII. világi tudományok (1,9%), a XIII. segédkönyvek (3,6%) és a XIV. egyéb (6,3%) csoportba sorolt könyvek részben a „katolikus könyv” már ismertetett meghatározása folytán kerültek bele bibliográfiai gyűjteményünkbe.

E pontnál még meg kell említenünk, hogy a magyarországi és külföldi kiadók, illetve a külföldi segélyszervezetek nagyon sok könyvet küldtek a magyar híveknek a környező kommunista országokba, ahol még nagyobb volt az ínség a vallásos irodalom iránt, mint a hazai terméssel és külföldi segítséggel némiképpen ellátott magyar egyházban.

6. A nagyobb kiadók könyveinek tartalmi elemzése

A teljes magyar katolikus könyvkiadás tartalmi elemzése után nézzük, milyen irányzatot követtek a „nagyobb” (legalább 20 könyvvel szereplő) kiadók. Ezek képviselik az itt elemzett könyvek közel háromnegyed részét. Hogy a különböző kiadók számadatai egymással összehasonlíthatók legyenek, minden kiadónál megvizsgáltuk, milyen arányban kerültek könyveik az általunk felállított tartalmi kategóriákba. Az alábbi táblázatban a kiadók összes kiadványainak számát és ennek „profilját” tüntettük fel. A százalékban kifejezett arányok alapján történt értékelés független a megjelentetett könyvek számától, és jól jellemzi a kiadó érdeklődését. A hazai és a külföldi kiadókat abc-rendben hozzuk. Köztük van „Budapest” megjelöléssel egy budapesti és „Róma” megjelöléssel egy római, nem szorosan összefüggő, de egymással kapcsolatban lévő kiadói csoport – utóbbinál főleg a Vatikáni Rádió magyar osztálya munkatársainak – összevont teljesítménye.

A nagyobb kiadók tartalmi profilját vizsgálja a 3. táblázat:

3. Táblázat

A nagyobb kiadók „kiadói profilja” a témakörök százalékos aránya alapján

(Teljes kiadói lista a 3. Függelékben)

Nagy kiadók

Összes kiadás

Kiadott könyv ósszesen

II. Teológia.

III. Zsinat

IV. Prédikáció

V. Világnézet

VI. Lelkipásztorkodás

VII. Lelki olvasmány.

VIII. Imakönyvek

IX. Egyháztörténet

X. Egyház-állam-társadalom

XI. Szépirodalom

XII. Világi tudományok

XIII. Segédkönyvek

XIV. Egyéb

Magyarországi kiadók (1945-1993)

Actio Catholica, Budapest

24

-

8,3

-

-

8,3

16,7

4,2

4,2

8,3

50,0

-

-

-

-

Aggiornamento

20

-

10,0

-

15,0

-

5,0

40,0

5,0

10,0

-

15,0

-

-

-

Bencés, Bp.

25

4,0

-

-

8,0

-

4,0

52,0

4,0

16,0

8,0

-

-

4.0

-

Budapest

77

1,3

-

-

7,9

2,6

2,6

19,7

27,6

14,5

2,6

5,3

5,3

10,5

-

Corvina, Bp.

26

-

3,8

-

-

-

-

7,7

-

30,8

-

7,7

11,5

-

38,5

Ecclesia, Bp.

390

4,4

3,8

0,3

3,3

1,0

4,1

27,7

23,1

6,2

1,0

14,1

1,0

0,5

9,5

Korda, Bp.

113

6,2

1,8

-

2,7

-

8,0

19,5

15,9

3,5

0,9

32,7

2,7

1,8

4,4

Magvető Bp.

25

-

-

-

-

4,0

-8,0

-

24,0

4,0

44,0

8,0

-

8,0

Márton Áron, Bp.

52

-

3,8

-

1,9

-

5,8

21,2

-

13,5

5,8

-

1,9

7,7

38,5

Szalézi Művek, Rákospalota

56

-

1,8

-

1,8

-

3,6

57,1

21,4

1,8

-

10,7

1,8

-

-

Szent Gellért, Bp., Szeged

97

1,0

2,1

-

7,2

-

6,2

50,5

3,1

2,1

-

8,2

-

1,0

18,6

Szent István Társ. Bp.

988

4,1

13,6

4,1

9,6

1,1

8,5

21,8

10,2

4,3

0,5

14,3

1,1

1,8

5,0

Szépirodalmi, Bp.

21

-

9.5

-

-

-

-

9,5

-

-

-

76,2

4,8

-

-

Vigilia, Bp.

38

-

15,8

2,6

-

-

-

36,8

2,6

5,3

10,5

18,4

-

-

7,9

Külföldi kiadók

A Szív

24

-

12,5

-

-

-

16,7

20,8

-

8,3

4,2

37,5

-

-

-

Agapé

226

3,5

1,3

-

23,5

-

4,4

28,8

5,3

13,3

-

9,3

-

-

10,6

Anonymus, Róma

23

-

4,3

-

-

-

-

17,4

13,0

4,3

-

56,5

4,3

-

-

Katolikus Szemle, Róma

22

-

13,6

4,5

-

14

-

-

-

31,8

-

27,3

9,1

-

-

Magyar Ház, Bruxelles

31

-

-

3,2

-

-

-

6,5

6,5

3,2

6,5

74,2

-

-

-

Marana Tha

27

11

-

-

7,4

-

3,7

74,1

-

-

-

-

-

-

3,7

OMC Bécs

121

9,1

15,7

3,3

9,9

0,8

12,4

31,4

5,0

5,8

1,7

2,5

1,7

0,8

-

Prugg Verlag, Eisenstadt

64

4,7

9,4

-

1,6

3,1

15,6

32,8

-

12,5

1,6

1,6

1,6

-

-

Róma (Vatikáni Rádió)

97

3,1

39,2

2,1

1,0

6,2

5,2

17,5

1,0

11,3

3,1

8,2

2,1

-

-

Kiadott könyvek száma

Kiadók összesítése

Kiadók száma

absz.

százalék

Hazai nagy kiadók

14

1951

55,3

Külföldi nagy kiadók

9

635

18,0

Kis kiadók összesen

363

828

23,5

Kiadó ismeretlen

[115]

115

3,2

Összesen

[501]

3529

100

A kép szemléletes. Jól mutatja, hogy a kiadók profilja nem egyforma. Teljes témaskálát tulajdonképpen csak két engedélyezetten működő magyarországi kiadónál találunk, akiknek el kellett látniuk mindenfajta hazai igényt a könyvkiadás terén. A kiadó elsődleges profiljának mondjuk azt a témakört, melynek a legtöbb könyvet szentelte, ahol a legmagasabb a táblázatban a százalékos érték.

Az I. témacsoportban (szentíráskiadás, szentírástudományi könyvek) a legmagasabb értéke a bécsi OMC kiadónak van. A saját kiadási lehetőségeihez képest ő fordított a legtöbbet az ilyen könyvek megjelentetésére. A II. témacsoport (tudományos és népszerűsítő teológia) könyvei elsősorban Rómában kerültek kiadásra. A III. (zsinati dokumentumok, zsinati teológia) csoportnak a Szent István Társulat adott a legnagyobb teret a saját kiadói tevékenységén belül. A IV. (prédikációs könyvek, hittankönyvek) kiadói között az Agapé kiadó kapja a kiadói „aranyérmet”. Az V. (világnézet) témakörben a római kiadók csoportjáé a vezető szerep. A VI. (lelkipásztori teológia, liturgia, egyházjog, családkérdés) nagy csoportjában az eisenstadti Prugg Verlag viszi el a pálmát. A VII. (lelki olvasmány, elmélkedési anyag, lelkiség) előtérbe helyezésénél az újabb kiadók jeleskednek, akik azonban még túl kevés könyvvel tették le a garast ahhoz, hogy működésükről minősítő véleményt lehetne mondani. A „jó jegy” ugyanis nem a kiadói szolgálat nagyságára, hanem mintegy csak a „buzgóságára” vonatkozik. A VIII. (imakönyvek) csoportban a legnagyobb arányt az összevont budapesti kis kiadók érték el. Kimagasló teljesítményt nyújtott itt az Ecclesia és a Korda kiadó. A IX. (egyháztörténet, egyházi kortörténet) csoportban a budapesti Bencés Kiadó és az Agapé Kiadó tanúsították a legnagyobb érdeklődést. A X. (egyház, állam, társadalom) témakörben, mely tulajdonképpen az egyházpolitika körét jelenti, főleg a budapesti Bencés Kiadó, a római kiadók és a budapesti kisebb kiadók jelentettek meg könyveket. A XI. (szépirodalom) csoportba sorolt könyvek kiadását – meglepő módon – leginkább a Korda Kiadó karolta fel a katolikus könyvkiadók között. Amit a vizsgált időszakban a Korda kiadott, annak közel egyharmada szépirodalom, egyötöde pedig lelkiolvasmány volt. Ezt a kiadót nem lehet tehát a háború előtt használt címkével „a vallásos ponyva kiadójának” mondani. A XII. (világi tudományok) és XIII. (segédkönyvek) csoportjába sorolt könyvek kiadására, érthető módon, főleg a budapesti kis kiadók vállalkoztak. A XIV. (egyéb) csoportba sorolt könyvek a 70-es évekkel kezdődően tűnnek fel gyakrabban. Ide soroltunk a Szent István Kiadótól 49, az Ecclesia Kiadótól 37, az Agapé Kiadótól 24, és a budapesti Szent Gellért Kiadótól 18 könyvet. (A részletek iránt érdeklődők a 4. Függelékben lévő könyvlistában megtalálják a kívánt információt.)

7. A magyar nyelvű katolikus könyvek kiadói

A magyar nyelvű katolikus könyvkiadás rendkívüli körülményeit már a Magyarországon és külföldön megjelent könyvek ismertetése kapcsán érintettük. A rendkívüliség fő oka az volt, hogy a kommunista hatalomátvétel Magyarországon a katolikus kiadókat gyakorlatilag működésképtelenné tette. Ez azt jelentette, hogy a külföldi és a kiadóktól független hazai kezdeményezésekre hárult a feladat, hogy gondoskodjanak a legszükségesebb könyvek pótlásáról. A nagyobb kiadók (14 hazai és 9 külföldi kiadó) könyveinek tartalmi elemzése során kimutattuk, hogy ezek a félévszázados magyar katolikus könyvtermelésnek 73,3%-át állították elő. A fennmaradt 26,7%-ot 244 hazai és 119 külföldi kis, illetve alkalmi kiadó adta ki. A kiadók azonosítása nem tartozott kutatásunk céljai közé, azért változatlanul továbbadjuk azokat a megjelöléseket, melyek a könyveken szerepeltek, noha ismeretes, hogy néha ugyanazon „műhely” más és más név alatt adta ki különféle kiadványait. 115 esetben viszont – a kutatók és könyvtárosok bánatára - hiányzott a könyvön a kiadóra való minden utalás.

Ha a Magyarországon, illetve a külföldön megjelent könyvek számát összevetjük az összes magyarországi, illetve összes külföldi kiadók számával, előbbire átlagosan 9,9, utóbbira átlagosan 6,9 könyv kiadása jut, ami nem sokat mond az olvasónak. Beszédes választ kapunk azonban, ha külön vizsgáljuk a „nagy” (legalább 20 könyves) és a „kis” (1–19 könyves) kiadókat. Ebben az esetben Magyarországon a 14 „nagy” kiadó összesen 1951, fejenként átlagosan 140 könyvet jelentetett meg, míg a 9 külföldi „nagy” kiadó összesen 635, fejenként átlagosan 70 könyvnek volt a kiadója. E nagy különbség teljesen eltűnik a „kis” kiadók esetében: a 244 hazai „kis” kiadónak összesen 574, átlagosan kb. 2 könyvet sikerült kiadni, és a 119 „kis” külföldi kiadó is összesen csak 254 átlagosan fejenként kb. 2 könyvet tudott megjelentetni.

Ez a statisztika, úgy hisszük, tanulságos. A könyvkiadás akár Magyarországon, akár külföldön egy magánszemély vagy kis csoport számára nagy vállalkozás. Magyarországon kb. annyival olcsóbb a könyvkiadás, amennyivel szegényebbek az otthoni mecénások. Az anyagi megterhelés tekintetében tehát nincs különbség a hazai és a külföldi privát kiadó helyzete között. A magyar egyház a könyvkiadási problémáit azonban aligha tudja magánkezdeményezéses alapon megoldani. Talán a sok „egykönyves” kiadó lehet a magyarázat arra, hogy az egyház építése szempontjából fontos könyvek nem jelennek meg magyar nyelven. A magyar egyháznak arra kellene törekednie, hogy anyagilag is cselekvőképes kiadókat hozzon létre, melyek megfelelő kiadói programmal gondoskodnak a hosszú távú igényekről is. Fel kell számolni a kommunista egyházpolitikától örökölt szemléletet, hogy a könyvkiadók az egyház gazdasági vállalkozásai, melyeknek hasznát más egyházi művek szubvencionálására lehet fordítani. A gazdasági hasznot nem volna szabad kivonni ezekből az üzemekből, hanem arról kellene gondoskodni, hogy a vezetési struktúra olyan legyen a kiadóknál, hogy az ott keletkező haszon – az üzemvezetéstől független döntés alapján – szubvencionálja a gazdaságilag hasznot nem hozó, de az egyház szempontjából fontos kiadványokat.

Egy másik fontos körülményt is meg kell említeni. Ismeretes, hogy a könyv kiadásával annak sorsa még nem dőlt el. A kész könyvnek el kell jutnia az olvasóhoz is. Az állami könyvterjesztés megszűnése folytán országosan nagy problémává vált a terjesztés. Érdemes volna gondolkodni azon, nem lehetne-e bevonni a katolikus egyház „országos hálózatát”, a plébániai szervezetet is a terjesztésbe, pl. úgy, hogy a plébánia szárnyai alatt és nevében egy szakmailag képzett, gazdaságilag önálló elszámolású könyvárus vállalkozó árusítsa minden plébánián a könyveket méltányos kenyérkereseti lehetőség mellett, nyilván mellékfoglalkozásban. A „katolikus könyv” jövőjének tervezésénél szem előtt kellene tartani mindig, hogy akkor lehet csak érdemben tervezni a magyar katolikus könyvkiadás holnapi profilját, ha teljesítőképes a könyvkiadás, és biztosítva van a terjesztés.

Függelék

1. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként a magyarországi és külföldi kiadványok szerint csoportosítva

Év

Kiadott könyv összesen [=100%]

Ebből

Magyarországon

Külföldön

Kiadási hely ismeretlen

1945

64

61

3

-

1946

114

111

3

-

1947

214

206

7

1

1948

131

122

8

1

1949

28

23

3

2

1950

22

12

7

3

1951

5

-

5

-

1952

16

1

14

1

1953

6

-

6

-

1954

13

3

9

1

1955

14

5

9

-

1956

16

3

12

1957

40

13

27

-

1958

49

14

34

1

1959

19

7

12

-

1960

38

12

22

4

1961

33

18

14

1

1962

26

12

13

1

1963

35

23

11

1

1964

32

18

13

1

1965

26

12

13

1

1966

32

18

14

-

1967

29

15

14

-

1968

47

33

12

2

1969

34

21

9

4

1970

44

33

9

2

1971

55

44

10

1

1972

59

50

8

1

1973

50

39

11

-

1974

62

44

17

1

1975

59

32

22

5

1976

56

32

23

1

1977

55

38

15

2

1978

68

46

21

1

1979

46

33

13

-

1980

83

51

23

9

1981

78

54

22

2

1982

90

51

33

6

1983

89

67

21

1

1984

82

66

15

1

1985

106

64

40

2

1986

103

80

20

3

1987

143

97

42

4

1988

119

93

26

-

1989

129

98

31

-

1990

160

132

22

6

1991

227

171

43

13

1992

209

164

35

10

1993

213

161

43

9

Év ismeretlen

61

22

30

9

Összesen

3529 [100%]

2525 [71,6%]

889 [25,2%]

115 [3,3%]

2. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként, tartalmi csoportok szerint

Év

Kiadott könyv összesen

I. Szentírás

II. Teológia

III. Zsinat

IV. Prédikáció

V. Világnézet

VI. Lelkipásztorkodás

VII. Lelki olvasmány

VIII. Imakönyvek

IX. Egyháztörténet

X. Egyház-állam-társadalom

XI. Szépirodalom

XII. Világi tudományok

XIII. Segédkönyvek

XIV. Egyéb

1945

64

-

1

-

-

-

6

15

17

4

-

17

2

2

-

1946

114

2

2

-

4

2

10

37

16

9

9

19

2

2

-

1947

214

2

8

-

7

3

16

53

39

18

14

37

9

8

-

1948

131

4

2

-

4

1

7

28

40

10

1

20

8

6

-

1949

28

2

-

-

-

-

5

1

13

2

-

2

-

3

-

1950

22

1

-

-

-

-

1

4

7

2

-

4

-

4

-

1951

5

1

-

-

-

-

-

1

-

-

-

3

-

-

-

1952

16

-

-

-

2

-

-

5

3

1

1

3

-

1

-

1953

6

-

-

-

-

-

1

3

-

1

-

1

-

-

-

1954

13

1

-

-

-

1

-

4

3

-

-

2

-

1

1

1955

14

-

-

-

-

-

-

1

4

3

-

1

3

1

1

1956

16

1

-

-

1

-

-

3

3

1

-

2

3

1

1

1957

40

1

5

-

5

1

4

7

7

5

-

4

1

-

-

1958

49

1

4

-

5

-

3

6

9

2

-

14

5

-

-

1959

19

-

-

-

-

-

1

3

3

-

1

9

2

-

-

1960

38

-

2

-

-

1

4

11

4

1

1

10

2

2

-

1961

33

4

3

-

5

-

1

4

6

1

2

4

1

2

-

1962

26

-

1

-

7

1

1

2

4

2

1

4

-

3

-

1963

35

-

-

-

6

-

1

6

7

3

2

4

1

5

-

1964

32

-

3

1

-

-

4

7

10

-

-

3

1

3

-

1965

26

-

-

1

4

5

-

1

5

1

-

8

-

1

-

1966

32

3

2

7

7

1

3

2

2

1

1

3

-

-

-

1967

29

2

2

5

2

-

2

6

4

1

1

3

-

1

-

1968

47

2

5

7

7

2

1

2

4

1

1

7

2

2

4

1969

34

1

7

2

-

1

7

3

2

2

1

5

2

-

1

1970

44

1

4

1

3

1

8

8

2

3

1

6

1

4

1

1971

55

2

3

1

6

2

8

9

5

4

2

6

-

3

4

1972

59

1

6

2

2

1

8

9

4

9

1

9

-

4

3

1973

50

3

5

1

2

4

7

13

4

2

-

2

-

2

5

1974

62

4

9

-

5

2

7

10

7

7

-

3

-

4

4

1975

59

4

10

2

3

1

6

7

3

8

-

3

-

7

5

1976

56

6

6

1

4

1

3

16

7

8

-

3

-

-

1

1977

55

1

6

2

3

2

6

12

4

4

3

4

-

4

4

1978

68

4

10

1

2

2

6

15

5

8

1

6

-

1

7

1979

46

1

5

-

-

2

4

14

4

5

1

4

3

-

3

1980

83

3

14

2

6

4

6

17

1

11

1

7

-

1

10

1981

78

3

7

2

3

3

5

22

4

13

-

8

3

1

4

1982

90

1

7

-

17

1

4

26

5

10

1

9

2

4

3

1983

89

4

15

1

11

1

2

30

4

9

-

5

-

2

5

1984

82

2

9

3

7

1

4

19

7

12

-

8

3

3

4

1985

106

1

8

2

23

4

5

21

9

8

3

11

-

4

7

1986

103

3

6

2

6

3

7

29

10

7

1

11

1

5

12

1987

143

4

16

2

10

-

7

38

4

14

-

28

3

3

14

1988

119

1

7

4

4

-

4

33

15

16

-

23

2

2

8

1989

129

8

7

-

5

1

7

31

11

24

3

14

4

2

12

1990

160

4

15

-

7

-

8

51

18

15

2

25

-

3

12

1991

227

9

17

3

15

1

18

56

17

32

4

22

-

7

26

1992

209

4

20

1

15

-

8

57

16

35

2

20

-

7

24

1993

213

5

12

-

18

-

10

73

9

22

8

18

1

6

31

Év ismeretlen

61

7

2

1

-

4

3

-

14

3

7

13

-

1

6

Összesen

3529

114

273

57

243

60

239

831

401

359

77

457

67

128

223

%

100

3,2

7,7

1,6

6,9

1,7

6,8

23,5

11,4

10,2

2,2

12,9

1,9

3,6

6,3

3. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek magyarországi kiadóinak névsora és a kiadott könyvek száma

Sorszám

Magyarországi kiadók

Könyvek száma

Kiadási évszámok

1

A Kat. Diákszöv. Logosz sor, Bp.

1

1946

2

Actio Catholica, Budapest

24

1946-1957

3

Aggiornamento

20

1990-1993

4

Agricola, Bp.

1

1992

5

Akadémia, Bp.

13

1955-1992

6

Antológia, Lakitelek

1

1991

7

Artemis K., Bp.

2

1989

8

Athenaeum, Budapest

1

9

Állami Könyvterjesztő Váll.

1

1988

10

BME, Bp.

1

1981

11

Babits, Szekszárd

1

1993

12

Balassi

1

1993

13

Bencés, Bp.

25

1992-1993

14

Berzsenyi M. Kut. Szombat

1

1993

15

Betegek Apostoli Mozg., Sopron

1

1948

16

Budafok

1

1946

17

Budapest

76

1945-1992

18

Budapesti Egyetemi Könyvtár, Budapest

1

1974

19

Békésm. Ny., Gyula

1

1972

20

Bács-Kiskunm. Ny., Kalocsa

4

1969-1972

21

Corvina, Bp.

26

1969-1988

22

Családok Szeretet Szöv., Bp.

1

1947

23

Cserépfalvi, Bp.

1

1991

24

Csorna

1

1948

25

Davin, Bp.

1

1989

26

Dombóvári Műv. Közp.

1

1978

27

Domonkos rend., Budapest

1

1948

28

Don Bosco

4

1988-1993

29

Doroszló

1

1974

30

Dömölki Apátság

1

1948

31

E.M. Iroda, Nyíregyháza

5

1971-1975

32

ELTE

1

1992

33

Ecclesia, Bp.

390

1957-1993

34

Eger

5

1947-1987

35

Egri Jogakadémia, Eger

1

1947

36

Egyet. Ny, Bp.

5

1968-1974

37

Egyhmgy. Hat., Győr

1

1968

38

Egyhmgy. Hat., Szombathely

1

1989

39

Egyhmgy. Hat., Székesfehévár

1

1985

40

Egyházi Nyomtatvány, Szeged

1

1949

41

Egyházmegyei Nyomda, Veszprém

1

1948

42

Esztergom

6

1945-1982

43

Esztergom Főegyházm. Hat. Bp.

1

1945

44

Eucharisztikus Értesítő, Győr

1

1947

45

Európa, Bp.

13

1968-1989

46

Eötvös Kiadó, Szt. Gellért K.

1

47

Élet és Egészség

1

1984

48

Élet, Budapest

4

1947

49

Érseki Hatóság, Eger

2

1948-1950

50

Érseki Ált. Helytart., Bp.

1

1981

51

F+B Kft., Bp.

1

1992

52

Ferences Hittud. Főisk., Gyöngyős

1

1946

53

Ferences Kolostor, Máriagyűd

2

1948

54

Ferences Missziók, Budapest

10

1946-1949

55

Ferences Missziók, Vác

1

1945

56

Ferences Rendház, Szentkút

1

1948

57

Ferences Rendház, Szombathely

1

1948

58

Ferences Rendtartomány, Bp.

1

1948

59

Ferences Tartományfő., Bp.

1

1950

60

Főegyhm.Hatóság

1

61

Főegyhm. Hiv. Győr

1

1970

62

Főegyhm. Érs. Irod., Eger

1

1987

63

Fővárosi Ny., Bp.

1

1973

64

Gondolat, Bp.

19

1961-1989

65

Gondolat, Szeged

1

1992

66

Görögkat. Hittud. F., Nyíregyháza

1

1982

67

Grafotip, Eger

1

1993

68

Győr

4

1947-1972

69

Győri Egyházmegye

1

990

70

Gyöngyös

4

1947-1950

71

H.M.-Lvt. Eger

1

1992

72

Hajdúdorog

7

1948-1965

73

Hajdúdorogi Egyhmgy., Nyíregyh.

1

1954

74

Hajdúdorogi Püspöki Iroda

2

1949

75

Hasonmás, Bp.

2

1973-1993

76

Helikon, Bp.

13

1978-1989

77

Hermann O. Múzeum évkönyve

1

1979

78

Hevesm., Eger

1

1975

79

Hét Torony

1

80

Hit és élet 1.

4

81

Hitoktatási Bizottság Bp.

1

82

Hitoktatási Felügy., Bp.

1

1992

83

Hitoktatási Központ, Bp.

1

1993

84

Híd

1

1990

85

Hittudományi Akadémia, Bp.

1

1989

86

Hódmezővásárhely

1

1961

87

Intart

1

1989

88

Irgalmasrend Budapest

1

1948

89

Irotron

2

1990

90

JATE, Szeged

5

1979-1992

91

Jézus Szíve templom, Kispest

1

1947

92

Jézus Társasága, Bp.

1

1947

93

Jász, Viktor, Bp.

1

1989

94

Jászapáti

1

1949

95

József Attila Tudom. Egy. Szeged

1

1989

96

KLTEK, Debrecen

2

1980

97

Kalocsa

3

1948-1970

98

Kalocsai Főegyházm. Hatóság

1

1989

99

Kalocsai Érs., Kalocsa

1

1992

100

Kalot, Budapest

3

1945-1946

101

Kaposvár

8

1946-1957

102

Karmelita Rendház. Budapest

4

1945-1949

103

Karmelita Rendház, Győr

1

1947

104

Kassai Szt. Antal templom, Bp.

1

1946

105

Kat. Házassági Tanácsadó, Bp

1

1948

106

Kat. Teol-i Főisk. Jegyzetek

1

1981

107

Katolikus Főisk. Baráti Köre, Bp.

1

1946

108

Katolikus Hittud. Főisk. Jegyz.

1

1990

109

Katolikus Leánykörök Szöv., Bp.

1

1946

110

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

5

1947-1948

111

Katolikus Szemle, Pannonhalma

1

1993

112

Katolikus Szó, Budapest

1

1961

113

Kecskemét

2

1948-1956

114

Kereszt. Értelm. Szöv., Bp.

1

1991

115

Kereszt. Értelm. Szöv., Makó

1

1993

116

Keresztény Iskolatestvérek, Bp

1

1948

117

Kevermesi Róm. kat. pléb.

1

1987

118

Képzőművészeti Alap, Bp.

2

1955-1971

119

Kis Gy., Bp.

1

1987

120

Kiskunfélegyháza

1

1957

121

Korda, Bp.

113

1945-1993

122

Kossuth, Bp.

15

1972-1993

123

Kozmosz Könyvek, Bp.

1

1977

124

Könyvértékesítő V., Bp.

1

1985

125

Körmend

1

1972

126

Közg. Jogi Kvk., Bp.

1

1987

127

Központi Papnevelő Intézet, Bp.

1

1948

128

Központi Stat. Hiv., Bp.

1

1973

129

Lámpás, Abaliget

2

1992-1993

130

Lámpás, Pécs

1

1946

131

LOK, Budapest

2

1958

132

Lourdes, Sopron

1

1946

133

METEM, Bp.

3

1989-1991

134

MOL., Bp.

2

1992-1993

135

MTA Bp.

5

1975-1993

136

Maecenás, Bp.

1

1993

137

Magvető, Bp.

25

1957-1988

138

Magyar Barát, Budapest

18

1946-1952

139

Magyar Barát, Gyöngyös

2

1945-1947

140

Magyar Barát, Vác

5

1945-1947

141

Magyar Helikon, Bp.

2

1971

142

Magyar Irod.tört. Társ., Bp.

1

1948

143

Magyar Kat. Jog Int., Eger

1

1947

144

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

8

1970-1985

145

Magyar Kat. Egy. Bar., Bp

1

1947

146

Magyar Kultúrművek, Bp.

1

1946

147

Magyar Kórus, Budapest

12

1945-1950

148

Magyar Nyelvtud. Tsg., Bp.

1

1970

149

Magyar Szervita Rendtart., Bp.

1

1946

150

Magyar Tud. Ak. Műv.tört.

1

1976

151

Magyar Írás, Budapest

1

1948

152

Magánkiadás, Bp.

2

1988-1989

153

Magánkiadás, Szeged

2

1990

154

Magánkiadás, Szombathely

1

1989

155

Makrovilág

1

1989

156

Makó

2

1945-1947

157

Martineum, Szombathely

1

1946

158

Mária Iskolatestv., Győr

3

1993

159

Máriagyűdi Ferences Kolost.

1

1948

160

Máriapócs

2

1946-1947

161

Márton Áron, Bp.

52

1991-1993

162

Megvédjük a Békét Mozg.,Bp.

1

1946

163

Minerva, Bp.

3

1972-1981

164

Mécs László Lap- és Könyvk.

1

1991

165

Mécses

3

1990-1992

166

Média, Bp.

2

1992-1993

167

Mérnőki Továbbképz. Int., Bp.

1

1945

168

Móra, Bp.

4

1970-1991

169

Múzeum sokszorosítás, Bp.

1

1964

170

Műemlékek Orsz. Bizottsága

1

171

Nagyatád

1

1946

172

Nagybold.assz. Főtempl., Bp.

1

1949

173

Nagyboldogassz. Egy. Kaposv.

1

1946

174

Nagycsal. Orsz. Egyesülete

1

1990

175

Novadat, Győr

1

1991

176

Nyiregyháza

4

1947-1970

177

OLI, Bp.

3

1990-1991

178

OMK, Bp.

1

1987

179

OSZK, Bp.

1

1991

180

Officina, Budapest

1

1948

181

Orsz. Béketanács Kat. Biz.

1

1975

182

Orsz. Hitoktatási Biz., Bp.

2

1986

183

Orsz. Liturg. T.

1

1980

184

Önkormányzat, Naszály

1

1993

185

Örökmécs, Bp.

1

1992

186

P.Főapátság

1

1991

187

Pallacis, Bp.

1

1949

188

Pannon Műhely, Szombathely

1

1991

189

Pannon, Bp.

1

1989

190

Pannonhalma

3

1947-1990

191

Pannonpress, Szombathely

1

1992

192

Panoráma, Bp.

2

1990

193

Pantheon, Budapest

1

1947

194

Papi Békemozg. Munkaköz.

1

1977

195

Papnevelő Intézet, Eger

1

1946

196

Pápa

4

1947-1950

197

Pátria, Bp.

1

1980

198

Pázmány P. Hittud. Ak.

1

1988

199

Petőfi Ny., Kalocsa

1

1973

200

Pécs

5

1957-1991

201

Plébánia, Bp.

1

1992

202

Plébánia, Véménd

3

1991-1992

203

Püspöki Hiv., Szombathely

2

1991-1992

204

Püspöki Kar. Biz.

1

1991

205

RTV-Minerva, Bp.

2

1978-1984

206

Reflektor

1

1988

207

Reform, Bp.

1

1989

208

Regnum Marianum

1

1991

209

Révay Ny., Bp,

1

1970

210

Római Kat. Hittud. Akad., Bp.

1

1977

211

Rózsafüzér Királynéja, Bp.

2

1948

212

Scripta, Szeged

1

1991

213

Somogyi Kvt., Szeged

1

1978

214

Somogym. Ny., Kaposvár

1

1974

215

Sopron

1

1947

216

Szabolcs-Szatm., Nyíregyháza

2

1973-1974

217

Szalézi Művek, Budapest

3

1946-1948

218

Szalézi Művek, Rákospalota

56

1945-1948

219

Szatmári Irgalmas Nőv., Bp.

1

1948

220

Szeged

7

1946-1948

221

Szennay A. főapát kiadó

1

1988

222

Szent Gellért, Bp., Szeged

97

1989-1993

223

Szent István Társulat, Bp.

988

1945-1993

224

Szent József, Bp.

14

1990-1993

225

Szent Maximilian, Miskolc

11

1989-1993

226

Szervita Rendtartomány, Bp.

1

1945

227

Szervita rendház, Mária-Rem.

1

1947

229

Szerző kiadása, Bp.

2

1969-1984

229

Székesegyh. Főpleb., Szombathely

1

1991

230

Székesfehérvár

4

1950-1983

231

Szépirodalmi, Bp.

21

1968-1988

232

Színháztudományi Int., Bp

1

1968

233

Szociális Misszióstársulat, Bp

3

1945-1947

234

Szombathely

7

1945-1991

235

Szt. Domonkos Mo-i rendtart.

1

1990

236

Szt. Imr. Missziós Szem., Kőszeg

1

1945

237

Tankönyvkiadó, Bp.

3

1968-1989

238

Templ. sokszr., Bp.

2

1971

239

Tempó sokszr., Bp.

3

1971-1973

240

Teológia, Bp.

4

1972-1987

241

Tulipán

1

1991

242

Történelmi Múzeum, Bp.

1

1957

243

Unio Cleri Pro Missionibus, Bp.

1

1945

244

Unum, Budapest

2

1947-1948

245

Új Ember, Bp.

15

1946-1991

246

Új Idő Lap- és Könyvk. Debrec.

1

1989

247

Új Idők, Budapest

1

1947

248

Új misszió könyvek 1.

1

1990

249

Út, Igazság, Élet, Piliszentlélek

4

1992-1993

250

Vas-m. muz. ig., Szombathely

2

1972-1980

251

Vác

12

1945-1980

252

Városplébánia, Sopron

1

1948

253

Veszprém

12

1947-1992

254

Vetés

1

1990

255

Vigilia, Bp.

38

1967-1993

256

Zeneműkiadó, Bp.

3

1947-1981

257

Zrínyi, Bp.

2

1988-1992

258

Zsámbék

1

1945

Összesen

2525

4. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek külföldi kiadóinak névsora és a kiadott könyvek száma

Sorszám

Külföldi kiadók

Könyvek száma

Kiadási évszámok

1

A III. Vatikáni Missz. Magy. Del.

2

1947

2

A Magy. Nagyassz. Montreál

1

1988

3

A Szív

24

1945-1975

4

Agapé

226

1968-1993

5

Ahogy Lehet, Párizs-Bécs

11

1950-1970

6

Ahogy Lehet, Sao Paulo

2

1970-1971

7

Amerik. Erdélyi Ferenc. Young.

1

1965

8

Amerikai Magy. Kiadó, Münch.

1

1954

9

Amerikai Magy. Kiadó, New York

1

1951

10

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

7

1952-1968

11

Amerikai Magy. Írók, Los Ang.

1

1966

12

Anonymus, Róma

23

1948-1976

13

Appenzell in Helvetia

1

1955

14

Auróra Könyvek, München

6

1974-1976

15

Belgium

1

1958

16

Benzinger R., Einsiedeln

1

1957

17

Bécs

12

1957-1980

18

Cath. Publishing Comp.

1

1977

19

Collegium Hungaric., Louvain

3

1965-1967

20

Dél Keresztje, Sydney

1

1952

21

Ed. Grafica Nagy, Sao Paulo

1

1982

22

Editorial Kárpát, Buenos Air.

2

1957-1961

23

Editorial Pannon., Buenos Air.

3

1958-1962

24

Editorial Verbo Divino

1

1983

25

Egyhmgy. Hiv., Szabadka

1

1969

26

Egyházfór. Könyvei 3, Luzern

5

1989-1992

27

Előadások a M. Vatik. Rádiób.

1

1989

28

Eola, Bécs

3

1983-1986

29

Erdélyi Ferences A.,Youngst.

1

1967

30

Élet-Vallás-Tudomány, Clevel.

1

1963

31

Ferences atyák, Roebling USA

1

1955

32

Garfield, USA

1

1952

33

Gimenez, Madrid

2

1963-1965

34

Gnadenwald

1

1972

35

Görres Gesellschaft, Münch.

1

1987

36

Hamilton, Ontario

1

1985

37

Heimatverlag, München

1

1966

38

Heder, Róma-Freiburg-Bécs

1

1958

39

Herp Kiadó

1

1982

40

Hirtenberg

1

1956

41

Hitélet, Újvidék

1

1972

42

Horgos

1

1987

43

Inst. Social Morumbi

1

1972

44

Judenau

1

1956

45

KMEM, München

1

1965

46

KMV Youngstown, Ohio

1

1980

47

Kapuziner Kloster, Bécs

1

1987

48

Kastl

1

1976

49

Katolikus Magy. Vas., Youngs.

15

1950-1987

50

Katolikus Akció, Róma

2

1958-1964

51

Katolik. Magy. Vas., Cleveland

5

1949-1956

52

Katolik. Magy. Vasárnapja, USA

5

1947-1958

53

Katolikus Szemle, Róma

22

1955-1992

54

Kárpát, Buenos Aires

1

1958

55

Kárpát, Cleveland

1

1974

56

Klagenfurt

1

1977

57

Kossuth, Buenos Aires

1

1960

58

Köln

2

1951-1952

59

Königstein

1

60

Kriterion, Bukarest

1

1979

61

KüIföId. Magy. Kat. Akc., Róma

5

1950-1967

62

Landshut

2

1947

63

Linz

1

1976

64

MET, Königstein

3

1985-1986

65

MLvt., Bécs

1

1991

66

MPE, Bécs

7

1959-1969

67

MPE, Klagenfurt

2

1966-1967

68

MPE, München

1

1966

69

Madách, Bratislava

1

1978

70

Magyar Ferencesek, Youngs.

1

1966

71

Magyar Ház, Bruxelles

31

1956-1966

72

Marana Tha

27

1991-1993

73

Max Hueber Verlag, München

1

1967

74

Menlo Park, California

1

1981

75

Mérleg, Bécs

1

1992

76

Mikes Kelemen Kör, München

1

1975

77

Mission Catholique Hongroise

1

1952

78

Munhall, USA

1

1954

79

München

1

1977

80

Nápoly

1

1969

81

Nemzetőr

2

1971-1986

82

New Jersey

1

1965

83

New York

4

1952-1964

84

Novi Sad

1

1984

85

OMC Bécs

121

1957-1989

86

Obendorf

1

1945

87

Occidental Pr., Washington

1

1968

88

Pannonia Sacra, München

5

1957-1962

89

Párizs

2

1955-1956

90

Pásztortűz, Köln

1

1950

91

Photomechanischer N., Innsbr.

7

1946-1958

92

Postulacao, Fatima

2

1971-1979

93

Prugg Verlag, Eisenstadt

64

1970-1991

94

Roebling, USA

2

1954-1957

95

Róma (Vatikáni Rádió)

97

1953-1992

96

Római Kat. Esp. Hiv., Nagyvárad

1

1982

97

Római Kat. Plébánia, Nasice

1

98

Salzburg

1

1970

99

Schizophrenic Anony., Cleveland

1

1967

100

St. Anthony Guild., USA

3

1960

101

St. Grignion Vlg., Altötting

1

1980

102

St. Jutta Found., New York-Toronto

5

1978-1980

103

Szabadka

1

1979

104

Szent István Egyh., Sao Paolo

1

1954

105

Szent István népe, Genova

1

1952

106

Szerző kiadása, München

1

1986

107

Szétszórt parazsak, Köln

1

1951

108

Szt. Gellért Kol. Sao Paolo

1

1981

109

Temerin

3

1970-1981

110

Toronto

6

1948-1990

111

Transil RT., Bukarest

1

1992

112

UKI-Bécs

2

1989

113

USA

5

1954-1960

114

Ugo Detti nyomdája, Roma

1

1985

115

Utitárs, Köln-Bécs

1

1969

116

Vaduz–Liechtenstein

1

1988

117

Vallás és élet, Hamilton–Parma

5

1977-1983

118

Vasárnapi levél, Bécs

2

1962-1964

119

Vasárnapi levél, Klagenfurt

1

1953

120

Vatikán

2

1945-1950

121

Várta, Köln-Hamburg

2

1952-1953

122

Vörösváry, Toronto

2

1974-1987

123

Walter Verlag

1

1971

124

Woodbridge, USA

1

1962

125

Youngstown, USA

2

1952-1963

126

Zrenjanin

1

1980

127

Zsinati Bizottság, Róma

8

1966-1982

128

Zürich

1

Összesen

889

Kiadó ismeretlen

115

1947-1993

5. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek jegyzéke

Sor-szám

Szerző

Cím

Kiadó

Év

Téma

Oldal

1

Elsőáldozásra készülők munkafüzete

–

4

–

2

Munkafüzet az elsőáldozók hittankönyvéhez

–

4

–

3

Alexa Károly

A misztika stiluselemei a régi magy. költő nyelv.

–

14

–

4

Rózsadombi Mária össz.

Isten-kereső lárma

–

7

–

5

Őry Miklós Dr. S.J.

Pázmány Péter, a nemzetnevelő

–

9

–

6

Éder Zoltán

Halotti és emlékbeszédek a XIX. és XX. sz.-ból

–

14

–

7

Kovách Aladár

A Mindszenty per árnyékában

–

9

–

8

Málnási Ödön

Szent István király emléke

–

9

–

9

Újváry Sándor

Hajnali vadászat

–

11

–

10

Győri római katolikus egyházmegye

1947

13

196

11

Tabakovits Emil

Énekeskönyv

1948

8

–

12

Csermely Károly

Éneák érthetetlen vétke

1949

11

450

13

Fenyvessy Jeromos

Az aludt vér csodája

1949

11

–

14

Désy Ipoly

Imakönyv

1950

8

–

15

Kempis Tamás

Krisztus követése

1950

7

56

16

Stampay

Imakönyv

1952

8

–

17

Tölgyes Alajos

Krisztus szenvedésének kis zsolozsmája

1954

8

–

18

Vecsey Lajos

A szószék üzenete

1956

4

142

19

Schlüter – Mérő

Rózsafüzér

1958

8

–

20

Directorium seu ordo officii divini peragendi juxta

1960

13

138

21

Endrődy László

Így szenvedtem

1960

7

–

22

Fenyvessy Jeromos

Kölntől Kölnig

1960

11

–

23

Szalay Jeromos

Magyarország megcsonkítása – Trianon-Párizs 1956

1960

9

–

24

Directorium seu ordo officii divini peragendi juxta

1961

13

138

25

Directorium seu ordo officii divini peragendi juxta

1962

13

138

26

Directorium seu ordo officii divini peragendi juxta

1963

13

–

27

Directorium seu ordo officii divini peragendi juxta

1964

13

–

28

Cser László

Hullámverés

1965

11

130

29

Kralovanszky Alán

A Székesfehérvári középkori bazilika

1968

14

34

30

Végh József Mihály

A Müncheni Kódex magy. szöv. és a Valgata latin szöv.

1968

12

86

31

Görögkat.egyh. szert. utasítás nyilvános istentiszt.

1969

6

101

32

Acta Cassae Parochorum: Egyházm. szerint besor. irat

1969

9

492

33

Kardos László

Egyház és vallásos élet egy mai faluban

1969

10

63

34

Végh József Mihály

A Müncheni Kódex magy. szöv. és a Valgata latin szöv.

1969

12

80

35

Szalai János

Szentháromság ünnepétől Adventig

1970

6

678

36

Zsigmond László

Politikai és szociális enciklopédiák XIX–XX. sz.

1970

10

347

37

Henszlmann Lilla szerk.

Acta Cassae Parochorum: Egyházm. szerint besor. irat

1971

9

320

38

Pécsi Egyházmegye A – schematizmusa

1972

13

175

39

Völgyesi Mátyás szerk.

Egyházi vonatkozású jogszabályok gyűjteménye

1974

14

167

40

A Kalocsai Főegyházmegye schematismusa

1975

13

–

41

Az egri főegyházmegye schematizmusa

1975

13

–

42

Garai István

Miserere – versek

1975

11

–

43

Hajdók János

Kígyó és galamb – versek

1975

11

–

44

Mócsy Imre

Beadványom

1975

9

–

45

Magyar Kat. Püspöki Kar

Bűnbocsánat és Oltáriszentség: A bűnbocsánat szert.

1976

6

444

46

A Székesfehérvári Egyházmegye jubileumi névtára

1977

13

–

47

A szombathelyi egyházmegye névtára

1977

13

–

48

Prokoppné S. Marianna

Az Esztergomi Keresztény Múzeum története /2.kiad/

1978

9

31

49

Körlevelekben közölt rendelkezések 1950–1979.

1980

9

40

50

Cséfaly Pál

Eger, Főszékesegyházi Kincstár

1980

14

16

51

Hajdók János ford.

Zsoltárkönyv /2. bőv. kiad./

1980

1

397

52

Horváth Alice

Kalocsa, Székesegyház

1980

14

16

53

Oszlánczi Kata

Tenyerembe írtam a nevedet

1980

11

108

54

Puskás Miklós

Egri író papok

1980

9

120

55

Szalontai Barnabás

Nyírbátor, Minorita-templom

1980

14

16

56

Szilas József

Csanád Egyházmegye jubileumi évkönyve: 1980

1980

9

219

57

Zakar András összeáll.

A Serédi-féle ellenállás és ami mögötte van

1980

9

–

58

A Pécsi Egyházmegye schematizmusa

1981

13

–

59

Entz Géza

A gótika művészete

1981

9

254

60

Biblia /4.kiad./

1982

1

–

61

A hajdúdorogi egyházmegye … schemetizmusa

1982

13

–

62

Esztergomi sematizmus 1982

1982

13

–

63

Assisi Szent Ferenc

Az egyszerűség útja

1982

7

–

64

Oszlánczi Kata

Tenyerembe írtam a nevedet

1982

11

108

65

Timár György

Pécs egyházi társadalma Károly Róbert korában

1982

9

56

66

Hajdók János

A Biblia remekeiből Jób könyve – Jeremiás sirató é.

1983

1

258

67

A Gyulafehérvári egyházmegye névtára

1984

13

–

68

A Pannonhalmi Hóráskönyv – 118 I. 43. sz. kódex hasonmás

1985

14

478

69

Győr-egyházmegyei Almanach

1985

13

–

70

Boda László

Belső színjáték: Dante Isteni színjátéka nyomán

1986

7

135

71

Kiss Mária

Tűzpróbára tétetett: Életrajz /2.bőv.kiad./

1986

11

232

72

Szenes Sándor

Befejezetlen múlt, keresztények és zsidók, sorsok

1986

10

331

73

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete /8.kiad.

1987

8

–

74

Barta István

Őszi üzenet Isten közelből:válogatott versek

1987

11

106

75

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel /5.kiad./

1987

8

–

76

John Milton

Elveszett paradicsom

1987

11

471

77

Köszöntő Nyíri Tamás 70. születésnapjára

1990

11

–

78

Balázs M.-Fricsy-Lukács

Erdélyi és hódoltsági jezsuita missziók I/1.

1990

9

–

79

Havasy Gyula

A magyar katolikusok szenvedései 1944 – 1989

1990

9

–

80

Hevenesi János

Akit keresztülszúrtak

1990

7

–

81

Szabó F. – Miletics K. J.

A lélek örvényében

1990

11

–

82

Szabó Ferenc összeállít.

Loyolai Szent Ignác írásaiból

1990

7

–

83

A kecskeméti Piarista Rendház XVI.századi könyvei

1991

13

51

84

A Szentatya magyarországi lát. liturgikus énekei

1991

6

–

85

II. János Pál pápa máriapócsi zarándoklata

1991

6

–

86

Ifjúsági találkozó a Szentatyával a Népstadionban

1991

6

–

87

Szent István király vesperása a Szentatyával

1991

6

–

88

Szentmise a Szentatyával Budapesten a Hősök terén

1991

6

–

89

Szentmise a Szentatyával Szombathelyen

1991

6

–

90

Ökumenikus találkozó Debrecen

1991

6

–

91

Dercsényi Balázs

Catholic Churches in Hungary

1991

14

302

92

Dóka Klára

Egri Egyházm. térképei

1991

13

258

93

Pólen Béla

S én veletek vagyok mindennap a világ végéig

1991

7

–

94

Rédly E. – Visy K.

A szentmisén Jézussal találkozunk

1991

4

–

95

Varga József

Bűnös nemzet vagy kényszerű csatlós

1991

9

–

96

Az egri, győri, pécsi….egyházmgy. üldözött papjai

1992

9

589

97

Egyházközség-építők egyházközségek és papjaik

1992

9

–

98

Bárdos Lajos – Beke M.

Egyház a változó világban – előadás, 1991.V.29-31.

1992

9

594

99

Dóka Klára

A magyar Egyházmegyék levélt. térk. – Esztergom

1992

13

187

100

Dóka Klára

A magyar Egyházmegyék levélt.térk. – Pécsi, Veszprémi

1992

13

280

101

Kilián István

A magyorsz.i. kat. tanintézetek szinjátsz. forrásai

1992

9

267

102

Nagy Éva

Szily János, Berzsenyi M.

1992

9

77

103

Pálos Antal

Viharon vészen át, Jezsuiták a szétszóratásban

1992

9

–

104

Varga Sándor

A lendvai Plébánia történetéből

1992

9

107

105

Vácz József

A solymári kegykép története

1992

9

86

106

A Veszprémi Egyházmegye múltjából 1949–1987.

1993

9

–

107

Jászalsószentgyörgy nagyközség tört. vázlata

1993

10

–

108

Énekes zsolozsma az Esztergom Breviárium alapján

1993

8

381

109

Cserháti Ferenc

Jézussal az úton Mennyei Atya felé

1993

4

159

110

Löffler Erzsébet

Egyház és barokk kor – az 1992. VII. 17–18.

1993

9

109

111

Miklós Imréné

Semper idem

1993

9

286

112

Reisner Ferenc

Az üdvösségre váró nép – 10 éves korosztálynak

1993

4

136

113

Reisner Ferenc

Szentségi élet az Egyházban 9 éves korosztálynak

1993

4

132

114

Szt. Jeromos Bibliatársulat

Bibliai olvasókönyv

1993

4

–

115

Római Katolikus Biblia

A III.Vatik. Missz. Magy. Del.

1947

4

78

116

Római katolikus szertartástan

A III.Vatik. Missz. Magy. Del.

1947

4

–

117

Izay Géza

A föld dicsérete

A Kat. Diáksz. Logo.sor., Bp.

1946

5

96

118

Gönczné Posch Jolán

Életemet adtam

A Magy. Nagy. Montreál

1988

9

39

119

Kővári Károly

Szeresd Istenedet – szeresd felebarátod

A Szív

1961

2

240

120

S.J.

A halhatatlan ember

A Szív

1961

2

–

121

Whitecomb Paul

Egy katolikus vallomása

A Szív

1961

2

64

122

Szeder Mihály S.J.

A löcsfalvi pap naplójából

A Szív

1975

11

350

123

Palánkay Tibor

Szívet a családnak

A Szív, Budapest

1945

6

79

124

Kollár Ferenc

Egyház és állam

A Szív, Budapest

1946

10

15

125

Sinkó Ferenc

A szenvedésről

A Szív, Budapest

1946

7

104

126

Egyházi álláspont az iskolai hitokt. kérd.

A Szív, Budapest

1947

9

32

127

Jámbor László

Hetedik a házasság

A Szív, Budapest

1947

6

116

128

Nagyfalusy Lajos

Századok vallomása

A Szív, Budapest

1948

9

30

129

Orbán Miklós

Kacor

A Szív, Budapest

1948

11

224

130

Orbán Miklós

Marcell és a kiskáptalan

A Szív, Budapest

1948

11

224

131

Sagehomme Georg

Szívek csatája

A Szív, Budapest

1948

11

169

132

Sinkó Ferenc

Boldogasszony legénye

A Szív, Budapest

1948

11

64

133

Testore Celesztin

Emberevők között

A Szív, Budapest

1948

11

95

134

Babos István

A betegek kenete

A Szív, Budapest

1975

6

48

135

Miller – Kővári

Boldog házasélet

A Szív, Shrub Oak

1958

6

320

136

Krisztus üzenete a világnak

A Szív, Shrub Oak

1961

7

–

137

Endrey Tivadar

Nagyságoddal telve ég-föld

A Szív, Shrub Oak

1961

7

–

138

Cser László

Téli ösvény

A Szív, Shrub Oak

1964

11

117

139

Cser László

Hullámokon

A Szív, Shrub Oak

1965

11

80

140

Isten gyermekei

A Szív, USA

1959

7

–

141

Az orvos és a pap

A Szív, USA

1960

7

–

142

Cser László

Belső kaland

A Szív, USA

1966

11

88

143

Nagybőjti lelkimozgalom

Actio Catholica, Bp.

1946

6

40

144

Eglis István

Az egyén, az állam és az egyház

Actio Catholica, Bp.

1946

10

7

145

Eglis István

Az evangéliumi szabadság

Actio Catholica, Bp.

1946

10

8

146

Gáspár Gusztáv

Magánügy-e a vallás

Actio Catholica, Bp.

1946

10

5

147

Lénárd Ödön

Materializmus, ateizmus, osztályharc

Actio Catholica, Bp.

1946

10

11

148

Lénárd Ödön

Munka, bér, tulajdon

Actio Catholica, Bp.

1946

10

–

149

Nagy Miklós

Katolikus múlt és katolikus jelen

Actio Catholica, Bp.

1946

9

7

150

Pezen Hoffer Antal

Az ember eredete

Actio Catholica, Bp.

1946

5

–

151

Prudentes virgines

Actio Catholica, Bp.

1947

7

19

152

Belső szabadságot

Actio Catholica, Bp.

1947

10

24

153

Az ember belső szabadságáért

Actio Catholica, Bp.

1947

10

7

154

Szabadságunk az igazságban és szeretetben

Actio Catholica, Bp.

1947

10

131

155

Eglis István

Keresztény társadalomért

Actio Catholica, Bp.

1947

10

12

156

Eglis István

Lelket a gyárakba

Actio Catholica, Bp.

1947

10

12

157

Hajdók János

Boldogasszony népe

Actio Catholica, Bp.

1947

2

32

158

Könözsy Lajos

Bölcseleti vázlatok

Actio Catholica, Bp.

1947

5

–

159

Nagy Miklós szerk.

Lelkipásztori tájékoztató

Actio Catholica, Bp.

1947

6

48

160

Sáfrán Györgyi

Ősi vallásos szokások a családban

Actio Catholica, Bp.

1947

6

15

161

Sándor István

Íróink és népünk

Actio Catholica, Bp.

1947

9

–

162

Ugrin József

Föld és lélek

Actio Catholica, Bp.

1947

10

–

163

Schnattner Szigfrid

Krisztus, egyház, papság

Actio Catholica, Bp.

1948

2

30

164

Székely László

Az egyház reggeli és esti imádsága

Actio Catholica, Bp.

1948

8

48

165

A nagyhét szertartásai, imáds. és ének.

Actio Catholica, Bp.

1957

6

64

166

XII. Pius

1944 karácsonykor mondott rádióbesz.

Actio Catholica, Vác

1946

10

32

167

Az evangélium János szerint

Agapé

–

1

136

168

Az evangélium Lukács szerint

Agapé

–

1

144

169

Az evangélium Máté szerint

Agapé

–

1

153

170

Egy nap egy gondolat – 31 gondolat

Agapé

–

7

–

171

Énekek éneke – Minikönyvek 1.

Agapé

–

1

24

172

Képes Biblia

Agapé

–

1

520

173

B. Duda

Amit a Bibliáról tudni kell /Vetés sor./

Agapé

–

1

–

174

Bernolák Éva

A sziklára épült egyház

Agapé

–

7

248

175

Harmath Károly

A szeretet megsebzettje-Pietrelcinai P.

Agapé

–

7

120

176

Harmath Károly

Megváltásunk szent éve /Vetés sor./

Agapé

–

7

–

177

Harmath Károly

Mi történik Medjugorjeban /Vetés sor./

Agapé

–

14

–

178

J. Billings

Természetes családterv. /Vetés sor./

Agapé

–

6

–

179

Nyírő József

Áldoztatás a havasban

Agapé

–

11

27

180

Pósa László

Az aratnivaló sok /Vetés sor./

Agapé

–

7

–

181

Együtt az Egyházzal

Agapé

1968

4

58

182

Első lépések Jézus felé

Agapé

1968

4

40

183

Isten útján

Agapé

1968

4

32

184

Jézus kenyerén

Agapé

1968

4

32

185

Luigi Ugolini

A naptestvér regénye – Assisi szt. F.élete

Agapé

1978

7

196

186

Hoth Iva

A teremtés

Agapé

1981

7

117

187

Hoth Iva

Ferenc testvér

Agapé

1981

7

80

188

Sigaut Marie-Héléne

Jézus, Mária fia

Agapé

1981

4

45

189

Martelli Stelio

Brat Antun… I. /2.kiad./

Agapé

1982

14

203

190

Martelli Stelio

Brat Antun – képregény

Agapé

1982

14

72

191

Thivollier Pierre

Ábrahám I.

Agapé

1982

4

31

192

Thivollier Pierre

Ábrahám II.

Agapé

1982

4

31

193

Thivollier Pierre

Bírák – Isten népének története 8.

Agapé

1982

4

31

194

Thivollier Pierre

Dávid – Isten népének története 11.

Agapé

1982

4

31

195

Thivollier Pierre

Jákob – Az Ószövetség nagyjai 4.

Agapé

1982

4

31

196

Thivollier Pierre

József- Az Ószövetség nagyjai 4.

Agapé

1982

4

31

197

Thivollier Pierre

Mózes – Isten népének története 5.

Agapé

1982

4

31

198

Thivollier Pierre

Mózes – Isten népének története 6.

Agapé

1982

4

31

199

Thivollier Pierre

Mózes – Isten népének története 7.

Agapé

1982

4

31

200

Thivollier Pierre

Sámson – Isten népének története 9.

Agapé

1982

4

31

201

Thivollier Pierre

Sámuel – Isten népének története 10.

Agapé

1982

4

31

202

Galbiati Enrico

A teremtés – A Biblia és története 1.

Agapé

1983

7

60

203

Thivollier Pierre

Dávid – Isten népének története 12.

Agapé

1983

4

31

204

Thivollier Pierre

Illés – Isten népének története 14.

Agapé

1983

4

31

205

Thivollier Pierre

Salamon – Isten népének története 13.

Agapé

1983

4

31

206

West Morris

Az ördög ügyvédje

Agapé

1983

14

362

207

Thivollier Pierre

Izajás – Isten népének története 15.

Agapé

1984

4

31

208

Thivollier Pierre

Jeremiás – Isten népének története 16.

Agapé

1984

4

31

209

Galbiati E. – Guerriero E.

A pátriárkák és Mózes – A Biblia és tört. 2.

Agapé

1985

4

125

210

Galbiati E. – Guerriero E.

Az ígéret földje – A Biblia és története 3.

Agapé

1985

4

125

211

Galbiati E. – Guerriero E.

Az Úr tanitványai – A Biblia és története 7.

Agapé

1985

4

125

212

Galbiati E. – Guerriero E.

Jézus Krisztus – A Biblia és története 6.

Agapé

1985

4

125

213

Galbiati E. – Guerriero E.

Királyok és próféták – A Biblia és tört. 4.

Agapé

1985

4

125

214

Galbiati E. – Guerriero E.

Számki.,visszatérés,judaiz.-A Biblia és tör.5

Agapé

1985

4

156

215

Thivollier Pierre

Az ember és a bűn – Isten népének tört. 18.

Agapé

1985

4

31

216

Thivollier Pierre

Eszter és Judit – Isten népének története 21.

Agapé

1985

4

31

217

Thivollier Pierre

Ezekiel – Isten népének története 17.

Agapé

1985

4

31

218

Thivollier Pierre

Dániel – Isten népének története 22.

Agapé

1985

4

31

219

Thivollier Pierre

Dániel – Isten népének története 23.

Agapé

1985

4

31

220

Thivollier Pierre

Jézus születése – Isten népének története 24.

Agapé

1985

4

31

221

Thivollier Pierre

Jónás és Rut – Isten népének története 19.

Agapé

1985

4

31

222

Thivollier Pierre

Tóbiás és Sára – Isten népének története 20.

Agapé

1985

4

31

223

Bolberitz Pál

Minek gyónjak? – Vetés 3.

Agapé

1986

4

31

224

Bibliai képeskönyv: Újszövetség 1.

Agapé

1987

4

10

225

Bibliai képeskönyv: Újszövetség 2.

Agapé

1987

4

10

226

Bibliai képeskönyv: Újszövetség 3.

Agapé

1987

4

10

227

Carmen B. de Gastold

Imák a bárkából: állatok kórusa

Agapé

1987

11

129

228

Eloi Leclerc

Egy szegény ember böl. – Az Életsz. Nagym. 1

Agapé

1987

7

127

229

Gilbert le Mouel

Isten a metrón

Agapé

1987

11

105

230

Harmath Károly

Mi történik Medugorjéban?

Agapé

1987

14

64

231

Harmath Károly

Pietrelcinai Pio atya

Agapé

1987

7

94

232

Loidl Ida

A fatimai látnokok – Vetés 5.

Agapé

1987

14

31

233

M. Angela Toigo

Isten és az egér

Agapé

1987

11

50

234

Nagy József ford.

Természetes családtervezés – Vetés 8.

Agapé

1987

6

45

235

Thivollier Pierre

Jézus és a bűnbocs. – Isten népének tört. 28

Agapé

1987

4

31

236

Thivollier Pierre

Jézus és a megvetettek – Isten népének tört. 27

Agapé

1987

4

31

237

Thivollier Pierre

Jézus és Keresztelő J.– Isten népének tört. 26.

Agapé

1987

4

31

238

Thivollier Pierre

Jézus gyermekkora – Isten népének tört. 25.

Agapé

1987

4

31

239

Thivollier Pierre

Jézus Jeruzsálemben – Isten népének tört.29.

Agapé

1987

4

31

240

A Bácskai Miasszonyunkról

Agapé

1988

7

131

241

Fábri – Harmath – Kovács

Jókívánságok

Agapé

1988

7

21

242

Harmath Károly

Mi történik Medugorjéban?

Agapé

1988

14

16

243

Leonardo Boff

Teológus a zöld pokolban

Agapé

1988

7

82

244

Leonardo Boff

Üdvözlégy Mária

Agapé

1988

7

78

245

Szungyi L. – Vojnovic, T.

Karácsonyvárás a családban

Agapé

1988

6

16

246

Vári Anna

Szemelvények a kishegyesi egyházkös.élet.

Agapé

1988

9

59

247

Házszentelés – Vetés 6.

Agapé

1989

6

32

248

Kis Zsolozsma

Agapé

1989

6

153

249

Lisieux-i Kis Szent Teréz tisztelete

Agapé

1989

7

46

250

Alberto Vecchi

Mandic Lipót, a szt. gyóntató – Az Életszt.N7.

Agapé

1989

7

84

251

Harmath Károly

Katolikus Kincses Kalendárium – 1990

Agapé

1989

14

256

252

Horváth János

Ájtatosság szent Kolbe Mária Miksa tisztel.

Agapé

1989

7

14

253

Huzsvár László

Páduai Szent Antal Kis imakönyve

Agapé

1989

8

96

254

Josef Heinzmann

Hivatásod a szeretet – Házassági előkészítő

Agapé

1989

6

183

255

Katona István ford.

Kis katolikus katekizmus

Agapé

1989

6

78

256

Mig Holder

Pánov bácsi karácsonya

Agapé

1989

11

24

257

Stantic Gellért

Istennek élt az emberek között

Agapé

1989

7

138

258

A keresztfához megyek: keresztútak gyűjt. /2.kiad.

Agapé

1990

8

191

259

Hitélet: imakönyv a népénekeskönyv mellék.

Agapé

1990

8

616

260

Lalic 1790-1990

Agapé

1990

9

14

261

Barsi Balázs OFM

A Kisebb Testvérek Rendjének Regulája

Agapé

1990

7

187

262

David Watson – Simon J.

Jézus Krisztus egykor és ma

Agapé

1990

7

189

263

Pohárkovics Elvira

A jugoszláviai magyar irod. 1987. évi biblig.

Agapé

1990

14

163

264

Sanchez Silva-José Maria

Marcelino chlieb a vino: spanielska legenda

Agapé

1990

14

63

265

Szent-Gály Kata

A karácsonyi levél

Agapé

1990

7

12

266

Tomka Ferenc

Istenkeresés az irodalomban

Agapé

1990

14

127

267

Liliomszentelés és a gyermekek megáldása

Agapé

1991

6

5

268

Négy adventi gyertyagyújtás

Agapé

1991

6

9

269

Szállást keres a szent család

Agapé

1991

8

8

270

Szent Ferenc atyánk tranzitusa

Agapé

1991

7

5

271

Barsi Balázs OFM

Vade Mecum Franciscanum

Agapé

1991

7

209

272

Bura László

Hűségesen, fáradhatatlanul

Agapé

1991

9

63

273

Harmath Károly

Páduai Szent Antal imakönyv

Agapé

1991

8

207

274

Harmath Károly

Katolikus Kincses Kalendárium – 1992.

Agapé

1991

14

256

275

Richard Bewes

Amit a Bibliáról tudni kell

Agapé

1991

1

28

276

Sanchez Silva-José Maria

Marcellino: spanyol legenda

Agapé

1991

14

38

277

Török József

I.János Pál pápa – Századunk pápái – Vetés 16.

Agapé

1991

9

32

278

Török József

VI. Pál pápa – Századunk pápái – Vetés 15.

Agapé

1991

9

32

279

Török József

XXIII.János pápa – Századunk pápái – Vet.14.

Agapé

1991

9

32

280

Török József

II.János Pál pápa – Századunk pápái – Vet. 17.

Agapé

1991

9

32

281

Török József

X. Piusz pápa – Századunk pápái – Vetés 10.

Agapé

1991

9

32

282

Török József

XI. Piusz pápa – Századunk pápái – Vetés 12.

Agapé

1991

9

32

283

Török József

XIII. Leó pápa – Századunk pápái – Vetés 9.

Agapé

1991

9

32

284

Török József

XII. Piusz pápa – Századunk pápái – Vetés 13.

Agapé

1991

9

32

285

Török József

XV.Benedek pápa – Századunk pápái – Vet.11.

Agapé

1991

9

32

286

Vágvölgyi Éva

Az aranyvirág – Mesék kicsiknek és nagyokn.

Agapé

1991

11

71

287

Lourdesi kilenced

Agapé

1992

8

59

288

Bozsóky Pál Gerő

Az állam és az egyház kapcs. Franciaor.-ban

Agapé

1992

9

220

289

Johann Christop Hampe

A meghalás egészen más

Agapé

1992

7

127

290

Jáki Szaniszló

Csodák és fizika

Agapé

1992

2

91

291

Miocs József

Teréz mise

Agapé

1992

14

8

292

Pohárkovics Elvira

A jugoszláviai magyar irod. 1986. évi bibliogr.

Agapé

1992

14

171

293

Szent-Gály Kata

A karácsonyi levél

Agapé

1992

7

12

294

Székely Tibor

A lármás szellemek éjszakája

Agapé

1992

14

244

295

Teleki Béla S.J.

Szavalókönyv

Agapé

1992

11

363

296

Ternyák Csaba

Apor Vilmos püspök – Század. magy. főpapj.

Agapé

1992

9

32

297

Török József

Gósz József érsek

Agapé

1992

9

48

298

Török József

Márton Áron

Agapé

1992

9

32

299

Várnai Jakab

Kézikönyv a Ferences Világi Rend életéhez

Agapé

1992

7

146

300

Kalendar 1994

Agapé

1993

14

32

301

Katolikus zsebnaptár 1994.

Agapé

1993

14

22

302

Berkessy Ferenc

Bonifác segít magán (ahogy tud)

Agapé

1993

7

156

303

Carmen B. de Gastold

Imák a bárkából: állatok kórusa

Agapé

1993

11

131

304

Celanói Tamás

Szent Ferenc első életrajza – Ferences Forr.-2.

Agapé

1993

7

413

305

Csapó Julianna

A jugoszláviai magyar irod. 1988. évi bibliog.

Agapé

1993

14

143

306

Csapó Julianna

A jugoszláviai magyar irod. 1989. évi bibliog.

Agapé

1993

14

151

307

Dávid András

Egyazon égtáj

Agapé

1993

14

334

308

Gilbert le Mouel

Isten a metrón /2.kiad./

Agapé

1993

11

131

309

Gubás Jenő

Egészség(ügyünk nyelve – nyelvünk egészsége)

Agapé

1993

7

87

310

Hidász Ferenc OFM ford.

Szent Klára művei és életének forrásai

Agapé

1993

7

207

311

Nemeshegyi Péter

Mi a kereszténység?

Agapé

1993

2

68

312

Piero Bargellini

A Sziénai sas – Az Életszentség Nagymest. 14.

Agapé

1993

7

229

313

Pierre Ranwez

A kisgyermek vallási nevelése

Agapé

1993

7

95

314

Szent Bernát

Evezz a mélyre!

Agapé

1993

7

68

315

Takács Ilona

Szentírási szemelvény. versben, képben 1-12.

Agapé

1993

4

10

316

Lisieux-i Kis Szent Teréz tisztelete

Agapé, Szeged

1992

7

52

317

Eloi Leclerc

Visszatérés az Evangéliumhoz

Agapé, Szeged

1992

7

128

318

Katolikus Kincses Kalendárium – 1994

Agapé, Szeged

1993

14

256

319

Balanyi György ford.

Celánoi Tamás életrajzai Szent Ferencről

Agapé, Szeged

1993

7

416

320

Balanyi György ford.

Szent Klára művei és életének forrásai

Agapé, Szeged

1993

7

208

321

Bozsóky Pál Gerő

Segesdi krónika

Agapé, Szeged

1993

7

544

322

Carmen B. de Gastold

Imák a bárkából

Agapé, Szeged

1993

11

132

323

Eloi Leclerc

Assisi Szent Ferenc,Visszatérés az Evang.

Agapé, Szeged

1993

7

128

324

Gesualda nővér

Lisieux-i Szent Teréz

Agapé, Szeged

1993

7

216

325

Gyűrű Géza

Hirdesd az Evangéliumot „A” év

Agapé, Szeged

1993

4

240

326

Gyűrű Géza

Hirdesd az Evangéliumot „B” év

Agapé, Szeged

1993

4

244

327

Hidász Ferenc OFM szerk.

Assisi Szent Ferenc művei

Agapé, Szeged

1993

7

152

328

Szent-Gály Kata

Mihályhegyi remeték

Agapé, Szeged

1993

9

48

329

Takács Ilona

Legkisebbjeink Bibliája 1-12.

Agapé, Szeged

1993

4

8

330

Ternyák Csaba

Apor Vilmos püspök

Agapé, Szeged

1993

9

32

331

Török József

Márton Áron

Agapé, Szeged

1993

9

32

332

Török József

IX. Piusz pápa

Agapé, Szeged

1993

9

36

333

Várnai Jakab OFM ford.

Szent Klára művei és életének forrásai

Agapé, Szeged

1993

7

200

334

Várnai Jakab OFM szerk.

Assisi Szent Ferenc művei

Agapé, Szeged

1993

7

152

335

Várnai Jakab OFM szerk.

Celánoi Tamás életrajzai Szent Ferencről

Agapé, Szeged

1993

7

416

336

Zivko Kustic

„Ez a mi hitünk…”

Agapé, Újvidék

1980

7

176

337

Harmath Károly ford.

Ferenc testvér

Agapé, Újvidék

1981

7

118

338

A Biblia képregényben 1-29.

Agapé, Újvidék

1982

4

32

339

Nigg Walter

Assisi Szent Ferenc és világa

Agapé, Újvidék

1982

7

132

340

Stelio Martelli

Antal testvér

Agapé, Újvidék

1982

7

72

341

Török József

X. Piusz pápa

Agapé, Újvidék

1983

9

–

342

Inos Biffi

Az Eukarisztia története

Agapé, Újvidék

1984

2

124

343

Török József

XV. Benedek pápa

Agapé, Újvidék

1984

9

–

344

A Biblia és története – A teremtés

Agapé, Újvidék

1985

11

–

345

A Biblia és története-A Pátriárkák és Mózes

Agapé, Újvidék

1985

11

–

346

A Biblia és története – Az Igéret földjén

Agapé, Újvidék

1985

11

–

347

A Biblia és története – Királyok és Próféták

Agapé, Újvidék

1985

11

–

348

A Biblia és története-Számki.,visszatér.,Jud

Agapé, Újvidék

1985

11

–

349

A Biblia és története – Jézus Krisztus

Agapé, Újvidék

1985

11

–

350

A Biblia és története – Az Úr tanítványai

Agapé, Újvidék

1985

11

–

351

Josef Heinzmann

Hivatásod a szeretet – Házassági előkészítő

Agapé, Újvidék

1985

6

144

352

Török József

XI. Piusz pápa

Agapé, Újvidék

1985

9

–

353

Török József

XII. Piusz pápa

Agapé, Újvidék

1986

9

–

354

Wilhelm Hünermann

Szerzetes a farkasok köz. – Kapisztrán Szt. J.

Agapé, Újvidék

1986

11

220

355

David Watson – Simon J.

Jézus Krisztus egykor és ma

Agapé, Újvidék

1987

7

192

356

Giennina Facco

Paduai Szent Antal

Agapé, Újvidék

1987

7

110

357

Gyűrki László

Szentföldi útitárs

Agapé, Újvidék

1987

14

208

358

Jo Lemoine

Casciai Szent Rita

Agapé, Újvidék

1987

7

128

359

Pierre Pierrard

A katolikus egyház története

Agapé, Újvidék

1987

9

280

360

Török József

XXIII. János pápa

Agapé, Újvidék

1987

9

–

361

Botka József

Útravaló kenyér

Agapé, Újvidék

1988

7

52

362

Harmath Károly szerk.

Búcsúsok útikönyve

Agapé, Újvidék

1988

8

114

363

Török Jenő, Kiss B. ford.

Új Katekizmus

Agapé, Újvidék

1988

4

464

364

Török József

VI. Pál pápa

Agapé, Újvidék

1988

9

–

365

Lourdesi kilenced

Agapé, Újvidék

1989

8

74

366

A. Vecchi

Lipot Mandity a Szent gyóntató

Agapé, Újvidék

1989

7

84

367

Andrzej Jawien (II. János Pál)

Az aranyműves boltja

Agapé, Újvidék

1989

11

60

368

Berecz Ferenc

A kísértés

Agapé, Újvidék

1989

7

44

369

Carlo Carretto

Én, Ferenc – Az Életszentség Nagymest. 6.

Agapé, Újvidék

1989

7

120

370

Lukáts Márta ford.

Imák a bárkából

Agapé, Újvidék

1989

8

132

371

Mieczyslaw Malinski

II. János Pál

Agapé, Újvidék

1989

9

204

372

Renscsenyi Tibor ford.

A Biblia kézikönyve

Agapé, Újvidék

1989

1

688

373

Török József

I. János Pál pápa

Agapé, Újvidék

1989

9

–

374

A keresztfához megyek

Agapé, Újvidék

1990

8

192

375

Inos Biffi

Beavató Szentségek

Agapé, Újvidék

1990

4

92

376

Kárpáti Pál

Szent Vince a szeretet apostola

Agapé, Újvidék

1990

7

160

377

Lainati Chiara Augusta

Assisi Szent Klára – Az Életszent. Nagym. 8.

Agapé, Újvidék

1990

7

135

378

Lukáts Márta

Virágok imája

Agapé, Újvidék

1990

8

136

379

Lush Gjergji

Teréz anya

Agapé, Újvidék

1990

7

300

380

Paul Roth

Istennel mindig beszélhetünk

Agapé, Újvidék

1990

7

132

381

Török József

II. János Pál pápa

Agapé, Újvidék

1990

9

–

382

Chris Wright

Ismerkedjünk a Bibliával

Agapé, Újvidék

1991

4

128

383

Francois Mauriac

Cortonai Margit – Az Életszent. Nagym. 11.

Agapé, Újvidék

1991

7

142

384

Gerhard M. Bauer

Papagájketrec

Agapé, Újvidék

1991

11

76

385

Ivan Golub

Holdfény a Tibéris fölött – Az Életszt. Nagy. 5.

Agapé, Újvidék

1991

11

185

386

Michel Hubant

Krisztus a mi boldogságunk

Agapé, Újvidék

1991

7

168

387

Mészáros Lajos

Mint a gyertyaláng

Agapé, Újvidék

1991

11

92

388

Cesarina Lorenzoni

Mahátma Gandhi – Az Életszent. Nagym. 13.

Agapé, Újvidék

1992

14

112

389

Harmath Károly

Mária, Jézus Krisztus édesanyja

Agapé, Újvidék

1992

7

102

390

Mario V. Pucci

Morus Tamás – Az Életszent.Nagym. 12.

Agapé, Újvidék

1992

7

124

391

Roger Pondrier

A megváltott lét öröme

Agapé, Újvidék

1992

7

64

392

Török József

A magyar Egyház ezer éve

Agapé, Újvidék

1992

9

80

393

A Keresztény szerelem (válogatás)

Aggiornamento

1990

6

48

394

Emmerich Katalin

Keresztút

Aggiornamento

1990

8

16

395

Kindelmann Győző

Akik látták Máriát

Aggiornamento

1990

7

80

396

Kindelmann Győző

Betlehemi történetek

Aggiornamento

1990

11

32

397

Assisi Szent Ferenc imádságai

Aggiornamento

1991

7

38

398

A Teremtő dicsérete – Sirák 42–43

Aggiornamento

1991

7

14

399

Bedász István

Öt év a szögesdrót mögött

Aggiornamento

1991

9

110

400

Franz Weiser

Alpesi fény

Aggiornamento

1991

11

132

401

Kindelmann Győző

Ministráns ABC I.

Aggiornamento

1991

4

32

402

Rajkai István ford.

„Legyetek hát éberek…!”-Gondol. advent napj.

Aggiornamento

1991

7

106

403

Temesi József

A Rózsafűzér – elmélkedések

Aggiornamento

1991

7

20

404

Verebényi István

Ministráns ABC II.

Aggiornamento

1991

4

32

405

Virt László

Albertfalva – Szt.Mihály rk. Pléb. 50. éves jubil.

Aggiornamento

1991

9

65

406

Vizitációs nővérek

A csend kapui

Aggiornamento

1991

7

30

407

Virágvasárnaptól húsvétig (válogatás)

Aggiornamento

1992

7

32

408

A jó Pásztor (Krisztuslegendák, válogatás)

Aggiornamento

1992

11

64

409

Jézus üzenete(hittankönyv kezdő hittanulók.)

Aggiornamento

1992

4

32

410

„Mit gondoljunk róla…?” – A spiritizmus

Aggiornamento

1992

2

40

411

„Mit gondoljunk róla…?” – A lélekvándorlás

Aggiornamento

1992

2

31

412

Szent Bernát

Evezz a mélyre!

Aggiornamento

1993

7

68

413

Szabó Géza

Szent István népe imádkozik

Agricola, Bp.

1992

8

490

414

Hazafias verseink

Ahogy Lehet, Párizs

1950

11

114

415

Arany János

Toldi

Ahogy Lehet, Párizs

1950

11

–

416

Székely nóták kottával

Ahogy Lehet, Párizs

1951

11

–

417

Rezek Sándor

Mélyen szállunk

Ahogy Lehet, Párizs

1952

11

48

418

Bálint József

A lármafák népe

Ahogy Lehet, Párizs

1953

11

–

419

Kutasi Lajos

Megvirradt

Ahogy Lehet, Párizs

1960

11

–

420

Bátori Miklós

Júdás és János

Ahogy Lehet, Párizs

1961

11

–

421

Szabó Ferenc

Teilhard de Chardin

Ahogy Lehet, Párizs-Bécs

1965

5

56

422

Teilhard de Chardin

Benne élünk. Az Isteni miliő

Ahogy Lehet, Párizs-Bécs

1965

5

164

423

Michel Quoist

Így élni jó

Ahogy Lehet, Párizs-Bécs

1966

7

302

424

Michel Quoist

Itt vagyok Uram!

Ahogy Lehet, Párizs-Bécs

1970

7

209

425

Teilhard de Chardin

A mindenség himnusza

Ahogy Lehet, Sao Paulo

1970

5

154

426

Teilhard de Chardin

Az emberi energia

Ahogy Lehet, Sao Paulo

1971

5

249

427

Mezey László

Irod. anyanyelvüségünk kezd. az Árpád kor vég

Akadémia, Bp.

1955

12

133

428

Dunántúli misszilisek a XVI. sz.-ból

Akadémia, Bp.

1968

14

71

429

Mályusz Elemér

Egyházi társad.a középkori Magyarországon

Akadémia, Bp.

1971

10

398

430

Nyíri Antal szerk.

A Müncheni Kódex 1466-ból

Akadémia, Bp.

1971

1

402

431

Botta I. – Fráter Gáspár

Fráter Gáspár Mária-éneke

Akadémia, Bp.

1972

9

502

432

Derczi Tamás

A századvég katolikus sajtója

Akadémia, Bp.

1973

14

191

433

Stoll Béla szerk.

Régi magyar költők tára XV. sz.

Akadémia, Bp.

1974

8

726

434

Bán Imre

A Karthauzi Névtelen műveltsége

Akadémia, Bp.

1976

9

137

435

Gergely Jenő

Vlianie socialnyk énciklik na katoliceskie obs.

Akadémia, Bp.

1980

10

31

436

Székely György

VII. Gergely

Akadémia, Bp.

1984

9

365

437

Sz.Jónás Ilona

Árpádházi Szent Erzsébet

Akadémia, Bp.

1986

7

212

438

Baróti Dezső

Sík Sándor – A múlt magyar tudósai sorozat

Akadémia, Bp.

1988

9

300

439

Szepessy Tibor

1554-1567 Epistolae

Akadémia, Bp.

1992

14

501

440

Dengl Miklós

Vasfüggöny keresztút

Amerik. Erdélyi Ferenc. Youngst.

1965

8

39

441

Rezek Román OSB.

Elmélkedések a szépségről

Amerikai Magy. Kiadó, München

1954

5

127

442

Fenyvessy Jeromos

Aranyszív

Amerikai Magy. Kiadó, New York

1951

11

320

443

Tűz Tamás

Nyugtalan szárnyakon

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

–

11

151

444

Tölgyes Alajos

Szívből imádkozzuk: mi Atyánk

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1952

7

100

445

Tölgyes Alajos

Zsoltárfordítások, himnuszok

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1955

8

–

446

Barth Maurice

Istenkeresők

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1956

7

154

447

Szalay Jeromos

Igazságot Középeurópa körül

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1959

12

–

448

Tűz Tamás

Nyugtalan szárnyakon

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1959

11

150

449

VI. Pál pápa

Apostoli körlevele a celibátusról

Amerikai Magyar Kiadó, Köln

1968

5

66

450

Tűz Tamás

Egy ország küszöbén

Amerikai Magyar Írók, Los Ang.

1966

11

159

451

Miskolczy Gyula

A magyar nép története

Anonymus, Róma

1948

12

312

452

Eszterhás István

A besúgó meg az apostol

Anonymus, Róma

1950

11

–

453

Cs. Szabó László

Magyar versek Aranytól napjainkig

Anonymus, Róma

1952

11

–

454

Prohászka Ottokár

Elmélkedések az Evangéliumról

Anonymus, Róma

1952

7

766

455

Török Sándor

Kököjszi és Bobojsza

Anonymus, Róma

1952

11

–

456

Mihályi Gilbert

Szűz Mária az Újszövetségben

Anonymus, Róma

1954

7

247

457

Zathureczky Gyula

Az úton végig kell menni

Anonymus, Róma

1954

11

258

458

Cs. Szabó László

Irgalom

Anonymus, Róma

1955

11

–

459

Dallos Ferenc

Imádkozzatok testvérek

Anonymus, Róma

1955

8

447

460

Énekeljetek az Úrnak

Anonymus, Róma

1956

8

105

461

Kisjókai Erzsébet

Titokzatos jel a falon

Anonymus, Róma

1957

11

–

462

Énekeljetek az Úrnak

Anonymus, Róma

1958

8

112

463

Humor a romok között

Anonymus, Róma

1958

11

–

464

Borbély László

Halálraítélt

Anonymus, Róma

1958

11

–

465

Kiss István

Jeruzsálemi utazás

Anonymus, Róma

1958

9

279

466

Lökkös Antal

A kis tücsök története

Anonymus, Róma

1958

11

–

467

Vörösmarty Mihály

Csongor és Tünde

Anonymus, Róma

1958

11

–

468

Eszterhás István

Nyugodt lehetsz elvtárs

Anonymus, Róma

1959

11

483

469

Kempis Tamás

Krisztus követése

Anonymus, Róma

1960

7

320

470

Megyer József

Nápolyi séták

Anonymus, Róma

1961

11

–

471

Prohászka Ottokár

Elmélkedések az Evangéliumról

Anonymus, Róma

1961

7

766

472

Horváth Elemér

A mindennapok arca

Anonymus, Róma

1962

11

–

473

Alszeghy Z. – F. Mauritio

A katolikus dogma fejlődése

Anonymus, Róma

1976

2

88

474

Reményi J.

Mi a titka?

Antológia, Lakitelek

1991

10

224

475

Vecsey Lajos

Az imádság bullája és déli harangszó

Appenzell in Helvetia

1955

9

–

476

Mészáros István

Iskolatörténeti kaleidoszkóp, I.kötet

Artemis K., Bp.

1989

12

–

477

Mészáros István

Iskolatörténeti kaleidoszkóp, II.kötet

Artemis K., Bp.

1989

12

–

478

Nyírő József

Isten igájában

Athenaeum, Budapest

–

9

176

479

Hermann Egyed

A kat. egyház tört. Magyarországon 1914-ig

Auróra Könyvek, München

–

9

–

480

Nagy Kázmér

Elveszett alkotmány

Auróra Könyvek, München

1974

9

93

481

Salacz Gábor

Egyház és állam Magy. orsz. a dualizm. korában

Auróra Könyvek, München

1974

9

462

482

Adriányi Gábor

Az egyháztörténet kézikönyve

Auróra Könyvek, München

1975

9

286

483

Salacz Gábor

Magy. kat. egyh. a szomszéd. állam. uralm. alatt

Auróra Könyvek, München

1975

9

147

484

Meszlényi Antal

Magyar szentek és szentéletű magyarok

Auróra Könyvek, München

1976

7

302

485

P.Gegő Elek

A moldvai magyar telepekről. Reprint

Állami Könyvterjesztö Váll.

1988

12

–

486

Guzsik Tamás

A pálosrend építészet. emlék. a középko. Mo.-on.

BME, Bp.

1981

9

217

487

Csonka Emil

A száműzött bíboros

Babits, Szekszárd

1993

9

292

488

Pázmány Péter

Keresztény imádságoskönyv

Balassi

1993

14

268

489

Hozsanna

Belgium

1958

8

–

490

Jézus élete /Bibliából diákoknak/

Bencés, Bp.

1992

4

202

491

Balducci C.

Sátánizmus és rokzene

Bencés, Bp.

1992

10

326

492

Grafl W.

Szexualitás-házasság-egyház

Bencés, Bp.

1992

6

140

493

Levárdy F. – Szabó F.

Az ezeréves Pannonhalma

Bencés, Bp.

1992

9

80

494

Marie-Catherine

Szent Benedek a gyermekekhez szól

Bencés, Bp.

1992

4

64

495

Szennay András

A kereszt titka

Bencés, Bp.

1992

7

200

496

Búzaszemek az Élet kenyeréből

Bencés, Bp.

1993

7

164

497

Az élet könyve. A J.T.K. életszabálya

Bencés, Bp.

1993

13

160

498

Újszövetség (13.kiadás)

Bencés, Bp.

1993

1

654

499

Anselm Grün OSB.

L.F.2. A zsolozsma és a belső imádság

Bencés, Bp.

1993

7

68

500

Anselm Grün OSB.

L.F.5. Böjt

Bencés, Bp.

1993

7

80

[1] 501

Arend van Leeuwen

A kereszténység a világtörténelemben

Bencés, Bp.

1993

9

72

502

Barlay Ő. Szabolcs

Krisztus agóniája bennünk

Bencés, Bp.

1993

7

84

503

Békés Gellért

Krisztusban mindnyájan egy

Bencés, Bp.

1993

7

320

504

Gogol

Elmélkedések az Isteni liturgiáról

Bencés, Bp.

1993

7

120

505

Jákli I.

A magyarokhoz küldetett

Bencés, Bp.

1993

9

178

506

Katolikus Szemle

Megújuló Egyház a megújuló társadalomban

Bencés, Bp.

1993

10

200

507

Nagy Szent Gergely

L.F.4. Szent Benedek élete

Bencés, Bp.

1993

7

76

508

Resseguier G.

Az első szeretet

Bencés, Bp.

1993

7

160

509

Ruppert F. – Grün A.

L.F.3. Krisztus a testvérben

Bencés, Bp.

1993

7

62

510

Szennay András

Urunk mikor eljön

Bencés, Bp.

1993

7

216

511

Szent Benedek

L.F.1. Szent Benedek regulája

Bencés, Bp.

1993

7

80

512

Söveges Dávid OSB

Fejezetek a lelkiség történetéből

Bencés, Bp.

1993

7

542

513

Tarnay Brunó OSB

Katolicizmus és kultuszok (1.kiadás)

Bencés, Bp.

1993

9

128

514

Hardi Tibor

Énekelj az Úrnak

Bencés, Pannonhalma

1993

8

543

516

Dobri Mária

Géfin Gyula

Berzsenyi M. Kut. Szombat

1993

10

143

517

Uram segíts!

Betegek Apostoli Mozg., Sopron

1948

8

147

518

Mezgár Lajos

A szentmisehallgatók liturgiája

Budafok

1946

6

16

519

Bánk József

Káptalani méltóságok Magyarországon

Budapest

1945

6

62

520

Endrődy László

Életet Krisztusért

Budapest

1945

7

344

521

Frey Jácint

A kapucinusok Mórott

Budapest

1945

9

16

522

Golenszky Kandid

A 25. sz. Szent Imre cserkészcsapat 25 éve

Budapest

1945

9

264

523

Volly István

Népi játékok

Budapest

1945

12

–

524

Íjjas Antal

Pázmány a nemzetpolitikus

Budapest

1945

9

96

525

Énekfüzet

Budapest

1946

8

69

526

Mindennapi ájtat.fohászok Szűz Anyához

Budapest

1946

8

44

527

Krajnyák Gábor

Lelki kenyér

Budapest

1946

8

544

528

Németh Luciusz

A ferences rendszabály magyarázata

Budapest

1946

7

237

529

Szunyogh X. Ferenc

Imádságos lélekkel az Úr előtt

Budapest

1946

8

384

530

Sólyom Sándor

Ismerd meg magadat

Budapest

1946

7

175

531

Tóth Tihamér püsp.Isten szolg.szentéav.peréhez

Budapest

1947

7

–

532

Katolikus egyházi énekek

Budapest

1947

8

60

533

Rózsakoszorú

Budapest

1947

8

72

534

A magyar szentföld tíz éve

Budapest

1947

9

127

535

Ferencrend

Budapest

1947

13

–

536

Beresztóczy Miklós

A magyar vallás és közokt.ügyi miniszt.kat.

Budapest

1947

9

124

537

Blaskó Mária

A család Szűz Máriával

Budapest

1947

8

40

538

Boér Miklós

Boldogemlékű Tóth T. Veszpr.-i püsp. boldoggáav.

Budapest

1947

7

29

539

Dám Ince

A létfogalom Duns Scotus rendszerében

Budapest

1947

5

–

540

Fenyvessy Jeromos

Fra Angelico

Budapest

1947

12

–

541

Galla Ferenc

Fulgenzio da Jesi ferences misszionár. vitája

Budapest

1947

9

31

542

Galla Ferenc

Magyar tárgyú pápai felhatalm., felmentések

Budapest

1947

9

140

543

Gyarmati Elemér

Amit a fiatal szívek harangoznak

Budapest

1947

7

290

544

Halász Pál

Plébániai imádságos és énekeskönyv

Budapest

1947

8

144

545

Kempis Tamás

Krisztus követéséről

Budapest

1947

7

355

546

Komjáthy – Schwarz E.

A szentek népi tisztelete

Budapest

1947

12

62

547

Magy.Kat.Tört.írók Munk

Regnum – Egyháztörténeti Évkönyv

Budapest

1947

9

293

548

P. Özséb

Páduai Szent Antal kis imakönyve

Budapest

1947

8

143

549

Serédi-Raffay-Ravasz L.

Keresztény egyházfők beszédei a zsidókérd.

Budapest

1947

9

63

550

Sinkó Ferenc

Erős nép

Budapest

1947

10

96

551

Szunyogh X. Ferenc

A lét bölcselete

Budapest

1947

5

78

552

Sólyom Sándor

Ismerd meg magadat

Budapest

1947

7

–

553

Sólyom Sándor

A titokzatos élet

Budapest

1947

7

202

554

Tóth Imre szerk.

Római kat. világi papság és a férf-női szerz.

Budapest

1947

13

186

555

Varga Géza Ernő

Fogolykivált. Boldogassz. tiszt. és Makkosmária

Budapest

1947

8

176

556

Vassy Pál

Szerelem, jegyesség, házasság

Budapest

1947

6

87

557

Wimmer Anzelm

Orabo spiritu, orabo mente

Budapest

1947

7

935

558

Zolotnoki Oktáv

Jézus szentséges szíve menti meg a világot

Budapest

1947

7

–

559

Zolotnoki Oktáv

Engeszteljük Jézus szentséges szívét

Budapest

1947

8

29

560

Assisi Szt. Ferenc leányai társulat. imakönyv.

Budapest

1948

8

240

561

Imádkozzunk az Egyházzal

Budapest

1948

8

40

562

Dominikaner

Budapest

1948

13

33

563

Irgalmasrend

Budapest

1948

13

55

564

Fenyvessy László

Az emberi társadalmak helye a természetben

Budapest

1948

10

72

565

Komjáthy – Schwartz E.

A Jézuska jászolbahelyez.karácsony szt.éjjelén

Budapest

1948

8

47

566

Manga János

Magyar katolikus népélet képekben

Budapest

1948

12

81

567

Sinkó Ferenc

Utitársunk Kaszap István

Budapest

1948

7

246

568

Szabados Anzelm

Mintha Jézus lennék!…

Budapest

1948

8

63

569

Szabó Vilma

Az édasanya imakönyve

Budapest

1948

8

348

570

Zolotnoki Oktáv

Jézus szentséges szíve menti meg a világot

Budapest

1948

7

–

571

Zolotnoki Oktáv

Első szombaton

Budapest

1948

8

29

572

Zolotnoki Oktáv

Engeszteljük Jézus szentséges szívét

Budapest

1948

8

–

573

Zolotnoki Oktáv

Kilenced Szűz Mária szeplőtelen szívéhez

Budapest

1948

8

40

574

Ferencrend

Budapest

1949

13

–

575

Jézus Társasága

Budapest

1949

13

–

576

A szeretett szent Filoména

Budapest

1950

7

31

577

Kézikönyvecske

Budapest

1950

8

64

578

Jézus Társasága

Budapest

1950

13

–

579

Nagybudapest katolikus papságának névtára

Budapest

1954

13

48

580

A katolikus békemunka új keretei

Budapest

1957

9

55

581

Hamvas Endre

Bibliai történetek a katekizmus igazságaival

Budapest

1961

4

126

582

Harmat – Sík

Szent vagy Uram

Budapest

1961

8

–

583

Hamvas Endre

Bibliai történetek a katekizmus igazságaival

Budapest

1962

4

–

584

Hamvas Endre

Bibliai történetek a katekizmus igazságaival

Budapest

1963

4

–

585

Bánk József

Vasárnapok, ünnepnapok

Budapest

1966

4

–

586

Hamvas Endre

Bibliai történetek a katekizmus igazságaival

Budapest

1966

4

–

587

Bánk József

Vasárnapok, ünnepnapok

Budapest

1967

4

–

588

Csanád Béla

Veronika kendője

Budapest

1977

11

162

589

Hajdók János

Zsoltárkönyv

Budapest

1978

1

304

590

Hajdók János

Gyöngykereső ember

Budapest

1980

11

173

591

Csanád Béla

Virággá lettünk

Budapest

1981

11

163

592

Szemelvény. a Bp.-i növend. paps. egyhz. isk.

Budapest

1983

11

304

593

Szegedi László

Jézus a Megváltónk

Budapest

1991

7

348

594

Varga József

Bűnös nemzet vagy kényszerű csatlós II.

Budapest

1992

9

–

595

Hölvényi György

A magyar jezsuita tört. írók és a jezsuita rend

Budapesti. Egyetm. Könyvtár, Bp.

1974

9

17

596

Bencsik József

Magyar bérmálási katekizmus

Bécs

1957

4

14

597

Csaba Margit

Amit egy nagyleánynak tudnia kell

Bécs

1957

7

153

598

Kovács Jenő

A férfiú

Bécs

1957

7

1957

599

Bangha Béla

Jellemrajzok a katolikus egyház életéből

Bécs

1958

7

193

600

Kovács Jenő

Vasárnapok

Bécs

1958

4

–

601

Tóth Tihamér

A jellemes ifjú

Bécs

1958

7

97

602

Általános miseimák

Bécs

1966

6

8

603

Wagner Károly

Beszámoló P. Pioról

Bécs

1967

7

48

604

Pierre-André Liégé

Tanúim lesztek!

Bécs

1970

7

196

605

Theodor Filthant

Igehirdetés Zsinat után

Bécs

1971

6

162

606

Mindszenty József

Esztergom a prímások ezeréves városa

Bécs

1973

9

135

607

Henz Manfred Schulz

Mit csinál a Jóisten egész nap?

Bécs

1980

4

107

608

Hamvai János ford.

Shlavis de Dio, historia romano

Békésm. ny., Gyula

1972

9

409

609

Római Katolikus Egyház

Bács-Kiskunm. ny., Kalocsa

1969

6

134

610

Directorium seu ordo officii divini peragendi

Bács-Kiskunm. ny., Kalocsa

1971

13

126

611

Directorium seu ordo officii divini peragendi

Bács-Kiskunm. ny., Kalocsa

1972

13

130

612

Borsay J.- Mészáros B.

Kivonata bajai ferenc. zárd. háztört. 1694–1840.

Bács-Kiskunm. ny., Kalocsa

1972

9

57

613

Hársfalvi Lajos

Bibliai tört. és a kat. vallás alapigazságai

Cath. Publishing Comp.

1977

2

70

614

Szabó Ferenc

Világnézetek harca

Collegium Hungaricum, Louvain

1965

5

231

615

Szabó Ferenc

Mai írók és gondolkodók

Collegium Hungaricum, Louvain

1965

5

–

616

Pilisi Pál

Versek

Collegium Hungaricum, Louvain

1967

11

80

617

Kampis Antal

A tihanyi apátság

Corvina, Bp.

1969

14

37

618

Schulz Karel

Kőbe zárt fájdalom

Corvina, Bp.

1970

11

588

619

Mucsi András szerk.

Az eszterg.i Ker. Múz. régi képtárának katalóg.

Corvina, Bp.

1975

14

64

620

Katona Tamás szerk.

Horae Beatae Mariae Virginis

Corvina, Bp.

1976

14

–

621

Lyka Károly

Michelangelo

Corvina, Bp.

1976

9

24

622

Majzer Miklós

M.S. Mester passióképei az Eszt. Ker. Múz.

Corvina, Bp.

1976

9

38

623

Horae Beatae Mariae Virginis I-II.

Corvina, Bp.

1978

14

–

624

Karácsony a művészetben /2.kiad./

Corvina, Bp.

1978

14

15

625

Entz Géza

A gótika művészete /2.jav.kiad./

Corvina, Bp.

1978

9

233

626

Macai András

Kolozsvári T.Kálvária-olt.az Esztg. Ker. Múz.

Corvina, Bp.

1978

9

34

627

Majzer Miklós

M.S. Mester pass. kép. az Eszt. Ker. Múz. /ang./

Corvina, Bp.

1978

9

44

628

Majzer Miklós

M.S. Mester pass. kép az Eszt.Ker. Múz. /német/

Corvina, Bp.

1978

9

46

629

Marosi Ernő

Magyar falusi templomok /2.átdolg.kiad./

Corvina, Bp.

1979

14

151

630

Mucsi András

Ker.Múz. /Esztergom/ Régi képtár-katalog.

Corvina, Bp.

1979

14

–

631

Soltész Zoltánné

A Mátyás-graduale

Corvina, Bp.

1980

14

146

632

Szilágyi István

Kálváriák

Corvina, Bp.

1980

14

143

633

Dávid Katalin

Magyar egyházi gyűjtemények kincsei

Corvina, Bp.

1981

12

150

634

Tolnay Károly

Michelangelo. Mű és világkép /3.jav.kiad./

Corvina, Bp.

1981

9

384

635

Michelangelo /4.kiad./

Corvina, Bp.

1982

9

–

636

Előd István szerk.

Schütz Antal a hittudós

Corvina, Bp.

1982

7

277

637

Fekete Antal ford.

Szent Pál, az apostol élete és levelei

Corvina, Bp.

1982

2

537

638

Szilárdfy Zoltán

Barokk szentképek Magyarországon

Corvina, Bp.

1984

12

175

639

Horae Beatae Mariae Virginis

Corvina, Bp.

1985

14

–

640

Szántó P. – Erdélyi Zs.

Golgota – festmények, archaikus népi imádság.

Corvina, Bp.

1987

11

45

641

Csoma G.-Domokos Pál P.

A moldvai csángó magyarok

Corvina, Bp.

1988

12

144

642

Szebeni A. – Lukács L.

„Boldogok, akik házadban laknak…”

Corvina, Bp.

1988

7

156

643

Halász Alexandra

Édesanyáknak

Családok Szeretet Szöv., Bp.

1947

6

16

644

Biblia Kazinczy Ferenc szavaival

Cserépfalvi, Bp.

1991

1

455

645

Jéger György

Rábaközi búcsújáró

Csorna

1948

8

32

646

Bíró Sándor

A „mátrai” logvarend, Egy recski fogoly eml.

Davin, Bp.

1989

10

147

647

Makovecz Imre

Napló

Dombóvári Műv. Közp.

1978

14

–

648

Horváth Sándor

Mulier amicta sole

Domonkos rend., Budapest

1948

7

176

649

Tizenkét ének Bosco szent János tiszt.

Don Bosco

–

8

–

650

Bosca Teresio

Domonkos

Don Bosco

1988

7

–

651

Nem elég szeretni őket – Bosco Szt. János lev.

Don Bosco

1993

7

39

652

Foscie Bertalan

Don Bosco nevelési módszeréről

Don Bosco

1993

7

110

653

Fritz Ferenc (összeáll.)

Búcsús könyv

Doroszló

1974

13

63

654

Katolikus élet – Katekizmus

Dél Keresztje, Sydney

1952

4

–

655

Nemes Vazul

A magyar Mária-cell kegyhely. ismertetése

Dömölki Apátság

1948

9

64

656

Gör. kat. egyh. szert.utasítás nyilván. istentiszt.

E.M. Iroda, Nyíregyháza

1971

6

176

657

Hajdúd.-i Gör.kat.Egyhm. – gör. kat. egyh. szertart.

E.M. Iroda, Nyíregyháza

1972

6

174

658

Hajdúd-i Gör.kat.Egyhm. – gör. kat. egyh. szertart.

E.M. Iroda, Nyíregyháza

1973

6

94

659

Hajdúd-i Gör.kat.Egyhm.– gör. kat. egyh. szertart.

E.M. Iroda, Nyíregyháza

1974

6

172

660

Hajdúd-i Gör.kat.Egyhm.– gör. kat. egyh. szertart.

E.M. Iroda, Nyíregyháza

1975

6

172

661

Gergely Jenő

A kat. egyházi elit Magyarországon 1919–1945.

ELTE,

1992

9

–

662

Csóka J. Lajos

Szent Benedek fiainak világtörténete II.

Ecclesia, Bp.

–

9

502

663

Nagy Béla

Gyurka és György

Ecclesia, Bp.

1957

6

108

664

Kézai Béla

Szent Bernadette

Ecclesia, Bp.

1958

7

96

665

Potoczky János

Szent magyaroknak emlékét idézzük

Ecclesia, Bp.

1958

7

123

666

Gyulai Oszkár

Imakönyv

Ecclesia, Bp.

1959

8

198

667

Horváth Richard

Hiszek

Ecclesia, Bp.

1959

7

554

668

Schola Hungarica

Ecclesia, Bp.

1960

12

16

669

Mátray János

Keresztnevek, szentek, vértanuk, névnapok

Ecclesia, Bp.

1960

7

–

670

Beresztóczy Miklós

Egyházi földrajz

Ecclesia, Bp.

1961

12

189

671

Gyulai Oszkár

Imakönyv

Ecclesia, Bp.

1961

8

–

672

Miháczi József

Imádságos könyv

Ecclesia, Bp.

1961

8

–

673

Babócsa Endre

Imaórák az oltáriszentség imádására

Ecclesia, Bp.

1963

8

251

674

Dobraczynski Jan

Nikodémus levelei

Ecclesia, Bp.

1963

7

417

675

Horváth Richard

A keresztény ember a mában

Ecclesia, Bp.

1963

7

365

676

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1963

8

77

677

Pataky Géza

Az oltár világa

Ecclesia, Bp.

1963

8

138

678

Babócsa Endre

Imaórák az oltáriszentség imádására

Ecclesia, Bp.

1964

8

–

679

Gyulai Oszkár

Imakönyv

Ecclesia, Bp.

1964

8

–

680

Kézai Béla

Jel és sors

Ecclesia, Bp.

1964

11

–

681

Miháczi József

Imádságos könyv

Ecclesia, Bp.

1964

8

–

682

Potoczky János

Szentség, kegyelem, élet

Ecclesia, Bp.

1964

7

212

683

Balássy László

Ének a hegyen

Ecclesia, Bp.

1965

11

–

684

Gyulai Oszkár

Imakönyv

Ecclesia, Bp.

1965

8

271

685

Miháczi József

Imádságos könyv

Ecclesia, Bp.

1965

8

526

686

Szörényi Andor

A Biblia világa

Ecclesia, Bp.

1966

1

636

687

Andres Stefan

Isten riportere

Ecclesia, Bp.

1967

11

–

688

Babócsa Endre

Képes misekönyv

Ecclesia, Bp.

1967

8

70

689

Dobraczynski Jan

A szent kard

Ecclesia, Bp.

1967

11

300

690

Vitányi György

II. Vatikáni Zsinat

Ecclesia, Bp.

1967

3

430

691

Íjjas Antal

Isten igaz embere – XXIII. János p. és az Egyh.

Ecclesia, Bp.

1967

7

–

692

Kis katekizmus

Ecclesia, Bp.

1968

4

–

693

Bibliai történetek

Ecclesia, Bp.

1968

4

–

694

Hit és erkölcstan

Ecclesia, Bp.

1968

4

–

695

Balássy L.-Csanád Béla

Haldokló bilincsek

Ecclesia, Bp.

1968

11

359

696

Gyulai Oszkár

Imakönyv a „Szent vagy Uram” énekeivel /8.kiad./

Ecclesia, Bp.

1968

8

307

697

Horváth Richárd

Jelenlétünk a világban

Ecclesia, Bp.

1968

10

416

698

Ijjas Antal

Szentek élete I–II.köt.

Ecclesia, Bp.

1968

7

414

699

Kecskés Pál

Az erkölcsi élet alapjai /2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1968

2

–

700

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. / 9.kiad./

Ecclesia, Bp.

1968

8

551

701

Possonyi László

Bűnbak és áruló

Ecclesia, Bp.

1968

11

376

702

Szörényi Andor

A Biblia világa

Ecclesia, Bp.

1968

1

634

703

Balássy László

Tiszta hit

Ecclesia, Bp.

1969

11

274

704

Harsányi Lajos

Toronyzene /versek/

Ecclesia, Bp.

1969

11

–

705

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /10.kiad./

Ecclesia, Bp.

1969

8

572

706

Sienkiewicz Henrik

Quo vadis?

Ecclesia, Bp.

1969

11

–

707

Sík Sándor

A kettős végtelen

Ecclesia, Bp.

1969

11

367

708

Ágoston-Fazekas-Szabó

Versantológia

Ecclesia, Bp.

1969

11

–

709

A Mennyei Atya szeret minket

Ecclesia, Bp.

1970

4

–

710

Beresztóczy Miklós

A katolikus békemozgalom 20 éve

Ecclesia, Bp.

1970

9

153

711

Csóka J. Lajos

Szent Benedek fiainak világtörténete I–II.

Ecclesia, Bp.

1970

9

873

712

Farkas László

Mózes

Ecclesia, Bp.

1970

11

378

713

Ijjas Antal

Jézus története I–II.

Ecclesia, Bp.

1970

1

811

714

Majsai Mór – Székely L.

Boldogasszony Anyánk

Ecclesia, Bp.

1970

7

321

715

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /10. utánny./

Ecclesia, Bp.

1970

8

572

716

Balássy L. – Horváth L.

Kelj föl és járj !

Ecclesia, Bp.

1971

11

–

717

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv

Ecclesia, Bp.

1971

8

–

718

Horváth Marietta

„Szivárvány havasán…”

Ecclesia, Bp.

1971

11

137

719

Lewis Wallace – Dér

Ben-Hur

Ecclesia, Bp.

1971

11

–

720

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /11.kiad./

Ecclesia, Bp.

1971

8

572

721

Mécs László

Aranygyapjú

Ecclesia, Bp.

1971

11

–

722

Szeghalmi Elemér

Freskó és pasztell

Ecclesia, Bp.

1971

14

–

723

Tarnóczi János Dr.

Szent István életműve és lelkivilága

Ecclesia, Bp.

1971

7

245

724

Weisz Ferenc

A Szent István Bazilika

Ecclesia, Bp.

1971

14

–

725

Balássy L. – Horváth L.

Kelj föl és járj! I.

Ecclesia, Bp.

1972

11

462

726

Balássy L. – Horváth L.

Kelj föl és járj! II.

Ecclesia, Bp.

1972

11

290

727

Bolberitz Pál

Reménység és jövő

Ecclesia, Bp.

1972

2

135

728

Csóka J. Lajos

Szent Benedek fiainak világtörténete I.

Ecclesia, Bp.

1972

9

482

729

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /12.kiad./

Ecclesia, Bp.

1972

8

–

730

XXIII. János pápa

Egy lélek naplója

Ecclesia, Bp.

1972

7

389

731

Ernesto Cardenal

Élet a szeretetben

Ecclesia, Bp.

1973

7

178

732

Farkas László

A Messiás

Ecclesia, Bp.

1973

7

–

733

Gyulai Oszkár

Imakönyv a „Szent vagy Uram” ének. vel /12. átd. kiad

Ecclesia, Bp.

1973

8

319

734

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /13. kiad./

Ecclesia, Bp.

1973

8

572

735

Mészáros Károly

Katolikus a mai világban

Ecclesia, Bp.

1973

5

240

736

Radó Polikárp

A megújuló Istentisztelet múlt-jelen-jövő.

Ecclesia, Bp.

1973

6

244

737

Szakony Ferenc

Jegyesség, házasság

Ecclesia, Bp.

1973

6

127

738

Tarnóczi János

Szűz Mária

Ecclesia, Bp.

1973

2

483

739

Wiseman Nicholas

Fabiola

Ecclesia, Bp.

1973

11

396

740

Edelényi István

Sírkőszentelés

Ecclesia, Bp.

1974

6

23

741

Fekete Antal

Keresztneveink, védőszentjeink

Ecclesia, Bp.

1974

7

261

742

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv /13.kiad./

Ecclesia, Bp.

1974

8

–

743

Kis Mónika ford.

Lisieux-i Szent Teréz önéletrajza

Ecclesia, Bp.

1974

7

328

744

Lisieux-i Szent Teréz

Önéletrajza

Ecclesia, Bp.

1974

7

329

745

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /14. kiad./

Ecclesia, Bp.

1974

8

582

746

Mészáros Károly

Katolikus a mai világban

Ecclesia, Bp.

1974

5

–

747

Szakony Ferenc

Jegyesség, házasság

Ecclesia, Bp.

1974

6

–

748

Szent-Gály Kata

Fény és Vallomás /versek/

Ecclesia, Bp.

1974

11

–

749

Szántó Konrád

A jászberényi ferences templom története

Ecclesia, Bp.

1974

9

215

750

Teilhard de Chardin

A pap. Mise a világ fölött. A szeretetről.

Ecclesia, Bp.

1974

2

116

751

Vári István ford.

Ágoston, Szent Vallomásai

Ecclesia, Bp.

1974

7

427

752

A Katolikus Szó naptára az … évre

Ecclesia, Bp.

1975

13

112

753

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv /14.kiad./

Ecclesia, Bp.

1975

8

–

754

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /15. kiad./

Ecclesia, Bp.

1975

8

582

755

Noszlopi László

Megmentő és felemelő szeretet

Ecclesia, Bp.

1975

13

114

756

Pécsi Sebestyén

Az orgona

Ecclesia, Bp.

1975

14

–

757

Szántó Konrád

Szószéktől a bitófáig

Ecclesia, Bp.

1975

9

–

758

Városi István

Szent Ágoston vallomásai

Ecclesia, Bp.

1975

7

427

759

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv /16. kiad./

Ecclesia, Bp.

1976

8

–

760

Horváth Richárd

Embertől Istenig: szolgáló szeretet

Ecclesia, Bp.

1976

7

705

761

Ijjas Antal

Szentek élete – 2. kiad.

Ecclesia, Bp.

1976

7

–

762

Kempis T.-Szalézi Sz.F.

Krisztus követése – Filotea

Ecclesia, Bp.

1976

7

584

763

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /16. kiad./

Ecclesia, Bp.

1976

8

582

764

Puszta Sándor

A fények rézsút esnek /versek/

Ecclesia, Bp.

1976

11

–

765

Szent-Gály Kata

Boldog utak békessége

Ecclesia, Bp.

1976

11

333

766

Bánk József

Szentségimádás

Ecclesia, Bp.

1977

8

–

767

Cardenal – Balássy

A nyolc boldogság hegyén

Ecclesia, Bp.

1977

7

–

768

Csépány Ferenc

Keresztény ember a szocialis.társadalomban

Ecclesia, Bp.

1977

10

–

769

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv /17.kiad./

Ecclesia, Bp.

1977

8

–

770

Gyűrki László

Üdvözítőnk nyomában

Ecclesia, Bp.

1977

14

–

771

Hegyi Béla

Tegnap – ma – holnap

Ecclesia, Bp.

1977

9

318

772

Kempis T. – Szalézi Sz. F.

Krisztus követése – Filotea

Ecclesia, Bp.

1977

7

–

773

Miháczi József

Imádságos könyv a „Szent vagy Uram” é. /17. kiad./

Ecclesia, Bp.

1977

8

–

774

Saád Béla

Mulasztás

Ecclesia, Bp.

1977

7

–

775

Szent-Gály Kata

Boldog utak békessége

Ecclesia, Bp.

1977

11

333

776

Városi István

Szent Ágoston vallomásai II.

Ecclesia, Bp.

1977

7

–

777

Bánk József

Szentségimádás: Elmél. és imák sztségim.nap

Ecclesia, Bp.

1978

8

339

778

Dobraczynski Jan

Maximilian Kolbe

Ecclesia, Bp.

1978

7

239

779

Dobraczynski Jan

Nikodémus levelei

Ecclesia, Bp.

1978

7

398

780

Golenszky Kandid

Lángolj és világíts!

Ecclesia, Bp.

1978

7

–

781

Gyulai Oszkár

Gyermekimakönyv /18. kiad./

Ecclesia, Bp.

1978

8

–

782

Gyűrki László

Szent Pál apostol útjain

Ecclesia, Bp.

1978

1

350

783

Hegyi Béla

A magunk vallomásai

Ecclesia, Bp.

1978

8

411

784

Ijjas Antal

Jézus története I-II.

Ecclesia, Bp.

1978

1

815

785

Kempis Tamás

Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1978

7

584

786

Rédly-Bernolák

Elsőáldozók munkafüzete

Ecclesia, Bp.

1978

4

–

787

Dobraczynski Jan

Maximilian Kolbe /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1979

7

239

788

Hegyi Béla

A dialógus sodr.: Beszélgetések kortárs. kal

Ecclesia, Bp.

1979

10

411

789

Hegyi Béla

A magunk vallomásai:Portrék és beszélgetés.

Ecclesia, Bp.

1979

8

582

790

Kempis T. – Szalézi Sz. F.

Krisztus követése – Filotea /2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1979

7

–

791

Levárdy Ferenc Dr.

A magyaróvári plébániatemplom története

Ecclesia, Bp.

1979

12

8

792

Rónay György

Hit és humanizmus

Ecclesia, Bp.

1979

5

451

793

Bánk József

Szentségimádás /3. kiad./

Ecclesia, Bp.

1980

8

–

794

Csanád Béla

Vasárnapi elmélkedések

Ecclesia, Bp.

1980

6

536

795

Dobraczynski Jan

József, az ács

Ecclesia, Bp.

1980

11

305

796

Fazekas Lajos

Látomás és jelenés

Ecclesia, Bp.

1980

7

–

797

Gyűrki László

Szent Pál apostol útjain

Ecclesia, Bp.

1980

1

310

798

Hegyi Béla

Tegnap – ma – holnap

Ecclesia, Bp.

1980

14

318

799

Tartally Ilona

Ékes virágszál

Ecclesia, Bp.

1980

7

353

800

Vékay Tamás

Az Ige testté lett

Ecclesia, Bp.

1980

7

–

801

Bolberitz Pál

Isten, ember, vallás a ker. filoz. gondolk. tükréb.

Ecclesia, Bp.

1981

2

426

802

Bánk József

Szentségimádás /4. kiad./

Ecclesia, Bp.

1981

8

–

803

Bánk József

Isten kezében

Ecclesia, Bp.

1981

7

694

804

Csanád Béla

Jézussal együtt /1.,2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1981

8

429

805

Csanád Béla

Vasárnapi elmélkedések: Liturgikus elmélked.

Ecclesia, Bp.

1981

6

535

806

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1981

8

66

807

Dobraczynski Jan

József, az ács /2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1981

11

310

808

Hajdók János

Kalkuttai Teréz anya

Ecclesia, Bp.

1981

7

343

809

Mario V. Galli

A megélt jövő – Assisi Szent Ferenc

Ecclesia, Bp.

1981

7

–

810

Possonyi László

Tettenérés

Ecclesia, Bp.

1981

11

–

811

Puszta Sándor

Emberi szivárvány /versek/

Ecclesia, Bp.

1981

11

–

812

Szent-Gály Kata

Felszáll a köd /versek/

Ecclesia, Bp.

1981

11

–

813

Bánk József

Isten kezében /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1982

7

687

814

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1982

8

65

815

Csépány László

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1982

8

638

816

Dobraczynski Jan

Maximilian Kolbe /3. kiadás/

Ecclesia, Bp.

1982

7

239

817

Erdős Renée

Lysias

Ecclesia, Bp.

1982

11

–

818

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1982

8

74

819

Majsai Mór – Székely L.

Boldogasszony Anyánk

Ecclesia, Bp.

1982

7

321

820

Majsai Mór P.

Szűz Mária tisztelete Magyarországon

Ecclesia, Bp.

1982

7

321

821

Vasadi Péter

Az ember reménye

Ecclesia, Bp.

1982

7

–

822

Ölbey Irén

A béke győzelem /versek/

Ecclesia, Bp.

1982

11

–

823

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1983

8

66

824

Csépány László

Párbeszéd Istennel /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1983

8

637

825

Dobraczynski Jan

A szeretet foglya

Ecclesia, Bp.

1983

11

416

826

Dávid Mátyásné

Játsszunk együtt

Ecclesia, Bp.

1983

4

–

827

Keszthelyi Ferenc

Jézus élete

Ecclesia, Bp.

1983

1

–

828

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1983

14

–

829

Rédly-Bernolák

Elsőáldozók munkafüzete

Ecclesia, Bp.

1983

4

–

830

Szántó Konrád

A katolikus egyház története I.

Ecclesia, Bp.

1983

9

–

831

Tartally Ilona

Ékes virágszál /2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1983

7

–

832

Verebélyi Pál

Üdvözlégy Mária

Ecclesia, Bp.

1983

7

–

833

Bády Ferenc

Az örök ádvent felé… – Válog. cikkek, meditác.

Ecclesia, Bp.

1984

7

337

834

Csanád Béla

Védőszented, példaképed

Ecclesia, Bp.

1984

7

535

835

Csanád Béla szerk.

Jézussal együtt: Ima- és énekeskönyv /3. kiad./

Ecclesia, Bp.

1984

8

429

836

Csanád-Cséfalvay

Katolikus naptár /85

Ecclesia, Bp.

1984

14

–

837

Csépány László

Párbeszéd Istennel – Imakönyv kat. hiv. /3. kiad

Ecclesia, Bp.

1984

8

638

838

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1984

8

66

839

Dom G.H. Oury

Századok imádságai

Ecclesia, Bp.

1984

8

159

840

Erdős Renée

Lysias

Ecclesia, Bp.

1984

11

–

841

Keszthelyi Ferenc

Jézus élete /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1984

1

–

842

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1984

8

–

843

Louis de Wohl

Isten hirnökei, Dávid Király

Ecclesia, Bp.

1984

11

264

844

Louis de Wohl

Longinus százados

Ecclesia, Bp.

1984

11

–

845

Pauliny – Musio – Tury

Don Bosco élete

Ecclesia, Bp.

1984

7

–

846

R.A. Moody

Élet az élet után /utánnyomás/

Ecclesia, Bp.

1984

14

–

847

Saád Béla

Tíz arckép

Ecclesia, Bp.

1984

11

–

848

Szent Rita tisztelete

Ecclesia, Bp.

1985

7

80

849

Bánk József

Szentségimádás /5. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

8

–

850

Csanád Béla

Jézussal együtt /6. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

8

429

851

Csanád-Cséfalvay

Katolikus naptár /86.

Ecclesia, Bp.

1985

14

–

852

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel /3. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

8

–

853

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüz. /5. kiad.

Ecclesia, Bp.

1985

8

66

854

Dobraczynski Jan

A szeretet foglya: Árpádházi Szt. Erzsébet

Ecclesia, Bp.

1985

11

416

855

Hajdók János

Kalkuttai Teréz anya

Ecclesia, Bp.

1985

7

375

856

Hetényi Varga Károly

Akiket üldöztek az igazságért

Ecclesia, Bp.

1985

10

632

857

Keszthelyi Ferenc

Jézus élete /3.,4. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

1

–

858

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced: Melléklet a Jézussal együtt

Ecclesia, Bp.

1985

8

74

859

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced /4. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

8

74

860

Mary Hall

Dom Heder Camara avagy a hihetetlen álom

Ecclesia, Bp.

1985

7

95

861

Oury – Török

Szüntelenül imádkozzatok /1–2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

8

–

862

Pauliny Andrej

Don Bosco élete: A gyerekek barátja /3. kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

7

136

863

Romoero Oscar Arnulfo

Akit a szegények miatt öltek meg

Ecclesia, Bp.

1985

7

192

864

Szántó Konrád

A katolikus egyház története

Ecclesia, Bp.

1985

9

939

865

Szántó Konrád

A katolikus egyház története II.

Ecclesia, Bp.

1985

9

935

866

Versantológia Húsz költő

Isten ege alatt /versek/

Ecclesia, Bp.

1985

11

–

867

Víz László

A torinói halotti lepel /3.kiad./

Ecclesia, Bp.

1985

14

190

868

Szent Rita tisztelete

Ecclesia, Bp.

1986

7

–

869

Balássy László

A szeretet tanuja, Kaszap István élete

Ecclesia, Bp.

1986

7

–

870

Boda László

A keresztény nagykorúság erkölcsteológiája

Ecclesia, Bp.

1986

6

551

871

Bolberitz Pál

Lét és kozmosz: Az anyagi világ keresztény szemlél.

Ecclesia, Bp.

1986

5

470

872

Bánk József

Szentségimádás: Imák és elmélked. a szentségim.

Ecclesia, Bp.

1986

8

381

873

Chiara Lubich

Legyetek mindnyájan egy!

Ecclesia, Bp.

1986

14

358

874

Csanád Béla szerk.

Jézussal együtt: Ima- és énekesk. gyermekek sz.

Ecclesia, Bp.

1986

8

429

875

Csanád – Cséfalvay

Katolikus naptár /87.

Ecclesia, Bp.

1986

14

–

876

Csépány László

Párbeszéd Istennel – Imakönyv kat. hiveknek

Ecclesia, Bp.

1986

8

638

877

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüz. /7. kiad.

Ecclesia, Bp.

1986

8

66

878

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüz. /6. kiad./

Ecclesia, Bp.

1986

8

66

879

György Attila

Jézussal a szívünkben

Ecclesia, Bp.

1986

7

627

880

Hegyi Béla

Párbeszédek tükre

Ecclesia, Bp.

1986

14

294

881

J. Steiner

Konnersreuthi Neumann Teréz

Ecclesia, Bp.

1986

7

–

882

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1986

1

–

883

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced /5. kiad./

Ecclesia, Bp.

1986

8

–

884

Louis de Wohl

Dávid király, Longinus százados

Ecclesia, Bp.

1986

11

–

885

Nagai Takashi

Nagaszaki harangjai

Ecclesia, Bp.

1986

7

–

886

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1986

14

468

887

Székely László

Íme a Te Anyád /két legenda/

Ecclesia, Bp.

1986

7

251

888

Víz László

A torinói halotti lepel /4. kiad./

Ecclesia, Bp.

1986

14

190

889

Katolikus falinaptár

Ecclesia, Bp.

1987

14

–

890

Balássy László

A szeretet tanuja, Kaszap István élete

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

891

Bolberitz Pál

Isten, ember, vallás a ker. filoz. gondolk. tükrében

Ecclesia, Bp.

1987

2

440

892

Bolberitz Pál-Gál Ferenc

Aquinói Szent Tamás filozóf. és teológiája

Ecclesia, Bp.

1987

2

581

893

Chiara Lubich

Legyetek mindnyájan egy!

Ecclesia, Bp.

1987

14

–

894

Csanád Béla

Jézussal együtt /gyermek imakönyv/

Ecclesia, Bp.

1987

8

429

895

Csanád Béla

Védőszented, példaképed /2. kiad./

Ecclesia, Bp.

1987

7

535

896

Csépány László

Az újjászületés szentsége

Ecclesia, Bp.

1987

6

–

897

Daniel Rops

Jézus és kora

Ecclesia, Bp.

1987

2

–

898

Fernand Lelotte S.J.

A XX. század konvertitái I-II.

Ecclesia, Bp.

1987

9

1402

899

Hünermann

A világ plébánosa

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

900

J. Steiner

Neumann Teréz

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

901

Jelenits István ford.

De imitatione Christi – Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

902

Kempis Tamás

Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

903

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1987

1

–

904

Klemm Nándor

Csak eszköz vagyok – Batthyány Strattman L.

Ecclesia, Bp.

1987

7

–

905

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1987

8

–

906

Louis de Wohl

Isten fellegvára

Ecclesia, Bp.

1987

7

355

907

Mécs László

Aranygyapjú

Ecclesia, Bp.

1987

11

–

908

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1987

14

340

909

Széll Margit

Tudom, kinek hittem!

Ecclesia, Bp.

1987

7

320

910

Széll Margit

Megfontolások életünkről Istenben

Ecclesia, Bp.

1987

7

320

911

Szántó Konrád

Egyháztörténet I–III.

Ecclesia, Bp.

1987

9

711

912

Szántó Konrád

A katolikus egyház története I.

Ecclesia, Bp.

1987

9

710

913

Tibola – Unger

Suttognak a bástyák

Ecclesia, Bp.

1987

11

–

914

Tibola Imre szerk.

Legendát suttognak egymásnak a bástyák

Ecclesia, Bp.

1987

11

55

915

Verebélyi Pál

Üdvözlégy Mária

Ecclesia, Bp.

1987

7

379

916

Víz László

A torinói halotti lepel

Ecclesia, Bp.

1987

14

190

917

Wiseman Nicholas

Fabiola

Ecclesia, Bp.

1987

11

396

918

A. Krane

Mária Magdolna

Ecclesia, Bp.

1988

7

–

919

Bogyai Tamás

Stephanus Rex

Ecclesia, Bp.

1988

11

–

920

Bánk József

Szentségimádás

Ecclesia, Bp.

1988

8

381

921

Cliff Richard

Te, én és Jézus

Ecclesia, Bp.

1988

7

–

922

Csanád Béla

Jézussal együtt /7. kiad./

Ecclesia, Bp.

1988

8

429

923

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1988

8

638

924

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüz. /9. kiad.

Ecclesia, Bp.

1988

8

66

925

F. Trochu

Az arsi plébános

Ecclesia, Bp.

1988

7

–

926

G. Balado

Taizé

Ecclesia, Bp.

1988

14

–

927

G. Herbstrith

Edith Stein

Ecclesia, Bp.

1988

7

237

928

Gunhild Sehlin

Mária kis szamara – Karácsonyi legenda.

Ecclesia, Bp.

1988

11

117

929

György Attila

Vegyétek és egyétek

Ecclesia, Bp.

1988

6

–

930

Gyűrű Géza

Istennek halunk meg

Ecclesia, Bp.

1988

7

–

931

Hajdók János

Kalkuttai Teréz anya

Ecclesia, Bp.

1988

7

375

932

Henri Boulad

A szív okossága

Ecclesia, Bp.

1988

7

320

933

Hummer – Jungwirth

Medjugorje

Ecclesia, Bp.

1988

14

320

934

Kempis Tamás

Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1988

7

–

935

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1988

1

–

936

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1988

8

–

937

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1988

14

–

938

Szántó Konrád

A katolikus egyház története II.

Ecclesia, Bp.

1988

9

935

939

Szántó Konrád OFM

Boldog Gizella első magyar királyné élete

Ecclesia, Bp.

1988

7

250

940

Virt László (összeáll.)

Márton Áron a lelkiismeret apostola

Ecclesia, Bp.

1988

9

262

941

Víz László

A torinói halotti lepel

Ecclesia, Bp.

1988

14

190

942

Balássy László

A szeretet tanuja, Kaszap István élete

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

943

Barreau

Örömhír

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

944

Bánk József

Szentségimádás

Ecclesia, Bp.

1989

8

–

945

Cliff Richard

Te, én és Jézus

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

946

Csanád Béla

Jézussal együtt

Ecclesia, Bp.

1989

8

429

947

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1989

8

–

948

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1989

8

66

949

Daniel Rops

Az apostolok és vértanúk egyháza I.

Ecclesia, Bp.

1989

9

–

950

Erdős Renée

Lysias

Ecclesia, Bp.

1989

11

–

951

G.G. Ritchie

Visszatérés a holnapból

Ecclesia, Bp.

1989

14

–

952

Gabriella Bossis

Ő meg én

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

953

George Bull

A Vatikán belülről

Ecclesia, Bp.

1989

9

–

954

György Attila

Örömhír a gyermekeknek A,B,C évekre

Ecclesia, Bp.

1989

4

–

955

Halász Piusz

Hirdessétek az Evengéliumot

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

956

Hendi Ilma

Rózsa óra

Ecclesia, Bp.

1989

11

–

957

Hummer – Jungwirth

Medjugorje

Ecclesia, Bp.

1989

14

–

958

KALOT népfőiskolák

Emlékkiállítás

Ecclesia, Bp.

1989

9

18

959

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1989

1

–

960

Kindelmann Győző

A kis pásztor

Ecclesia, Bp.

1989

11

–

961

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1989

8

–

962

Leonardo Boff

Miatyánk

Ecclesia, Bp.

1989

1

–

963

Mieczyslaw Malinski

II. János Pál pápa

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

964

Pat. M. St. John

Onezimus

Ecclesia, Bp.

1989

11

–

965

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1989

14

–

966

Takács – Merton

Keresztút /imafüzet/

Ecclesia, Bp.

1989

8

–

967

Tóth Imre

Emlékezés egy népfőiskolára 1942–82

Ecclesia, Bp.

1989

9

236

968

Verebényi – Arató

Liturgikus lexikon. A kat. egyház liturgiája

Ecclesia, Bp.

1989

6

–

969

Walter Nigg

Fülei Miklós

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

970

Winowska

Padre Pió igazi arca

Ecclesia, Bp.

1989

7

–

971

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1990

8

–

972

Bolberitz Pál

Minek gyónjak?

Ecclesia, Bp.

1990

4

31

973

Bánk József

Szentségimádás

Ecclesia, Bp.

1990

8

–

974

Csanád Béla

Jézussal együtt /gyermek imakönyv/

Ecclesia, Bp.

1990

8

429

975

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1990

8

–

976

Daniel Rops

Az apostolok és vértanúk egyháza II.

Ecclesia, Bp.

1990

9

–

977

Dobraczynski Jan

József, az ács

Ecclesia, Bp.

1990

11

–

978

Gaisler Gyula

Mint orvos és mint teológus

Ecclesia, Bp.

1990

2

–

979

Gunhild Sehlin

Mária kis szamara

Ecclesia, Bp.

1990

11

117

980

György Attila

Örömhír a gyermekeknek A,B,C évekre

Ecclesia, Bp.

1990

4

–

981

Jáki Szaniszló

A tudomány megváltója

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

982

Kempis Tamás

Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

983

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1990

1

–

984

Kindelmann Győző

A kis pásztor

Ecclesia, Bp.

1990

11

–

985

Klemm Nándor

Csak eszköz vagyok – Batthyány Strattman L.

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

986

Louis de Wohl

Assisi Szent Ferenc a vidám koldus

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

987

May Károly

Karácsony

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

988

Mona I. – Szeghalmi E.

Salkaházi Sára élete

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

989

Pajor András

Így szólítalak, Barátom

Ecclesia, Bp.

1990

8

–

990

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1990

14

–

991

UNUM nővérek

Mester Mária Margit

Ecclesia, Bp.

1990

7

–

992

Víz László

A torinói halotti lepel

Ecclesia, Bp.

1990

14

–

993

Weigl

Mária, Rosa Mystica

Ecclesia, Bp.

1990

8

–

994

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1991

8

–

995

Bolberitz Pál

Minek gyónjak?

Ecclesia, Bp.

1991

4

31

996

Bruno Sammaciccia

A lancianói Oltáriszentség csoda

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

997

Csanád Béla

Jézussal együtt

Ecclesia, Bp.

1991

8

429

998

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1991

8

–

999

Daniel Rops

Jézus és kora I–II.

Ecclesia, Bp.

1991

2

–

1000

Dominique Le Tourneau

Isten Műve /Opus Dei/

Ecclesia, Bp.

1991

9

143

[2] 1001

G.G. Ritchie

Visszatérés a holnapból

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

1002

György Attila

Vasárnapi elmélkedések „C” év

Ecclesia, Bp.

1991

6

287

1003

Henri Boulad S.J.

Az önátadás fényében

Ecclesia, Bp.

1991

7

198

1004

Jelenits István

Katolikus Erkölcstan

Ecclesia, Bp.

1991

4

57

1005

Jelenits István

Katolikus dogmatika

Ecclesia, Bp.

1991

2

47

1006

Jáki Szaniszló

Erre a sziklára

Ecclesia, Bp.

1991

2

–

1007

Keszthelyi Ferenc

Képes Biblia

Ecclesia, Bp.

1991

1

–

1008

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1991

8

–

1009

Kovács Antal

Páduai Szent Antal

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1010

Kurt Benesch

A sivatag szentje

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1011

Lüthold – Minder

Meggyógyultam Lourdes-ban

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

1012

M. Dellorel Alcide

Elmélkedések

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1013

Paul Dreyfus

Emmanuelle nővér

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1014

Paul Hoesl

Nőnek születtünk

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

1015

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

1016

Regine Pernoud

Jeanne d’Arc

Ecclesia, Bp.

1991

11

–

1017

René Laurentin

Labouré Katalin élete

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1018

Tamás László

Ismerkedés a kat. hittel – felnőttek felkészít.

Ecclesia, Bp.

1991

4

56

1019

Thomas Merton

Keresztút

Ecclesia, Bp.

1991

8

–

1020

Török József

Mindszenty bíboros élete

Ecclesia, Bp.

1991

9

–

1021

Török József

A Szentatya és a fiatalok

Ecclesia, Bp.

1991

7

–

1022

Virgáh Andor S.J.

Erdőfia

Ecclesia, Bp.

1991

11

–

1023

Víz László

A torinói halotti lepel és korának meghat.

Ecclesia, Bp.

1991

14

–

1024

Csépány-Keszth.-Szabó

Párbeszéd Istennel

Ecclesia, Bp.

1992

8

638

1025

Csépány László

Jézussal a szenvedésben: Betegek imafüzete

Ecclesia, Bp.

1992

8

66

1026

Gabriella Bossis

Ő meg én

Ecclesia, Bp.

1992

7

–

1027

György Attila

Vasárnapi örömhír

Ecclesia, Bp.

1992

6

–

1028

H. Boulad

Minden kegyelem

Ecclesia, Bp.

1992

7

–

1029

Henri Boulad

A szív okossága /2.kiad./

Ecclesia, Bp.

1992

7

320

1030

Jáki Szaniszló

Az ország kulcsai

Ecclesia, Bp.

1992

11

–

1031

Jáki Szaniszló

Isten és a kozmológusok

Ecclesia, Bp.

1992

2

–

1032

Jáki Szaniszló

Csodák és fizika

Ecclesia, Bp.

1992

2

–

1033

Kempis Tamás

Krisztus követése

Ecclesia, Bp.

1992

7

–

1034

Klempa Sándor

Lourdesi kilenced

Ecclesia, Bp.

1992

8

–

1035

P. Türks

Néri Szent Fülöp

Ecclesia, Bp.

1992

7

–

1036

Perre Maurice

Válás után

Ecclesia, Bp.

1992

6

–

1037

Russel Janney

A harangok csodája

Ecclesia, Bp.

1992

14

–

1038

Takács – Merton

Keresztút

Ecclesia, Bp.

1992

8

–

1039

Török József

Pápák és Európa

Ecclesia, Bp.

1992

9

–

1040

Víz László

Tarsicius

Ecclesia, Bp.

1992

14

–

1041

Weigl

Rosa Mystica

Ecclesia, Bp.

1992

8

–

1042

Lisieux-i Szent Teréz önéletírása

Ecclesia, Bp.

1993

7

–

1043

A. Ravier

Szalézi Szent Ferenc

Ecclesia, Bp.

1993

7

–

1044

Abbadie Joelled

Kicsinyek szentmiséje

Ecclesia, Bp.

1993

6

63

1045

Csanád Béla

Jézussal együtt /11. kiad./

Ecclesia, Bp.

1993

8

429

1046

György Attila

Kővé vált kenyér

Ecclesia, Bp.

1993

7

–

1047

György Attila

Vasárnapi örömhír „B”

Ecclesia, Bp.

1993

6

310

1048

Jáki Szaniszló

Mi az Egész értelme?

Ecclesia, Bp.

1993

2

–

1049

Jáki Szaniszló

Világegyetem és hitvallás

Ecclesia, Bp.

1993

2

–

1050

Keszthelyi Ferenc

Képes Kis Biblia

Ecclesia, Bp.

1993

1

–

1051

R.A. Moody

Élet az élet után

Ecclesia, Bp.

1993

14

–

1052

Magyar József Dr.

A chicagói Szt. István templ. életéb. (1930-74)

Ed. Grafica Nagy, Sao Paulo

1982

9

107

1053

Sík Sándor

Dicsőség, Békesség!

Editorial Kárpát, Buenos Aires

1957

8

950

1054

Marothy Meixler Károly

Új Embert

Editorial Kárpát, Buenos Aires

1961

7

400

1055

Marothy Meixler Károly

Az ismeretlen Mindszenty

Editorial Pannon.,Buenos Aires

1958

9

375

1056

Marothy Meixler Károly

Új Magyarországot

Editorial Pannon.,Buenos Aires

1960

7

400

1057

Marothy Meixler Károly

Prohászka lelke

Editorial Pannon.,Buenos Aires

1962

7

400

1058

Jacob Echer

Gyermekek Bibliája

Editorial Verbo Divino

1983

4

64

1059

Minoritarend

Eger

1947

13

8

1060

Minoritarend

Eger

1950

13

36

1061

Egri főegyházmegy. könyvt. szláv anyagából

Eger

1963

12

–

1062

Az egri főegyházmegye schematizmusa

Eger

1963

13

135

1063

Hölvényi Gábor szerk.

Pyker emlékkönyv

Eger

1987

9

350

1064

Czimadia Andor

A szociográfiai alapismeretek vázlata

Egri Jogakadémia, Eger

1947

10

–

1065

A Katolikus Szó naptára az … évre

Egyet.ny, Bp.

1968

13

96

1066

A Katolikus Szó naptára az … évre

Egyet.ny, Bp.

1970

13

96

1067

A Katolikus Szó naptára az … évre

Egyet.ny, Bp.

1971

13

96

1068

A Katolikus Szó naptára az … évre

Egyet.ny, Bp.

1972

13

96

1069

A Katolikus Szó naptára az … évre

Egyet.ny, Bp.

1974

13

112

1070

Győr – egyházmegyei Almanach

Egyhmgy. Hat., Győr

1968

13

240

1071

Klemm Nándor

Csak eszköz vagyok – Batthyány Strattman L.

Egyhmgy. Hat., Szombath.

1989

7

–

1072

Balássy László

Mindig hűségesen: Bogner Mária M. élete /2. kiad

Egyhmgy. Hat., Székesfhvr.

1985

7

196

1073

Képes Biblia

Egyhmgy. Hiv., Szabadka

1969

1

516

1074

Bulányi György

Egyházrend * Erény-e az engedelmesség?

Egyházfórum Könyvei 3, Luzern

1989

2

–

1075

Gerhard Lohfink

Milyennek akarta Jézus a közösséget?

Egyházfórum Könyvei 4, Luzern

1990

2

–

1076

Büchele H. – Tomka M.

Kereszt. hit és a ker. társ. tanítás új megközel.

Egyházfórum, Luzern

1991

14

298

1077

Virt László

Katolikus kisebbség Erdélyben

Egyházfórum, Luzern

1991

9

145

1078

Müller Alajos

Kereszténység gettó vagy hivatás?

Egyházfórum, Luzern

1992

10

136

1079

Halász Pál

Pap vagy te mindörökké…

Egyházi Nyomtatvány, Szeged

1949

8

30

1080

Schnattner Szigfrid

Prédikációs vázlatok az év minden ünnepn.

Egyházmegyei nyom., Veszprém

1948

4

106

1081

Korzenszky – Somorjai

Magyar sorskérdések – Keresztény szempontok

Előadások a M. Vatikáni Rádiób.

1989

10

–

1082

Zakar András (szerk.)

Teleki Pál halála

Eola, Bécs

1983

9

276

1083

Bossis Gabriella

Ő meg én – lelki beszélgetések I.rész

Eola, Bécs

1986

7

424

1084

Bossis Gabriella

Ő meg én – lelki beszélgetések II.rész

Eola, Bécs

1986

7

353

1085

A csíksomlyói kegyhely Amerikában

Erdélyi Ferences A., Youngstown

1967

9

–

1086

Esztergomi római katolikus főegyházmegye

Esztergom

1945

13

–

1087

Esztergomi római katolikus főegyházmegye

Esztergom

1947

13

–

1088

Czobor Ágnes

Esztergomi ker. múz. kiállításának vezetője

Esztergom

1955

12

16

1089

Esztergomi keresztény múzeum

Esztergom

1958

12

68

1090

Esztergomi ker. múz. képtárának útmutatója

Esztergom

1958

12

46

1091

Az esztergomi Főegyhzmegy. névtára, évkönyve

Esztergom

1982

13

–

1092

Praeorator – imádságok és szertartások kézik.

Esztergom főegyházmegy. hat. Bp.

1945

6

137

1093

Tesniére Al.

Az Oltáriszentség imádságának kézikönyve

Eucharisztikus Értesítő, Győr

1947

7

417

1094

Bador Michel

A velencei Szent Márk leírása

Európa, Bp.

1968

14

130

1095

George Bernard Shaw

Szent Johanna

Európa, Bp.

1968

11

161

1096

Dante Alighieri

Isteni színjáték

Európa, Bp.

1971

11

470

1097

F. Kováts Piroska ford.

Pannóniai legend.: Cirill és Metód szláv apost.

Európa, Bp.

1978

9

107

1098

Louis Fürnberg

A betlehemi hangos éjszaka

Európa, Bp.

1979

11

269

1099

Katona Tamás szerk.

A pannonhalmi hóráskönyv

Európa, Bp.

1983

14

–

1100

Bitskey István

Pázmány Péter … Öt levél (1613)

Európa, Bp.

1984

2

–

1101

Pázmány Péter

Egy tudakozó préd.nevével íratott öt levél:1913

Európa, Bp.

1984

2

–

1102

Décsy Gyula szerk.

Müncheni Kódex 1466 – A négy evang. szöveg.

Európa, Bp.

1985

14

523

1103

Heyron Stefan

Dávid király krónikája

Európa, Bp.

1987

11

267

1104

Király László szerk.

István király emlékezete /3. bőv. kiad./

Európa, Bp.

1987

14

160

1105

Király László szerk.

István király emlékezete

Európa, Bp.

1988

14

160

1106

Török András

Oscar Wilde világa

Európa, Bp.

1989

14

285

1107

Domokos Pál Péter

Rendületlenül

Eötvös Kiadó, Szt. Gellért K.

–

7

–

1108

E.G. White

Gondolatok a hegyibeszédről

Élet és Egészség

1984

1

159

1109

Kunszery Gyula

Fanyar mosoly

Élet, Budapest

1947

11

70

1110

Károlyi Ami

Körhinta

Élet, Budapest

1947

11

–

1111

Wilder

Sorsom az ég

Élet, Budapest

1947

11

–

1112

XII. Pius – Roosvelt

Levelezése

Élet, Budapest

1947

9

88

1113

Kővári Károly

Krisztus nyomában

Élet-Vallás-Tudomány,Cleveland

1963

8

76

1114

Czapik Gyula

Betegellátó könyv

Érseki Hatóság, Eger

1948

6

112

1115

Czapik Gyula

Temető könyv

Érseki Hatóság, Eger

1950

6

246

1116

Szelényi Károly fotó

Oratorium Magnae Dominae Hungar. Romanae

Érseki Ált.Helytart., Bp.

1981

14

–

1117

Hanael Walter

Cselekvő hit – szakmunkástanulók hittankönyve

F+B Kft., Bp.

1992

4

232

1118

Gyöngyösi Szent Rókus kápolna

Ferences Hittud. Főisk., Gyöngy.

1946

12

31

1119

Jubileumi áhitat Máriagyűdön

Ferences Kolostor, Máriagyűd

1948

8

183

1120

Kilenced a máriagyűdi vigasztaló anyához

Ferences Kolostor, Máriagyűd

1948

8

56

1121

Király Kelemen

Hitlerizmus és kereszténység

Ferences Missziók, Budapest

1946

9

267

1122

Lekeux Martial

Mai ember könyörg. assisi kis szegényéhez

Ferences Missziók, Budapest

1947

8

130

1123

Nagyapó

Édes gyermekkor

Ferences Missziók, Budapest

1947

11

48

1124

Nyári

Igaz történetek az állatok világából

Ferences Missziók, Budapest

1947

11

48

1125

Streit Jakob

Kisded Jézus

Ferences Missziók, Budapest

1947

7

64

1126

Szedő Szeverin

Igaz emberek

Ferences Missziók, Budapest

1947

7

141

1127

Kelet katolikus egyházművészete

Ferences Missziók, Budapest

1948

12

32

1128

Csengery Ilona

Rongy buba és kóc vitéz

Ferences Missziók, Budapest

1948

11

59

1129

Terramare Georg

Az assisibeli szent

Ferences Missziók, Budapest

1948

7

115

1130

Újházi György

Szentmise fohászok

Ferences Missziók, Budapest

1949

8

95

1131

Szentfülöpi Antal

A parasztszent

Ferences Missziók, Vác

1945

7

152

1132

Roznik Rajnér

Szentkúti kegyhely rövid története

Ferences Rendház, Szentkút

1948

9

32

1133

Weiss Rikárd

Világ királynéja

Ferences Rendház, Szombathely

1948

8

424

1134

Pusztay Gábor

Szeráfi szárnyakon

Ferences Rendtartomány, Bp.

1948

8

397

1135

Szabados Anzelm

Evangéliumi kronológia

Ferences Tartományfőnökség, Bp.

1950

1

63

1136

Kilián Csaba

A kommunizmus örvényében

Ferences atyák, Roebling USA

1955

9

253

1137

Kis magyar uzuális

Főegyhm. Hatóság

–

6

60

1138

Az esztergomi Főegyházmegye névtára … évre

Főegyhm. Hiv., Győr

1970

13

215

1139

Kovács Béla

Az egri egyházmegye története 1596-ig

Főegyhm. Érs. Irod., Eger

1987

9

205

1140

Rónay György szerk.

Imádságok, asztézis, misztika

Fővárosi ny., Bp.

1973

7

187

1141

Tóth Tihamér

Tiszta férfiúság

Garfield, USA

1952

7

–

1142

Megyer József

Róma – A város ahogy én láttam

Gimenez, Madrid

1963

11

491

1143

Megyer József

Spanyolország naplója

Gimenez, Madrid

1965

11

596

1144

Zimonyi Sándor

Verjetek benne gyökeret

Gnadenwald

1972

7

495

1145

Burrows Miller

A holttengeri tekercsek

Gondolat, Bp.

1961

1

395

1146

Anatole France

Jeanne d’Arc élete

Gondolat, Bp.

1972

11

481

1147

Archibald Robertson

A kereszténység eredete

Gondolat, Bp.

1972

14

333

1148

Stefan Zweig

Stuart Mária – életrajzi regény

Gondolat, Bp.

1972

11

311

1149

Teilhard de Chardin

Az emberi jelenség

Gondolat, Bp.

1973

5

395

1150

Saren Kierkegaard

Vagy-vagy

Gondolat, Bp.

1978

2

116

1151

Teilhard de Chardin

Az emberi jelenség /2. kiad./

Gondolat, Bp.

1980

5

391

1152

Teilhard de Chardin

Az emberi jelenség

Gondolat, Bp.

1980

5

396

1153

Rómer -Ipolyi -Fraknói

Egyház, műveltség, történetírás

Gondolat, Bp.

1981

9

389

1154

Aurelius Augustinus

Vallomások

Gondolat, Bp.

1982

7

497

1155

Georges Duby

A katedrálisok kora

Gondolat, Bp.

1984

12

332

1156

Gergely Jenő

A püspöki kar tanácskozásai

Gondolat, Bp.

1984

9

393

1157

Nagy Kázmér

Elveszett alkotmány

Gondolat, Bp.

1984

9

273

1158

Barlay Ő. Szabolcs

Romon virág: Fejezet. a Mohács utáni renesz.

Gondolat, Bp.

1986

14

384

1159

Bitskey István

Pázmány Péter

Gondolat, Bp.

1986

2

224

1160

Aurelius Augustinus

Vallomások

Gondolat, Bp.

1987

7

498

1161

Kulcsár Péter

Kapisztrán János

Gondolat, Bp.

1987

7

256

1162

Az égi és földi szépről

Gondolat, Bp.

1988

2

518

1163

Kulics Á. – Tölgyesi Á.

… evilágból …

Gondolat, Bp.

1989

9

–

1164

Angelini Ignazia Maria

A katolicizmus

Gondolat, Szeged

1992

14

97

1165

Löffler Erzsébet

Két és fél évszázad az egri püsp. és érsek. tört

Grafotip, Eger

1993

9

28

1166

Emlékkönyv a győri Mária jubil. ünnep.-ről

Győr

1947

7

80

1167

Győri római katolikus egyházmegye

Győr

1948

13

80

1168

Győri római katolikus egyházmegye

Győr

1956

13

68

1169

A győri Szüzanya kegyképének története

Győr

1972

9

16

1170

Rédly Elemér

Jézus örömhíre. Függelék a hittankönyvhöz

Győri Egyházmegye,

1990

4

–

1171

Szegedi Antal Kilit

Lelki vezér

Gyöngyös

1947

8

498

1172

Szegedi Antal Kilit

Lelki vezér

Gyöngyös

1947

8

288

1173

Szegedi Antal Kilit

Lelki vezér

Gyöngyös

1948

8

282

1174

Szegedi Antal Kilit

Lelki vezér

Gyöngyös

1950

8

282

1175

Gyetvai Péter

Egyházi szervezés

Görres Gesellschaft, München

1987

13

–

1176

Pirigyi István Dr.

A görögkatolikus magyarság története

Görögkat. Hittud. F., Nyíregyh.

1982

9

193

1177

Szecskó Károly

Az egri Kat. Legényegylet tört. 1860-1951

H.M-Lvt. Eger

1992

9

143

1178

Hajdúdorog görög katolikus egyházmegye

Hajdúdorog

1948

13

–

1179

Hajdúdorog görög katolikus egyházmegye

Hajdúdorog

1952

13

–

1180

Görögkatolikus egyházi szertartási utasítás

Hajdúdorog

1960

13

104

1181

Görögkatolikus egyházi szertartási utasítás

Hajdúdorog

1962

13

–

1182

Görögkatolikus egyházi szertartási utasítás

Hajdúdorog

1963

13

–

1183

Görögkatolikus egyházi szertartási utasítás

Hajdúdorog

1964

13

–

1184

Görögkatolikus egyházi szertartási utasítás

Hajdúdorog

1965

13

–

1185

Dicsérjétek az Urat!

Hajdúdorogi Egyhmgy., Nyíregyh.

1954

8

528

1186

Aranyszájú szt. János szt. és isteni liturgiája

Hajdúdorogi Püspöki Iroda

1949

6

59

1187

Déli Isteni tisztelet

Hajdúdorogi Püspöki Iroda

1949

6

59

1188

Pálos Antal

Rostában

Hamilton, Ontario

1985

10

170

1189

Mészöly Gedeon

Az Ómagyar Mária-siral. nyelvtör. és stíl. tört.

Hasonmás, Bp.

1973

14

79

1190

Pázmány Péter

Keresztényi imádságos könyv Gráz, 1606.

Hasonmás, Bp.

1993

14

268

1191

Pieper Josef

Igazságosság

Heimatwerk Verlag, München

1966

5

71

1192

Caecilius Firm.Lactantius

Az isteni gondviselésről

Helikon, Bp.

–

14

209

1193

Olasz Ferenc

Mindörökké

Helikon, Bp.

1978

14

181

1194

II. Pius pápa

Pápa vagy zsinat? – válogatott levelek

Helikon, Bp.

1980

2

291

1195

Temesvári Pelbárt

Válogatott írásai

Helikon, Bp.

1982

7

465

1196

Csapodi Csaba

A Jordánszky-kódex

Helikon, Bp.

1984

12

–

1197

Szántó Tibor szerk.

A párizsi hóráskönyv

Helikon, Bp.

1985

14

199

1198

A flamand hóráskönyv

Helikon, Bp.

1986

14

446

1199

Képes Krónika

Helikon, Bp.

1987

14

–

1200

Dante Alighieri

Isteni színjáték

Helikon, Bp.

1987

11

317

1201

Szent István törvényei. Hasonmás kiadás

Helikon, Bp.

1988

9

16

1202

Babits Mihály (ford.)

Amor Sanctus – Szent szeretet könyve

Helikon, Bp.

1988

11

188

1203

Himnuszok könyve

Helikon, Bp.

1989

7

346

1204

Sík Sándor (fordította)

Himnuszok könyve

Helikon, Bp.

1989

7

360

1205

Katekizmus – A katolikus Egyház tanítása

Herder, Róma-Freiburg-Bécs

1958

4

294

1206

Joó Tibor

A sajóládi pálos kolostor

Hermann O.Múzeum évkönyve

1979

12

165

1207

Szőke János

Vándorúton

Herp Kiadó

1982

9

–

1208

Bánk József

Az Egri Főegyházmegye névtára

Hevesm., Eger

1975

13

280

1209

Wagner Károly

Krisztus katonái

Hirtenberg

1956

7

113

1210

Találkozások Jézus Krisztussal – A szentségek

Hit és élet 1.

–

4

36

1211

Jézus

Hit és élet 3.

–

7

35

1212

Eukarisztia – Nemzetk. Euchariszt. Kong. 1981.

Hit és élet 4.

–

9

34

1213

A keresztények Istene

Hit és élet 5.

–

7

35

1214

Kis magyar uzuális

Hitoktatási Bizottság,Bp.

–

6

80

1215

Ladocsi Gáspár

Serdülőkorúak elsőáldozási könyve

Hitoktatási Felügy., Bp.

1992

4

92

1216

Munkafüzet és feladatgyűjt.: Ószöv. kat. fiatal.

Hitoktatási Központ, Bp.

1993

4

56

1217

Tarnay Brunó

Jézus Krisztus – Isten kinyilatkoztatása

Hittudományi Akadémia, Bp.

1989

2

116

1218

Fernand Lelotte

Beszélgetés a Mesterrel

Hitélet, Újvidék

1972

8

343

1219

Pénzes János

Hittel élni jó

Horgos

1987

7

101

1220

Lénárd Ödön

Rácsosztotta ég

Hét Torony

–

9

–

1221

Jelenits I. -Tomcsányi T.

Egymás közt egymásért

Híd

1990

7

–

1222

Csanád Egyházmegye papságának névtára

Hódmezővásárhely

1961

13

66

1223

Teilhard de Chardin

Tudomány és Krisztus

Inst. Social Morumbi

1972

2

293

1224

Nyíri Tamás – Fenyő E.

Magyarság és Európa – Mai Széchenyi

Intart

1989

5

–

1225

A betegek védőszentjének tisztelete

Irgalmasrend, Budapest

1948

7

64

1226

Bulányi György

Keressétek az Isten Országát! Az Út

Irotron

1990

2

–

1227

Bulányi György

Keressétek az Isten Országát! Honnan jött, miért?

Irotron

1990

2

–

1228

Szegfű László

Gellért püspök kézikönyvei

JATE, Szeged

1979

7

60

1229

Ikonológia és műértelmezés

JATE, Szeged

1986

14

–

1230

Varga András

Régi könyvek és kéziratok katalógusa

JATE, Szeged

1986

13

–

1231

Régi magyar nyomtatványok

JATE, Szeged

1991

11

–

1232

Eördögh István

A crise religiosa no Brasil no periodo 1852–1861

JATE, Szeged

1992

9

61

1233

Jongen

A szirakuzai Madonna

Judenau

1956

7

98

1234

Jámbor László

Zengje ajkam…

Jézus Szíve templom, Kispest

1947

8

63

1235

Bemegyek Isten oltárához

Jézus Társasága, Bp.

1947

7

16

1236

Györffi Pál

Az Erdélyi Ferences Kusztódia története

Jász, Viktor, Bp.

1989

9

–

1237

Szent út

Jászapáti

1949

8

47

1238

Lukács László

A független magyar jezsuita rendtart.kérdése

József Attila Tudom. Egy. Szeged

1989

9

–

1239

Barlay Ő. Szabolcs

Vázlat a Jezsuita „Misszió Transylvanica”

KLTEK, Debrecen

1980

9

133

1240

Bartha Elek

A hitélet néprajzi vizsg. egy zempléni falu.

KLTEK, Debrecen

1980

14

130

1241

Isten országa a modern világban

KMEM, München

1965

5

64

1242

Siculus Verus

A nemzetek és vallások tört. Romániában

KMV Youngstown, Ohio

1980

9

293

1243

A ciszterciek világi rend.tagj. reggeli, esti im.

Kalocsa

1948

8

14

1244

XI. Pius

Ez a házasság

Kalocsa

1948

6

32

1245

Directorium seu ordo officii divini peragendi

Kalocsa

1970

13

122

1246

Dankó László szerk.

A Kalocsai Főegyházmegye névtára 1990

Kalocsai Főegyházmegy. Hatóság

1989

13

–

1247

Dankó László

Hagnald bíboros emlékezete halálának centenár.

Kalocsai Érsekség, Kalocsa

1992

9

82

1248

Második évtízedben indult a Kalot

Kalot, Budapest

1945

6

8

1249

Bálint József

Mi a Kalot?

Kalot, Budapest

1946

6

31

1250

Meggyesi Sándor

Ifjúsági vezetők kézikönyve

Kalot, Budapest

1946

6

40

1251

Halász Pál

Imádjuk az Urat!

Kaposvár

1946

8

32

1252

Vass János

Keresztúti ájtatosságok

Kaposvár

1947

8

81

1253

Carbonel J.

A kis virág

Kaposvár

1948

7

127

1254

Halász Pál

Imádjuk az Urat!

Kaposvár

1948

8

32

1255

Vass János

Imafüzet gyermekek részére

Kaposvár

1948

8

96

1256

Vass János

Kórházi betegek imakönyve

Kaposvár

1948

8

64

1257

Vass János

Imafüzet gyermekek részére

Kaposvár

1949

8

–

1258

Vass János

Imafüzet gyermekek részére

Kaposvár

1957

8

–

1259

Blanár Mihály

Pio Atya

Kapuziner Kloster, Bécs

1987

7

225

1260

Páduai Szent Antal

Karmelita Rendház, Budapest

1945

8

142

1261

Marianus a Sanct. Josepho

Üdvösség jele

Karmelita Rendház, Budapest

1948

8

398

1262

P. Marcell karmelita

Kármel ékesssége és királynője

Karmelita Rendház, Budapest

1948

7

63

1263

P. Antal Karmelita

Jézus szíve imakönyv

Karmelita Rendház, Budapest

1949

8

256

1264

Georgius a St. Josepho

Reggeli és esti kenyér

Karmelita Rendház, Győr

1947

7

290

1265

Élők könyörüljetek a megholtakon

Kassai Szt. Antal templom, Bp.

1946

8

39

1266

Iván László

Bibliai történetek és hitünk tanítása

Kastl

1976

4

282

1267

A boldog házasság könyve

Kat. Házassági Tanácsadó, Bp.

1948

6

9

1268

Sólymos Sz. – Gál F.

Ökumenizmus

Kat.Teol-i Főisk. Jegyzetek

1981

2

–

1269

Jávor Egon

Vasárnapi misekönyv

Katolikus Akció, Róma

1958

8

400

1270

Jávor Egon

Vasárnapi misekönyv

Katolikus Akció, Róma

1964

8

514

1271

Mindszenty József

Igazság és szeretet – Beszédeiből 1945-46

Katolikus Főisk. Baráti Köre, Bp

1946

4

146

1272

Bernyik György

Ószövetségi egzegézis

Katolikus Hittud. Főisk. Jegyz

1990

1

200

1273

Mélyszántás

Katolikus Leánykörök Szöv., Bp.

1946

7

70

1274

József főherceg

Ave crux spes unica!

Katolikus Magy. Vas., Cleveland

1949

8

88

1275

Mátray Lajos

Egyedül Sztalin ellen

Katolikus Magy. Vas., Cleveland

1949

9

100

1276

Gabriel Asztrik

Virágos pannónia

Katolikus Magy. Vas., Cleveland

1953

7

69

1277

Bognár Ágnes

Árnyékban a Dóm

Katolikus Magy. Vas., Cleveland

1954

11

125

1278

Bedy Sándor

Mamika

Katolikus Magy. Vas., Cleveland

1956

11

–

1279

Lagerlöf Selma

Veronika kendője

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

–

11

95

1280

Meszlényi-Schütz-Horn

Szentek a mi hőseink

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1950

7

91

1281

Paduai szent Antal imakönyv

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1952

8

–

1282

Zadravecz István OFM.

Szent keresztúti ájtatosság

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1958

8

24

1283

Cser László

Isten háza

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1960

7

32

1284

Kozsáyi

Szent György meg a sárkány

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1960

11

158

1285

Trefán László

Lisieuxi kis szt. Teréz imakönyv

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1960

8

–

1286

Keresztúti ájtatosság

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1962

8

32

1287

Keresztúti ájtatos. az oltáriszentség engeszt.

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1962

8

35

1288

Török Rezső

Felhők szárnyán

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1965

11

–

1289

A szentmise állandó részei

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1966

8

20

1290

Szitnyai Z. – Mehrle T.

A magy. emigráció – A magy. pasztoráció prob.

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1978

6

24

1291

Török István

Katolikus magyarok Észak-Amerikában

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1978

10

489

1292

Mihályi Gilbert-Dunai Á.

II. János Pál a vasfüggöny mögül jött pápa

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1980

9

244

1293

Fűzér Julián

Szentnek kiáltjuk!

Katolikus Magy. Vas. Youngstown

1987

9

–

1294

Pohárnok Jenő

Szent István király

Katolikus Magy. Vasárnapja, USA

–

11

–

1295

Oltáregyesületi vezérkönyv

Katolikus Magy. Vasárnapja, USA

1947

6

108

1296

Győrffy A. Géza

Fatimai Miasszonyunk

Katolikus Magy. Vasárnapja, USA

1949

7

112

1297

Győrffy Géza

Kilenced fatimai Miasszonyunk tiszeletére

Katolikus Magy. Vasárnapja, USA

1955

8

24

1298

Nagyheti szertartások

Katolikus Magy. Vasárnapja, USA

1958

6

–

1299

Boldogasszony műsor

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

1947

11

–

1300

Farsangi műsor

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

1947

11

–

1301

Magyar Ferenc

Tenger szép virága

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

1947

11

47

1302

Possonyi László

Játék az apostolokról

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

1947

11

73

1303

Szabadságünnep műsora

Katolikus Műsorszolgálat, Bp.

1948

11

–

1304

35. Pax Romana Vép

Megújuló Egyház a megújuló társadalomban

Katolikus Szemle, Pannonhalma

1993

10

–

1305

Dám Ince

A Szeplőtelen Fogant. védelme Magy.-on

Katolikus Szemle, Róma

1955

9

116

1306

Mihályi Gilbert

Európa válsága és megmentése

Katolikus Szemle, Róma

1956

12

210

1307

Tóth László

Jánus arcú jelenkori magyar irodalom

Katolikus Szemle, Róma

1956

12

–

1308

Kannás Alajos

Kormos kövek

Katolikus Szemle, Róma

1957

11

–

1309

Monay Ferenc

P. Kelemen Didák a felső Tiszavid. apostola

Katolikus Szemle, Róma

1957

9

–

1310

Sulyok Vince

Rámdöntött világ

Katolikus Szemle, Róma

1958

11

96

1311

Lökkös Antal

A csempész

Katolikus Szemle, Róma

1962

11

–

1312

Vásárhelyi Vera

Keserű babér

Katolikus Szemle, Róma

1962

11

135

1313

Nyéki

Elválasztás

Katolikus Szemle, Róma

1963

11

96

1314

Békés Gellért

Sorsom az Isten

Katolikus Szemle, Róma

1968

11

74

1315

Békés Gellért szerk.

„Hogy mindnyájan egyek legy.” Magy.ök.Találk.

Katolikus Szemle, Róma

1971

2

159

1316

Békés Gellért OSB szerk.

Mit ér az ember, ha keresztény ?

Katolikus Szemle, Róma

1974

5

151

1317

Békés Gellért OSB szerk.

Ember és családja

Katolikus Szemle, Róma

1975

5

96

1318

A megzavart kereszt.(17. Pax Romana Kongr.)

Katolikus Szemle, Róma

1976

9

123

1319

Békés Gellért

Miért éppen Jézus?

Katolikus Szemle, Róma

1978

2

159

1320

Békés Gellért OSB szerk.

Krisztusi hit – Társadalmi felelősség

Katolikus Szemle, Róma

1980

5

191

1321

László T. László

Szellemi honvédelem

Katolikus Szemle, Róma

1980

9

103

1322

Békés Gellért – Cseri Gy.

A Lélek erőterében

Katolikus Szemle, Róma

1985

2

135

1323

Békés G. – Czigány I.

Útban Európa felé

Katolikus Szemle, Róma

1991

9

–

1324

Békés G. – Cz.Balassa M.

A pápa szól hozzánk – II. János Pál pápa Mo.-on

Katolikus Szemle, Róma

1991

3

154

1325

Békés Gellért szerk.

Keresztények és a demokrácia

Katolikus Szemle, Róma

1992

9

–

1326

Békés G. – Boór J. szerk

Keresztények és a szabadság

Katolikus Szemle, Róma

1992

9

–

1327

Orsz. Béketan. Kat. Bizotts.

Tíz év a béke szolgálatában

Katolikus Szó, Budapest

1961

9

47

1328

Szent Keresztúti ájtatosság

Kecskemét

1948

8

48

1329

Póta Aladár

Római katolikus egyházi népénekek és imák

Kecskemét

1956

8

112

1330

Földváry – Boér Elemér

A kiszolgáltatottak

Kereszt. Értelm. Szöv., Bp.

1991

9

–

1331

Lonván József

Emlékülés a püspök szentelés. 200. évfordulóján

Kereszt. Értelm. Szöv., Makó

1993

9

47

1332

Egy oltárra emelt néptanító: boldog Renild

Keresztény Iskolatestvérek, Bp.

1948

7

40

1333

Pelle Ferenc

A 150 éves kevermesi róm. kat. pléb. templ. tört.

Kevermesi Róm. kat. pléb.

1987

9

57

1334

Kis György

Megjelölve Krisztus ker.-vel és Dávid csillg-val

Kis Gy., Bp.

1987

9

367

1335

Szeretlek szép Jézus

Kiskunfélegyháza

1957

8

80

1336

Őry Miklós S.J.

Prohászka előadás

Klagenfurt

1977

9

20

1337

Gerely Jolán

Add nekem szívedet

Korda, Bp.

–

11

168

1338

Czapik Gyula

Imakönyv katolikus férfiak számára

Korda, Bp.

1945

8

190

1339

Czapik Gyula

Imakönyv katolikus nők számára

Korda, Bp.

1945

8

174

1340

Felix karmelita

Tanuljunk a Jézuskától

Korda, Bp.

1945

7

79

1341

Félix pater

A jó Isten virágoskertje

Korda, Bp.

1945

7

87

1342

Gerely Jolán

Majd ha asszony leszek

Korda, Bp.

1945

11

254

1343

Hegedűs László

Fohászok

Korda, Bp.

1945

8

132

1344

Jámbor László

Kiáltás a mélységből

Korda, Bp.

1945

8

104

1345

Karg Kasszián

A kis titok

Korda, Bp.

1945

7

80

1346

Lehodey Vitál

Isten kezében

Korda, Bp.

1945

7

228

1347

Magyary Judit

Szivecske meséi

Korda, Bp.

1945

11

96

1348

P. Felix

A tenger ajándéka és egyéb elbeszélések

Korda, Bp.

1945

11

212

1349

P. Pál

Matyi és egyéb elbeszélések /4. kiad./

Korda, Bp.

1945

11

220

1350

P. Pál

Matyi és egyéb elbeszélések /5. kiad./

Korda, Bp.

1945

11

220

1351

P. Pál

A szeretet művészete

Korda, Bp.

1945

11

197

1352

Palánkay Tibor

A jegygyűrűért

Korda, Bp.

1945

6

256

1353

Palánkay Tibor

Világosodjék világosságtok!

Korda, Bp.

1945

8

192

1354

Pogány Kornél

Esti mesék

Korda, Bp.

1945

11

108

1355

Tower Vilmos

Másvilág, pokol, mennyország

Korda, Bp.

1945

2

304

1356

Császár József

Gyónók kalauza

Korda, Bp.

1946

8

208

1357

Farkas Éva

Szívkirály kincsei

Korda, Bp.

1946

11

85

1358

Hajós Elemér

Széthulló családok, kallódó gyermekek

Korda, Bp.

1946

6

256

1359

Koszterszitz József

Lépcsőima

Korda, Bp.

1946

7

410

1360

Magyary Judit

Eszter hazamegy

Korda, Bp.

1946

11

119

1361

Palágyi Sándor

Viganka és más gyermekmesék képekkel

Korda, Bp.

1946

11

140

1362

Palánkay Tibor

Ragyogó szemek

Korda, Bp.

1946

7

182

1363

Rajz Mihály

A mester itt van és hív téged

Korda, Bp.

1946

7

42

1364

Semjén Gyula

Az üvegkastély

Korda, Bp.

1946

11

206

1365

Zaymus Gyula

Ősök és unokák

Korda, Bp.

1946

11

206

1366

Mária segít!

Korda, Bp.

1947

8

39

1367

Történt pedig… és egyéb cserkészelbeszél.

Korda, Bp.

1947

11

56

1368

Bognár Elek

Szavalás, színjátszás, rendezés művészete

Korda, Bp.

1947

12

–

1369

Hajdók János

Bolond lyukból bolond szél fúj

Korda, Bp.

1947

11

–

1370

Halász Pál

Boldogasszony Anyánk

Korda, Bp.

1947

8

30

1371

Halász Pál

Örök élet

Korda, Bp.

1947

8

31

1372

Halász Pál

Végtelen felségű szív

Korda, Bp.

1947

8

30

1373

Ioergensen J. Jörgensen

Sienai Szent Katalin

Korda, Bp.

1947

7

432

1374

Kollár Ferenc

Isten városa

Korda, Bp.

1947

10

–

1375

Kovács Géza

Máriát dicsérje lelkünk

Korda, Bp.

1947

7

40

1376

Kovács Géza

Zsolozsma a fogolykiváltó Boldogassz. tiszt.

Korda, Bp.

1947

8

40

1377

Laskay Antal

Jellemkutatás

Korda, Bp.

1947

12

302

1378

Magyary Judit

A nagy cél

Korda, Bp.

1947

11

110

1379

Meer de Walcheren

A végtelen igézetében

Korda, Bp.

1947

7

170

1380

Müller Lajos

Jegyesoktatás

Korda, Bp.

1947

6

84

1381

Palánkay Tibor

Két gyűrű egy boldogság

Korda, Bp.

1947

6

171

1382

Puskás Béla

A Szentírás

Korda, Bp.

1947

1

112

1383

Sztrilichné Csapody H.

Egy marék boldogság

Korda, Bp.

1947

6

99

1384

Sólyom Sándor

Honnan? Miért? Hová?

Korda, Bp.

1947

7

200

1385

Tower Vilmos

Kihez menjek feleségül?

Korda, Bp.

1947

6

200

1386

Tower Vilmos

Kit vegyek el feleségül?

Korda, Bp.

1947

6

164

1387

Walter János

Napsugarak a Newcasteli kőszéntelepen

Korda, Bp.

1947

7

358

1388

Zaymus Gyula

Bujdosó Táltos

Korda, Bp.

1947

11

314

1389

Zaymus Gyula

Pásztortáska

Korda, Bp.

1947

11

360

1390

Clairvauxi Szent Bernát

Műveiből elmélked. anyag – Evezz a mélyre!

Korda, Bp.

1948

7

206

1391

Csaby Márton

És újra felgördült a függöny

Korda, Bp.

1948

11

107

1392

Csávossy Elemér

A nagy jel az égen

Korda, Bp.

1948

7

164

1393

Csűrös Emilia

Áldás vagy átok

Korda, Bp.

1948

11

–

1394

Czapik Gyula

Könyörülj rajtunk Uram!

Korda, Bp.

1948

8

175

1395

Hajdók János

Idők és balladák

Korda, Bp.

1948

11

–

1396

Kosztolányi István

Így szeretett az Isten

Korda, Bp.

1948

1

366

1397

Magyary Judit

Örök kedves

Korda, Bp.

1948

11

95

1398

Magyary Judit

A kis bolt

Korda, Bp.

1948

11

95

1399

Magyary Judit

Teréz diadala

Korda, Bp.

1948

11

168

1400

Palánkay Tibor

Boldogasszony édes

Korda, Bp.

1948

7

216

1401

Rajz Mihály

Elmélkedések a katekizmusból

Korda, Bp.

1948

7

327

1402

Schnattner Szigfrid

Minden napunk istenszolgálat

Korda, Bp.

1948

7

–

1403

Schwartz Antal

Szűz Mária élete

Korda, Bp.

1948

7

116

1404

Szives Béla

A tövisfalvi tisztelendő

Korda, Bp.

1948

11

264

1405

Szunyogh X. Ferenc

Mindenki

Korda, Bp.

1948

11

61

1406

Tower Vilmos

A spiritizmus

Korda, Bp.

1948

12

210

1407

Zolotnoki Oktáv

Engeszteljük Jézus szentséges szívét

Korda, Bp.

1948

8

–

1408

Zolotnoki Oktáv

Tökéletes családfelajánlás

Korda, Bp.

1948

8

96

1409

Török Jenő

Primiciád előkészítése, megszervez., liturgiája

Korda, Bp.

1949

6

46

1410

Czapik Gyula

Kilencnapi ájtatosság szent József tisztelet.

Korda, Bp.

1950

8

48

1411

Merkez Elemér szerk.

Hitoktatási vázlatok

Korda, Bp.

1971

4

88

1412

A betegek kenete és a lelkipászt.betegellátás

Korda, Bp.

1974

6

128

1413

Direktorium. A zsolozsma és a mise rendje

Korda, Bp.

1974

13

142

1414

Direktorium. A zsolozsma és a mise rendje

Korda, Bp.

1975

13

142

1415

Blaskó Mária

Pedró regény

Korda, Bp.

1991

11

125

1416

Magyar László

Játszva latinul

Korda, Bp.

1991

14

112

1417

Magyar László

Játszva angolul

Korda, Bp.

1991

14

186

1418

Magyar László

Játszva németül

Korda, Bp.

1991

14

184

1419

Spillmann S.J.

A gyónási titok áldozata

Korda, Bp.

1991

11

158

1420

Boldogság útja – imafüzet

Korda, Bp.

1992

8

31

1421

„Száz év a magyar jezsuiták múltjából”, 1. köt.

Korda, Bp.

1992

9

137

1422

„Száz év a magyar jezsuiták múltjából”, 3. köt.

Korda, Bp.

1992

9

255

1423

„Száz év a magyar jezsuiták múltjából”, 4. köt.

Korda, Bp.

1992

9

344

1424

„Száz év a magyar jezsuiták múltjából”, 5. köt.

Korda, Bp.

1992

9

388

1425

Katolikus egyházi énekek 1670-es évek /2./

Korda, Bp.

1992

11

–

1426

B. Staehelin

Lelki gyógyulás a kereszt. megújulás utján

Korda, Bp.

1992

7

39

1427

Franz Weiser S.J.

Klinger Walter világkörüli útja

Korda, Bp.

1992

11

208

1428

Jálics Ferenc

Tanuljunk imádkozni

Korda, Bp.

1992

2

96

1429

M. Ertsey Livia

Emlékeim

Korda, Bp.

1992

7

126

1430

Magyar László

Beszéljünk angolul, hanganyaggal

Korda, Bp.

1992

14

247

1431

Morlin Imre S.J.

A zöld börönd titka – regény

Korda, Bp.

1992

11

96

1432

Morlin Imre S.J.

A csodálatos kép – regény

Korda, Bp.

1992

11

96

1433

Morlin Imre S.J.

Az aranykereszt – ifjúsági regény

Korda, Bp.

1992

11

280

1434

Neal M. Flanagan OSM.

Szegedi Bibliakommen., Ev. Szt. János szerint

Korda, Bp.

1992

1

120

1435

Simon Heppel OP.

Köszöntelek, szép mai nap! – imafüzet

Korda, Bp.

1992

8

25

1436

Stoll Béla

Szövegek

Korda, Bp.

1992

11

856

1437

William S. Kurz

Szegedi Bibliakommentár, Az Ap.Cseleked.

Korda, Bp.

1992

1

120

1438

Blaskó Mária

Imádságos képeskönyvem

Korda, Bp.

1993

4

128

1439

Cser László

Jelenvalók és örökkévalók

Korda, Bp.

1993

7

104

1440

Cser László

Útközben

Korda, Bp.

1993

7

144

1441

Czapik Gyula

Szent József kilenced – imafüzet

Korda, Bp.

1993

8

40

1442

Danel J. Harrington S.J.

„Szegedi Bibliakommen.”, 1. köt. Ev. Szt. Máté sz.

Korda, Bp.

1993

1

120

1443

Franz Weiser

Alpesi fény

Korda, Bp.

1993

11

128

1444

Homoki-Nagy Katalin

Csibekönyv /leporelló/

Korda, Bp.

1993

14

–

1445

Jerome Kodell OSB

„Szegedi Bibliakommen”, 3. köt. Ev. Szt. Lukács sz.

Korda, Bp.

1993

1

140

1446

L. Magyari Judit

A nagy cél

Korda, Bp.

1993

11

136

1447

Morlin Imre S.J.

A tizenegy apostol

Korda, Bp.

1993

11

160

1448

Philip A. Van Linden C.M.

„Szegedi Bibliakommen”, 2. köt. Ev. Szt. Márk sz.

Korda, Bp.

1993

1

120

1449

W. Lambert S.J.

Miért-mit-hogyan gyónjak?

Korda, Bp.

1993

4

39

1450

Grigulemics Romual’donics

Az inkvizíció története. Historia inkvizicii

Kossuth, Bp.

1972

9

313

1451

A Katolikus Szó naptára az … évre

Kossuth, Bp.

1973

13

128

1452

Rácz Zoltán

Jezsuiták tegnap és ma…

Kossuth, Bp.

1974

9

401

1453

Gergely Jenő

A politikai katoliciz. Mo.-gon 1890–1950

Kossuth, Bp.

1977

9

301

1454

Kiss E. – Nyíri J.K. szerk.

A magy. filozófiai gondolkod. a századelőn

Kossuth, Bp.

1977

5

473

1455

Gecse Gusztáv

Bibliai kislexikon

Kossuth, Bp.

1978

13

246

1456

I.R. Grigulevic

Kereszt és kard. A kat. egyh.Spanyol-Amerik.

Kossuth, Bp.

1981

9

306

1457

Zdzislaw Morawski

A Vatikán távolról és közelről

Kossuth, Bp.

1981

9

253

1458

Dékány András

Gabriel Marcel

Kossuth, Bp.

1982

5

102

1459

Gergely Jenő

A pápaság története

Kossuth, Bp.

1982

9

456

1460

Gérard de Séde

A Fatimai csoda

Kossuth, Bp.

1982

7

198

1461

Gergely Jenő

A katolikus egyház Mo.-on 1944–1971

Kossuth, Bp.

1985

9

243

1462

Gergely Jenő

II. János Pál pápa

Kossuth, Bp.

1986

9

217

1463

Gergely Jenő

Eucharisztikus világkongr. Budapesten/1938

Kossuth, Bp.

1988

9

195

1464

Péter Katalin

Hitújitók és hitvédők

Kossuth, Bp.

1993

14

67

1465

Tóth Veremund

A magyar irodalom története

Kossuth, Buenos Aires

1960

12

608

1466

Bálint B. András

Végállomástól végállomásig

Kozmosz Könyvek, Bp.

1977

11

248

1467

Varga Béla

Bölcseleti írások

Kriterion, Bukarest

1979

5

285

1468

Szent Év 1950

Külf. Magy. Kat. Akció, Róma

1950

9

42

1469

Békés Gellért ford.

Újszövetségi szentírás

Külf. Magy. Kat. Akció, Róma

1951

1

–

1470

Békés Gellért ford.

Újszövetségi szentírás

Külf. Magy. Kat. Akció, Róma

1956

1

–

1471

Békés Gellért ford.

Újszövetségi szentírás

Külf. Magy. Kat. Akció, Róma

1958

1

–

1472

Békés Gellért ford.

Újszövetségi szentírás

Külf. Magy. Kat. Akció, Róma

1967

1

–

1473

Balogh Jolán

Az esztergomi Bakócz kápolna

Képzőművészeti Alap, Bp.

1955

12

138

1474

Lévárdy F. – Arató M. szerk.

Egyházi épületek és műtárgyak gondozása

Képzőművészeti Alap, Bp.

1971

14

175

1475

Pohárnok Jenő

Szent István király

Köln

1951

7

–

1476

Fenyvessy Jeromos

Sursum corda

Köln

1952

7

535

1477

Magyar kálvária

Königstein

–

9

99

1478

Karácsonyi János

Magyarország egyháztört…. 970-től 1900-ig

Könyvértékesítő V.,Bp.

1985

9

416

1479

Bárány László

Adatok Magyarszecsőd helytörténetéhez

Körmend

1972

9

65

1480

Ábel Zsuzsanna

Képes bibliai lexikon

Közg. Jogi Kvk., Bp.

1987

4

180

1481

Kopp Jenő

A háromszázéves pesti papnövelde

Központi Papnev. Intézet, Bp.

1948

9

35

1482

Dávid Zoltán

A családok nagysága és összetét.veszprémi p.

Központi Stat. Hiv., Bp.

1973

14

171

1483

Kenese Erzsébet

A fegyvertelen katona

Kárpát, Buenos Aires

1958

11

–

1484

Király Kelemen

Naplóm

Kárpát, Cleveland

1974

9

326

1485

Egri érsekség levéltára

LOK, Budapest

1958

12

296

1486

Nagy Lajos szerk.

A székesfehérvári püspökség levéltára

LOK, Budapest

1958

12

182

1487

Kis katekizmus

Landshut

1947

4

48

1488

Nagy katekizmus

Landshut

1947

4

144

1489

Rendesi M.György

Egyéniségünk kibontása

Linz

1976

7

392

1490

Horváth János

A nő hivatása a háztartásban

Lourdes, Sopron

1946

6

28

1491

Hetényi Varga Károly

Papi sorsok a horogker.és a vöröscsillag árny.

Lámpás, Abaliget

1992

9

–

1492

Várnagy Antal

Liturgikus szertartástan

Lámpás, Abaliget

1993

6

567

1493

Dénes Gizella

Ezüstnyárfák

Lámpás, Pécs

1946

11

207

1494

Varga László

Mit ér Nagy Töhötöm vallomása?

MET, Königstein

–

9

15

1495

Szőke János

A vallászabadság helyzete a szoc. orsz.-ban

MET, Königstein

1985

10

288

1496

Szőke János

Magyar Egyházi Tájékoztató

MET, Königstein

1986

9

185

1497

Uzsoki András

Magyar egyháztörténeti vázlatok

METEM, Bp.

1989

9

432

1498

Érszegi Géza

Pannonhalmi Főapátok

METEM, Bp.

1990

9

–

1499

Magyar egyháztörténeti vázlatok 2.

METEM, Bp.

1991

9

–

1500

Blakó Vince búcsúbeszéde Kecskeméten

MLvt., Bécs

1991

14

67

[3] 1501

Dóka Klára

Térképgyüjt. az egyház levéltárakban

MOL., Bp.

1992

13

272

1502

Dóka Klára

Segédanyag az egyházlát.jegyzőkönyv.feld.

MOL., Bp.

1993

13

87

1503

Halász Piusz

Természet és természetfölötti a pap életében

MPE, Bécs

1959

7

88

1504

Cser László

Útközben

MPE, Bécs

1962

7

70

1505

Cser László

Útközben

MPE, Bécs

1964

7

70

1506

Őry Miklós

Pázmány Péter lelkisége

MPE, Bécs

1964

7

112

1507

A II. Vatikáni Zsinat

MPE, Bécs

1967

3

220

1508

Hunya Dániel

Az isteni főpap nyomában

MPE, Bécs

1967

7

146

1509

Karl Rahner – Rosche

Imádság és élet

MPE, Bécs

1969

7

112

1510

Király Kelemen

A világ krisztianizálódása és a kereszt. egys.

MPE, Klagenfurt

1966

10

31

1511

Az Oltáriszentség előtt

MPE, Klagenfurt

1967

8

15

1512

Zsinati határozat a papi szolgálat és életről

MPE, München

1966

3

32

1513

Dán Róbert

A „Pécsi disputa”

MTA Bp.

1976

9

14

1514

Caunterbury szent Anz.

Monologion proslogion

MTA Bp.

1991

7

278

1515

Gyáressy Béla gyűjt.

A magyar rendtartomány monostorai A–M.

MTA KESZ sokszr.

1975

9

38

1516

Takács Imre

A magyar káptalanok középkori pecsétjei

MTA Műv. tört. Int.

1993

14

112

1517

Tonisa I – Nagybátony P.

Visitatio canonica az Esztergomi Főegyházm.

MTA Néprajzi Kut.,

1992

13

307

1518

Kardos Tibor szerk.

Janus Pannonius versei

Madách, Bratislava

1978

11

–

1519

Pázmány Péter

Igazságra vezérlő kalauz

Maecenás, Bp.

1993

7

171

1520

Rónay György

Pázmány Péter válogatott írásai

Magvető, Bp.

1957

7

321

1521

Thurzó Gábor

A szent

Magvető, Bp.

1968

11

359

1522

Czakó Gábor

Indulatos jelentések

Magvető, Bp.

1973

9

196

1523

Kodolányi János

Julianus barát – történelmi regény, 8. kiad.

Magvető, Bp.

1974

11

804

1524

Gecse Gusztáv

Történelem és kereszténység

Magvető, Bp.

1977

10

571

1525

Erdélyi Zsuzsanna

Hegyet hágék, lűtőt lépék – archaikus népi imád.

Magvető, Bp.

1978

14

771

1526

Faludi Ferenc

Téli éjszakák

Magvető, Bp.

1978

11

463

1527

Hegyi Béla

A dialógus sodrában

Magvető, Bp.

1978

9

471

1528

Puszta Sándor

Személyreszólón

Magvető, Bp.

1978

11

181

1529

Rónay György

A párduc és a gödölye

Magvető, Bp.

1978

11

382

1530

Pázmány Péter

Dráma három felvonásban, prológussal

Magvető, Bp.

1979

11

110

1531

Sumonyi Zoltán

Pázmány

Magvető, Bp.

1979

9

111

1532

Bálint Sándor

A hagyomány szolgálatában

Magvető, Bp.

1981

5

–

1533

Hegyi Béla

Hitek, választások

Magvető, Bp.

1981

14

352

1534

István király Intelmei

Magvető, Bp.

1982

9

77

1535

Török Endre

Beszélgetések Pilinszky Jánossal

Magvető, Bp.

1983

11

255

1536

Hegyi Béla

Beszélgetni is nehéz

Magvető, Bp.

1985

9

178

1537

Madas Edit szerk.

A néma barát megszólal: Vál. a Karhauzi Névt.

Magvető, Bp.

1985

7

602

1538

Hegyi Béla

Kimondva is kimondatlan

Magvető, Bp.

1986

9

284

1539

Tüskés Gábor szerk.

„mert ezt Isten hagyta…” a népi vallásos.-ról

Magvető, Bp.

1986

12

637

1540

Csanád Béla

A kozmosz ablakai

Magvető, Bp.

1987

11

150

1541

Domokos Pál Péter

A moldvai magyarság

Magvető, Bp.

1987

12

700

1542

Kodolányi János

Új ég, új föld /3. kiad./

Magvető, Bp.

1987

11

763

1543

Tűz Tamás

Hét sóhaj a hegyen

Magvető, Bp.

1987

11

333

1544

Hegedűs Géza

Ábrahám regéje

Magvető, Bp.

1988

11

131

1545

Dám Ince

Ecclesiae sanctae lumen

Magyar Barát, Budapest

1946

4

43

1546

Kőszeghy Mihály ford.

Vérrózsák

Magyar Barát, Budapest

1946

7

133

1547

Szent Bonaventura

Életem Krisztus

Magyar Barát, Budapest

1946

7

157

1548

Szent Bonaventura

Élet fája

Magyar Barát, Budapest

1946

7

95

1549

Szent Bonaventura

Krisztus a mi szőlőtőnk

Magyar Barát, Budapest

1946

7

109

1550

Assziszi Szent Ferenc 3.rendje

Magyar Barát, Budapest

1947

7

47

1551

Assziszi Szent Ferenc világi rendje

Magyar Barát, Budapest

1947

7

32

1552

A ferences világi rend

Magyar Barát, Budapest

1947

7

256

1553

Legendák könyve

Magyar Barát, Budapest

1947

7

233

1554

Balanyi György

Assisi Szent Ferenc, a demokrácia hőse

Magyar Barát, Budapest

1947

7

106

1555

Fenyvessy Jeromos

A Rábaköz

Magyar Barát, Budapest

1947

12

63

1556

Unyi Bernardin

Sokácok-bunyevácok és a bosnyák ferenc.tört.

Magyar Barát, Budapest

1947

9

254

1557

Dám Ince

Szeráfi lángok

Magyar Barát, Budapest

1948

8

-

1558

Majsai Mór – Dám Ince

Assziszi Szent Ferenc világi rend.-nek vez.k.

Magyar Barát, Budapest

1948

7

304

1559

Marton Bernát

Apostoli hősök útján

Magyar Barát, Budapest

1948

7

102

1560

Tamás Péter

Telek József és műve

Magyar Barát, Budapest

1948

9

103

1561

Páduai Szent Antal tisztelete

Magyar Barát, Budapest

1949

8

32

1562

Németh Luciusz

A szerzetesplébánia jogi helyzete

Magyar Barát, Budapest

1949

6

103

1563

Takács Ince

Assisi küldöttei

Magyar Barát, Gyöngyös

1945

7

306

1564

Kalmár Özséb

Szeretetünk életútja Istenhez

Magyar Barát, Gyöngyös

1947

7

231

1565

A fogolykiváltó boldogasszony tisztelete

Magyar Barát, Vác

1945

8

16

1566

A szenvedő Jézus útján

Magyar Barát, Vác

1945

8

64

1567

Szűz Mária szeplőtelen szívének tisztelete

Magyar Barát, Vác

1945

8

64

1568

Szállást keres a szent család

Magyar Barát, Vác

1946

8

15

1569

Szállást keres a szent család

Magyar Barát, Vác

1947

8

32

1570

Békés Gellért ford.

Újszövetségi szentírás

Magyar Ferencesek, Youngst.

1966

1

694

1571

Ómagyar Mária-siralom

Magyar Helikon, Bp.

–

11

–

1572

Györffy Gy – Kurcz Á.

István király emlékezete

Magyar Helikon, Bp.

1971

14

100

1573

Tollas Tibor

Csak ennyi fény maradt

Magyar Ház, Bruxelles

–

11

111

1574

Szitnyai Zoltán

Egyszer volt

Magyar Ház, Bruxelles

–

11

243

1575

Wass Albert

Tizenhárom almafa

Magyar Ház, Bruxelles

–

11

256

1576

Kisjókai Erzsébet

Áldott bilincs

Magyar Ház, Bruxelles

1956

11

56

1577

Magyarok imája

Magyar Ház, Bruxelles

1957

8

128

1578

Kisjókai Erzsébet

A gyertyának égnie kell

Magyar Ház, Bruxelles

1957

11

–

1579

Szitnyai Zoltán

Őrzők a vártán

Magyar Ház, Bruxelles

1957

11

209

1580

Irodalmi almanach

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

176

1581

Békeffi István

Angyal szállt el Brooklyn felett

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

–

1582

Kisjókai Erzsébet

Lázadás

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

–

1583

Korcsmáros Nándor

Krisztus keresztjétől a mi keresztünkig

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

–

1584

Leszlei Márta

Hal és hajó

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

109

1585

Somogyi Gerő

Halló! Itt Lourdes

Magyar Ház, Bruxelles

1958

11

124

1586

Florián Tibor

Versek

Magyar Ház, Bruxelles

1959

11

–

1587

Kisjókai Erzsébet

Tulipántos láda

Magyar Ház, Bruxelles

1959

11

105

1588

Lökkös Antal

Elveszett patakok

Magyar Ház, Bruxelles

1959

11

70

1589

Vajay Szabolcs

Lánc

Magyar Ház, Bruxelles

1959

11

133

1590

Újváry Sándor

Plágium

Magyar Ház, Bruxelles

1959

11

165

1591

EMI Kalendárium

Magyar Ház, Bruxelles

1960

11

–

1592

Habsburg Ottó

A hidegháború fordulópontján

Magyar Ház, Bruxelles

1960

10

37

1593

Kisjókai Erzsébet

Ajándék

Magyar Ház, Bruxelles

1960

11

199

1594

Korek Valéria

Budai látogatás

Magyar Ház, Bruxelles

1960

11

–

1595

Tempefői

Éppen akkoriban Budapesten 1848–49

Magyar Ház, Bruxelles

1960

11

–

1596

Tollas Tibor

Csak ennyi fény maradt

Magyar Ház, Bruxelles

1960

11

111

1597

Varga László

A magyar titok

Magyar Ház, Bruxelles

1960

7

197

1598

Magyarok imája

Magyar Ház, Bruxelles

1961

8

–

1599

Kutasi Lajos

Szereposztás

Magyar Ház, Bruxelles

1961

11

147

1600

Déri Béla

Mi a kommunizmus?

Magyar Ház, Bruxelles

1963

10

51

1601

Varga László

Az élő Isten

Magyar Ház, Bruxelles

1964

7

191

1602

Feketekúty László

1956 október

Magyar Ház, Bruxelles

1966

9

123

1603

Mihályi Gilbert

Liturgia és hitélet

Magyar Ház, Bruxelles

1966

3

95

1604

Alszeghy Zoltán

A magy.középkor bölcs.-ti és hittud.-i irod.

Magyar Irodalomtör. Társ. Bp.

1948

12

24

1605

Tóth Zoltán György

A barkok öröklési jogszokásai

Magyar Kat. Jog Int., Eger

1947

12

–

1606

A szentmise olvasm.-i. A vasárnapok „C” sor.

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1970

6

190

1607

Hitoktatási vázlatok 1. füzet

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1971

4

88

1608

Hitoktatási vázlatok 2. füzet

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1971

4

76

1609

Hitoktatási vázlatok 3. füzet

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1973

4

187

1610

Hitoktatási vázlatok 4. füzet

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1974

4

167

1611

Ideiglenes Zsolozsmáskönyv

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1976

8

750

1612

Hevenesi János szerk.

Akik Krisztus követségében járnak

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1981

6

342

1613

Hitoktatási vázlatok 5. füzet

Magyar Kat. Püspöki Kar, Bp.

1985

4

181

1614

Gyomlay László

Elindultak Eger felé

Magyar Katolik. Egy. Bar., Bp.

1947

11

155

1615

Christianus

Az evangélium demok.-ja és szocializmusa

Magyar Kultúrművek, Bp.

1946

10

57

1616

Koudela Géza szerk.

Üdvözlégy Mária

Magyar Kórus, Budapest

1945

8

416

1617

Circumdederunt me – Temetési szertartás

Magyar Kórus, Budapest

1946

6

32

1618

Bárdos-Kertész-Koudella

Magyar Cantuale

Magyar Kórus, Budapest

1947

8

510

1619

Gigler Károly

Gyermekszívek hódolata

Magyar Kórus, Budapest

1947

8

127

1620

Werner Alajos

Éneklő élet

Magyar Kórus, Budapest

1947

6

–

1621

Hozsanna

Magyar Kórus, Budapest

1948

8

471

1622

Gigler Károly szerk.

Boldogasszony Anyánk

Magyar Kórus, Budapest

1948

8

254

1623

Harmat A. – Werner Alajos

Cantus Cantorum 1.

Magyar Kórus, Budapest

1948

6

118

1624

Szigeti Kilián

Jubilate

Magyar Kórus, Budapest

1948

12

191

1625

Bárdos – Kertész

Harmonia sacra

Magyar Kórus, Budapest

1949

8

396

1626

Czapik Gyula

Dicsértessék

Magyar Kórus, Budapest

1949

8

384

1627

Czapik Gyula

Dicsértessék

Magyar Kórus, Budapest

1950

8

–

1628

Grugger Róbert

Ómagyar Mária-siralom

Magyar Nyelvtud.Tsg.,Bp.

1970

11

15

1629

Wimmer Anzelm

Máriás lelkiség

Magyar Szervita Rendtart., Bp.

1946

7

230

1630

Acta Cassae Parochorum: Egyházm. szerint besor. irat

Magyar Tud. Ak. Műv. tört.

1976

9

265

1631

Íjjas Antal

Húsz évszázad viharában

Magyar Írás, Budapest

1948

9

242

1632

Regőczi István

Az Isten vándora

Magánkiadás, Bp.

1988

7

–

1633

Mészáros István

Mindszenty és Ortutay. Iskolatör. váz. 45–48

Magánkiadás, Bp.

1989

9

–

1634

Cserháti József

Fényvillanások a hosszú éjszakában

Magánkiadás, Szeged

1990

9

–

1635

Cserháti József

Másokért élünk, egymásnak szolg. Önéletrajz.

Magánkiadás, Szeged

1990

7

–

1636

Tóth Imre

KALOT Képeskönyv

Magánkiadás, Szombathely

1989

9

–

1637

Bánk József

Van Isten

Makrovilág

1989

2

–

1638

Mindennapi ájtatos fohászok

Makó

1945

8

40

1639

Juhász Kálmán

A csanádi egyházmegye története

Makó

1947

9

1640

Jőjj és kövess engem /felnőtt hittankönyv/

Marana Tha

1991

4

–

1641

Emilliano Tardif

Jézus él

Marana Tha

1991

7

–

1642

Emilliano Tardif

Jézus a Messiás

Marana Tha

1991

7

–

1643

Otto Knoch

Élet Isten Lelkének erejéből

Marana Tha

1991

1

–

1644

Otto Knoch

Isten Lelkében imádkozni

Marana Tha

1991

1

–

1645

Otto Knoch

A zsoltárok szellemében élni és imádkozni

Marana Tha

1991

1

–

1646

R. Cantalamessa

Megújulás a Szentlélekben

Marana Tha

1991

7

–

1647

Ralph Martin

Férjek, feleségek, szülők, gyermekek

Marana Tha

1991

6

–

1648

René Laurentin

Csodák el Pasóban

Marana Tha

1991

14

–

1649

Bertolucci

Tűzben a Lélekkel

Marana Tha

1992

7

–

1650

Jörg Müller

Utak a lelki élethez

Marana Tha

1992

7

–

1651

Linn

Imaszeminár. az élet sebeinek gyógyítására

Marana Tha

1992

7

–

1652

Linn

Az élet sebeinek gyógyítása

Marana Tha

1992

7

–

1653

M. Marsch

Gyógyulás a szentségek által

Marana Tha

1992

7

–

1654

M. Scanlan

Szabadítás a gonosz lélektől

Marana Tha

1992

7

–

1655

Ralph Martin

Éhezés Istenre

Marana Tha

1992

7

–

1656

Slevers

Élet a Lélekben (szeminárium)

Marana Tha

1992

7

–

1657

Yocum

A prófécia

Marana Tha

1992

7

–

1658

Georg Popp

Aki elveszi szorongásainkat

Marana Tha

1993

7

–

1659

Jörg Müller

Isten téged is meggyógyít

Marana Tha

1993

7

–

1660

Katona István

Örömöt adtál a szívembe

Marana Tha

1993

7

–

1661

Kovács Gábor

A lángoló Isten

Marana Tha

1993

7

–

1662

Linn

Az emlékezet gyógyítása

Marana Tha

1993

7

–

1663

Michael Braun

Az utolsó óra

Marana Tha

1993

7

–

1664

Szentlőrinci Klára

Figyelsz rám?

Marana Tha

1993

7

–

1665

Takács Emőke

Mária mesél Jézusról a gyermekeknek

Marana Tha

1993

4

–

1666

Vassula Ryden

Igaz élet Istenben

Marana Tha

1993

7

–

1667

Kincs István

Az Irsay ősök

Martineum, Szombathely

1946

11

197

1668

Roger Schutz

Az egység sodrában

Max Hueber Verlag, München

1967

10

63

1669

Katolikus papok a békéért

Megvédjük a Békét Mozg., Bp.

1946

9

122

1670

Jaszovszky József Dr.

A pap egyedül a száműzetésben

Menlo Park, California

1981

9

175

1671

Nyisztor Zoltán

Jézus földi élete

Mikes Kelemen Kör, Münch.

1975

9

87

1672

Rapcsányi László szerk.

A Biblia világa

Minerva, Bp.

1972

14

320

1673

A Biblia világa /2. kiad./

Minerva, Bp.

1973

1

316

1674

Rapcsányi László szerk.

A Biblia világa /3.kiad./

Minerva, Bp.

1981

14

313

1675

Szalay Jeromos

Vértanú püspök vértanú népe

Miss. Catholique Hongroise

1952

9

325

1676

Nyíri

Szent család

Munhall, USA

1954

8

–

1677

Közi Horváth József

Apor püspök élete és halála

München

1977

7

95

1678

Bindes F. – Németh L.

Ha engem üldöztek …

Mécs László Lap- és Könyvk.

1991

9

–

1679

Szántó Konrád Dr.

Az Egyházügyi Hívatal titkai

Mécses

1990

9

–

1680

Szántó Konrád Dr.

A meggyilkolt katolikus papok kálváriája

Mécses

1991

9

135

1681

Szántó Konrád OFM

A meggyilkolt katolikus papok kálváriája

Mécses

1992

9

135

1682

Méhes Mária

Első imakönyvem

Média, Bp.

1992

8

92

1683

Méhes Mária

Első imakönyvem

Média, Bp.

1993

8

92

1684

Nendeckbar Reinhard

Az egy Isten sok arca

Mérleg, Bécs

1992

8

528

1685

Kismarty Lechner Jenő

A katolikus templomépítés liturgiái és követ.

Mérnöki Továbbkép. Int., Bp.

1945

12

32

1686

A szentmise olvasm.-ok A sorozata alapján

Mária Iskolatestv., Győr

1993

6

316

1687

A szentmise olvasm.-ok B sorozata alapján

Mária Iskolatestv., Győr

1993

6

294

1688

A szentmise olvasm.-ok C sorozata alapján

Mária Iskolatestv., Győr

1993

6

309

1689

A máriagyűdi kegyhely rövid története

Máriagyűdi Ferenc. Kolostor

1948

9

32

1690

Imádkozzunk!

Máriapócs

1947

8

127

1691

Tartally Ilona

Ékes virágszál…

Máriapócsi Kegytemp. Mpócs

1946

9

335

1692

Magyar Cserkészszövetség Alapszabálya

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1693

Csermődy – Schneidt O.

Nagy magyar államférfiak

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1694

Edöcsény András

Az örsvezető

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1695

Erdő Péter

Folia Theologica 1

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1696

Erdő Péter

Studia Theologica Budapestiensia

Márton Áron, Bp.

1991

2

–

1697

Fülöp Tibor

Magyar egyházjogi bibliográfia

Márton Áron, Bp.

1991

13

–

1698

Irmgard Burján

Sürgető szeretet

Márton Áron, Bp.

1991

7

–

1699

Ivasivka Mátyás

Cserkészek játkoskönyve /1. kiad./

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1700

Ivasivka Mátyás

Cserkészek daloskönyve /2. kiad./

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1701

J. B. Bauer

Az újszövetségi apokrifek

Márton Áron, Bp.

1991

7

–

1702

Mihályi Gilbert

A társadalom megújítása Krisztusban

Márton Áron, Bp.

1991

10

–

1703

Paxy László

Testvérek Krisztusban

Márton Áron, Bp.

1991

7

–

1704

Reisner Ferenc

Csernoch J. hercegprim. és a Kat. Egyh. szerepe

Márton Áron, Bp.

1991

10

228

1705

Soós István

Cserkészek térképészkönyve

Márton Áron, Bp.

1991

14

–

1706

Studia Theologica sorozat

Márton Áron, Bp.

1992

2

–

1707

Cserkészek szakácskönyve

Márton Áron, Bp.

1992

14

96

1708

Bi Pi élete és kora

Márton Áron, Bp.

1992

14

136

1709

Bi Pi tanítása

Márton Áron, Bp.

1992

14

116

1710

Egy gyermek megérkezett

Márton Áron, Bp.

1992

6

24

1711

Szülői levél kereszteléskor

Márton Áron, Bp.

1992

6

16

1712

Szülői levél születéskor

Márton Áron, Bp.

1992

6

16

1713

Strigonium antiqum Primás Levéltár kiadv.-i

Márton Áron, Bp.

1992

13

–

1714

Barsi Balázs OFM

Hozsannától Allelujáig

Márton Áron, Bp.

1992

7

130

1715

Beke Margit

Simor János emlékkönyv

Márton Áron, Bp.

1992

9

101

1716

Cancales Josef

Hiszek a szeretetben!

Márton Áron, Bp.

1992

7

159

1717

Kamarás István

Buvópatakok: A szentimreváros. Kat. Ifj. mozg. tört.

Márton Áron, Bp.

1992

9

249

1718

Riesner Ferenc

Csernoch bíboros és IV. Károly

Márton Áron, Bp.

1992

9

228

1719

Várnagy István

Mi a cserkészet?

Márton Áron, Bp.

1992

14

–

1720

Mária Légio kézikönyve

Márton Áron, Bp.

1993

13

–

1721

Folia Theologica 3

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1722

Jóisten állatai

Márton Áron, Bp.

1993

4

–

1723

Arató L. – Görbe László

Cserkésznotesz

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1724

Barsi Balázs OFM

Úrjövet

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1725

Barsi Balázs OFM

A megkísértés misztériuma

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1726

Beke Margit

Simor János emlékkönyv

Márton Áron, Bp.

1993

9

101

1727

Beke Margit

Kezdés és újrakezdés

Márton Áron, Bp.

1993

9

–

1728

Bárdos L. – Ivasivky M.

101 magyar népdal

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1729

Cascales

Szeressük egymást

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1730

Edöcsény András

Őrsvezetők könyve

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1731

Erdő Péter

Latin-magyar egyházjogi kisszótár

Márton Áron, Bp.

1993

13

–

1732

Farkas Péter

Fenyegetett jövőnk védelmében

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1733

Faághy Richárd

Öregkor reménysége

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1734

Giczy György

Lépésváltás

Márton Áron, Bp.

1993

10

–

1735

Gödöllői emléktábor

Szentirmai József

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1736

Muzslay István

Gazdaság és erkölcs

Márton Áron, Bp.

1993

12

–

1737

Mészáros István

Kimaradt tananyag – diktat. és Egy. 1945–1956

Márton Áron, Bp.

1993

9

127

1738

Márton József

Papnev. az erdélyi egyhm. ben 1753-tól 1918-ig

Márton Áron, Bp.

1993

9

–

1739

Naszályi Emil

Isten titka az emberben

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1740

Szentirmai József szerk.

Gödöllői emléktábor

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1741

Széchenyi A.

„Szent Péter” hun birodalma

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1742

Sík – Surján

Cserkészvezetők könyve I–II

Márton Áron, Bp.

1993

14

–

1743

Vitkovics Györgyi

Csillagoknak Teremtője

Márton Áron, Bp.

1993

7

–

1744

A. de Saint-Exupéry

A kis herceg

Móra, Bp.

1970

11

107

1745

A. de Saint-Exupéry

A kis herceg /5. kiad./

Móra, Bp.

1979

11

97

1746

Bajomi Lázár Endre

Saint Exupery csodálatos élete

Móra, Bp.

1987

7

198

1747

Gárdonyi Géza

Isten rabjai – történelmi regény

Móra, Bp.

1991

11

244

1748

Esztergomi prímás levéltár útmutatója

Múzeum sokszorosítás, Bp.

1964

12

301

1749

Szőnyi Ottó

Régi magyar templomok

Műemlékek Orsz. Bizottsága

–

12

–

1750

Zolotnoki Oktáv

Jézus szentséges szíve menti meg a világot

Nagyatád

1946

7

32

1751

Radó Polikárp

Ahogy őseink imádkoztak

Nagybold.assz. Főtempl., Bp.

1949

8

28

1752

Szent Margit élete és a kaposvári fogad.temp.

Nagybold.assz. Egy. Kaposvár

1946

7

31

1753

Benkő Ágota szerk.

Családkongresszus

Nagycsal. Orsz. Egyesülete

1990

6

280

1754

Kölley György

Értetek és miattatok

Nemzetőr

1986

9

160

1755

Közi Horváth József

Magyarok tündöklő csillaga

Nemzetőr, München (különleny.)

1971

7

–

1756

Király Kelemen

Katolikus-protest. egységtörekv. tört Mo.-on

New Jersey

1965

9

144

1757

Maritain Jacques

Kereszténység és demokrácia

New York

1952

10

32

1758

Barankovics István

Egyetemes zsinat és vasfüggöny

New York

1962

9

112

1759

Barankovics István

A katolikus hit és egyház helyzete Mo.-on

New York

1963

9

37

1760

Kilenced Kaszap Istvánhoz

New York

1964

8

44

1761

Szolnoky Erzsébet Dr.

Halálfogytiglan életre ítélve.Szoc. tev. szerzet.-ek

Novadat, Győr

1991

9

–

1762

Katona István ford.

Kis katolikus katekizmus

Novi Sad

1984

6

78

1763

Melles N. Géza

A görögkat.Mária kongreg. vezérkönyve

Nyíregyháza

1947

6

77

1764

Melles N. Géza

Oltáregyesületi ájtatosság

Nyíregyháza

1947

8

59

1765

Hajdúdorogi Görögkat.Egyhm.-görögkat. szertart.

Nyírségi ny., Nyíregyháza

1969

6

94

1766

Hajdúdorogi Görögkat.Egyhm.-görögkat. szertart.

Nyírségi ny., Nyíregyháza

1970

6

146

1767

Megyer József

Szicilia még mindig szép

Nápoly

1969

12

212

1768

Paul Josef Cordes

A lelket ki ne oltsátok!

OLI, Bp.

1990

7

157

1769

Tomka Miklós

Magyar katolicizmus 1991

OLI, Bp.

1991

9

–

1770

Tomka Ferenc

Intézmény és karizma az Egyházban

OLI, Kat. Társ. tudom. Akadém.

1991

2

180

1771

Templomi fölolvasók katekizmusa

OMC Bécs

–

4

4

1772

Wagner Károly

Beszámoló P. Pióról

OMC Bécs

–

7

47

1773

Auffray – Trugly

Bennem él Krisztus

OMC Bécs

1957

7

135

1774

Büchel Wolfgang

Akarat, csoda, teremtés

OMC Bécs

1957

2

44

1775

Endrefalvy Ottó

Krisztusi erkölcstan nők részére

OMC Bécs

1957

4

142

1776

Radó Polikárp

Van másvilág! – Világ Világossága

OMC Bécs

1957

2

16

1777

Radó Polikárp

Van másvilág! – Útravaló

OMC Bécs

1957

2

16

1778

Radó Polikárp

Van Lélek!

OMC Bécs

1957

2

16

1779

Schnattner Szigfrid

Krisztus, egyház, papság

OMC Bécs

1957

2

30

1780

XI. Pius

Ez a házasság

OMC Bécs

1957

6

–

1781

Katolikus hittan – dogmatikai kézikönyv

OMC Bécs

1958

4

152

1782

Flagel Odilo OSB.

Lourdes

OMC Bécs

1958

7

24

1783

Loidl Alois

Végső kérdések

OMC Bécs

1958

2

60

1784

Pfliegler Michael

Katolikus erkölcstan

OMC Bécs

1958

2

220

1785

Schermann Rudolf

A párttitkárok által holtnak hazudott Istenről

OMC Bécs

1958

2

65

1786

Tower Vilmos

Van Krisztusunk

OMC Bécs

1958

2

48

1787

Meersch

Emberhalászok

OMC Bécs

1959

11

278

1788

VI. Pál pápa

Populorum progressio

OMC Bécs

1959

10

95

1789

Lakos Endre

Az ember és az Isten

OMC Bécs

1960

2

112

1790

Prohászka Ottokár

Naplójegyzetek

OMC Bécs

1960

7

439

1791

XXIII. János

Ad petri cathedram

OMC Bécs

1961

10

44

1792

Courtois Gaston

A legszebb történet

OMC Bécs

1962

4

192

1793

Nyisztor Zoltán

Ötven esztedő

OMC Bécs

1962

9

207

1794

Anne-Marie

Őszinte beszéd leányokkal

OMC Bécs

1963

7

63

1795

Leopold Antal

Csernoch János

OMC Bécs

1963

9

76

1796

Pereirea

Őszinte beszéd fiukkal

OMC Bécs

1963

7

56

1797

Első misekönyvem

OMC Bécs

1964

8

76

1798

Így vizsgáld meg lelkiismeretedet!

OMC Bécs

1964

8

19

1799

Häring

Házasság, vallás, gyermekáldás

OMC Bécs

1964

6

19

1800

Souvenance

Légy boldog feleség

OMC Bécs

1964

6

126

1801

Maradjatok szeretetemben

OMC Bécs

1965

7

235

1802

Kiss Imre

Jézus iskolájában

OMC Bécs

1965

4

124

1803

Kiss Imre

Jézus barátai

OMC Bécs

1966

4

172

1804

Lakos Endre

Útkeresés

OMC Bécs

1966

2

207

1805

Kiss Imre

Liturgiát magyarázok

OMC Bécs

1967

4

190

1806

Franz König

A zsinat mérlege

OMC Bécs

1968

3

95

1807

Hilda Laible

Az első évek …

OMC Bécs

1968

6

136

1808

Pásztor János szerk.

Zsinat után – gyüjtemény

OMC Bécs

1968

3

223

1809

Courtois – Varillon

Ketten a mesterrel – A nagy lehetőség

OMC Bécs

1969

7

148

1810

G.Michonneau-F.Varillon

A nagy lehetőség

OMC Bécs

1969

6

159

1811

Karl Wagner

Az eisenbergi titokzatos kereszt

OMC Bécs

1970

6

61

1812

Müller Alajos

Kereszténység, egyház – új szemmel

OMC Bécs

1970

3

118

1813

Ikray László ford.

Bibliával vasárnapról vasárnapra

OMC Bécs

1971

7

495

1814

Jean-Claude Barreau

Az örömhír

OMC Bécs

1972

7

182

1815

Pierre-André Liégé

Krisztusi élet

OMC Bécs

1973

7

125

1816

Slack – Moulton – Avery

Kiskommentár az Újszövetséghez

OMC Bécs

1973

1

282

1817

Török Jenő szerk.

Esküvőnk

OMC Bécs

1973

6

64

1818

Török Jenő szerk.

Életreszólóan szeretni

OMC Bécs

1973

6

104

1819

Anne de Vries

Fiatalok bibliája

OMC Bécs

1974

1

255

1820

Jakob Kremer

Hogyan olvassuk a Szentírást?

OMC Bécs

1974

1

76

1821

Petőcz Gábor

Gondolatok egyházunkról

OMC Bécs

1974

4

32

1822

Török Jenő szerk.

A papi szolgálat

OMC Bécs

1974

6

336

1823

Franz Böchle

A morálteológia alapfogalmai

OMC Bécs

1975

2

95

1824

Jacques Loew

Beszélgetések

OMC Bécs

1975

7

140

1825

Jacques Loew

Elmélkedések Jézus Krisztusról

OMC Bécs

1975

7

175

1826

Petényi Károly Dr.

Új igehírdetés

OMC Bécs

1975

4

208

1827

Solt Jenő

Így értsd az Ószövetséget!

OMC Bécs

1975

1

146

1828

Régi kérd. – új válaszok? Új kérd. – régi válasz.?

OMC Bécs

1976

7

131

1829

Joseph Ratzinger

A keresztény hit

OMC Bécs

1976

2

226

1830

Klara Bühler

Reggel és este Istennel

OMC Bécs

1976

8

80

1831

Solt Jenő

Így értsd az Ószövetséget!

OMC Bécs

1976

1

146

1832

Solt Jenő

Így értsd az Újszövetséget!

OMC Bécs

1976

1

158

1833

Tomka Ferenc

A keresztény hit legfőbb kérdései

OMC Bécs

1976

2

63

1834

Zsinati megújhodás

OMC Bécs

1977

3

47

1835

Puskely Mária

Avilai Teréz

OMC Bécs

1977

7

418

1836

Maurice A. – Genevieve

Élet kettesben

OMC Bécs

1978

6

190

1837

Michel Quoist

Krisztus él!

OMC Bécs

1978

7

154

1838

Nemetschek Mónika

Isten a gyermek életében

OMC Bécs

1978

7

118

1839

Thierry Maertens

Bepillantás a bibliába

OMC Bécs

1978

1

69

1840

André Louf

Bennünk a Lélek imádkozik

OMC Bécs

1979

7

159

1841

Francois Monfort

A szeretet hite

OMC Bécs

1979

7

119

1842

Wilhelm Egger

Egy a ti tanítótok (munkafüz.Máté evan.-hoz)

OMC Bécs

1980

1

32

1843

Auer-Teichtweier…

A testben való ember

OMC Bécs

1981

2

206

1844

Carlo Carretto

Városban pusztai magányod

OMC Bécs

1981

7

116

1845

Karol Wojtyla

Jel, melynek ellentmondanak

OMC Bécs

1981

7

142

1846

Wilhelm Egger

Bevezetés az Újszövetségbe

OMC Bécs

1981

1

159

1847

Wilhelm Egger

Krisztus követése hitben

OMC Bécs

1981

1

36

1848

Georg Geiger

Az egyház kezdetei

OMC Bécs

1982

9

48

1849

Schmid Margarete szerk.

Ma közösen hinni

OMC Bécs

1982

4

188

1850

Tüskés G. – Knapp Éva

Eljövök hozzátok

OMC Bécs

1982

12

67

1851

Christa Meves

Élni akarok!

OMC Bécs

1983

7

40

1852

Georg Geiger

Vándorúton járó egyház

OMC Bécs

1983

9

48

1853

J. Kremer-W.Kasper

Alkotó, Életadó, Megszentelő

OMC Bécs

1983

7

103

1854

P. Edilbert Lindner

Assziszi Szt.Ferenc kapucinus rend.szentjei

OMC Bécs

1983

7

406

1855

Theodor Bovet Dr.

Felette nagy titok

OMC Bécs

1983

2

112

1856

Walter Krieger

Savio Domonkos

OMC Bécs

1983

7

–

1857

Frére Roger

Források

OMC Bécs

1984

7

174

1858

Gosbert Greshaka

Helytállás a pusztában

OMC Bécs

1984

7

111

1859

Hajnal R. – Hajnal Gy.

Engedjétek hozzám jönni

OMC Bécs

1984

6

219

1860

Lelkigyakorlatos segédkönyv

OMC Bécs

1985

13

269

1861

Carlo Carretto

Atyám, reád bízom magam

OMC Bécs

1985

7

167

1862

Gabriele De Vos

Az imaélet kis katekizmusa

OMC Bécs

1985

4

47

1863

Gerd Hamburger

Ember, akinek múltja van

OMC Bécs

1985

9

96

1864

Helmut Laun

Ahogy rátaláltam

OMC Bécs

1985

7

135

1865

Imberdis-Perrin-Xavier

Vallomások, vélemények, válaszok

OMC Bécs

1985

5

263

1866

Liptay Gy. – Kozma Gy.

Jőjj, kövess engem

OMC Bécs

1985

7

48

1867

Theodor Bovet

Így tudtad Te is ?

OMC Bécs

1985

2

72

1868

Babos István S.J.

A keresztség – újjászületésünk szentsége

OMC Bécs

1986

2

64

1869

Jean Vanier

A közösség, a kiengeszt. és ünneplés helye

OMC Bécs

1986

6

–

1870

Michael Lainer S.J.

Igen vagy nem, de hogyan?

OMC Bécs

1986

6

124

1871

Puskely Mária

Nyisd fel szemedet és láss!

OMC Bécs

1986

7

40

1872

Roger testv.–Teréz anya

Keresztút

OMC Bécs

1986

7

52

1873

Scanlan Michael

Megnyílt a szemük

OMC Bécs

1986

7

191

1874

Schmid – Kirschläger W.

Visszatérőben

OMC Bécs

1986

4

200

1875

Walter Nigg

Az erős asszony (Ward Mária élete 1585–1645)

OMC Bécs

1986

6

112

1876

Ezt tudniillik tudni illik!

OMC Bécs

1987

11

80

1877

Chuck Gallagher

Beszéljük meg!

OMC Bécs

1987

6

–

1878

Hume Basil OSB

A vándor útja

OMC Bécs

1987

9

186

1879

Joseph Krumbacher

Lélektől lélekig

OMC Bécs

1987

7

31

1880

K. Rahner – Modehn

Népi vallásosság

OMC Bécs

1987

2

199

1881

Nögre Mireille

Neked táncolok, Uram

OMC Bécs

1987

7

120

1882

Rossé Gérard

A szent plébános

OMC Bécs

1987

7

120

1883

Solt Jenő

Így értsd az Ószövetséget!

OMC Bécs

1987

1

200

1884

Imádkozzunk együtt – Taizéi imák és énekek

OMC Bécs

1988

8

103

1885

Carlo Carretto

Az eljövendő Isten

OMC Bécs

1988

7

208

1886

Erkel Eszter

A muzsikáló ige

OMC Bécs

1988

11

71

1887

Fernand Lelotte

Beszélgetés a Mesterrel

OMC Bécs

1988

8

607

1888

Kozma György szerk.

Zarándokkönyv – lelkiolvas., imák, énekek

OMC Bécs

1988

8

238

1889

Roger testv.–Teréz anya

Mária, a kiengesztelődés anyja

OMC Bécs

1988

7

63

1890

Zink Heidi és Jörg

És lesz a kutyáknak szárnyuk a mennyo.-ban?

OMC Bécs

1988

7

151

1891

Morel Gyula Dr.

Szociológia

OMC Bécs

1989

12

–

1892

Dóka Klára szerk.

A magy.orsz.i kat.egyházi levéltárak anyaga

OMK, Bp.

1987

13

155

1893

Beke Margit

Eszterg.i Főszék.egyh.i Könyvt. Batthány-gyűjt

OSZK, Bp.

1991

13

164

1894

Nyika Béla

Engeszteljük az Urat

Obendorf

1945

8

165

1895

Teilhard de Chardin

Az emberi jelenség

Occidental Pr., Washington

1968

5

412

1896

Babits Mihály

Amor Sanctus

Officina, Budapest

1948

11

246

1897

Bády Ferenc Dr.főszerk.

25 éves a katolikus papi békemozgalom

Orsz.Béketanács Kat. Biz.

1975

9

126

1898

Csanád Béla (fel. szerk.)

Hitoktatási vázlatok 6. füzet I.

Orsz.Hitoktatási Biz., Bp.

1986

4

148

1899

Csanád Béla (fel. szerk.)

Hitoktatási vázlatok 6. füzet II.

Orsz.Hitoktatási Biz., Bp.

1986

4

291

1900

Szentelések és áld. a Rituale Romanum alapj.

Orsz. Liturg. T.

1980

6

27

1901

Timár Ágnes

Szülőfalum egyháztörténete

Önkormányzat, Naszály

1993

9

92

1902

Fila Lajos

Krisztus igazsága

Örökmécs, Bp.

1992

4

121

1903

Corona frartrum – Szennay A. Főapát Úr 70. szül. napjára

P. Főapátság

1991

14

403

1904

Radó Polikárp – Varga O.

A Biblia története a magyar nép számára

Pallacis, Bp.

1949

1

146

1905

Szamos Rudolf

Szent Márton Egyházmegyéje

Pannon Műhely, Szombathely

1991

9

144

1906

Mindszenty József

A népbíróság előtt

Pannon, Bp.

1989

9

–

1907

Markó Lehel

Pax – A bencés diák kalauza

Pannonhalma

1947

8

117

1908

Söveges Dávid szerk.

Szent Benedek Regulája

Pannonhalmi Főapátság

1948

7

190

1909

Radó Polikárp

Tiszazúgi történet. Berecz Skolasztika élete

Pannonhalmi Könyvek, Phalm.

1990

7

–

1910

Vecsey József

Mindszenty tanítása

Pannonia Sacra, München

1957

9

317

1911

Vecsey József

Mindszenty harca

Pannonia Sacra, München

1957

9

367

1912

Vecsey József

Mindszenty áldozata

Pannonia Sacra, München

1957

9

383

1913

Le Fort Gertrud

Himnuszok az Egyházhoz

Pannonia Sacra, München

1961

11

–

1914

Közi Horváth József

Mater et magistra. XXIII. János pápa szoc. tan.

Pannonia Sacra, München

1962

10

32

1915

Elmenvén tanítsatok! Kat. hittani és erk. alapism.

Pannonpress, Szombathely

1992

4

46

1916

Barna Gábor

Búcsújáró és kegyhelyek Magyarországon

Panoráma, Bp.

1990

9

171

1917

Török József

Szerzetes- és lovagrendek Magyarországon

Panoráma, Bp.

1990

9

–

1918

Perlaky Lajos

A ma életművészete

Pantheon, Budapest

1947

7

166

1919

Csépány-Hegyi-Holczer

Keresztény ember a szocialista társadalomban

Papi Békemozg. Munkaköz.

1977

10

447

1920

Rozmán János

Égi út

Papnevelő Intézet, Eger

1946

8

217

1921

Direktorium. A zsolozsma és a mise rendje

Petőfi ny, Kalocsa

1973

13

132

1922

Hozsanna

Photomechanischer N., Innsbruck

1958

8

472

1923

Tóth Tihamér

Tiszta férfiúság

Photomechanischer Nachd., Bécs

1957

7

231

1924

Római Katolikus nagyobb katekizmus

Photomechanischer Nachdruck

1946

4

144

1925

Bangha Béla

Nagy kérdések útján

Photomechanischer Nachdruck

1957

5

103

1926

Hamvas András

Kis katekizmus a biblia elemeivel

Photomechanischer Nachdruck

1957

4

64

1927

Hamvas Endre

Bibliai történetek a katekizmus igazságaival

Photomechanischer Nachdruck

1957

4

108

1928

Sík Sándor

Tizenkét csillagu korona

Photomechanischer Nachdruck

1958

11

–

1929

György Attila

A szentmiséről

Plébánia, Bp.

1992

6

32

1930

Bajtai Zsigmond

Krisztus tanúi a történelemben

Plébánia, Véménd

1991

7

159

1931

Bajtai Zsigmond

Feladatok a „Krisztus tanúi a tört.” címü htk.

Plébánia, Véménd

1992

4

24

1932

Bajtai Zsigmond

Tartsd meg a parancsokat!

Plébánia, Véménd

1992

4

192

1933

Kondor Lajos SVD

Századunk reménycsillaga Fatima

Postulacao, Fatima

1971

9

192

1934

Kondor Lajos ford.

Fatimáról beszél Lucia nővér

Postulacao, Fatima

1979

7

195

1935

Puskely Mária

Marcell atya

Prugg Verlag, Bécs

1986

7

–

1936

Boros László

A köztünk élő Isten

Prugg Verlag, Eisenstadt

1970

7

171

1937

Őry Miklós

Pázmány Péter tanulmányi évei

Prugg Verlag, Eisenstadt

1970

12

194

1938

Thomas Merton

Élet és életszentség

Prugg Verlag, Eisenstadt

1971

7

99

1939

Őrsy László

Úttalan utak ura

Prugg Verlag, Eisenstadt

1971

6

80

1940

A.M. Carré OP.

Ki nekem Jézus Krisztus?

Prugg Verlag, Eisenstadt

1972

7

142

1941

Lisieux-i Szent Teréz

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

7

64

1942

Stuttgarti bibliai kislexikon

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

1

331

1943

Alfons Deeken

Öregszünk, de gyözzük !

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

7

127

1944

Boros László

Az emberben felénk hajló Isten

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

7

138

1945

Ferdinánd Ritzel OFM

Pio Atya

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

7

64

1946

Lelkes Lajos

Új Igehirdetés

Prugg Verlag, Eisenstadt

1973

4

152

1947

Corona Bamberg

Az emberség ára

Prugg Verlag, Eisenstadt

1974

7

135

1948

Malcolm Muggeridge

Valami nagyon szépet Istenért

Prugg Verlag, Eisenstadt

1974

7

120

1949

Thomas Merton

Lelkivezetés és elmélkedés

Prugg Verlag, Eisenstadt

1974

6

71

1950

Igeszolgálat életfordulókon

Prugg Verlag, Eisenstadt

1975

6

168

1951

Alois Stöger

A Lukács evangélium

Prugg Verlag, Eisenstadt

1975

1

412

1952

Farkasfalvy Dénes

Zsoltároskönyv

Prugg Verlag, Eisenstadt

1975

1

240

1953

Pázmány Péter

Krisztus látható Egyházáról

Prugg Verlag, Eisenstadt

1975

2

43

1954

Jozef Suenens

Új Pünkösd?

Prugg Verlag, Eisenstadt

1976

7

194

1955

Nemeshegyi Péter

Istentől Istenhez

Prugg Verlag, Eisenstadt

1976

7

121

1956

Nemeshegyi Péter

Mi a kereszténység?

Prugg Verlag, Eisenstadt

1976

2

68

1957

Őrsy László

Boldogok a keresők

Prugg Verlag, Eisenstadt

1976

6

125

1958

Testvéreink a szentek

Prugg Verlag, Eisenstadt

1977

7

488

1959

J.A. Jungmann

A szentmise

Prugg Verlag, Eisenstadt

1977

6

323

1960

Jálics Ferenc

Tanuljunk imádkozni

Prugg Verlag, Eisenstadt

1977

2

80

1961

Heribert Mühlen

Újuljatok meg lélekben

Prugg Verlag, Eisenstadt

1978

7

121

1962

Kardos Klára

A szegények orvosa: Batthyany Strattmann L.

Prugg Verlag, Eisenstadt

1978

9

240

1963

Mary Purcell

Matt Talbot és kora

Prugg Verlag, Eisenstadt

1978

7

148

1964

Benkő Antal (összeáll.)

Három pápa

Prugg Verlag, Eisenstadt

1979

9

152

1965

Joseph Ratzinger

A mustármag reménye

Prugg Verlag, Eisenstadt

1979

2

143

1966

Jozef Suenens

Új Pünkösd?

Prugg Verlag, Eisenstadt

1979

7

194

1967

Jálics Ferenc

Testvéreink hite

Prugg Verlag, Eisenstadt

1979

7

143

1968

Hans Rotter

Krisztusi cselekvés

Prugg Verlag, Eisenstadt

1980

7

112

1969

Jean Laplace

A Lélek műhelyében

Prugg Verlag, Eisenstadt

1980

7

160

1970

Albino Luciani

Illusztris Barátom!

Prugg Verlag, Eisenstadt

1981

11

168

1971

Benkő – Szentmártoni M.

Testvéreink szolgálatában

Prugg Verlag, Eisenstadt

1981

6

136

1972

Marosi László (szerk.)

Sugárzó emberek

Prugg Verlag, Eisenstadt

1981

7

207

1973

Ciszterci lelkiség

Prugg Verlag, Eisenstadt

1982

10

127

1974

Testvéreink a szentek

Prugg Verlag, Eisenstadt

1982

7

256

1975

Anton Gots

Igen, Uram!

Prugg Verlag, Eisenstadt

1982

7

152

1976

Sántha Máté

Szegénységünk címere

Prugg Verlag, Eisenstadt

1982

7

121

1977

Sántha Máté (ford.)

Szegénységünk kincse

Prugg Verlag, Eisenstadt

1982

7

123

1978

Edward Le Joly

Jézusért tesszük

Prugg Verlag, Eisenstadt

1983

7

216

1979

Farkasfalvy Dénes

A római levél

Prugg Verlag, Eisenstadt

1983

2

210

1980

Benkő Antal szerk.

Közöttünk éltek

Prugg Verlag, Eisenstadt

1984

7

171

1981

Miklósházy Attila

Benedicamus Domino – Áldjuk az Urat!

Prugg Verlag, Eisenstadt

1984

6

143

1982

Szentmártoni – Benkő A.

A lelkiélet lélektanához

Prugg Verlag, Eisenstadt

1984

6

172

1983

Őry Miklós

II. János Pál Ausztriában

Prugg Verlag, Eisenstadt

1984

9

87

1984

Kardos Klára szerk.

A Teremtő dicsérete

Prugg Verlag, Eisenstadt

1985

7

159

1985

Mieczyslaw Malinski

Nem mindegy ! (1.)

Prugg Verlag, Eisenstadt

1985

5

122

1986

Teleki Béla

Sürgető feladat

Prugg Verlag, Eisenstadt

1985

9

172

1987

Mieczyslaw Malinski

Nem mindegy ! (2.)

Prugg Verlag, Eisenstadt

1986

5

120

1988

Rolf Zerfass

Emberséges lelkipásztorkodás

Prugg Verlag, Eisenstadt

1986

6

126

1989

Jézus és az Egyház anyja

Prugg Verlag, Eisenstadt

1987

2

136

1990

Anthony de Mello

Test és lélek imája

Prugg Verlag, Eisenstadt

1987

7

130

1991

Farkasfalvy Dénes

Testté vált szó I–II.rész

Prugg Verlag, Eisenstadt

1987

7

–

1992

Benkő Antal szerk.

Eukarisztikus emlékkönyv 1938–1988

Prugg Verlag, Eisenstadt

1988

9

158

1993

Szigeti M. – Baternay Á.

Minden hiábavalóság?

Prugg Verlag, Eisenstadt

1988

7

144

1994

Teleki Béla

Viruló életért

Prugg Verlag, Eisenstadt

1988

9

164

1995

Farkasfalvy Dénes

Testté vált szó I–VII.

Prugg Verlag, Eisenstadt

1989

7

192

1996

Luc Aerens

1– eljárásmód a keresztény csoportmunkához

Prugg Verlag, Eisenstadt

1989

6

152

1997

Puskely Mária

Szerzetesek

Prugg Verlag, Eisenstadt

1989

9

–

1998

„Száz év a magyar jezsuiták múltjából”, 2. kötet

Prugg Verlag, Eisenstadt

1991

9

348

1999

Róka Márton

Vasárnapi gondolatok B év

Püspöki Hiv., Szombathely

1991

6

62

2000

Szabó Gyula

Dogmatika III. és IV. évf.

Püspöki Hiv., Szombathely

1992

2

57

[4] 2001

Somorjai Ádám

A Katolikus Egyház Magyarországon

Püspöki Kar Biz.

1991

9

159

2002

Newman John Henry

A keresztény lélek

Pécs

1957

7

150

2003

Pécsi római katolikus egyházmegye

Pécs

1962

13

187

2004

Pécsi római katolikus egyházmegye

Pécs

1963

13

187

2005

Pécsi római katolikus egyházmegye

Pécs

1964

13

187

2006

Hegedűs László

A „Pius” Kollégium a Mecsek alján

Pécs

1991

9

37

2007

Bilkei Ferenc

A család könyve

Pápa

1947

6

96

2008

Zolotnoki Oktáv

Engeszteljük Jézus szentséges szívét

Pápa

1947

8

32

2009

A hálaadó engesztelés imaórája

Pápa

1949

8

40

2010

Zolotnoki Oktáv

Keresztút Jézus és Mária szt. szíve engeszt.-re

Pápa

1950

8

31

2011

Kerész Árpád

Krisztus és az ember

Párizs

1955

7

93

2012

A keresztény szeretet leányainak imái

Párizs

1956

8

224

2013

Fenyvessy Jeromos

Az óceánok partjain

Pásztortűz, Köln

1950

11

203

2014

Danolcz Kristóf ford.

Novissima tuba azaz Ítéletre serken. utolsó trom.

Pátria, Bp.

1980

14

316

2015

Nyíri Tamás

Alapvető etika

Pázmány P. Hittud. Ak.

1988

11

120

2016

Rapcsányi László szerk.

Beszélgetések a Bibliáról

RTV-Minerva, Bp.

1978

14

311

2017

„A megnyesett fa kizöldül”

RTV-Minerva-Sz.István Társulat

1984

9

–

2018

Szent István és Szent László törvényei

Reflektor

1988

9

56

2019

Gergely J. – Izsák Lajos

A Mindszenty-per. (Dokumentumkötet)

Reform, Bp.

1989

9

–

2020

Dobszay János

Így vagy sehogy

Regnum Marianum

1991

9

213

2021

Dám Ince

Magyar áhitat

Roebling, USA

1957

8

720

2022

Kilián Csaba

Istenért, hazáért, egyházért

Roeblingi Ferences A., New York

1954

7

268

2023

Dávid Katalin szerk.

Egyházi gyűjtemények kincsei

Révay ny., Bp.

1970

14

45

2024

Prokop P.-Szabó Ferenc

Uram irgalmazz!

Róma

–

11

107

2025

Monay Ferenc

Adatok a Mo-i és erdélyi minoriták irod.

Róma

1953

9

143

2026

Monay Ferenc

A római magyar gyóntatók

Róma

1956

9

216

2027

Magyarság, Európa, kereszténység

Róma

1960

5

196

2028

XXIII. János

Mater et magistra

Róma

1961

10

67

2029

Péteri János

Az első jezsuiták Magyarországon 1561–1657

Róma

1963

9

332

2030

Hevesi Maria Angelica

Szűz Mária nyomában

Róma

1964

7

80

2031

Rákos Raymund

Népi imakönyv

Róma

1964

8

408

2032

Zsinati határozat a szerzetesi élet korszerűsítés.

Róma

1965

3

23

2033

Cormier – Tóth

Elmélkedések az Isten nagyságáról

Róma

1967

7

183

2034

Dechesnes Paul

Baráti levél

Róma

1967

7

71

2035

Pecci Joachim

Az alázatosság gyakorlása

Róma

1967

7

79

2036

Rákos B. Raymund

Huszonegy év Itáliában

Róma

1968

12

484

2037

Nyisztor Zoltán

Vallomás magamról és kortársaimról

Róma

1969

7

406

2038

Szabó Ferenc

Isten barátai – Hitünk korszerű bemutatása

Róma

1969

2

120

2039

Szabó Ferenc

Az ember és világa

Róma

1969

2

293

2040

Nyisztor Zoltán

Ami a Vallomásból kimaradt

Róma

1971

10

244

2041

Chiara Lubich

Ha tüzet gyújtanánk

Róma

1972

7

202

2042

Guyart Mária

Tanúságtétel

Róma

1972

7

182

2043

Szabó Ferenc

Henri de Lubac az egyházról

Róma

1972

9

263

2044

Békés Gellért

Istenkeresés

Róma

1974

11

130

2045

Láng Mária szerk.

Veled is történhetett volna

Róma

1974

7

215

2046

Nemeshegyi Péter

A Szentháromság /tkk II.3/

Róma

1974

2

112

2047

Szabó Ferenc

Az ember és világa

Róma

1974

2

293

2048

Xavier Léon-Dufour

Biblikus Teológiai Szótár

Róma

1974

2

1518

2049

Alszeghy Zoltán

Bevezetés a teológiába /tkk I.1/

Róma

1975

2

104

2050

Babos István

A szentségek ált. – Keresztség és bérm.-tkk III. 5/

Róma

1975

2

167

2051

Horváth Tibor

A kinyilatkoztatás teológiája /tkk I. 4/

Róma

1975

2

187

2052

Mehrle Tamás

Egy az Isten /tkk II. 405/

Róma

1975

2

111

2053

Nemeshegyi Péter

Az Eukarisztia /tkk III. 6/

Róma

1975

2

146

2054

Salamon Z. László

Hol szent Péter sírba téve

Róma

1975

9

110

2055

Szabó Ferenc

Párbeszéd a hitről

Róma

1975

2

300

2056

Békés Gellért

Ökumenizmus /tkk III. 11/

Róma

1976

3

106

2057

Farkasfalvy Dénes

Bevezetés a szentírástudományba /tkk I. 6/

Róma

1976

1

109

2058

Puskely Mária

Akik hittek a szeretetben

Róma

1976

7

381

2059

Szabó Ferenc

H.de Lubac – Y. Congar – TTK: Mai teológ. 1

Róma

1976

9

150

2060

Szabó Ferenc

Ábrahámtól Jézusig – Bevezetés a Bibliába

Róma

1976

1

–

2061

Hardy Gilbert

Vallásbölcseleti bevezetés /tkk I. 3/

Róma

1977

5

151

2062

Horváth Tibor

A kinyilatkoztatás kritikája /tkk I. 5/

Róma

1977

2

158

2063

Kereszty Rókus

Krisztus /tkk II. 2/

Róma

1977

1

263

2064

Szabó Ferenc

A szeretet hullámhosszán

Róma

1977

11

274

2065

Őrsy László

Egyházjog és teológia /tkk III. 4/

Róma

1977

6

116

2066

Alszeghy Zoltán

A gyónás /tkk III. 7/

Róma

1978

2

115

2067

Babos István

A betegek kenete /tkk III. 8/

Róma

1978

2

111

2068

Juhász László

Bölcseleti embertan /tkk IV. 3/

Róma

1978

5

170

2069

Puskely Mária

Akik a jobbik részt választották

Róma

1978

7

423

2070

Szabó Ferenc

Jézus Krisztus megközelítése

Róma

1978

2

331

2071

Szentmártoni Mihály

A személyi érettség felé /tkk IV. 2b/

Róma

1978

6

138

2072

Varga Andor

Az erkölcsi élet alapjai /tkk IV. 6/

Róma

1978

2

145

2073

Weissmahr Béla

Bevezetés az ismeretelméletbe /tkk I. 2/

Róma

1978

5

148

2074

Alszeghy Zoltán

A kezdetek teológiája /tkk II. 1/

Róma

1979

2

142

2075

Benkő Antal

Bevezetés a valláslélektanba /tkk IV. 2a/

Róma

1979

2

158

2076

Ferdinandy Mihály

Magyarország romlása (1490–1526)

Róma

1979

12

115

2077

Till Aran szobrai

Róma

1980

11

81

2078

Farkasfalvy Dénes

A lekiélet teológiája /tkk IV. 8/

Róma

1980

2

114

2079

Gánóczy Sándor

Az Egyház /tkk III. 1/

Róma

1980

2

151

2080

Mihályi Gilbert

Az Egyház liturgikus élete /tkk III. 3/

Róma

1980

6

218

2081

Nemeshegyi Péter

Isten népének szolgái /tkk III. 9/

Róma

1980

2

99

2082

Puskely Mária

Árpádházi Boldog Erzsébet

Róma

1980

7

114

2083

Szabó Ferenc

A rejtett Isten útjain

Róma

1980

11

289

2084

Varga Andor

Élet és erkölcs /tkk IV. 6/

Róma

1980

2

260

2085

Weissmahr Béla

Isten léte és mivolta /tkk II. 6/

Róma

1980

5

197

2086

Kereszténység és közösség /tkk kieg. 1/

Róma

1981

2

213

2087

Alszeghy Zoltán

Az ember jövője /tkk IV. 9/

Róma

1981

2

117

2088

Nemeshegyi Péter

Jó az Isten /tkk IV. 5/

Róma

1981

2

135

2089

Puskely Mária

Árpádházi Szent Erzsébet

Róma

1981

7

41

2090

Puskely Mária

Bibliai tájakon

Róma

1981

11

233

2091

Szabó Ferenc

Karl Rahner (TKK: Mai teológusok 2).

Róma

1981

9

158

2092

Alszeghy Zoltán

A házasság /tkk III. 9/

Róma

1982

2

123

2093

Francois Varillon

Isten alázata és szenvedése

Róma

1982

2

218

2094

Nemesszeghy Ervin

Az anyagi világ /tkk IV. 1/

Róma

1982

6

138

2095

Szabó Ferenc

Őszi ámulat

Róma

1982

11

230

2096

Szilas László

Kis magyar egyháztörténet /tkk. kiegészítés/

Róma

1982

9

146

2097

Szabó Ferenc

Jelek az éjszakában

Róma

1983

7

425

2098

Golen Károly

Vallomások Teilhard-ról

Róma

1984

5

377

2099

Szabó Ferenc

Teljes évszak

Róma

1984

7

150

2100

Szabó Ferenc ford.

Vallomások Teilhardról

Róma

1984

2

377

2101

Szabó Ferenc

Szavak forrrása csend – Műfordítások

Róma

1985

2

269

2102

Szabó Ferenc szerk.

Jézus Krisztus tegnap és ma

Róma

1985

2

227

2103

Szabó Ferenc

Lélekben és igazságban

Róma

1986

11

510

2104

Lukács L. – Szabó Ferenc

Pázmány Péter emlékezete

Róma

1987

9

493

2105

Szabó F. – Triznya

Mielőtt szürkülnek a színek

Róma

1987

7

–

2106

Szabó Ferenc

Az emmauszi úton – Hitünk megalapozása

Róma

1987

2

258

2107

Szabó Ferenc

Mauriac önmagáról

Róma

1987

9

181

2108

Szabó Ferenc

Marcel önmagáról

Róma

1988

2

–

2109

Szabó Ferenc

Személy, házasság és család

Róma

1988

6

48

2110

Szabó Ferenc

Arcod keresem

Róma

1988

2

227

2111

Korzenszky R. – Somorjai

Magyar sorskérdések

Róma

1989

10

154

2112

Szabó Ferenc

Szomjúság-forrás

Róma

1989

2

276

2113

Szabó Ferenc

Hans Urs von Balthasar

Róma

1989

2

–

2114

Szabó Ferenc

A teológus Pázmány

Róma

1990

9

–

2115

Szabó Ferenc

Párbeszéd a hitről

Róma

1990

2

348

2116

Szabó Ferenc ford.

Francois Varillon önmagáról

Róma

1990

7

290

2117

Szabó Ferenc

Napfogyatkozás, kereszténység és modernség

Róma

1991

2

463

2118

Szabó Ferenc

Zsoltárhangon

Róma

1991

7

191

2119

Szabó Ferenc

Hiszek tebenned

Róma

1992

2

151

2120

Szabó Ferenc

Életadó Lélek – Bevezetés a kereszt. hitéletbe

Róma Zsinati Bizottság

1980

4

279

2121

Hosszú László

Álmom a szeretet s a béke

Római Kat. Esp. Hiv., Nagyvárad

1982

4

206

2122

Török József

A magy.pálosrend liturg.forr. kialak. 1225-1600

Római Kat.Hittud.Akad., Bp.

1977

9

227

2123

Harmath Károly

A szeretet megsebzettje-Pietrelcinai Pio atya

Római Kat.Plébánia,Nasice

–

7

120

2124

Marton Bernát

Az élő rózsafűzér vezérkönyve

Rózsafűzér Királynéja, Bp.

1948

6

126

2125

Rózsafűzér társulat kézikönyve

Rózsafűzér királynéja, Bp.

1948

6

80

2126

Rendesi Mária

Életerőnk a szeretet

Salzburg

1970

7

455

2127

Kővári Károly

Örömhír

Schizophrenic Anony.,Cleveland

1967

6

38

2128

Kájoni János

Fekete könyv, az erdélyi feren. kuszódia tör. 1684

Scripta, Szeged

1991

9

145

2129

Polmer Zoltán

Föld szülte fáját: Szeged környéki ráolvasások

Somogyi Kvt., Szeged

1978

14

320

2130

Erdélyi Zsuzsanna gyűjt.

Hegyet hágék, lűtőt lépék…

Somogym.ny., Kaposvár

1974

14

223

2131

Vallet A. – Dubuch R.

Lourdes-i gyógyulások

Sopron

1947

7

141

2132

Jézus csodái

St.Anthony Guild., USA

1960

7

104

2133

Beebe Catherina

Szent Antal kis életrajza

St.Anthony Guild., USA

1960

7

102

2134

Horlbach Florence

Kianga

St.Anthony Guild., USA

1960

11

78

2135

Szeretetláng

St.Grignion Vlg., Altötting

1980

7

40

2136

Végvári János

Isten tervei az emberi gyötrődések árnyékában

St. Jutta Found., New York

–

2

62

2137

Loyolai Szent Ignác

Lelkigyakorlatos könyv

St. Jutta Found., New York

1978

7

208

2138

Bálint József

Magyar jezsuták a Szentföldön

St. Jutta Found., New York

1980

7

63

2139

Péteri János

„Ha szentté nem leszek, hiába születtem!”

St. Jutta Found., New York

1980

7

79

2140

Szenvedés – Halál

St. Jutta Found., Toronto

–

7

54

2141

Fiala S. Ivanka – Léner I.

A Lélek erejével

Szabadka

1979

7

128

2142

A papnevelés időszerű kérd.-i.Róma 1970. jan. 6.

Szabolcs-Szatmárm, Nyíregyháza

1973

3

58

2143

A magyarországi papnevelés ált. szabályzata

Szabolcs-Szatmárm, Nyíregyháza

1974

13

54

2144

Erdey Ferenc

Az engesztelés szentje

Szalézi Művek, Budapest

1946

7

128

2145

Szt. Ferenc Leány. Cong.

Kuczera M. Flora anya élete a betegáp. szolg.

Szalézi Művek, Budapest

1947

7

111

2146

Prima

Szalézi Művek, Budapest

1948

8

75

2147

A vallásos ifjú imakönyve

Szalézi Művek, Rákospalota

1945

8

132

2148

Bernadot Marie Vincent

Az eucharisztiától a szentháromságig

Szalézi Művek, Rákospalota

1945

7

145

2149

Erdey Ferenc

Az engesztelés kézikönyve

Szalézi Művek, Rákospalota

1945

6

332

2150

Lintnerné Flittner Vilma

Három kicsi pásztor

Szalézi Művek, Rákospalota

1945

7

84

2151

Saád Béla – Sinkó Ferenc

Jézus Krisztus élete kicsinyeknek

Szalézi Művek, Rákospalota

1945

7

96

2152

Gyermekvértanuk régen és napjainkban

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

104

2153

Szentlélek a lelkek lelke

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

8

32

2154

Aquinoi Szt. Tamás

A nyolc boldogság s a szentatyák

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

67

2155

Balogh Albin

Szent István a szent király

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

9

53

2156

Bernadot Marie Vincent

A Szűzanya lelkiéletemben

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

132

2157

Endrefalvy Ottó

Igazság és élet

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

2

101

2158

Endrefalvy Ottó

Krisztussal

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

8

288

2159

Erdey Ferenc

Engesztelő égi anyánk Mária

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

127

2160

Hamon M.

Elmélkedések az év minden napjára

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

320

2161

Ligouri szent Alfonz

Gondolatkincsek

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

47

2162

Louis Gaston de Ségur

A kísértés és bűn

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

83

2163

Magone Mihály

Don Bosco szentéletű növendékének életrajza

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

55

2164

Neubert Emil

Édesanyánk

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

109

2165

Newman John Henry

A Szűzanya hónapja

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

123

2166

Pakocs Károly

A teremtés éneke!

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

11

77

2167

Sombor Janka Gertrud

Aranyszív

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

7

107

2168

XII. Pius

Eszményi leányélet

Szalézi Művek, Rákospalota

1946

4

39

2169

Fatima üzenete

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

50

2170

Szeretnél-e szalézi lenni?

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

15

2171

A szeretet parancsa – elmélkedések

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

95

2172

Rövid keresztút

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

8

59

2173

Szentáldozásra Szűz Máriával

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

8

59

2174

Ajtai

Az aranyszőrű bárány

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

11

125

2175

Baji Mária Cecília

Jézus benső élete

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

–

2176

Blaskó Mária

Jézuska szól hozzátok

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

112

2177

Blaskó Mária

Anyák fájdalmas anyja

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

8

94

2178

Blaskó Mária

Édesanyák édesanyja

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

8

111

2179

Blaskó Mária

Tarka barka

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

11

106

2180

Bárány Ilona

A Szív mozgalom vezérkönyve

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

6

39

2181

Demeter István

Föl a hegyekre

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

26

2182

Erdey Ferenc

Engeszteljünk szentségben

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

121

2183

Erdey Ferenc

Engeszteljünk szeretetben

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

93

2184

Erdey Ferenc

Engeszteljünk tisztaságban

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

121

2185

Kempis Tamás

Isten felé

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

85

2186

Lukács István

Tu es sacerdos!

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

91

2187

Mateo szalezianus

Krisztus királyért

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

110

2188

Olcsvay Géza

Láttam Neumann Terézt

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

7

46

2189

Salkházi Sára

Ének és sóhaj

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

11

127

2190

Szirmai Borbála

Jánoska és Viola

Szalézi Művek, Rákospalota

1947

11

76

2191

Tizenkét kedd Bosco szent János tiszteletére

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

8

56

2192

Blaskó Mária

Jézuska és én

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

70

2193

Blaskó Mária

Anyák, mindent Szűzanyával!

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

8

47

2194

Blaskó Mária

A kis Jézus és barátai

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

11

54

2195

Bosco Szent János

Tiszteletreméltó Savio Domonkos

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

112

2196

Fascie Bartolomeo

Don Bosco nevelési módszeréről

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

112

2197

Glendon

Rózsafűzérkilenced

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

8

36

2198

Mogyoróssy Sándor

A férfi könyve

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

8

135

2199

Pataky Géza

Hivatalosak és választottak

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

146

2200

Reiner Irma ford.

Mária Szeplőtelen Fogantat.-ról nev. karmel.

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

8

128

2201

Schryvers Joseph

Anyám

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

100

2202

Schryvers Joseph

Önátadás

Szalézi Művek, Rákospalota

1948

7

218

2203

Drahos János

A szerzetesi élet szépségei

Szatmári Irgalmas Nővérek, Bp.

1948

7

184

2204

Juhász Kálmán

Szent Gellért

Szeged

1946

7

23

2205

Szentiványi Róbert

Történelmi dolgozatok

Szeged

1946

9

247

2206

Dicsős. szt. Vendelnek, a dögvész ellen való patr.

Szeged

1947

8

32

2207

Becker Vendel

A katolikus iskolaügy a demokratikus Mo-on

Szeged

1947

9

105

2208

Nyikó Mihályné

Örökké világító lurdi aranykincs

Szeged

1947

8

106

2209

Szentiványi Róbert

Salve Betlehem

Szeged

1947

7

74

2210

Dániel Géza

Imakönyv

Szeged

1948

8

32

2211

Berkó P. – Legányi N.

A Pannon. Szt. Benedek-rend névtára 1802–1986

Szennay A. főapát kiadó

1988

13

270

2212

Guliga György

Így imádkozzatok! /2. bőv. kiad./

Szent Gellért, Bp.

–

7

45

2213

Szent Rita tisztelete

Szent Gellért, Bp.

1989

7

84

2214

Csonka Emil

Zita története

Szent Gellért, Bp.

1989

14

140

2215

Domokos Pál Péter

Rendületlenül

Szent Gellért, Bp.

1989

7

–

2216

Jean Vanier

Találkozom Jézussal

Szent Gellért, Bp.

1989

4

100

2217

Mácz István

Örülj velem!

Szent Gellért, Bp.

1989

7

114

2218

Nagy Alexandra

Mennyei derű és ború

Szent Gellért, Bp.

1989

14

–

2219

Pajor András

Legyen világosság

Szent Gellért, Bp.

1989

7

79

2220

Szolnoky Erzsébet

Fellebbezés helyett

Szent Gellért, Bp.

1989

9

182

2221

A szexualit. és a szexuális felvilág. a kat. egyh. sz.

Szent Gellért, Bp.

1990

6

–

2222

Újszövetségi Szentírás

Szent Gellért, Bp.

1990

1

640

2223

Instrukció a kezdődő emberi élet tiszteletéről

Szent Gellért, Bp.

1990

6

–

2224

Arnaldo Pigna

Megszentelt élet

Szent Gellért, Bp.

1990

2

200

2225

Csikós György

A nádszálak együtt hajladoznak

Szent Gellért, Bp.

1990

11

–

2226

Dabóczi Mária

Mi az ember?

Szent Gellért, Bp.

1990

2

78

2227

David Short

Orvosnak lenni hivatás

Szent Gellért, Bp.

1990

14

100

2228

Enzsöl Ellák

Szeretlek, mint medrét a folyó

Szent Gellért, Bp.

1990

7

408

2229

Gabriele De Vos

Az imaélet kis katekizmusa

Szent Gellért, Bp.

1990

7

60

2230

Gresz Miklós

Az abortusz

Szent Gellért, Bp.

1990

6

44

2231

Guliga György

Így imádkozzatok!

Szent Gellért, Bp.

1990

7

48

2232

György Attila

Anyánk az Egyház

Szent Gellért, Bp.

1990

4

110

2233

Gyűrki László

A Biblia földjén

Szent Gellért, Bp.

1990

14

290

2234

Kerekes Károly

Májusi mozaikok /Kongresszusi anyag/

Szent Gellért, Bp.

1990

7

142

2235

Kun Erzsébet

Családmesék

Szent Gellért, Bp.

1990

14

296

2236

Malachy Cullen

Nyugtalan szív

Szent Gellért, Bp.

1990

7

32

2237

Mariarosa Guerrini

Szeretlek Uram, én erősségem

Szent Gellért, Bp.

1990

7

95

2238

Palánkay Gausz Tibor

Életerőnk a szeretet

Szent Gellért, Bp.

1990

7

479

2239

Puskely Mária

Ezer év misztikájából

Szent Gellért, Bp.

1990

7

370

2240

Ralph Martin

Férjek, feleségek, szülők, gyermekek

Szent Gellért, Bp.

1990

6

–

2241

Szent-Gály Kata

Esztendő

Szent Gellért, Bp.

1990

11

50

2242

Tavaszy Sándor

Gyertyaláng

Szent Gellért, Bp.

1990

7

94

2243

Beteg voltam és meglátogattatok

Szent Gellért, Bp.

1991

8

65

2244

Természetes családtervezés

Szent Gellért, Bp.

1991

6

24

2245

Carlo Carretto

Isten látta, hogy ez jó

Szent Gellért, Bp.

1991

7

171

2246

Fekete István

Vasárnap délután

Szent Gellért, Bp.

1991

11

–

2247

Guliga György

Az én imakönyvem

Szent Gellért, Bp.

1991

8

240

2248

György Attila

Jőjj, kövess engem

Szent Gellért, Bp.

1991

7

240

2249

György Attila

Jön a Mikulás!

Szent Gellért, Bp.

1991

14

78

2250

Gyűrű Géza

Kirándulók tízparancsa

Szent Gellért, Bp.

1991

7

32

2251

Kunitzer Szonja

Köszönöm

Szent Gellért, Bp.

1991

8

44

2252

Mariarosa Guerrini

Valaki, aki azt mondta: IGEN

Szent Gellért, Bp.

1991

4

127

2253

Morlin Imre

Csibi

Szent Gellért, Bp.

1991

11

206

2254

Nagy Alexandra

Viccözön

Szent Gellért, Bp.

1991

14

240

2255

Palánkay Gausz Tibor

Életfeladatunk Krisztus

Szent Gellért, Bp.

1991

7

431

2256

Prohászka Ottokár

Harmatozzatok…!

Szent Gellért, Bp.

1991

7

192

2257

Tomka Ferenc

Találkozás a kereszténységgel

Szent Gellért, Bp.

1991

7

283

2258

Veres Lajos szerk.

Áldás Magyarországnak

Szent Gellért, Bp.

1991

13

–

2259

Zsigmond Balassa

Angyalok őriznek

Szent Gellért, Bp.

1991

7

189

2260

Anthony de Mello S.J.

Test és lélek imája

Szent Gellért, Bp.

1992

7

–

2261

Bognár C. – Gyökössy E.

Mi és mások

Szent Gellért, Bp.

1992

7

299

2262

Bánk József

Latin bölcsességek

Szent Gellért, Bp.

1992

14

400

2263

Carlo Carretto

Miért, Uram miért?

Szent Gellért, Bp.

1992

7

193

2264

Csókos Varga Györgyi

Tárgyi anyanyelvünk

Szent Gellért, Bp.

1992

14

144

2265

Enzsöl Ellák

Szeretet-hittan

Szent Gellért, Bp.

1992

7

267

2266

Guliga György

Így imádkozzatok!

Szent Gellért, Bp.

1992

7

–

2267

Gyökössy Endre

Hat névtelen levél

Szent Gellért, Bp.

1992

7

54

2268

Gyökössy Endre

Megnyílt szemek

Szent Gellért, Bp.

1992

7

46

2269

Gyökössy Endre

Hogy nézheti az Isten?

Szent Gellért, Bp.

1992

7

62

2270

Gyökössy Endre

Ezt cselekedd és élsz

Szent Gellért, Bp.

1992

7

69

2271

Helena Cristaller

Szent Láng

Szent Gellért, Bp.

1992

7

213

2272

Hendi Ilma

Az én dicsőségem

Szent Gellért, Bp.

1992

7

164

2273

Johannes Rosche

Éljünk Isten tenyerén!

Szent Gellért, Bp.

1992

7

113

2274

Kamarás István

Íme, az ember

Szent Gellért, Bp.

1992

14

–

2275

Kamarás István

Ipiapi atya levelei

Szent Gellért, Bp.

1992

14

127

2276

Kamarás István

Emberkép – Embertan

Szent Gellért, Bp.

1992

14

262

2277

Karácsony Sándor

Irodalmi nevelés

Szent Gellért, Bp.

1992

14

92

2278

Korompai József

Örök élet érettségijén

Szent Gellért, Bp.

1992

7

94

2279

Malachy Cullen

Szent Mónika

Szent Gellért, Bp.

1992

7

32

2280

Malachy Cullen

Taníts minket imádkozni

Szent Gellért, Bp.

1992

7

–

2281

Morlin Imre

A keresztény nagykorúság lelkitükre

Szent Gellért, Bp.

1992

4

32

2282

Morlin Imre

Csibi

Szent Gellért, Bp.

1992

11

206

2283

Mácz István – Tavaszy N.

Barátkozz Istennel!

Szent Gellért, Bp.

1992

4

72

2284

Palánkay Gausz Tibor

Önátadásunk Istennek

Szent Gellért, Bp.

1992

7

476

2285

Teleki Béla

Kisiskolásunk a családban

Szent Gellért, Bp.

1992

14

87

2286

Tomka Ferenc

Istenkeresés a magyar irodalomban

Szent Gellért, Bp.

1992

14

150

2287

Zsigmond Balassa

Felebarátom keresem

Szent Gellért, Bp.

1992

7

91

2288

A Szent Liturgia

Szent Gellért, Bp.

1993

7

110

2289

Latin szöveggyűjtemény

Szent Gellért, Bp.

1993

14

280

2290

Apostol É. – Sándor É.

Gyöngyből, textilből, agyagból, papírból…I.

Szent Gellért, Bp.

1993

14

49

2291

Csikós György

Repülüüünk!

Szent Gellért, Bp.

1993

11

97

2292

Gyökössy Endre

A nagy bírkózás

Szent Gellért, Bp.

1993

7

46

2293

Gyökössy Endre

Levél Jézustól

Szent Gellért, Bp.

1993

7

46

2294

Gyökössy Endre

Ti vagytok

Szent Gellért, Bp.

1993

7

–

2295

Gyökössy Endre

Ember a sírboltból

Szent Gellért, Bp.

1993

7

64

2296

Gyökössy Endre

Élet és ige

Szent Gellért, Bp.

1993

7

110

2297

Gönczöl Enikő

A középkori Európa

Szent Gellért, Bp.

1993

9

120

2298

Kamarás – Makk -Varga

Kagylózene

Szent Gellért, Bp.

1993

14

460

2299

Kopp – Bolberitz

És az Ige testté lőn

Szent Gellért, Bp.

1993

7

100

2300

Kunitzer Szonja

Gergő gazdasága

Szent Gellért, Bp.

1993

11

47

2301

M. Ablonczy Ágnes

Adj találós mesét

Szent Gellért, Bp.

1993

4

180

2302

Malachy Cullen

Az igazi Mária

Szent Gellért, Bp.

1993

7

54

2303

Mariarosa Guerrini

Szeretsz te engem?

Szent Gellért, Bp.

1993

4

167

2304

Nagy – Zsigmond

Krisztus követése – napról napra

Szent Gellért, Bp.

1993

7

101

2305

Palánkay Gausz Tibor

Veled beszélgetek

Szent Gellért, Bp.

1993

7

46

2306

Palánkay Gausz Tibor

Egységünk a Szentháromsággal

Szent Gellért, Bp.

1993

7

564

2307

Szent-Gály Kata

Fény és Vallomás

Szent Gellért, Bp.

1993

11

103

2308

Telek Péter – Barsi B.

A szent liturgia

Szent Gellért, Szeged

1993

6

109

2309

Kögl Szeverin OSB.

Öröm és vigasz

Szent István Egyhz., Sao Paolo

1954

7

102

2310

Motetták /4. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

–

14

–

2311

Franz K. – J. Kremer

Régi igazság új köntösben, A hit a III.évezredben

Szent István Társulat, Bp.

–

7

–

2312

Tomka M – Goják János

Az Egyház társadalmi tanítása – dokumentumok

Szent István Társulat, Bp.

–

3

–

2313

Vanyó László

„Legyetek tökéletesek…!”

Szent István Társulat, Bp.

–

2

–

2314

Werner Alajos

Négy Passió /2.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

–

14

–

2315

Barát Kata

Gyöngyharmat

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

96

2316

Blaskó Mária

Imádságos képeskönyvem

Szent István Társulat, Bp.

1945

8

128

2317

Blaskó Mária

Giling-galang

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

118

2318

Csongrádi János

Fajankó

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

56

2319

Lintnerné Flittner Vilma

Mesevonat

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

134

2320

Magyary Judit

Tegnap és ma

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

141

2321

Nagy Méda

Elhajolt utak

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

229

2322

Szili Leontin

Egy marék hó

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

204

2323

Szili Leontin

Hétpettyes katicabogár

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

34

2324

Szunyogh X. Ferenc

Magyar-latin misszále

Szent István Társulat, Bp.

1945

8

1487

2325

Sík Sándor

Győzöd-e még?

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

126

2326

Thurzó Gábor

A Moll leányok

Szent István Társulat, Bp.

1945

11

224

2327

Tiefenthaler József

Sötét napok

Szent István Társulat, Bp.

1945

9

118

2328

Kereszténység és demokrácia

Szent István Társulat, Bp.

1946

10

144

2329

Actio Catholica szerk.

A család könyve

Szent István Társulat, Bp.

1946

6

52

2330

Artner Edgár

Ókeresztény egyház és dogmatörténet

Szent István Társulat, Bp.

1946

9

434

2331

Balogh Albin

Szent István király, a honalapító

Szent István Társulat, Bp.

1946

9

73

2332

Bognár Cecil

Pszichológia

Szent István Társulat, Bp.

1946

12

334

2333

Dán György

Ő meg én

Szent István Társulat, Bp.

1946

6

167

2334

Erdey Ferenc

Engeszteljünk

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

83

2335

Fekete József

A kisgyermekek nevelése

Szent István Társulat, Bp.

1946

6

338

2336

Kinizsi Andor

Téves kapcsolás

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

78

2337

Kosáryné Réz Lola

Fecskefészek

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

72

2338

Káldi György ford.

Ószövetségi szentírás a vulgata szerint

Szent István Társulat, Bp.

1946

1

–

2339

Káldi György ford.

Újszövetségi szentírás a vulgata szerint

Szent István Társulat, Bp.

1946

1

–

2340

Ley Etelka

Berecz skolasztika

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

78

2341

Magyary Judit

Újjáépítők

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

60

2342

Nagy Miklós

Szent Gellért élete

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

46

2343

Newman John Henry

Elmélkedések

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

138

2344

P. Marcell karmelita

Kolostori iskola

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

141

2345

Perlaky Lajos

Vigasztalások könyve

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

188

2346

Pálossy Éva

Ketten

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

93

2347

Radó Polikárp

Tiszazúgi történet

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

304

2348

Rákóczi Ferenc II.

Elmélkedései és fohászai

Szent István Társulat, Bp.

1946

8

79

2349

Rónay György szerk.

Pázmány ébresztése

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

97

2350

Sienkiewicz Henrik

Quo vadis?

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

270

2351

Szalézi Szent Ferenc

Teotimus

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

–

2352

Szili Leontin

Ildikó

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

88

2353

Szili Leontin

Üzenem

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

88

2354

Szimonné Sík Ilma

Icu menyasszonysága

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

70

2355

Szimonné Sík Ilma

Győz a tavasz

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

186

2356

Sík Sándor

Dicsőség. Békesség!

Szent István Társulat, Bp.

1946

8

913

2357

Sík Sándor

Dicsőség. Békesség!

Szent István Társulat, Bp.

1946

8

1194

2358

Tower Vilmos

Amit tundni illik

Szent István Társulat, Bp.

1946

7

35

2359

Városi István

Hét nap

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

146

2360

Walser Izsó

Örökimádás

Szent István Társulat, Bp.

1946

8

1038

2361

Walser Izsó

Egy óra az Oltáriszentség előtt

Szent István Társulat, Bp.

1946

8

48

2362

Zaymus Gyula

A suttogó szobor

Szent István Társulat, Bp.

1946

11

193

2363

Tóth Tihamér püspökről kortársai

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

327

2364

Altaner Bertold

Ókeresztény irodalomtörténet

Szent István Társulat, Bp.

1947

9

303

2365

Baán Istvánné

Hegyek között

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

138

2366

Bernanos

Quine tanár úr

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

238

2367

Blaskó Mária

Imádságos képeskönyvem

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

–

2368

Brentano Kelemen

A mi urunk Jézus Krisztus kínszenvedése

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

264

2369

Dénes Gizella

Szép koszorú

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

170

2370

Eckhardt

Új francia katolikus írók antológiája

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

208

2371

Erdey Ferenc

Apostolok iskolája

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

–

2372

Gigler Károly

Téged Isten dicsérünk

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

168

2373

Gyenis András

Brito szent János, Madura hithirdető vértanuja

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

146

2374

Harsányi Lajos

Doctor orbis

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

38

2375

Hetényi Gyula

Lelkek a viharban

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

204

2376

Hollóssy Márta

Szivárvány

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

38

2377

Kerékgyártó Árpád

Vitaminország

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

55

2378

Kosáryné Réz Lola

Brimi és brumi

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

91

2379

Káldi György ford.

Újszövetségi szentírás a vulgata szerint

Szent István Társulat, Bp.

1947

1

532

2380

Lakatos Emilia

Bábszinház

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

114

2381

Marmion Columba

Krisztus a Lélek élete

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

435

2382

Meszlényi Antal

A magyar kat.egyhz.és az emberi jogok védelm.

Szent István Társulat, Bp.

1947

9

178

2383

Mojzes Péter

Kételyek és kételkedők

Szent István Társulat, Bp.

1947

2

281

2384

Ors Eugeio

Ferdiand és Izabella, Spanyolország kat. királyai

Szent István Társulat, Bp.

1947

9

284

2385

Palágyi Natália

Ha szólít a hang

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

132

2386

Pétery József

A szentmise története

Szent István Társulat, Bp.

1947

6

208

2387

Pálossy Éva

Nem éltem hiába

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

110

2388

Schütz Antal

Dogmatika /4. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1947

2

651

2389

Schütz Antal

Dogmatika /5. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1947

2

651

2390

Sebes Gyula

Neveléstörténet

Szent István Társulat, Bp.

1947

12

256

2391

Szenthelyi Molnár István

Emberek! Az élet szép!

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

170

2392

Szili Leontin

Új utakon

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

108

2393

Szunyogh X. Ferenc

Magyar-latin misszálé

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

–

2394

Szunyogh X. Ferenc

Vas.és ünnepnapi misszále a római miseknyv. szer.

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

766

2395

Sík Sándor

Alexius

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

184

2396

Sík Sándor

Tizenkét csillagu korona

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

40

2397

Sík Sándor – Schütz Antal

Imádsg.knyv. egyszersmind kalauz a lelki életre

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

691

2398

Tihanyi Tibor

Homiletikai tanulmányok

Szent István Társulat, Bp.

1947

4

400

2399

Tihanyi Tibor

Májusi szentbeszédlánc a Bold. Szűz erényei.

Szent István Társulat, Bp.

1947

4

268

2400

Tihanyi Tibor

Practicum homileticum

Szent István Társulat, Bp.

1947

4

124

2401

Wolkenberg Alajos

Katolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1947

8

960

2402

XII. Pius

Apostoli körlev. – Szt.Benedek halál. 1400. évford

Szent István Társulat, Bp.

1947

7

24

2403

Zakar András

Útmutató közéleti kérdésekben

Szent István Társulat, Bp.

1947

10

55

2404

Zaymus Gyula

Ezüstke

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

104

2405

Zsikó Gyula

Mesék

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

96

2406

Ölbey Irén

Hét arankrajcár és más mesék

Szent István Társulat, Bp.

1947

11

106

2407

Blaskó Mária

Imádságos képeskönyvem

Szent István Társulat, Bp.

1948

8

–

2408

Gerely József

Görögkatolikus kis képes biblia

Szent István Társulat, Bp.

1948

4

75

2409

Káldi György ford.

Újszövetségi szentírás a vulgata szerint

Szent István Társulat, Bp.

1948

1

532

2410

La Rosée Erzsébet

Budapest katolikus templomai

Szent István Társulat, Bp.

1948

12

–

2411

Legény Elemér

A lángszavú barát

Szent István Társulat, Bp.

1948

11

209

2412

Melles Emil

A görögkatolikus szertartástan elemei

Szent István Társulat, Bp.

1948

4

124

2413

Perlaky Lajos

A megtalált Isten

Szent István Társulat, Bp.

1948

7

109

2414

Pokorny Emanuel

Kis biblia

Szent István Társulat, Bp.

1948

4

124

2415

Schütz Antal

A bölcselet elemei

Szent István Társulat, Bp.

1948

5

584

2416

Szentiványi Róbert

A Szentírástudomány tankönyve

Szent István Társulat, Bp.

1948

1

763

2417

Szunyogh X. Ferenc

Szent Benedek tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1948

7

238

2418

Szunyogh X. Ferenc

Magyar-latin misszálé

Szent István Társulat, Bp.

1948

8

–

2419

Werfel Franz

Bernadette

Szent István Társulat, Bp.

1948

11

363

2420

XI. Pius

Provida mater

Szent István Társulat, Bp.

1948

7

28

2421

XII. Pius

Divino Afflante…Apostoli körlevél

Szent István Társulat, Bp.

1948

1

44

2422

XII. Pius

Mediator dei et hominum

Szent István Társulat, Bp.

1948

6

104

2423

Krajnyák Gábor

Lelki kenyér

Szent István Társulat, Bp.

1949

8

–

2424

Káldi György ford.

Újszövetségi szentírás a vulgata szerint

Szent István Társulat, Bp.

1949

1

532

2425

Sík Sándor-Schütz Antal

Imádsg.knyv. egyszersmind kalauz a lelki életre

Szent István Társulat, Bp.

1949

8

–

2426

A négy szent evangélium és az apostolok csel.

Szent István Társulat, Bp.

1954

1

355

2427

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1955

8

299

2428

Meszlényi Antal

A százéves esztergomi bazilika

Szent István Társulat, Bp.

1956

12

32

2429

A négy szent evangélium és az apostolok csel.

Szent István Társulat, Bp.

1957

1

453

2430

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1957

8

350

2431

Hamvas Endre

Szertartástan

Szent István Társulat, Bp.

1957

4

88

2432

Radó Polikárp

Az egyházi év

Szent István Társulat, Bp.

1957

6

227

2433

Radó Polikárp – Sík S.

Három elmélkedés Árpádházi Szent Erzsébetről

Szent István Társulat, Bp.

1957

7

48

2434

Emeljük fel szívünket!

Szent István Társulat, Bp.

1958

8

383

2435

Magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1958

8

754

2436

Koszorú

Szent István Társulat, Bp.

1958

11

142

2437

Artner Edgár

A keresztény ókor régiségei

Szent István Társulat, Bp.

1958

12

255

2438

Bánk József

Egyházi jog

Szent István Társulat, Bp.

1958

6

232

2439

Hamvas Endre

Alapvető hittan

Szent István Társulat, Bp.

1958

4

140

2440

Newman John Henry

Newman breviárium

Szent István Társulat, Bp.

1958

7

583

2441

Rogács Ferenc

Jézus népe

Szent István Társulat, Bp.

1958

8

320

2442

Emeljük fel szívünket!

Szent István Társulat, Bp.

1959

8

–

2443

Harmat A. – Werner A.

Cantus Cantorum 2. /bőv. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1959

6

340

2444

Szántay Szémán István

A Bold. Szűz a kelet képtiszteletében és leg.

Szent István Társulat, Bp.

1959

12

111

2445

Sík Sándor

Őszi fecske

Szent István Társulat, Bp.

1959

11

360

2446

Dicsérjétek az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1960

8

946

2447

Bánk József

Kánoni jog I.

Szent István Társulat, Bp.

1960

6

771

2448

Czapik Gyula

Temető könyv

Szent István Társulat, Bp.

1960

6

301

2449

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1960

8

350

2450

Gál Ferenc

Katolikus hittételek

Szent István Társulat, Bp.

1960

2

298

2451

Kecskés Pál szerk.

Breviárium

Szent István Társulat, Bp.

1960

7

480

2452

Rogács Ferenc

Jézus népe

Szent István Társulat, Bp.

1960

8

323

2453

Sipos István

A kat.házasságjog rendszere a Codex Juris Can

Szent István Társulat, Bp.

1960

6

669

2454

Íjjas Antal

A látogató

Szent István Társulat, Bp.

1960

11

243

2455

A négy szent evangélium és az apostolok csel.

Szent István Társulat, Bp.

1961

1

904

2456

Hozsanna

Szent István Társulat, Bp.

1961

8

494

2457

Magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1961

8

998

2458

Cserháti József

Collectio rituum ad instar appendics ritualis

Szent István Társulat, Bp.

1961

6

315

2459

Hamvas Endre

Kis katekizmus a biblia elemeivel

Szent István Társulat, Bp.

1961

4

67

2460

Hamvas Endre

Szertartástan

Szent István Társulat, Bp.

1961

4

–

2461

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1961

4

112

2462

Hamvas Endre

Hit és erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1961

4

112

2463

Liptay György

Zsoltárkulcs

Szent István Társulat, Bp.

1961

1

602

2464

Sík Sándor ford.

Zsoltárok könyve

Szent István Társulat, Bp.

1961

1

351

2465

Hozsanna

Szent István Társulat, Bp.

1962

8

494

2466

Czapik Gyula

Betegellátó könyv

Szent István Társulat, Bp.

1962

6

209

2467

Gál Ferenc

Katolikus hittételek

Szent István Társulat, Bp.

1962

2

288

2468

Hamvas Endre

Kis katekizmus a biblia elemeivel

Szent István Társulat, Bp.

1962

4

–

2469

Hamvas Endre

Szertartástan

Szent István Társulat, Bp.

1962

4

–

2470

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1962

4

–

2471

Hamvas Endre

Hit és erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1962

4

112

2472

Hamvas Endre

Alapvető hittan

Szent István Társulat, Bp.

1962

4

–

2473

Magyar Ferenc

Botorkáló emberek

Szent István Társulat, Bp.

1962

11

301

2474

Magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1963

8

–

2475

Bánk József

Kánoni jog II.

Szent István Társulat, Bp.

1963

6

988

2476

Csanád Béla

Pacsirta szállj

Szent István Társulat, Bp.

1963

11

120

2477

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1963

8

–

2478

Hamvas Endre

Kis katekizmus a biblia elemeivel

Szent István Társulat, Bp.

1963

4

–

2479

Hamvas Endre

Szertartástan

Szent István Társulat, Bp.

1963

4

–

2480

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1963

4

–

2481

Hamvas Endre

Hit és erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1963

4

–

2482

Hamvas Endre

Katolikus erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1963

4

100

2483

Kecskés Pál szerk.

A lelki élet mesterei írásaiból

Szent István Társulat, Bp.

1963

7

256

2484

Sík Sándor

Áldás

Szent István Társulat, Bp.

1963

11

214

2485

XXIII. János

Pacem in terris

Szent István Társulat, Bp.

1963

10

93

2486

Zsinati konstitució: A szent liturgiáról

Szent István Társulat, Bp.

1964

3

94

2487

Görög katolikus egyházi szerkönyv

Szent István Társulat, Bp.

1964

6

340

2488

Missae propriae dioecesum Hungariae

Szent István Társulat, Bp.

1964

6

26

2489

Hozsanna

Szent István Társulat, Bp.

1964

8

494

2490

Cserháti József

Az egyház saját tanítása tükrében

Szent István Társulat, Bp.

1964

2

522

2491

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1964

8

–

2492

Gál Ferenc

Idő az örökkévalóságban /II. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1964

2

362

2493

Gál Ferenc

Idő az örökkévalóságban

Szent István Társulat, Bp.

1964

2

367

2494

Kecskés Pál szerk.

A lelki élet mesterei írásaiból

Szent István Társulat, Bp.

1964

7

303

2495

Szarka Géza

Hívom az élőket

Szent István Társulat, Bp.

1964

11

316

2496

Magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1965

8

–

2497

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1965

8

–

2498

Dénes Gizella

Csodálatos fazekas

Szent István Társulat, Bp.

1965

11

–

2499

Fazekas Lajos

Kereszt a hegyen

Szent István Társulat, Bp.

1965

11

–

2500

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1965

4

–

[5] 2501

Hamvas Endre

Hit és erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1965

4

–

2502

Kerny Géza

Beszédvázlatok esketésre

Szent István Társulat, Bp.

1965

4

51

2503

Kunszery Gyula

Napot tükröző üvegcserép

Szent István Társulat, Bp.

1965

11

–

2504

Zsinati határozat a keresztény egységre törekv.

Szent István Társulat, Bp.

1966

3

36

2505

Zsinati határozat a világiak apostolkodásásról

Szent István Társulat, Bp.

1966

3

54

2506

Zsinati konstitució: Hittani rendelkezések

Szent István Társulat, Bp.

1966

3

72

2507

Zsinati nyilatkozat: A vallásszabadságról

Szent István Társulat, Bp.

1966

3

–

2508

Officia proprii breviarii

Szent István Társulat, Bp.

1966

6

–

2509

Proprium hungaricum – Misekönyv függelék

Szent István Társulat, Bp.

1966

6

–

2510

Bucs József

Elsőáldozók és bérmálkozók hittankönyve

Szent István Társulat, Bp.

1966

4

105

2511

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1966

8

–

2512

Görgényi

Ádámtól Krisztusig – Ószövetségi válogatások

Szent István Társulat, Bp.

1966

1

–

2513

Gál Ferenc

A hit ébresztése

Szent István Társulat, Bp.

1966

4

256

2514

Hamvas Endre

Kis katekizmus a biblia elemeivel

Szent István Társulat, Bp.

1966

4

–

2515

Hamvas Endre

Katolikus erkölcstan

Szent István Társulat, Bp.

1966

4

100

2516

Kovács Sándor

Isten embere

Szent István Társulat, Bp.

1966

7

–

2517

Szennay András

Teológia és élet

Szent István Társulat, Bp.

1966

2

302

2518

Zaymus Gyula

Elbeszélések

Szent István Társulat, Bp.

1966

11

–

2519

Zsinati nyilat.: Az egyh. viszony. a nem ker. vall.

Szent István Társulat, Bp.

1967

3

12

2520

Oratio fidelium

Szent István Társulat, Bp.

1967

6

94

2521

Hozsanna

Szent István Társulat, Bp.

1967

8

494

2522

Magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1967

8

1112

2523

Gál Ferenc

Az üdvtörténet misztériumai

Szent István Társulat, Bp.

1967

2

233

2524

Gál Ferenc

Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1967

1

1279

2525

Kecskés Pál

Az erkölcsi élet alapjai

Szent István Társulat, Bp.

1967

2

–

2526

Vatikáni Egyetemes Zsin., 2. Hat. a kel. kat. egyh.

Szent István Társulat, Bp.

1968

3

20

2527

Vatikáni Egyetem.Zsin., 2. Hat. a papság képzéséről

Szent István Társulat, Bp.

1968

3

29

2528

Vatikáni Egyetemes Zsin., 2. Hat.a püspökök pászt.

Szent István Társulat, Bp.

1968

3

42

2529

Vatikáni Egyetemes Zsin., 2. Hittani rendelkezés

Szent István Társulat, Bp.

1968

3

27

2530

Bárdos Lajos

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1968

8

495

2531

Gál Ferenc

Zsinat és korforduló

Szent István Társulat, Bp.

1968

9

267

2532

Gál Ferenc

Az üdvtörténet misztériumai

Szent István Társulat, Bp.

1968

2

238

2533

Kecskés Pál

Az erkölcsi élet alapjai /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1968

2

–

2534

Kerny Géza

Imák gyűjteménye

Szent István Társulat, Bp.

1968

8

158

2535

Kodály Zoltán

Magyar mise

Szent István Társulat, Bp.

1968

14

5

2536

Lelovics Lipót ford.

Szent Tamás breviarium

Szent István Társulat, Bp.

1968

2

320

2537

Nyíri Tamás

A keresztény ember küldetése a világban

Szent István Társulat, Bp.

1968

2

225

2538

Szörényi A. – Gál Ferenc

Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1968

1

1328

2539

Vatikáni Egyetemes Zsin., 2. Nyilatkozat a ker. nev.

Szent István Társulat, Bp.

1969

3

22

2540

Vatikáni Egyetemes Zsin., 2. Hat. a papi szolg. és él.

Szent István Társulat, Bp.

1969

3

11

2541

Új magyar misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1969

6

1376

2542

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1969

8

351

2543

Gál Ferenc

Istenről beszélünk

Szent István Társulat, Bp.

1969

2

256

2544

Nyíri Tamás

A keresztény ember küldetése a világban

Szent István Társulat, Bp.

1969

2

223

2545

Országos Liturg. Tanács

A hívek egyetemes könyörgése

Szent István Társulat, Bp.

1969

6

62

2546

Szennay András

Rejtőző Istenség

Szent István Társulat, Bp.

1969

2

342

2547

Teilhard de Chardin

Hit az emberben – válogatott tanulmányok

Szent István Társulat, Bp.

1969

2

452

2548

VI. Pál pápa

Körlevele a népek fejlődésének támogatásáról

Szent István Társulat, Bp.

1969

6

32

2549

Vajda József

Keresztény tanítás

Szent István Társulat, Bp.

1969

2

424

2550

Igehirdetés és liturgia

Szent István Társulat, Bp.

1970

6

–

2551

A Mennyei Atya szeret minket

Szent István Társulat, Bp.

1970

4

63

2552

A szentmise állandó részei

Szent István Társulat, Bp.

1970

4

16

2553

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1970

8

367

2554

Elfride Kiel

A szeretet nagy szentje Árpádházi Erzsébet

Szent István Társulat, Bp.

1970

7

160

2555

Gál Ferenc

A teremtett és megváltott ember

Szent István Társulat, Bp.

1970

2

258

2556

Gál Ferenc

Istenről beszélünk

Szent István Társulat, Bp.

1970

2

–

2557

Marmion Columba

Béke és boldogság Jézus Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1970

7

215

2558

Meszlényi Antal

A magyar hercegprím.ok arckép sor. /1707–1945/

Szent István Társulat, Bp.

1970

9

442

2559

Nyíri Tamás

A keresztény ember küldetése a világban

Szent István Társulat, Bp.

1970

2

225

2560

Országos Liturg. Tanács

A hívek egyetemes könyörgése

Szent István Társulat, Bp.

1970

6

58

2561

Rónay György

Szentek – írók – irányok

Szent István Társulat, Bp.

1970

11

273

2562

Szalai János

A karácsonyi ünnepkör – Igehirdetés és liturgia

Szent István Társulat, Bp.

1970

6

413

2563

Szalai János

A húsvéti ünnepkör – Igehirdetés és liturgia

Szent István Társulat, Bp.

1970

6

413

2564

Szennay András

Rejtőző Istenség

Szent István Társulat, Bp.

1970

2

–

2565

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1971

8

384

2566

Elsőáldozók hittankönyve

Szent István Társulat, Bp.

1971

4

100

2567

Bánk József

Jézus közelében

Szent István Társulat, Bp.

1971

7

658

2568

Bárdos Lajos

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1971

8

52

2569

Bóka L. ford.

Béke és boldogság

Szent István Társulat, Bp.

1971

7

–

2570

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1971

8

367

2571

Dörnyei I. – Gergye Gy.

Szentmiseáldozat és Oltáriszentség

Szent István Társulat, Bp.

1971

6

295

2572

Elfride Kiel

A szeretet nagy szentje Árpádházi Erzsébet

Szent István Társulat, Bp.

1971

7

160

2573

Gál Ferenc

A kinyilatkoztatás fényében

Szent István Társulat, Bp.

1971

2

256

2574

Kosztolányi I. – Gál F.

Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1971

1

1328

2575

Meszlényi Antal

A magyar hercegprímások arcképcsarnoka

Szent István Társulat, Bp.

1971

9

–

2576

Mészáros Károly

Konkordancia a II. Vatikáni Zsin. dokumentumaiból

Szent István Társulat, Bp.

1971

3

168

2577

Nyíri Tamás

Az idők jelei

Szent István Társulat, Bp.

1971

5

269

2578

Országos Liturg. Tanács

Missale Misekönyv

Szent István Társulat, Bp.

1971

6

–

2579

Rónay György

Zakeus a fügefán

Szent István Társulat, Bp.

1971

7

184

2580

Szalai János

Igehirdetés és liturgia I-III.

Szent István Társulat, Bp.

1971

6

–

2581

Szenthelyi Molnár István Dr.

A Boldogságos Szűz Mária kegyhelyei Mo-on

Szent István Társulat, Bp.

1971

13

144

2582

Taksonyi József

A Szentlélek

Szent István Társulat, Bp.

1971

2

172

2583

Timkó Imre

Keleti kereszténység, keleti egyházak

Szent István Társulat, Bp.

1971

9

543

2584

A mennyei Atya szeret minket /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1972

4

–

2585

Keresztény élet

Szent István Társulat, Bp.

1972

4

–

2586

Újszövetségi Szentírás /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1972

1

–

2587

Missale Romanum-A miseliturgia teljes megújítása

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

175

2588

Missale Romanum-A szentmise olvasm. „A”sor.

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

483

2589

Missale Romanum-A szentmise olvasm. „B”sor.

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

356

2590

Püspöki Szinódus – Igazságosság a világban

Szent István Társulat, Bp.

1972

3

31

2591

Püspöki Szinódus – A szolgálati papság

Szent István Társulat, Bp.

1972

3

40

2592

Benes Gizella

Börzsöny ékessége

Szent István Társulat, Bp.

1972

9

63

2593

Bánk József

Házasság előtt

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

319

2594

Bárdos Lajos

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1972

8

527

2595

Cserháti József

Mindennapi kenyér (idézetek napi evang.-ból 73)

Szent István Társulat, Bp.

1972

7

375

2596

Cserháti József

Az egyház és szentségei

Szent István Társulat, Bp.

1972

2

414

2597

Csőgl-Dörnyei

Szentmiseáldozat és Oltáriszentség

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

–

2598

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat!

Szent István Társulat, Bp.

1972

8

425

2599

Dénes Gizella

Görcsöny ékessége

Szent István Társulat, Bp.

1972

11

63

2600

Fazekas Lajos

Találkozások

Szent István Társulat, Bp.

1972

11

124

2601

Gál Ferenc

Jézus Krisztus a Megváltó

Szent István Társulat, Bp.

1972

2

226

2602

Halmos László

Magyar mise

Szent István Társulat, Bp.

1972

14

–

2603

Marmion Columba

Béke és boldogság Jézus Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1972

7

215

2604

Nyíri Tamás

Antropológiai vázlatok

Szent István Társulat, Bp.

1972

5

296

2605

Rónay György

Zakeus a fügefán

Szent István Társulat, Bp.

1972

7

–

2606

Taksonyi J. – Kelemen V.

A Szentlélek

Szent István Társulat, Bp.

1972

2

–

2607

Váci munkaközösség

Házasság előtt

Szent István Társulat, Bp.

1972

6

–

2608

Hittani kongregáció nyilatkozata néhány teolog.

Szent István Társulat, Bp.

1973

2

–

2609

Templomi énekrend 1974

Szent István Társulat, Bp.

1973

14

–

2610

Bálint Sándor

Karácsony-Húsvét-Pünkösd

Szent István Társulat, Bp.

1973

7

402

2611

Bánk József

Fegyelem és kegyelem

Szent István Társulat, Bp.

1973

7

606

2612

Bárdos Lajos

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv-bőv.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1973

8

527

2613

Bárdos Lajos

Missa de Angelis Responzale

Szent István Társulat, Bp.

1973

14

19

2614

Cserháti József

Mindennapi kenyér – a napi olvasm.-ból 1974 évre

Szent István Társulat, Bp.

1973

7

376

2615

Dörnyei I. – Gergye Gy.

A szentségek életértéke. A kegyelmi élet

Szent István Társulat, Bp.

1973

7

275

2616

Gál Ferenc

A teológia az egyházban

Szent István Társulat, Bp.

1973

2

240

2617

Kele Pál – Bács Endre

Találkozás Istennel Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1973

7

222

2618

Nyíri Tamás

A filozófiai gondolkodás fejlődése

Szent István Társulat, Bp.

1973

5

592

2619

Sinkó Ferenc

A fekete madár /novellák/

Szent István Társulat, Bp.

1973

11

201

2620

Taksonyi J. – Kelemen V.

Az isteni szó teológiája

Szent István Társulat, Bp.

1973

6

110

2621

Varjas Győző

Találkozás Jézussal

Szent István Társulat, Bp.

1973

8

208

2622

Biblia

Szent István Társulat, Bp.

1974

1

–

2623

Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1974

1

35

2624

Dicsérjétek az Urat! Görögszertart. kat.énekesk.

Szent István Társulat, Bp.

1974

8

958

2625

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1974

8

384

2626

A mennyei Atya szeret minket /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1974

4

–

2627

Elsőáldozók hittankönyve /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1974

4

–

2628

Keresztény élet /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1974

4

–

2629

Találkozás Jézussal – gyermekimakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1974

8

–

2630

Bozóky Mária

Eszme és valóság a keresztény művészetben

Szent István Társulat, Bp.

1974

14

180

2631

Bálint Sándor

Karácsony-Húsvét-Pünkösd

Szent István Társulat, Bp.

1974

7

–

2632

Cserháti József

Mindennapi kenyér – idézetek a napi liturgiából 75

Szent István Társulat, Bp.

1974

7

376

2633

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat! – Ima és énekesknyv. a kat. hivek sz.

Szent István Társulat, Bp.

1974

8

415

2634

Gál Ferenc

A teológia az egyházban

Szent István Társulat, Bp.

1974

2

240

2635

Gál Ferenc

Teológus az Egyházban

Szent István Társulat, Bp.

1974

2

–

2636

Gál Ferenc

Az örök élet reménye

Szent István Társulat, Bp.

1974

2

206

2637

Kele Pál – Bács Endre

Találkozás Istennel

Szent István Társulat, Bp.

1974

7

–

2638

Nyíri Tamás

A filozófiai gondolkodás fejlődése

Szent István Társulat, Bp.

1974

2

–

2639

Szennay András

Hitünk sodrában

Szent István Társulat, Bp.

1974

2

180

2640

VI. Pál pápa

Apostoli levele a 1975. év egyetemes jub. szt.évre

Szent István Társulat, Bp.

1974

6

71

2641

Werner – Harmat

Passio Turbák

Szent István Társulat, Bp.

1974

14

–

2642

Templomi énekrend

Szent István Társulat, Bp.

1975

14

–

2643

Elsőáldozók hittankönyve II. /4. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1975

4

–

2644

Újszövetségi Szentírás /zseb/

Szent István Társulat, Bp.

1975

1

–

2645

Dicsérjétek az Urat! Görögszertart.kat.énekesknyv

Szent István Társulat, Bp.

1975

8

–

2646

Szentévi bulla – Ordo Lectionum Missae

Szent István Társulat, Bp.

1975

3

–

2647

Ordo lectonum missae.- Pünkösdtől adventig

Szent István Társulat, Bp.

1975

6

539

2648

Hitünk és életünk

Szent István Társulat, Bp.

1975

4

256

2649

Bozóky Mária

Eszme és valóság a keresztény művészetben

Szent István Társulat, Bp.

1975

14

–

2650

Cserháti József

Mindennapi kenyér (idézetek a napi liturgiából)

Szent István Társulat, Bp.

1975

7

375

2651

Cserháti József

Mindennap együtt az Úrral („B” év)

Szent István Társulat, Bp.

1975

7

407

2652

Cserháti J. – Fábián Árpád

A II. Vatikáni Zsinat tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1975

3

–

2653

Cserháti-Keszthelyi-Nyíri

Teológiai évkönyv 75 – Mai…lelkipásztori munka…

Szent István Társulat, Bp.

1975

6

405

2654

Dörnyei I.-Gergye Győző

A szentségek életértéke. A kegyelmi élet.

Szent István Társulat, Bp.

1975

7

275

2655

Gál Ferenc

Az örök élet reménye

Szent István Társulat, Bp.

1975

2

206

2656

Harmat – Sík

Szent vagy Uram – orgonakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1975

14

–

2657

Koncz Lajos

A mi Krisztusunk-Történeti és teológiai alapvetés

Szent István Társulat, Bp.

1975

2

309

2658

Magyar F.-Kele F.-Márton

Csendes órák

Szent István Társulat, Bp.

1975

7

286

2659

Szennay András

Régi és új a liturgia világából

Szent István Társulat, Bp.

1975

6

301

2660

Elsőáldozók hittankönyve II. /5.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1976

4

–

2661

Hitünk és életünk V. /2.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1976

4

–

2662

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1976

8

–

2663

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1976

8

–

2664

Biblia: Ószövetség és Újszövetség

Szent István Társulat, Bp.

1976

1

1456

2665

Bálint Sándor

Karácsony-Húsvét-Pünkösd

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

403

2666

Cserháti József

Mindennap az Úrral-liturgikus szövegek és elmélk.

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

599

2667

Cserháti József

Mindennap együtt az Úrral („C” év)

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

599

2668

Cserháti-Keszthelyi-Nyíri

Teológiai évkönyv

Szent István Társulat, Bp.

1976

6

–

2669

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat! – Ima és énekesknyv. a kat. hivek. sz.

Szent István Társulat, Bp.

1976

8

396

2670

Gál Ferenc

Biblia: Ószövetségi és Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1976

1

1455

2671

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1976

4

105

2672

Kecskés Pál

Lélekben és igazságban – Lelki kalauz

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

160

2673

Koncz Lajos

A mi Krisztusunk

Szent István Társulat, Bp.

1976

2

309

2674

Magyar F.-Kele F.-Márton

Csendes órák

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

286

2675

Nyíri Tamás

Ki ez az ember ?

Szent István Társulat, Bp.

1976

5

202

2676

Sík Sándor

Összegyűjtött versei

Szent István Társulat, Bp.

1976

11

968

2677

Íjjas Antal

Isten igaz embere – XXIII. János pápa

Szent István Társulat, Bp.

1976

7

415

2678

Szentek olvasmányai

Szent István Társulat, Bp.

1977

6

–

2679

A Mennyei Atya szeret minket /4. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

4

–

2680

Keresztény élet

Szent István Társulat, Bp.

1977

4

–

2681

Ordo Exsequiarium – Temetési szertartáskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1977

6

–

2682

Bálint Sándor

Ünnepi kalendárium I–II.

Szent István Társulat, Bp.

1977

13

1089

2683

Bálint Sándor

Karácsony-Húsvét-Pünkösd /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

7

–

2684

Cserháti József

Mindennap együtt az Úrral („A” év)

Szent István Társulat, Bp.

1977

7

630

2685

Cserháti J. – Fábián Árpád

A II. Vatikáni Zsinat tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1977

3

–

2686

Csőgl János

Igehirdetésünk a szentmisében

Szent István Társulat, Bp.

1977

4

487

2687

Csőgl-Gergye-Dörnyei

Szentmiseáldozat és Oltáriszentség /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

6

–

2688

Czapik Gyula

Áldjuk az Urat! /17. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

8

–

2689

Gál Ferenc

Úton a teljesség felé

Szent István Társulat, Bp.

1977

2

257

2690

John Henry Newman

Istentől Istenig

Szent István Társulat, Bp.

1977

7

482

2691

Kecskés Pál

Lélekben és igazságban

Szent István Társulat, Bp.

1977

7

–

2692

Kósa Ferenc

Kórusok könyve

Szent István Társulat, Bp.

1977

14

–

2693

Nyíri Tamás

A filozófiai gondolkodás fejlődése /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

2

–

2694

Szennay András

Régi és új a liturgia világából

Szent István Társulat, Bp.

1977

6

–

2695

Szigeti Kilián

Missa Hungarica, Missa Brevis Hungarorum

Szent István Társulat, Bp.

1977

14

–

2696

Werner – Harmat

Passio Turbák /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1977

14

–

2697

Elsőáldozók hittankönyve /6. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1978

4

–

2698

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1978

8

–

2699

Temetési szertartáskönyv I-II

Szent István Társulat, Bp.

1978

6

–

2700

Betegellátó könyv

Szent István Társulat, Bp.

1978

6

–

2701

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1978

8

384

2702

Ordo Exsequiarium – Temetési szertartáskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1978

6

–

2703

Belon Gellért

Imádkozzál

Szent István Társulat, Bp.

1978

7

–

2704

Cserháti J. – Fábián Árpád

A II. Vatikáni Zsinat tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1978

3

589

2705

Előd István

Katolikus dogmatika

Szent István Társulat, Bp.

1978

2

783

2706

Jelenits István

Betű és lélek

Szent István Társulat, Bp.

1978

2

316

2707

John Henry Newman

Istentől Istenig

Szent István Társulat, Bp.

1978

7

482

2708

Koncz Lajos

A mi Istenünk – a kinyilatkoztatás és a hit teológ.

Szent István Társulat, Bp.

1978

2

395

2709

Liptay Gy. – Rózsa Huba

Krisztus Jézus született – Gyermekségevangélium

Szent István Társulat, Bp.

1978

7

343

2710

Salacz Gábor

Newman breviárium

Szent István Társulat, Bp.

1978

7

–

2711

Vajda József Dr.

Megszentelt élet

Szent István Társulat, Bp.

1978

2

520

2712

Vasadi Péter

Tűzjel

Szent István Társulat, Bp.

1978

11

250

2713

Nagy Zsolozsma

Szent István Társulat, Bp.

1979

8

–

2714

Temetési szertartáskönyv II. /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1979

6

–

2715

Ordo Exsequiarium – Temetési szertartáskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1979

6

352

2716

Betegellátó könyv /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1979

6

128

2717

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1979

8

528

2718

Avilai Szent Teréz

A tökéletesség útja – A belső várkastély

Szent István Társulat, Bp.

1979

7

495

2719

Domokos Pál Péter

Kájoni J.: Cantionale Cath.-Petrás I.J.: Tudósítások

Szent István Társulat, Bp.

1979

9

1519

2720

Domokos Pál Péter szerk.

„…édes hazámnak akartam szolgálni”

Szent István Társulat, Bp.

1979

14

1519

2721

Előd István

Katolikus dogmatika

Szent István Társulat, Bp.

1979

2

783

2722

Fekete István

Búcsú /novellák/

Szent István Társulat, Bp.

1979

11

334

2723

Gál Ferenc

Biblia: Ószövetségi és Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1979

1

1455

2724

Király Ilona

Árpádházi Szent Margit és a sziget

Szent István Társulat, Bp.

1979

7

739

2725

Koch-Senger

Utitárs

Szent István Társulat, Bp.

1979

7

468

2726

Kájoni János-Petrás Incze

Cantionale Catholicum, Tudósítások

Szent István Társulat, Bp.

1979

9

1520

2727

Macassy Magdolna rajz.

Isten gyermeke vagyok: Ima és énekeskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1979

8

423

2728

Puskely Mária

Akik hittek a szeretetben

Szent István Társulat, Bp.

1979

7

–

2729

Rajz Mihály

Párbeszédben az Úrral

Szent István Társulat, Bp.

1979

7

739

2730

Török Jenő szerk.

Kis Zsolozsma: reggeli dicséret, napközi imaóra

Szent István Társulat, Bp.

1979

6

157

2731

Vajda József

Megszentelt élet

Szent István Társulat, Bp.

1979

2

519

2732

Kis Zsolozsma

Szent István Társulat, Bp.

1980

6

–

2733

Misepartiturák

Szent István Társulat, Bp.

1980

14

–

2734

A mennyei Atya szeret minket /5. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1980

4

–

2735

Keresztény élet /5. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1980

4

–

2736

Kérdezzük meg a Szentirást:Bibliás katekizmus

Szent István Társulat, Bp.

1980

4

85

2737

A keresztény házasság

Szent István Társulat, Bp.

1980

6

45

2738

Assisi Szent Ferenc és a Fioretti

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

543

2739

Hungaria Sacra

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

–

2740

Monumenta Vaticana Res Hungariae Illustranta

Szent István Társulat, Bp.

1980

9

41

2741

Alexandriai Kelemen

Ókeresztény írók I. köt.

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

382

2742

Avilai Szent Teréz

A tökéletesség útja – A belső várkastély

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

495

2743

Cserháti József

Találkozás Istennel

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

–

2744

Cserháti József

Isten a mennyei Atyánk

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

375

2745

Cserháti József

Jézus Krisztus a testvérünk

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

375

2746

Diós István ford.

Pápai megnyilatkozások I–II.köt.

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

117

2747

Franz Werfel

Halljátok az Igét

Szent István Társulat, Bp.

1980

11

603

2748

Gál Ferenc

Beszélgetések az Evangéliumról

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

330

2749

II. János Pál

Első enciklikája és levelei

Szent István Társulat, Bp.

1980

3

177

2750

II. János Pál

Korunk hitoktatásáról

Szent István Társulat, Bp.

1980

3

255

2751

Karl Rahner

Teológiai kisszótár /1. átdolg. új kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

809

2752

Karl R – Herbert V.

Teológiai kisszótár

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

808

2753

Koroncz László

Szeretetben – boldogan

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

265

2754

Mócsy Imre

Nyitott szívvel – keresztény világnézet

Szent István Társulat, Bp.

1980

7

292

2755

Paul Poupard

Initiation la foi catholique – Bevez. a kat. hitbe

Szent István Társulat, Bp.

1980

6

53

2756

Teilhard de Chardin

Út az Ómega felé

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

686

2757

Vanyó László

Az ókeresztény egyház és irodalma

Szent István Társulat, Bp.

1980

9

1079

2758

Vanyó László szerk.

Apokrifek

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

366

2759

Vanyó László szerk.

Apostoli atyák

Szent István Társulat, Bp.

1980

2

382

2760

Werner Alajos

Négy Passió /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1980

14

–

2761

Bánk József

Jézus közelében

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

658

2762

Bárdos Lajos

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv /átd. bőv. kiad

Szent István Társulat, Bp.

1981

8

528

2763

Cserháti József

Találkozás Istennel

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

373

2764

Cserháti József

Jézus Krisztus a testvérünk II.

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

–

2765

Cserháti József

Az egyházban élünk a Szentlélek által III.

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

–

2766

Csőgl János

Tedd magad igaz emberré

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

374

2767

Domokos Pál Péter

A kunok és a püspökségük

Szent István Társulat, Bp.

1981

9

–

2768

Domokos Pál Péter

Bartók Béla kapcsolata a moldvai csángómagy.

Szent István Társulat, Bp.

1981

12

116

2769

Edith Stein

A kereszt tudománya – Keresztes Szent Jánosról

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

282

2770

Előd István

Vallás és egyház katolikus szemmel

Szent István Társulat, Bp.

1981

6

340

2771

György Attila

Jézus asztalánál – A hit világossága I.

Szent István Társulat, Bp.

1981

4

–

2772

György Attila

A hit világossága

Szent István Társulat, Bp.

1981

4

238

2773

Gál Ferenc

Újszövetségi Szentírás

Szent István Társulat, Bp.

1981

1

2774

Hevenesi János szerk.

Akik Krisztus követségében járnak

Szent István Társulat, Bp.

1981

6

342

2775

II. János Pál

Divis in misericordia Enciklika

Szent István Társulat, Bp.

1981

3

87

2776

II. János Pál

Laborem Exercens enciklikája

Szent István Társulat, Bp.

1981

3

97

2777

Ioan Ferent

A kunok és püspökségük

Szent István Társulat, Bp.

1981

9

154

2778

Kecskés Pál

A bölcselet története

Szent István Társulat, Bp.

1981

5

549

2779

Koroncz László

Szeretetben – boldogan

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

–

2780

Mezey László

Athleta Patrie

Szent István Társulat, Bp.

1981

9

–

2781

Mócsy Imre

Nyitott szívvel – keresztény világnézet

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

–

2782

Nyíri – Turay – Bolberitz

A filozófia

Szent István Társulat, Bp.

1981

2

–

2783

Nyíri Tamás

Az ember a világban

Szent István Társulat, Bp.

1981

5

267

2784

René Laurentin

Bernadette élete

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

227

2785

Sillye – Kovács

Napfény-dal

Szent István Társulat, Bp.

1981

14

–

2786

Szennay András

Népek nagy nevelője:Szent Benedek

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

523

2787

Thomas Merton

Hétlépcsős hegy

Szent István Társulat, Bp.

1981

7

402

2788

Temetési szertartáskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1982

6

–

2789

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1982

8

–

2790

A mennyei Atya szeret minket

Szent István Társulat, Bp.

1982

4

–

2791

Antoine de Saint-Exupéry

Citadella

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

–

2792

Deum Docuit

Schütz Antal a hittudós

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

–

2793

Előd István Dr. szerk.

Deum docuit – Schütz Antal, a hittudós

Szent István Társulat, Bp.

1982

9

276

2794

Fekete István

Búcsú /novellák/

Szent István Társulat, Bp.

1982

11

–

2795

Fekete István

Gyeplő nélkül

Szent István Társulat, Bp.

1982

11

–

2796

Franz Werfel

Bernadette

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

–

2797

György Attila

Vasárnapi kenyér „C” év

Szent István Társulat, Bp.

1982

6

–

2798

György Attila

Jőjj, kövess engem – Szemelvények a szentek életéb.

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

205

2799

György Attila

Keresztény tanítás rajzokban

Szent István Társulat, Bp.

1982

4

–

2800

György Attila

Vasárnapi kenyér „B” év

Szent István Társulat, Bp.

1982

6

374

2801

Gál Ferenc

Az apostolok cselekedeteinek olvasása

Szent István Társulat, Bp.

1982

2

179

2802

Hetényi Varga Károly

Beszélgetés a Mesterrel

Szent István Társulat, Bp.

1982

8

–

2803

II. János Pál

Apostoli buzdítás a ker. családokhoz – Enciklika

Szent István Társulat, Bp.

1982

2

–

2804

Josef Holczner

Szent Pál

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

537

2805

Király Ernő

A keresztény élethivatás

Szent István Társulat, Bp.

1982

2

611

2806

Lewis Wallace

Ben-Hur

Szent István Társulat, Bp.

1982

11

–

2807

Lévárdy Ferenc

A magyar templomok művészete

Szent István Társulat, Bp.

1982

12

300

2808

Mécs László

Üzenet

Szent István Társulat, Bp.

1982

11

330

2809

Naszályi Emil

Csúcsok és szakadékok

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

461

2810

Paul Claudel

Válogatás műveiből

Szent István Társulat, Bp.

1982

4

1147

2811

Rózsa Huba – Gál Ferenc

Jézus kereszthalála és feltámadása

Szent István Társulat, Bp.

1982

2

497

2812

Szeghy Ernő

Emlékeim

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

327

2813

Szegő Dénes

Az egyszerűség útja – Facimbalom

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

–

2814

Szennay András

Isten vándorló népe

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

365

2815

Szennay András

Teol. Évknyv. 82 – Jézus Krisztus életünk középpontja

Szent István Társulat, Bp.

1982

7

482

2816

Volly István

Karácsonyi és Mária énekek

Szent István Társulat, Bp.

1982

14

–

2817

Ökumenikus Direktórium

Szent István Társulat, Bp.

1983

14

–

2818

A keresztény házasság /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1983

6

–

2819

Teológiai vázlatok I-V. köt.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

200

2820

Így imádkozd a Szentolvasót!

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

38

2821

Isten gyermeke vagyok: Ima és énekesknyv. /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1983

8

423

2822

A kappadókiai atyák

Szent István Társulat, Bp.

1983

9

969

2823

A keresztény egységtitk. ökumenikus direktóriuma

Szent István Társulat, Bp.

1983

13

89

2824

Képes Biblia 1

Szent István Társulat, Bp.

1983

1

593

2825

Képes Biblia 2

Szent István Társulat, Bp.

1983

1

466

2826

Teológiai vázlatok I.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

419

2827

Teológiai vázlatok II.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

439

2828

Teológiai vázlatok III.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

593

2829

Teológiai vázlatok IV.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

540

2830

Teológiai vázlatok V.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

396

2831

Teológiai vázlatok VI.

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

463

2832

Belon Gellért

Imádkozzál

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

306

2833

Békés Gellért

Krisztusi örömhír evangéliumi boldogság

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

–

2834

Capuai Rajmund

Sziénai Szent Katalin élete

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

251

2835

Desmond Doig

Teréz anya Istenért

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

–

2836

Dienes Valéria

Miénk az idő

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

479

2837

Dienes Valéria

Hajnalvárás

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

406

2838

Eleanor H. Porter

Az élet játéka

Szent István Társulat, Bp.

1983

11

190

2839

Előd István

Katolikus dogmatika /2. bőv. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

809

2840

Erdő Péter (összeáll.)

Az ókeresztény kor egyházfegyelme

Szent István Társulat, Bp.

1983

6

417

2841

Euszebiosz

Egyháztörténet

Szent István Társulat, Bp.

1983

9

602

2842

Gerhard Kroll

Jézus nyomában

Szent István Társulat, Bp.

1983

9

–

2843

György Attila

Jőjj, kövess engem /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

–

2844

György Attila

Jézus asztalánál /2. kiad./ I-III.köt.

Szent István Társulat, Bp.

1983

4

–

2845

Hetényi Varga Károly

Beszélgetés a Mesterrel

Szent István Társulat, Bp.

1983

8

511

2846

II. János Pál

„Aperite Portas”-rendkívüli szentévet hird.bullája

Szent István Társulat, Bp.

1983

3

26

2847

Karl Rahner

A hit alapjai

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

495

2848

Király Ernő

A keresztény élethivatás

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

–

2849

Melles Tivadar

Szemelv.-ek a Bp.-i növendékpap. magy. egyh. irod

Szent István Társulat, Bp.

1983

14

403

2850

Pázmány Péter

Válogatás műveiből

Szent István Társulat, Bp.

1983

4

401

2851

Pázmány Péter

Válogatás műveiből Prédikációk 1. rész

Szent István Társulat, Bp.

1983

4

378

2852

Pázmány Péter

Válogatás műveiből Prédikációk 2. rész

Szent István Társulat, Bp.

1983

4

383

2853

Rajz Mihály

Családunk katekizmusa

Szent István Társulat, Bp.

1983

4

515

2854

René Laurentin

Bernadette élete /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

227

2855

René Laurentin

Lisieux-i Teréz

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

215

2856

Romano Guardini

Örökmécs

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

95

2857

Rónay László

Hajrá Ferihegy!

Szent István Társulat, Bp.

1983

11

401

2858

Szabó Ferenc

Biblikus Teológiai Szótár

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

–

2859

Szennay András

Teológiai Évkönyv 82.

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

–

2860

Sziénai Szent Katalin

Dialógus

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

344

2861

Sziénai Szent Katalin

Levelek

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

891

2862

Thomas Merton

A csend szava

Szent István Társulat, Bp.

1983

7

–

2863

Vanyó László

Ókeresztény írók IV. köt. – Eusebiosz Egyháztört.

Szent István Társulat, Bp.

1983

9

–

2864

Vanyó László

Ókeresztény írók V. köt. – Az ókereszt. kor egyh. fegy

Szent István Társulat, Bp.

1983

9

–

2865

Vanyó László

Ókeresztény írók VI. köt. – A Kappadókiai Atyák

Szent István Társulat, Bp.

1983

2

–

2866

Teológiai vázlatok VI.

Szent István Társulat, Bp.

1984

2

–

2867

Hitünk és életünk

Szent István Társulat, Bp.

1984

4

–

2868

Keresztény élet

Szent István Társulat, Bp.

1984

4

–

2869

Ókeresztény írók VII.köt. – Vértanuakták és szenv.tör

Szent István Társulat, Bp.

1984

9

–

2870

Ókereszt. írók VIII.köt. – A II.százd.görög apolog.

Szent István Társulat, Bp.

1984

9

–

2871

Ókeresztény írók IX.köt. – Szokratész Egyháztört.

Szent István Társulat, Bp.

1984

9

–

2872

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1984

8

–

2873

Pápai Enciklika VIII.

Szent István Társulat, Bp.

1984

2

–

2874

Pápai Enciklika IX.

Szent István Társulat, Bp.

1984

2

–

2875

Krisztus közöttünk

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

438

2876

Magyar Katolikus Almanach 1984

Szent István Társulat, Bp.

1984

13

870

2877

Baán István (ford.)

Szókratész egyháztörténete

Szent István Társulat, Bp.

1984

9

598

2878

Belon Gellért

Imádkozzál

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

–

2879

Belon Gellért

Jézus lelkülete

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

484

2880

Bálint Sándor

Szeged-Alsóváros: Templom és társadalom

Szent István Társulat, Bp.

1984

14

201

2881

Bánk József

Igére vár a nép

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

527

2882

Diós István Dr.

A szentek élete

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

914

2883

Diós István szerk.

A búcsúk imakönyve

Szent István Társulat, Bp.

1984

8

119

2884

Farkasfalvy Dénes szerk.

Himnuszok

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

326

2885

Graham Green

Hatalom és Dicsőség

Szent István Társulat, Bp.

1984

11

–

2886

Hamvas Endre

Az üdvösség története

Szent István Társulat, Bp.

1984

4

–

2887

Hartmut Nikelski

Keresztény segítségnyújtás haldoklóknak

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

206

2888

Hervay Ferenc

Repertórium Historicum Ordinis Cisterciensis in H.

Szent István Társulat, Bp.

1984

14

–

2889

II. János Pál

„Aperite Portas”-a szentévet meghírdető bulla

Szent István Társulat, Bp.

1984

3

26

2890

II. János Pál

Redemptionis Donum

Szent István Társulat, Bp.

1984

3

37

2891

II. János Pál

Salvifici Doloris enciklikája

Szent István Társulat, Bp.

1984

3

62

2892

Joni Eareckson

Joni

Szent István Társulat, Bp.

1984

11

–

2893

Joseph Weisbender

Szentek élete

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

–

2894

Michel Quoist

Szeress! Dani naplója

Szent István Társulat, Bp.

1984

11

197

2895

Nigg Walter

A szentek visszatérnek

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

163

2896

Pázmány Péter

Válogatás műveiből I–III.

Szent István Társulat, Bp.

1984

4

–

2897

Rajz Mihály

Családunk katekizmusa I–II. köt.

Szent István Társulat, Bp.

1984

4

–

2898

Romano Guardini

Örökmécs

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

–

2899

Rónay László

Hajrá Ferihegy!

Szent István Társulat, Bp.

1984

11

–

2900

Sugár István

Az egri püspökök története

Szent István Társulat, Bp.

1984

9

459

2901

Sziénai Szent Katalin

Levelek

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

891

2902

Vanyó László szerk.

A II. századi görög apologéták

Szent István Társulat, Bp.

1984

2

764

2903

Vanyó László szerk.

Vértanúakták és szenvedéstörténetek

Szent István Társulat, Bp.

1984

2

460

2904

Walter Nigg

A szerzetesek titkai

Szent István Társulat, Bp.

1984

7

487

2905

Éneklő Egyház:Római kat. népénektár liturg. énekek.

Szent István Társulat, Bp.

1985

8

1487

2906

Hitelemzések Hamvas Endre: Kis katekizm. alapján

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

333

2907

Hitelemzések Hamvas Endre: Bibliai tört. alapján

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

271

2908

Az egri főegyházmegye schematizmusa

Szent István Társulat, Bp.

1985

13

–

2909

Hitelemz. a Jézushoz megyünk c.hittanknyvhöz.

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

332

2910

Horváth Sándor O.P. emlékkönyv

Szent István Társulat, Bp.

1985

5

357

2911

Jézushoz megyünk – kis katekizm. elsőáldozóknak

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

134

2912

Jézussal élünk (bérmálási elökészítő)

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

148

2913

Aurelius Augustinus

A Szentháromságról

Szent István Társulat, Bp.

1985

2

528

2914

C.S. Lewis

Viták és vallomások

Szent István Társulat, Bp.

1985

5

441

2915

Cserháti József

Másokért élünk

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

226

2916

Diós I. – Szigeti Kerény

A búcsúk imakönyve /2. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1985

8

119

2917

Eloi Leclerc

Egy szegény ember bölcsessége

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

124

2918

Erdő Péter

Újítások az egyházi perjogban

Szent István Társulat, Bp.

1985

6

63

2919

Erdő Péter szerk.

Codex iuris canonici-Az egyházi törvénykönyv X.

Szent István Társulat, Bp.

1985

6

1228

2920

Erdő Péter szerk.

Az egyházi törvénykönyv

Szent István Társulat, Bp.

1985

6

–

2921

Georges Bernados

Egy falusi plébános naplója

Szent István Társulat, Bp.

1985

11

217

2922

Gilbert Keith Chesterton

Orthodoxy – Igazságot!

Szent István Társulat, Bp.

1985

14

427

2923

Gisbert Greshake

Pap vagy mindörökké

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

204

2924

Horváth Sándor OP.

Emlékkönyv: Örök eszmék Aquinói Szt.Tamásnál

Szent István Társulat, Bp.

1985

2

357

2925

II. János Pál

Pápai megnyilatkozások,ap.lev.a világ ifjuságához

Szent István Társulat, Bp.

1985

2

71

2926

II. János Pál

A világ ifjúságához-Az egyhz.valamennyi papj-hoz

Szent István Társulat, Bp.

1985

3

71

2927

II. János Pál

Kiengesztelődés és bűnbánat …

Szent István Társulat, Bp.

1985

3

106

2928

Jo Lemoine

Szent Rita

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

126

2929

Kiss László ford.

Pápai megnyilatkozások 12.

Szent István Társulat, Bp.

1985

2

106

2930

Koroncz L. – Zsédely Gy.

Vasárnapi könyvünk – Homiliák, elmélked.-k, olvasm.

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

–

2931

Koroncz L. – Zsédely Gy.

Vasárnapi könyvünk „C” év

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

515

2932

Koroncz L. – Zsédely Gy.

Vasárnapi könyvünk „A” év

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

480

2933

Koroncz L. – Zsédely Gy.

Vasárnapi könyvünk „B” év

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

465

2934

Ladame Jean

Jézus Szíve apostola:Alacoque Margit-Mária élete

Szent István Társulat, Bp.

1985

7

399

2935

Tomka Ferenc Dr.

Nagykorúság Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1985

4

230

2936

Nagykorúság Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1986

4

–

2937

Motetták

Szent István Társulat, Bp.

1986

14

–

2938

Biblikus Teológiai Szótár

Szent István Társulat, Bp.

1986

2

–

2939

Szent vagy Uram – orgonakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1986

14

–

2940

Szent Tamás

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

–

2941

Világi személyek lelkipásztori szabályzata

Szent István Társulat, Bp.

1986

13

–

2942

II. Vatikáni Zsinat tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1986

3

589

2943

A vándor érkezése

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

–

2944

Törvénykönyv

Szent István Társulat, Bp.

1986

13

–

2945

Éneklő Egyház

Szent István Társulat, Bp.

1986

8

–

2946

Elsőáldozók hittankönyve

Szent István Társulat, Bp.

1986

4

–

2947

Naptár az Ige liturgiájához

Szent István Társulat, Bp.

1986

13

–

2948

Amit Isten egybekötött – Pápai megnyilatkozások…

Szent István Társulat, Bp.

1986

6

176

2949

Képes Evangélium az egyházi év ünnepeire

Szent István Társulat, Bp.

1986

1

130

2950

A.J. Cronin

A mennyország kulcsa

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

324

2951

Alfons Deeken

Öregszünk, de győzünk

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

–

2952

Alfons Deeken

Growing old and how…– Öregszünk de győzzük!

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

139

2953

Aurelius Augustinus

Fiatalkori párbeszédek

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

714

2954

Belon Gellért

Ellesett pillanatok: Evangéliumi elmélkedések

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

505

2955

Bálint József szerk.

Loyolai Szent Ignác lelkigyakorlatos könyve

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

383

2956

Bánk József

Igére vár a nép II.kötet: „B” év

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

275

2957

Bárdos Lajos

Hozsanna! Teljes kottás népénekeskönyv

Szent István Társulat, Bp.

1986

8

528

2958

Carlo Maria Martine

Minden utamon Te vezettél

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

265

2959

Enciklika XIII.

Szt. Cirill és Metód

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

37

2960

Franz Werfel

Az elsikkasztott mennyország

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

246

2961

Gilbert Keith Chesterton

Aquinói Szent Tamás

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

191

2962

Gisbert Greshake

Priestersein – Pap vagy mindörökké

Szent István Társulat, Bp.

1986

2

204

2963

Gál Ferenc

A Szentlélek kiáradása

Szent István Társulat, Bp.

1986

2

152

2964

II. János Pál

Körlevele Szent Cirill és Metód evang…1100.évf.

Szent István Társulat, Bp.

1986

3

38

2965

John és Sheila Kippley

A természetes családtervezés művészete

Szent István Társulat, Bp.

1986

6

269

2966

Kiss László Dr. szerk.

Ne féljetek! A. Frossard és II. János P. párbeszéde

Szent István Társulat, Bp.

1986

9

237

2967

Kodály Zoltán

Magyar mise

Szent István Társulat, Bp.

1986

14

–

2968

Lewis Wallace

Ben-Hur

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

–

2969

Liszt Ferenc

Kórusok

Szent István Társulat, Bp.

1986

14

–

2970

Loyolai Szent Ignác

Lelkigyakorlatos könyv

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

–

2971

Lucien Aime Duval

Miért oly hosszú az éj

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

139

2972

Népénektár Bizottsg. szerk.

Éneklő Egyház: Római kat. népénektár liturg. énekek.

Szent István Társulat, Bp.

1986

8

1487

2973

Paul Poupard Card.

Miért van pápánk?

Szent István Társulat, Bp.

1986

2

175

2974

Raissa – Jacques Maritain

Nagy barátságok – A filozófia alapelemei

Szent István Társulat, Bp.

1986

5

448

2975

Roger Bourgeon

Ben-Hur fia

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

–

2976

Romano Guardini

Az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

606

2977

Rózsa Huba

Az Ószövetség keletkezése

Szent István Társulat, Bp.

1986

1

747

2978

Teres Gusztáv

Keresztút

Szent István Társulat, Bp.

1986

8

52

2979

Tertullianus

Művei

Szent István Társulat, Bp.

1986

7

1059

2980

Trapp Maria Auguszta

A Trapp család

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

201

2981

Virányi-Tóth S.-Kovács P.

Római katolikus szociális otthonok …

Szent István Társulat, Bp.

1986

13

99

2982

Wilhelm Hünermann

Lángoló tűz

Szent István Társulat, Bp.

1986

11

343

2983

Ókeresztény írók XI.

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

–

2984

Ókeresztény írók XII.

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

–

2985

Bárdos népmise – ének

Szent István Társulat, Bp.

1987

14

–

2986

Amit Isten egybekötött

Szent István Társulat, Bp.

1987

6

176

2987

Pápai Enciklika XIV.

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

112

2988

A világi személyek lelkipászt.tev. szabályzata

Szent István Társulat, Bp.

1987

13

–

2989

Éneklő Egyház orgonakönyv I.

Szent István Társulat, Bp.

1987

14

–

2990

Biblia /7.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1987

1

–

2991

Éneklő Egyház orgonakönyv II.

Szent István Társulat, Bp.

1987

14

–

2992

A keresztény házasság

Szent István Társulat, Bp.

1987

6

47

2993

Agostino Trapé

Szent Ágoston

Szent István Társulat, Bp.

1987

7

286

2994

B.S. Aldrich

Száll a fehér madár

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

–

2995

B.S. Aldrich

És lámpást adott kezembe az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

236

2996

Belon Gellért

Bibliai elmélkedések

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

–

2997

Bánk József

Igére vár a nép

Szent István Társulat, Bp.

1987

7

–

2998

Edelényi István

A mennyei Atya szeret minket-segédlete

Szent István Társulat, Bp.

1987

4

82

2999

Endo Suszaku

Némaság

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

209

3000

Engelbert Kirschbaum SJ

Az apostolfejedelmek sirjai

Szent István Társulat, Bp.

1987

12

231

[6] 3001

Friederich E., Fr. V. Gagern

A házastársi szeretetszövetség

Szent István Társulat, Bp.

1987

6

214

3002

Fésüs Éva

Az ezüsthegedű

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

–

3003

Gál Ferenc

János evangéliuma

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

–

3004

Harmat Werner

Turbák

Szent István Társulat, Bp.

1987

14

–

3005

Henry Morton Robinson

A bíboros

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

596

3006

Horváth Sándor OP.

A Pápaság mint a vándoregy. világosság. és erőssége

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

–

3007

II. János Pál

Redemptoris Mater

Szent István Társulat, Bp.

1987

3

85

3008

II. János Pál

Dominum et vivificantem – A Szentlélek …

Szent István Társulat, Bp.

1987

3

112

3009

John és Sheila Kippley

A természetes családtervezés művészete

Szent István Társulat, Bp.

1987

6

270

3010

Marton Boldizsár

Kisboldogasszony csillaga – Marcell atya naplójegyz.

Szent István Társulat, Bp.

1987

7

246

3011

Paul Poupard

A katolikus hit

Szent István Társulat, Bp.

1987

2

145

3012

Rózsa Huba

Az Ószövetség keletkezése

Szent István Társulat, Bp.

1987

1

–

3013

Sinkó Ferenc (válogatta)

Kisboldogasszony csillaga – Marcell atya naplójegyz.

Szent István Társulat, Bp.

1987

7

246

3014

Szent-Gály Kata

Nyitott ablak előtt

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

–

3015

Szent-Gály Kata

Napról napra – Gondolatok az év minden napjára

Szent István Társulat, Bp.

1987

7

399

3016

Szigeti Kilián

Missa Hungarica

Szent István Társulat, Bp.

1987

14

–

3017

Szántó Piroska

Bibliai képek

Szent István Társulat, Bp.

1987

11

146

3018

Werner Bulst S.J.

A torinói lepel és a mai tudomány

Szent István Társulat, Bp.

1987

12

–

3019

Isten gyermeke vagyok /3.kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1988

8

423

3020

Hozsanna!… – A liturgikus reform alap. átdolg.

Szent István Társulat, Bp.

1988

8

528

3021

Egységes Katolikus anyakönyvezési szabályzat

Szent István Társulat, Bp.

1988

14

–

3022

A magyarországi Kat. Egyh. urnatemetési szabályz.

Szent István Társulat, Bp.

1988

14

–

3023

Szentek élete /reprint/

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3024

Jézussal élünk

Szent István Társulat, Bp.

1988

4

–

3025

Jézushoz megyünk /hittankönyv/

Szent István Társulat, Bp.

1988

4

–

3026

Ókeresztény írók–Vanyó I-III. /II.kiadás/

Szent István Társulat, Bp.

1988

2

–

3027

Magyarok a Szentatyánál

Szent István Társulat, Bp.

1988

9

–

3028

Szent István emlékkönyv /reprint/

Szent István Társulat, Bp.

1988

9

–

3029

Enciklika XVI. – Mária év

Szent István Társulat, Bp.

1988

2

–

3030

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1988

8

–

3031

Enciklika XVII. – Menjetek az egész világra c.levél

Szent István Társulat, Bp.

1988

2

42

3032

Enciklika XVIII. – Sollicitudo rei Socialis

Szent István Társulat, Bp.

1988

2

–

3033

Utitárs II.átdolgozott kiadás

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3034

Nagykorúság Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1988

4

–

3035

Az élet imái

Szent István Társulat, Bp.

1988

8

230

3036

A. Hamman

Így éltek az első keresztények

Szent István Társulat, Bp.

1988

9

282

3037

A.J. Cronin

A mennyország kulcsa

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

–

3038

B.S. Aldrich

És lámpást adott kezembe az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

234

3039

B.S. Aldrich

Száll a fehér madár

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

184

3040

B.S. Aldrich

A múlt dala

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

–

3041

Belon Gellért

Imádkozzál – Elmélked. gyakori imáinkról – 3. kiad.

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

306

3042

Belon Gellért

Imádkozzál /II. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3043

Belon Gellért

Jézus lelkülete

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3044

C.S. Lewis

Keresztény vagyok

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

210

3045

C.S. Lewis

Az oroszlán, a boszorkány és a különös ruhásszekr.

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

151

3046

C.S. Lewis

Caspian herceg

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

185

3047

Csőgl János

Tedd magad igaz emberré

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3048

Dominique Lapierre

Az öröm városa

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

416

3049

Eleanor H. Porter

Az élet játéka

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

190

3050

Fritz Csoklich

A Szentatya Ausztriában

Szent István Társulat, Bp.

1988

6

90

3051

Gilbert Keith Chesterton

Páter Brown bölcsesége

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

221

3052

Gilbert Keith Chesterton

Páter Brown ártatlansága

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

261

3053

Határ Győző

Görögszinpad

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

303

3054

Henry Morton Robinson

A bíboros

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

596

3055

II. János Pál

„Menjetek az egész világra” kezdetű apostoli levél

Szent István Társulat, Bp.

1988

3

112

3056

II. János Pál

Apost. levele minden Istennek szentelt személynek

Szent István Társulat, Bp.

1988

3

–

3057

II. János Pál

Sollicitudo rei socialis enciklika

Szent István Társulat, Bp.

1988

3

–

3058

Joni Eareckson

Joni

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

–

3059

Karl Rahner

Az élet imádságai

Szent István Társulat, Bp.

1988

8

–

3060

Lewis Wallace

A boszorkány, az oroszlán és a különös

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

–

3061

Mácz István

Élni vagy meghalni

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

–

3062

Mócsy Imre

Nyitott szívvel – keresztény világnézet

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

291

3063

Németh László szerk.

Irányelvek az egyház társ. tanít. tanulmányozásához

Szent István Társulat, Bp.

1988

3

–

3064

Robert Bolt

A misszió

Szent István Társulat, Bp.

1988

11

293

3065

Romano Guardini

Az imádság iskolájában

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

285

3066

Turányi László szerk.

Magyar Katolikus Almanach II.

Szent István Társulat, Bp.

1988

13

–

3067

Török József

Szent István tisztelete – jubileumi imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1988

7

125

3068

Magyar Katolikus Almanach II.

Szent István Társulat, Bp.

1989

13

–

3069

Isten gyermeke vagyok

Szent István Társulat, Bp.

1989

8

423

3070

Jézussal élünk

Szent István Társulat, Bp.

1989

4

–

3071

A Szentek élete

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3072

Szentek élete

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3073

Jeruzsálem térképe

Szent István Társulat, Bp.

1989

14

–

3074

Palesztina térképe

Szent István Társulat, Bp.

1989

14

–

3075

Ó és Új Testamentomi történetek

Szent István Társulat, Bp.

1989

1

–

3076

Taizé

Szent István Társulat, Bp.

1989

14

–

3077

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1989

8

–

3078

Ipolyi Arnold emlékkönyv

Szent István Társulat, Bp.

1989

9

–

3079

Pápai Enciklika XIX.

Szent István Társulat, Bp.

1989

2

–

3080

Magyar Katolikus Katekizmus

Szent István Társulat, Bp.

1989

2

–

3081

Képes Biblia I-II. köt.

Szent István Társulat, Bp.

1989

1

–

3082

Bevezetés az Ószövetségbe

Szent István Társulat, Bp.

1989

1

–

3083

Szociológia

Szent István Társulat, Bp.

1989

12

–

3084

B.S. Aldrich

A múlt dala

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3085

B.S. Aldrich

Ella kisasszony

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3086

B.S. Aldrich

Száll a fehér madár

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3087

B.S. Aldrich

És lámpást adott kezembe az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3088

Bindes Ferenc

Válaszol az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1989

4

–

3089

Bálint Sándor

Karácsony-Húsvét-Pünkösd

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3090

Bánk József

Igére vár a nép

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3091

Herbert Haag

Bibliai Lexikon

Szent István Társulat, Bp.

1989

1

–

3092

Hock János

Képes Biblia /reprint/

Szent István Társulat, Bp.

1989

1

–

3093

Jack Higgins

Ima a terroristáért

Szent István Társulat, Bp.

1989

14

–

3094

Just Béla

Hajnali kettő

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3095

Kiss László ford.

II. János Pál pápa – Mulieris dignitatem

Szent István Társulat, Bp.

1989

6

–

3096

Kovács Kamill

Kamill testvér

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3097

Mindszenty József

Emlékirataim

Szent István Társulat, Bp.

1989

9

–

3098

Puskely Mária ford.

Szent Ágoston regulája

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3099

R.A. Moody

A fényen túl – Az élet az élet után

Szent István Társulat, Bp.

1989

14

–

3100

Rédly Elemér szerk.

Elsőáldozók könyve

Szent István Társulat, Bp.

1989

4

–

3101

Szendi József – Gyűrű G.

Hétköznap is szól az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1989

7

–

3102

Szenthelyi M.I. – Mauks M.

Magyarország Szűz Mária Kegyhelyei

Szent István Társulat, Bp.

1989

9

–

3103

Trapp Mária Auguszta

A Trapp család

Szent István Társulat, Bp.

1989

11

–

3104

Vanyó László

Az ókeresztény művészet szimbólumai

Szent István Társulat, Bp.

1989

9

–

3105

A szentmise olvasmányai „A” év

Szent István Társulat, Bp.

1990

6

–

3106

Gyermekek imádságai

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3107

Büntetéseink elengedése

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3108

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3109

Misepartiturák

Szent István Társulat, Bp.

1990

14

–

3110

Négy Passió

Szent István Társulat, Bp.

1990

14

–

3111

Gyermekimakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3112

Enciklika

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3113

Jézushoz megyünk

Szent István Társulat, Bp.

1990

4

–

3114

Zsolozsm. olvasmányok I/l.

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3115

Utitárs

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3116

Újszövetség

Szent István Társulat, Bp.

1990

1

–

3117

A mennyei Atya szeret minket

Szent István Társulat, Bp.

1990

4

–

3118

Katolikus katekizmus

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3119

Himnuszok

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3120

Szentek élete /11. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3121

Mo-i Kat. Egyházközs. Ált. Szerv. Szabályzata

Szent István Társulat, Bp.

1990

13

–

3122

Emeljük föl szívünket! Görögkatolikus imakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3123

Dicsérjétek az Urat! Görögszertart. kat. énekesk.

Szent István Társulat, Bp.

1990

8

–

3124

A magyar kat. kántorok működési szabályzata

Szent István Társulat, Bp.

1990

13

–

3125

Ady Endre istenes versei

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3126

B.S. Aldrich

Családi kör

Szent István Társulat, Bp.

1990

6

–

3127

B.S. Aldrich

És lámpást adott kezembe az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3128

B.S. Aldrich

A múlt dala

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3129

B.S. Aldrich

Száll a fehér madár

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3130

Egres Odó

Szent Bernát élete és tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3131

Eleanor H. Porter

Az élet játéka

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

190

3132

Elisabeth Heck

Képek Szent Vince életéből

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3133

Farkasfalvy Dénes

Rilke nyomában

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3134

Fésüs Éva

Ezüsthegedű /2. kiadás/

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3135

Fésüs Éva

Mini bocs

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3136

Gerd Theissen

Nyomon követtem

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3137

Gerhard Kroll

Jézus nyomában /11. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1990

9

–

3138

Gilbert Keith Chesterton

Igazságot!

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3139

Gilbert Keith Chesterton

Az örökkévaló ember

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3140

Gál Ferenc

Dogmatika I–II

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3141

Harsányi Lajos

A nemporladó kezű király

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3142

Harsányi Lajos

Az elragadott herceg

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3143

II. János Pál

Christifideles Laici Enciklika

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

210

3144

Kenneth R.

A halált átélni az életet megnyerni

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3145

Mauriac

A farizeus

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3146

Michel Quoist

Így élni jó

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3147

Mácz István

Élni vagy meghalni

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3148

Mácz István

Kísértés a jóra

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3149

Nigg Walter

A szentek visszatérnek

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

163

3150

Nikosz Kazantzakisz

Isten szegénykéje

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3151

Prohászka Ottokár

Modern Katolicizmus

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3152

Puskely Mária

Bibliai tájakon

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3153

R.A. Moody

A fényen túl – Az élet az élet után

Szent István Társulat, Bp.

1990

14

–

3154

Selma Lagerlöf

Krisztus legendák

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3155

Sinka Ferenc

Magyar karácsony /válogatás/

Szent István Társulat, Bp.

1990

11

–

3156

Szabó Ferenc

Párbeszéd a hitről

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3157

Szeghy Ernő

A belső várkastély kapuja. Gondolatok az imáról.

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3158

Turay Alfréd

Istent kereső filozófusok

Szent István Társulat, Bp.

1990

2

–

3159

Yves de Montcheuil S.J.

A világ világossága

Szent István Társulat, Bp.

1990

7

–

3160

Jézussal élünk

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3161

Oratio Dominica polyglotta – az Úr imád. több ny.

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3162

A Mise rendje – 8 nyelven

Szent István Társulat, Bp.

1991

6

–

3163

Római Dokument. I. – A ker. elmélk. néhány szemp.

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3164

Római Dokumentumok II. – Pornográfia és erőszak

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3165

Éneklő Egyház /Római katolikus népénektár/

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3166

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3167

Képes Biblia I–II. köt.

Szent István Társulat, Bp.

1991

1

–

3168

Biblia – Ó és Újszövetség bőrkötésben

Szent István Társulat, Bp.

1991

1

–

3169

Oltármisekönyv I–II.

Szent István Társulat, Bp.

1991

6

–

3170

Magyar Katolikus Katekizmus

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3171

A szentmise olvasmányai „B” év

Szent István Társulat, Bp.

1991

6

–

3172

A szentmise olvasmányai „C” év

Szent István Társulat, Bp.

1991

6

–

3173

Üdvösségünk története – hk.

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3174

Nagykorúság Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3175

A szentatya Magyarországon /képes album/

Szent István Társulat, Bp.

1991

9

–

3176

Hitünk és életünk – hk.

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3177

Jézushoz megyünk /hittankönyv/

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3178

André Fossard

Van Isten, találkoztam vele

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3179

André Fossard

II. János Pál pápa arcképe

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3180

Babits Mihály

Isten gyertyája

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3181

Barsi Balázs – Hegedüs K.

Étkezési imák /asztali áldások/

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3182

Barsi Balázs OFM

Szent Bonaventura misztikus művei

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3183

C.S. Lewis

Utazás a tengeri cirkálón

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3184

Diós István

A Magyar Katolikus Egyház Címtára 1992

Szent István Társulat, Bp.

1991

13

–

3185

Diós István

A Szentatya Magyarországon

Szent István Társulat, Bp.

1991

6

–

3186

Eleanor H. Porter

Az élet játéka /4. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

190

3187

Erdélyi Zsuzsanna szerk.

Boldogasszony ága, tanulmányok a népi vallásosság.

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3188

Farkas Olivér szerk.

II. János Pál pápa Centesimus Annus enciklikája

Szent István Társulat, Bp.

1991

3

–

3189

Fésüs Éva

Csupafül 22 meséje

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3190

Gabriele di S.M.Maddalena

Istennel egyesült élet

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3191

Gilbert Keith Chesterton

Eretnekek

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3192

Giuseppe de Rosa S.J.

Vallások, szekták és a kereszténység

Szent István Társulat, Bp.

1991

5

–

3193

György Attila

Üdvözlégy Oltáriszentség

Szent István Társulat, Bp.

1991

4

–

3194

György Attila

Ószövetségi történetek /kifestőskönyv/

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3195

György Attila

Szeretet az Isten

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3196

Hetényi Varga Károly

Beszélgetés a Mesterrel /3. kiad./

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3197

II. János Pál

Enciklika XXII. – Rerum Novarum kibocs.100. évford.

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3198

II. János Pál

Enciklika XXIII. – Apostoli rendelk. a kat. egyetem.

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3199

II. János Pál

Ex corde ecclesiae (Fordította Széchényi Kinga)

Szent István Társulat, Bp.

1991

3

–

3200

Jacob Kremer

A halottak jövője

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3201

Jakubinyi György Dr.

Máté evangéliuma /Cigánybiblia/

Szent István Társulat, Bp.

1991

1

–

3202

Josemaria Schriva

Út

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3203

Karol Wojtyla

A hit Keresztes Szent János szerint

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3204

Koroncz L. – Zsédely Gy.

Miért kereszteltetem meg gyermekeimet?

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3205

Lékai Lajos

Ciszterciek, Eszmény és valóság

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3206

Nyíri Tamás

A filozófiai gondolkodás fejlődése

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3207

Németh Alajos

Papok a rács mögött

Szent István Társulat, Bp.

1991

9

–

3208

P.G. Maddalena

Benső végtelen

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3209

Prohászka Ottokár

Élet kenyere /imakönyv/

Szent István Társulat, Bp.

1991

8

–

3210

Puskely Mária

Batthyány Strattman László élete

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3211

Rainer Maria Rilke

Történetek a Jóistenről

Szent István Társulat, Bp.

1991

11

–

3212

Regőczi István

Az Isten vándora

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3213

Thomas Merton

Hétlépcsős hegy

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

402

3214

Thomas Merton

A csend szava

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3215

Vanyó László

Ókeresztény írók XIII. – 2.kiad. – Szt. Athanasziosz

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3216

Vanyó László szerk.

Szent Athanasziosz művei

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3217

Vasadi Péter

A szív szüntelen mormolása

Szent István Társulat, Bp.

1991

7

–

3218

XIII. Leo pápa

Enciklika a munkások helyzetéről

Szent István Társulat, Bp.

1991

2

–

3219

Biblikus Teológiai Szótár

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3220

II. Vatikáni Zsinat tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1992

3

–

3221

Ady a Sion hegy alatt /Ady Istenes versei/

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3222

Az én kis imagyűjteményem /4. kötet/

Szent István Társulat, Bp.

1992

8

–

3223

Katolikus templomok és plébániák címjegyzéke

Szent István Társulat, Bp.

1992

13

–

3224

Hozsanna!

Szent István Társulat, Bp.

1992

8

–

3225

Enciklika XXI.

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3226

A Katolikusok Hite

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3227

Egy szív egy lélek, Ágoston regula

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3228

Éneklő Egyház orgonakönyv I.

Szent István Társulat, Bp.

1992

14

–

3229

Éneklő Egyház orgonakönyv II.

Szent István Társulat, Bp.

1992

14

–

3230

Biblia

Szent István Társulat, Bp.

1992

1

–

3231

Elsőáldozók könyve

Szent István Társulat, Bp.

1992

4

–

3232

Jézussal élünk

Szent István Társulat, Bp.

1992

4

–

3233

Ily szines a mi hitünk

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3234

Római Dokumentumok III.

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3235

Bindes Ferenc

Válaszol az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1992

4

217

3236

Csermák Kálmán szerk.

A csal. él. és Kentenich J. atya Schönstatt alap. élet

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3237

Csongrádi János

Hüvelyk Matyi

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3238

Dietrich von Hildebrand

Átalakulásunk Krisztusban

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3239

Edelényi István

A mennyei Atya szeret minket

Szent István Társulat, Bp.

1992

4

–

3240

Erdő Péter

Egyházjog

Szent István Társulat, Bp.

1992

6

–

3241

Franz K. – Jacob Kremer

Régi igazság új köntösben

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3242

Franz Werfel

A meg nem születettek csillaga

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3243

Gaisler Gyula

Felelős döntés vagy ítélet-végrehajtás?

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3244

Gerlei József

Feltámadás New Yorkban

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3245

Gál Ferenc

Pál apostol levelei

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3246

Gáti Kovács I. – Jálics Gy.

Tücsökhinta

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3247

Harsányi Lajos

Fegyverletétel

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3248

Jacob Kremer

A Biblia – Isten szava mindenkinek, Útmutató

Szent István Társulat, Bp.

1992

1

–

3249

Jakob Kremer

A Biblia Isten szava mindenkinek

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3250

Jean Gitton

Isten és tudomány

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3251

Juhász Gyula

A tápai Krisztus, Istenes versek

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3252

Lewis Wallace

Ben-Hur

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3253

Molnár Tamás

Utópia – örök eretnekség

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3254

Nyíri – Turay – Bolberitz

A filozófia

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3255

Németh Tibor György

Eltemetett gondolatok, elmélked. társadalomról…

Szent István Társulat, Bp.

1992

9

–

3256

René Laurentin

Bernadette élete

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3257

Trapp Mária Auguszta

A Trapp család

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3258

Tóth Sándor

Belül ragyoghatsz

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

–

3259

Vanyó László

Legyetek tökéletesek

Szent István Társulat, Bp.

1992

2

–

3260

Waigand József

Belon Gellért Emlékkönyv /szentbeszédeivel/

Szent István Társulat, Bp.

1992

7

279

3261

Wilhelm Hünermann

Lángoló tűz /X.Pius/

Szent István Társulat, Bp.

1992

11

–

3262

A Katolikus Egyház társadalmi tanítása

Szent István Társulat, Bp.

1993

10

–

3263

Betegellátó

Szent István Társulat, Bp.

1993

6

–

3264

Kis Misekönyv „A” év

Szent István Társulat, Bp.

1993

6

–

3265

Négy Passió

Szent István Társulat, Bp.

1993

14

–

3266

Szigeti Kilián mise

Szent István Társulat, Bp.

1993

14

–

3267

Keresztény szellemiség lexikona

Szent István Társulat, Bp.

1993

2

–

3268

Szent vagy Uram – orgonakönyv

Szent István Társulat, Bp.

1993

14

–

3269

Isten gyermeke vagyok

Szent István Társulat, Bp.

1993

8

423

3270

Hitünk és életünk

Szent István Társulat, Bp.

1993

4

–

3271

A mennyei Atya szeret minket

Szent István Társulat, Bp.

1993

4

–

3272

Válaszol az Úr

Szent István Társulat, Bp.

1993

4

–

3273

Az én karácsonyi imakönyvem

Szent István Társulat, Bp.

1993

8

–

3274

Éneklő Egyház

Szent István Társulat, Bp.

1993

8

–

3275

Kis Misekönyv „B” év

Szent István Társulat, Bp.

1993

6

–

3276

Katolikus Lexikon I.

Szent István Társulat, Bp.

1993

13

–

3277

Bárdos Lajos

Hozsanna! A liturgikus reform alapján átd. és bőv.

Szent István Társulat, Bp.

1993

8

528

3278

C.S. Lewis

Keresztény vagyok

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

210

3279

C.S. Lewis

Az ezüst trón

Szent István Társulat, Bp.

1993

11

–

3280

Diós István

Magyar Katolikus Lexikon

Szent István Társulat, Bp.

1993

13

948

3281

Diós István Dr.

A szentek élete

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

914

3282

Edith Stein

A kereszt tudománya – Keresztes Szent Jánosról

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

282

3283

Eleanor H. Porter

Az élet játéka

Szent István Társulat, Bp.

1993

11

190

3284

Erdő Péter

Egyház és vallás a mai magyar jogban

Szent István Társulat, Bp.

1993

10

–

3285

Gazda József

Hát én hogyne síratnám

Szent István Társulat, Bp.

1993

11

–

3286

Gerhard Kroll

Jézus nyomában

Szent István Társulat, Bp.

1993

9

–

3287

Giczy György

Törvénytisztelet és messianizmus a Talmudban

Szent István Társulat, Bp.

1993

2

125

3288

József Attila

Fogadj fiadnak

Szent István Társulat, Bp.

1993

11

–

3289

Michael Baier

Testestől-lelkestől I.

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

–

3290

Mácz István

Kísértés a jóra

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

–

3291

Nyíri – Turay – Bolberitz

A filozófia

Szent István Társulat, Bp.

1993

2

–

3292

Nyíri Tamás

A filozófiai gondolkodás fejlődése

Szent István Társulat, Bp.

1993

2

–

3293

Regőczi István

Az Isten vándora

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

–

3294

Rónay András

Közép-Európai atlasz /magyar-angol/

Szent István Társulat, Bp.

1993

14

–

3295

Szabó Ferenc

Zsoltárhangon

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

188

3296

Turay Alfréd

Istent kereső filozófusok

Szent István Társulat, Bp.

1993

2

–

3297

Waigand József szerk.

Belon Gellért Emlékkönyv

Szent István Társulat, Bp.

1993

7

–

3298

Lorenzo Sales

Krisztus üzen a világnak

Szent István népe, Genova

1952

7

246

3299

Jézus Szentséges Szívének Családja – imakönyv

Szent József, Bp.

1990

8

120

3300

Baji Mária Cecília

Szent József élete

Szent József, Bp.

1990

7

44

3301

Szirmai Borbála

Jánoska és Viola

Szent József, Bp.

1990

11

80

3302

Boda László

Emberré lenni vagy birtokolni?

Szent József, Bp.

1991

7

196

3303

Bosca Teresio

Don Bosco

Szent József, Bp.

1991

7

230

3304

Valtorta Mária

Mária élete I. kötet

Szent József, Bp.

1991

7

218

3305

Nagy Magyar Engesztelés /leporello/

Szent József, Bp.

1992

14

8

3306

Az Úr Jézus ígéretei /Elsőpéntek-elsőszombat/

Szent József, Bp.

1992

8

18

3307

Boda László

Adjátok meg Istennek, ami Istené

Szent József, Bp.

1992

7

160

3308

Valtorta Mária

Mária élete II. kötet

Szent József, Bp.

1992

7

230

3309

Valtorta Mária

Mária élete III. kötet

Szent József, Bp.

1992

7

270

3310

Boda László

Isten országa közöttünk, hitben, reményben, szer.

Szent József, Bp.

1993

2

175

3311

Boda László

A keresztény erkölcs alapkérdései

Szent József, Bp.

1993

2

208

3312

Fogas Anna szerk.

Natália nővér I.kötet

Szent József, Bp.

1993

7

272

3313

Csodák között élünk

Szent Maximilian, Miskolc

1989

7

70

3314

Szántó Konrád OFM

A kommunizmusnak sem sikerült, 1945–1989.

Szent Maximilian, Miskolc

1990

9

200

3315

Conzenius Victor

Adolf Kolping…

Szent Maximilian, Miskolc

1991

7

47

3316

Farkas Eleonóra

Verseskötetek

Szent Maximilian, Miskolc

1991

11

100

3317

Szántó Konrád OFM

A Kolping Egyesülete s az 1956-os forradalom

Szent Maximilian, Miskolc

1991

9

20

3318

Hevér Zoltán

Az én kis imagyűjteményem

Szent Maximilian, Miskolc

1992

8

–

3319

Szántó Konrád OFM

Az 1956-os forradalom és a Katolikus Egyház

Szent Maximilian, Miskolc

1992

9

219

3320

Katolikus Kalendárium

Szent Maximilian, Miskolc

1993

14

200

3321

Farkas Eleonóra

Verseskötetek

Szent Maximilian, Miskolc

1993

11

100

3322

Kisfaludy János

Betlehemesek gyűjteménye

Szent Maximilian, Miskolc

1993

11

80

3323

Szántó Konrád OFM

Az 1956-os forradalom és a Katolikus Egyház

Szent Maximilian, Miskolc

1993

9

219

3324

Wimmer Anzelm

Máriaszolgálat a Golgotán

Szervita Rendtartomány, Bp.

1945

7

230

3325

Wimmer A. – Sebestyén J.

Szolgáljunk Szűz Máriának

Szervita rendház, Mária-Remete

1947

8

442

3326

Tóth Imre

Emlékezés egy népföiskolára 1942–82

Szerző kiadása

1984

9

280

3327

Cserjés S. – Zsebedits Pál

Papok a hontalanságban

Szerző kiadása, Bp.

1969

9

133

3328

Közi Horváth József

XI. Ince pápa szerepe a török kiüzésében

Szerző kiadása, München

1986

9

72

3329

Zombory Erzsébet ford.

Sir Thomas More

Szinháztudományi Int., Bp.

1968

11

138

3330

Foerster Friedrich W.

Az élet művészete

Szociális Misszióstársulat, Bp.

1945

7

377

3331

Prohászka Ottokár

Szép szeretet anyja

Szociális Misszióstársulat, Bp.

1947

7

190

3332

Kompletorium

Szociális Misszióstársulat, Bp.

1947

8

24

3333

Kovács Sándor

A kereszt királyi útján

Szombathely

1945

7

58

3334

Szombathelyi római katolikus egyházmegye

Szombathely

1947

13

48

3335

Rogács Ferenc

Jézus népe

Szombathely

1947

8

400

3336

Németh István

Szombathely ünnepe 1947. szeptember 17–18

Szombathely

1948

9

57

3337

Rogács Ferenc

Lélekben és igazságban

Szombathely

1948

7

374

3338

Fábián Árpád Dr.

A 200 éves szombathelyi egyházmegy. emlékknyve.

Szombathelyi Egyházm. Hat.

1977

13

542

3339

Konkoly István

Szombathelyi egyházmegye névtára 1991

Szombathelyi Egyházm. Hat.

1991

13

–

3340

Diós István szerk.

Útmutató. A Bp-i templomok szentmise stb. rendje

Szt. Domonkos Mo-i rendtartom.

1990

13

–

3341

A magyar bencések 50 éve Braziliában

Szt.Gellért Kol. Sao Paolo

1981

9

57

3342

Kis vademecum

Szt. Imre Missziós Szem., Kőszeg

1945

8

118

3343

Tibola Imre

Úton hazafelé – Strattman László életének utolsó h.

Székesegyh. Főpleb., Szomb

1991

7

71

3344

Székesfehérvári római katolikus egyházmegye

Székesfehérvár

1950

13

148

3345

Székesfehérvári római katolikus egyházmegye

Székesfehérvár

1955

13

41

3346

Székesfehérvári egyházmegye névtára

Székesfehérvár

1967

13

174

3347

A Székesfehérvári Egyházmegye névtára 1983

Székesfehérvár

1983

13

–

3348

Pilinszky János

Összegyűjtött versei

Szépirodalmi, Bp.

–

11

320

3349

Charles Dickens

Karácsonyi ének

Szépirodalmi, Bp.

1968

11

202

3350

Gárdonyi Géza

Isten rabjai – történelmi regény

Szépirodalmi, Bp.

1970

11

444

3351

Pilinszky János

A „teremtő képzelet”. /2. kiad./

Szépirodalmi, Bp.

1971

11

1730

3352

Gárdonyi Géza

Isten rabjai – történelmi regény

Szépirodalmi, Bp.

1972

11

386

3353

Pilinszky János

Szálkák

Szépirodalmi, Bp.

1972

11

80

3354

Szentmihályi Szabó Péter

Ének a civilizált emberről

Szépirodalmi, Bp.

1972

11

113

3355

Kardos Tibor szerk.

Janus Pannonius versei

Szépirodalmi, Bp.

1978

11

296

3356

Gárdonyi Géza

Isten rabjai – történelmi regény

Szépirodalmi, Bp.

1980

11

326

3357

Rónay György

Szérű

Szépirodalmi, Bp.

1981

11

593

3358

Pázmány Péter

Művei

Szépirodalmi, Bp.

1983

2

1

3359

Tarnóc Márton szerk.

Pázmány Péter művei

Szépirodalmi, Bp.

1983

7

1183

3360

Érszegi Géza (válogatta)

Árpád-kori legendák és intelmek

Szépirodalmi, Bp.

1983

7

230

3361

Faludi Ferenc

Fortuna szekerén okosan ülj

Szépirodalmi, Bp.

1985

11

–

3362

Babits Mihály

Laodameia, Jónás könyve

Szépirodalmi, Bp.

1987

11

69

3363

Csóka J. Lajos ford.

Árpád-kori legendák és intelmek

Szépirodalmi, Bp.

1987

7

227

3364

Madách Imre

Az ember tragédiája /4. kiad./

Szépirodalmi, Bp.

1987

11

234

3365

Pilinszky János

Összegyűjtött versei

Szépirodalmi, Bp.

1987

11

253

3366

Sütő András

Advent a Hargitán

Szépirodalmi, Bp.

1987

11

304

3367

Tarnóc Márton szerk.

Pázmány Péter prédikációi

Szépirodalmi, Bp.

1987

2

397

3368

Szöllősi Zoltán

Ballada Boldogasszonyhoz

Szépirodalmi, Bp.

1988

11

73

3369

Fenyvessy Jeromos

Svájci képeskönyv

Szétszórt parazsak, Köln

1951

11

–

3370

Kériné Sós Júlia

Diákévek, diáksorsok

Tankönyvkiadó, Bp.

1968

7

106

3371

Janus Pannonius

Összes munkái

Tankönyvkiadó, Bp.

1987

11

768

3372

Gergely Jenő

Katolikus egyház, magyar társadalom 1890–1986

Tankönyvkiadó, Bp.

1989

9

–

3373

Schnattner Sz. – Felsőőr

Szent asszonyok

Tanulmány

1950

7

–

3374

Berecz Sándor

Pusztatemplom – Egy darab szentföld

Temerin

1970

7

191

3375

Berecz Sándor

Kegyhelyeink története

Temerin

1979

9

120

3376

Berecz Sándor

Kegyhelyeink története /3. kiad./

Temerin

1981

9

101

3377

Ordo celebrandi matrimorium

Templ.sokszr., Bp.

1971

6

171

3378

Edelényi I. – Katona József

A mennyei Atya szeret minket

Templ.sokszr., Bp.

1971

4

–

3379

Missale Romanum-A vasárnapok „A” sorozata

Tempó sokszr., Bp.

1971

6

378

3380

Csanád Béla szerk.

Segédanyag az Elsőáldozók Hittankönyvéhez

Tempó sokszr., Bp.

1971

4

76

3381

Ordo baptismi parvulorum

Tempó sokszr., Bp.

1973

6

392

3382

Szennay András

A keresztény házasság és család

Teológia, Bp.

1972

6

96

3383

Bűn és bűnbánat – tanulmányok

Teológia, Bp.

1973

2

230

3384

A kersztény ember és a munka – tanulmányok

Teológia, Bp.

1973

5

193

3385

Szennay András

Küldetésben

Teológia, Bp.

1987

2

303

3386

Földes Zoltán

Virrasszatok!

Toronto

1948

8

23

3387

Perlaky Lajos

A ma életművészete

Toronto

1953

7

–

3388

Perlaky Lajos

Lélektől lélekig

Toronto

1954

7

–

3389

Koháry József

Én vagyok a szegények Szűze

Toronto

1963

7

–

3390

Nemesszeghy Ervin

Krisztus Lelke szentelj meg

Toronto

1981

7

55

3391

METEM-könyvek Encyclopedia of Church History in H.

Toronto

1990

14

–

3392

Barabás Zoltán szerk.

Erdélyi egyházaink évszázadai

Transil RT., Bukarest

1992

9

–

3393

Török József

A magyar föld szentjei

Tulipán

1991

7

–

3394

Schram Ferenc

Betlehemi játékaink

Történelmi Múzeum, Budapest

1957

12

23

3395

Emődi László

A Regnum Marianum története 1900–1970

UKI – Bécs

1989

9

229

3396

Puskely Mária

Női szerzetesrendek és kongregációk

UKI – Bécs

1989

9

–

3397

A Szív képes nagy naptára

USA

1954

14

–

3398

A Szív képes nagy naptára

USA

1955

14

–

3399

A Szív képes nagy naptára

USA

1956

14

–

3400

Tóth Tihamér

Hiszem az örök életet

USA

1958

4

–

3401

Kincsünk a szentmise

USA

1960

6

44

3402

Szentmártoni Mihály

A fiatalok világa

Ugo Detti nyomdája, Roma

1985

6

–

3403

Waigand József

Ismerd meg! Dolgozzál érte!

Unio Cleri Pro Missionibus, Bp.

1945

7

238

3404

Mondrone

Boldog Goretti Mária a 12 éves modern szt. Ágnes

Unum, Budapest

1947

7

44

3405

Csávossy Elemér

Máriát dicsérni hívek jöjjetek

Unum, Budapest

1948

8

44

3406

Kovács Károly

Hellénizmus, Róma, zsidóság

Utitárs, Köln-Bécs

1969

5

496

3407

Beresztóczy Miklós

Hitoktatás külföldön

Új Ember, Bp.

1946

9

11

3408

Radó Polikárp

Van Isten!

Új Ember, Bp.

1946

2

15

3409

Eglis István

Polgár vagy proletár

Új Ember, Bp.

1947

10

11

3410

Egyed István

A jog szerepe a társadalomban

Új Ember, Bp.

1947

10

11

3411

Kiss István

Népámítók vagy önámítók a papok

Új Ember, Bp.

1947

10

15

3412

Martonyi János

Emberi szabadságjogok a demokráciában

Új Ember, Bp.

1947

10

–

3413

Polzovics Iván

A nemzeti kisebbségek új helyzete

Új Ember, Bp.

1947

12

–

3414

Radó Polikárp

Van Lélek!

Új Ember, Bp.

1947

2

16

3415

Radó Polikárp

Van másvilág!

Új Ember, Bp.

1947

2

16

3416

Szomor Tamás

Milyen az Isten?

Új Ember, Bp.

1947

2

15

3417

Tower Vilmos

Van Krisztusunk

Új Ember, Bp.

1947

2

19

3418

Perlaky Lajos

Miért hallgat az Isten?

Új Ember, Bp.

1948

2

30

3419

Sinkó Ferenc

Régi magyar szentség

Új Ember, Bp.

1988

7

259

3420

Imádkozzunk együtt – Taizéi énekek

Új Ember, Bp.

1991

8

120

3421

Mécs László

Magyarok misekönyve

Új Ember, Bp.

1991

7

87

3422

Szakolczay Lajos

Páter Bulányi

Új Idő Lap- és Könyvk. Debrecen

1989

9

–

3423

Sík Sándor – Juhász

A szeretet breviáriuma

Új Idők, Budapest

1947

11

344

3424

Balássy L. – Szeghalmi E.

Csodák között élünk

Új misszió könyvek 1.

1990

7

–

3425

Imádkozzatok

Út, Igazság, Élet, Piliszentlélek

1992

8

31

3426

Nagy Miklós

Válogatott versek

Út, Igazság, Élet, Piliszentlélek

1993

11

200

3427

Pezen Hoffer Antal

A magyar nemzet történ. a mohácsi vésztől napj.

Út, Igazság, Élet, Piliszentlélek

1993

10

–

3428

Seres Ferenc

Mihalovics Zsigmond élete és művei

Út, Igazság, Élet, Piliszentlélek

1993

9

170

3429

Mindszenty József

Emlékirataim

Vaduz – Liechtenstein

1988

9

–

3430

Bálint József

Bűnbánat – Lelki megújulás

Vallás és élet, Hamilton

1983

7

52

3431

Bálint József

Emberhitünk nagykorúsítása

Vallás és élet, Hamilton

1983

7

48

3432

Bálint József

Istenhitünk nagykorúsítása

Vallás és élet, Hamilton

1983

7

68

3433

Bálint József

Mit ér az ember, ha katolikus?

Vallás és élet, Hamilton

1983

5

68

3434

Csávossy Elemér S.J.

Együtt a mesterrel

Vallás és élet, Parma

1977

7

207

3435

Bakay Kornél szerk.

Nyugat-Dunántúl egyházi művész.: Kőszeg, Tábornok.

Vas-m. muz. ig., Szombath.

1980

9

–

3436

A Szombathelyi Egyházmegye névtára

Vasm.ny., Szombathely

1972

13

228

3437

Szelényi Imre

Világosságom a világon

Vasárnapi levél, Bécs

1962

5

102

3438

Temel M. Amata

Domonkosrendi szentek és boldogok életrajza

Vasárnapi levél, Bécs

1964

7

–

3439

Dittrich Imre

A szentmise áldozat

Vasárnapi levél, Klagenfurt

1953

6

54

3440

Kis imakönyv

Vatikán

1945

8

79

3441

Imakönyv

Vatikán

1950

8

66

3442

Hermann Egyed

Kurbély György veszprémi püspök

Veszprém

1947

9

220

3443

Hoss József

A kaposvári plébánia története

Veszprém

1948

9

342

3444

Papini Giovanni

VI. Celesztin pápa levelei az emberekhez

Veszprém

1948

11

182

3445

Veszprémi római katolikus egyházmegye

Veszprém

1949

13

164

3446

Radó Polikárp

Töviskoszorú

Veszprém

1949

6

32

3447

A veszprémi egyházmegye papságának névtára

Veszprém

1963

13

224

3448

A veszprémi egyházmegye névtára 1984

Veszprém Egyházmegyei Hatóság

1984

13

–

3449

A veszprémi egyházmegye névtára

Veszprém Egyházmegyei Hatóság

1985

13

–

3450

A veszprémi egyházmegye névtára

Veszprém Egyházmegyei Hatóság

1992

13

–

3451

Pfeiffer János

A veszpr.-i egyhzmegy.legrégibb egyházlátogatásai

Veszprémi Egyházmegye, Veszprém

1947

9

211

3452

Petrák Mihály

Acsády Ádám veszprémi püspöksége 1725–1744

Veszprémi Egyházmegye, Veszprém

1949

9

99

3453

A veszprémi egyházmegye papságának névtára

Veszprémi ny., Veszprém

1975

13

424

3454

Vársony Gy. – Márkus L.

A Szentimreváros apostola – Dr. Kalmár Ödön

Vetés

1990

9

–

3455

Saád Béla

A zsinat budapesti szemmel

Vigilia, Bp.

1967

3

232

3456

Rónay György szerk.

A kereszténység jövője a szoc. társadalmakban

Vigilia, Bp.

1972

10

852

3457

Rónay György szerk.

Egység a sokféleségben-az ökumenizm.kérdéseiről

Vigilia, Bp.

1972

2

402

3458

Rónay György szerk.

Hódolat Karl Rahnernek – tanulmányok

Vigilia, Bp.

1973

2

753

3459

Pilinszky János

Szög és olaj /próza/

Vigilia, Bp.

1982

11

513

3460

Simone Weil

Ami személyes, és ami szent

Vigilia, Bp.

1983

7

388

3461

Dsida Jenő

Út a Kálváriára

Vigilia, Bp.

1985

7

461

3462

Lukács László szerk.

Virrasztók – Vigilia könyvek

Vigilia, Bp.

1985

7

638

3463

Lukács László szerk.

Öröktűz – elbeszélések az Isten-kereső emberről

Vigilia, Bp.

1986

11

606

3464

Vigilia Repertórium 1935–1984

Vigilia, Bp.

1987

2

384

3465

Hamvas Béla

Silentium – Titkos jegyzőkönyv – Unicornis

Vigilia, Bp.

1987

7

277

3466

Hans Urs von Balthasar

A Megnemismert felhője – A Titkos tanács.könyve

Vigilia, Bp.

1987

7

227

3467

Hans Urs von Balthasar

A keresztény elmélkedés

Vigilia, Bp.

1987

7

227

3468

Jean Vanier – Karl Rahner

A szeretetről

Vigilia, Bp.

1987

7

466

3469

Romaro Guardini – J. Pieper

A szeretetről

Vigilia, Bp.

1987

7

466

3470

Az orosz vallásbölcselet virágkora I–II.

Vigilia, Bp.

1988

9

319

3471

Fohászok és vallomások /A világ legszebb imái/

Vigilia, Bp.

1988

8

543

3472

Sík Sándor

Válogatott költemények

Vigilia, Bp.

1989

11

379

3473

Sík Sándor

Kereszténység és irodalom

Vigilia, Bp.

1989

11

385

3474

A keresztény társadalmi tanítás

Vigilia, Bp.

1990

10

120

3475

A keresztény műveltségeszmény

Vigilia, Bp.

1990

10

77

3476

Innen és túl – versek az Isten-kereső emberről /2. kiad

Vigilia, Bp.

1990

11

796

3477

Gergely Jenő

Az 1950-es egyezm. és a szerz. rend. feloszl. M.-on

Vigilia, Bp.

1990

9

375

3478

Joseph Ratzinger

Beszélgetés a hitről Vittorio Messorival

Vigilia, Bp.

1990

2

176

3479

Puskely Mária

Mónika naplója. – E. szerz. élete az üldöztetés éveiben

Vigilia, Bp.

1990

7

309

3480

Szántó Konrád

Várjuk a Szentatyát

Vigilia, Bp.

1990

7

144

3481

Kereszténység és közélet

Vigilia, Bp.

1991

10

145

3482

Napról napra a Szentatyával

Vigilia, Bp.

1991

7

287

3483

Frére Roger

Szeretetének tüze

Vigilia, Bp.

1991

14

135

3484

Jean-Francois Six

Charles de Foucauld

Vigilia, Bp.

1992

7

109

3485

Hang szólít /Isten-kereső versek/

Vigilia, Bp.

1993

11

432

3486

A.Rotzetter – W.C.Van Dijk

Assisi Szent Ferenc

Vigilia, Bp.

1993

7

267

3487

Boros László

Megváltott lét

Vigilia, Bp.

1993

7

99

3488

Czeslaw Milosz

Szülőhazám, Európa

Vigilia, Bp.

1993

14

340

3489

Jean Vanier

Férfinak és nőnek teremtette

Vigilia, Bp.

1993

2

195

3490

Joseph Ratzinger

Krisztusra tekintve

Vigilia, Bp.

1993

2

96

3491

Mécs László

Anya kell! /versek/

Vigilia, Bp.

1993

11

136

3492

Rónay László

Erkölcs és irodalom

Vigilia, Bp.

1993

14

317

3493

Mindszenty József

Emlékirataim

Vörösváry, Toronto

1974

9

497

3494

Ispánki Béla

Az évszázad pere

Vörösváry, Toronto

1987

9

767

3495

Ferencrend

Vác

1945

13

–

3496

Ferencrend

Vác

1946

13

–

3497

Váci római katolikus egyházmegye

Vác

1946

13

–

3498

Ferencrend

Vác

1947

13

–

3499

Váci római katolikus egyházmegye

Vác

1947

13

–

3500

Szarka Gyula

A váci egyházm. és püspökei a török hódítás kor.

Vác

1947

9

191

[7] 3501

Ferencrend

Vác

1948

13

–

3502

Váci római katolikus egyházmegye

Vác

1948

13

–

3503

Szarka Gyula

Vác katolikus intézményei és épületei a török hód.

Vác

1948

9

87

3504

Váci római katolikus egyházmegye

Vác

1950

13

–

3505

Váci Egyházmegyei Almanach II.

Vác

1980

13

–

3506

Bánk József

Váci Egyházmegyei Almanach

Váci Egyhm. Hat., Győr

1970

13

432

3507

Endrédy Zoltán Sándor

Boldogasszony Sopron felett

Városplébánia, Sopron

1948

12

71

3508

Gáspár Lóránt

Így szól a csend

Várta, Köln

1953

7

62

3509

Fenyvessy Jeromos

Szárnyas igék

Várta, Köln-Hamburg

1952

4

256

3510

Boros László

Reményből élünk

Walter Verlag

1971

7

82

3511

Lányi Vince

Pátronánk

Woodbridge, USA

1962

8

360

3512

Mut V.D.

A szegények és bajban lévők segítője…

Youngstown, USA

1952

8

–

3513

Török Dezső

Miatyánk

Youngstown, USA

1963

8

576

3514

Rajeczky Benjamin

Melodiarium hungariae medii aevi

Zeneműkiadó, Bp.

1947

12

–

3515

Hozsanna

Zeneműkiadó, Bp.

1959

8

471

3516

Rajeczky Benjamin

Mi a gregorián ?

Zeneműkiadó, Bp.

1981

12

160

3517

Katekizmus I–IV. csoport számára

Zrenjanin

1980

4

144

3518

Ladányi Mihály

Bejegyzések a családi Bibliába

Zrínyi, Bp.

1988

11

157

3519

Borovi József

A magyar tábori lelkészet története

Zrínyi, Bp.

1992

9

–

3520

Koszter atya

Lúrkó

Zürich

–

11

204

3521

A Zsinat – Tanítása, története, szelleme

Zsinati Bizottság, Róma

1966

3

99

3522

Zsinati konstitució: Gaudium et spes

Zsinati Bizottság, Róma

1967

3

151

3523

Edward Schillebeech

A Zsinat mérlege

Zsinati Bizottság, Róma

1968

3

70

3524

Jálics Ferenc

Változik a hitünk?

Zsinati Bizottság, Róma

1976

2

105

3525

Salgó János

Krisztus tanúi a történelemben

Zsinati Bizottság, Róma

1976

9

157

3526

Szabó F. – Puskely M.

Ábrahámtól Jézusig

Zsinati Bizottság, Róma

1976

7

287

3527

Babos István

A szentségek

Zsinati Bizottság, Róma

1977

2

91

3528

Uti misekönyv

Zsinati Bizottság, Róma

1982

13

195

3529

A szt. keresztr. nev. irgalmas nővérek szabványai

Zsámbék

1945

7

164

Notes

[←1 ]

biblszam501

[←2 ]

biblszam1001

[←3 ]

biblszam1501

[←4 ]

biblszam2001

[←5 ]

biblszam2501

[←6 ]

biblszam3001

[←7 ]

biblszam3501

Table of Contents

Impresszum

Tartalomjegyzék

1. Bevezetés

2. A „katolikus könyv” meghatározása

3. Az anyaggyűjtés

4. „Egyházpolitikai korszakok” a kiadási évek tükrében Magyarországon és külföldön

5. Az 1945–1993 között magyar nyelven kiadott katolikus könyvek tartalmi elemzése

6. A nagyobb kiadók könyveinek tartalmi elemzése

7. A magyar nyelvű katolikus könyvek kiadói

Függelék

1. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként a magyarországi és külfö

2. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek száma évenként, tartalmi csoportok sze

3. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek magyarországi kiadóinak névsora és a k

4. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek külföldi kiadóinak névsora és a kiadott

5. Magyar nyelven 1945–1993 között kiadott katolikus könyvek jegyzéke

1

2

3

4

5

6

7

←1

←2

←3

←4

←5

←6

←7